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1  Introductie
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Concept stedenbouwkundige visie Stadskant

Van 4 november tot en met 15 december 2022 heeft 
een concept van de stedenbouwkundige visie Stadskant 
Spoorzone ter inzage gelegen voor inspraak. Het doel 
van de inspraak was enerzijds mensen informeren over 
de concept stedenbouwkundige visie en anderzijds het 
ophalen van (formele) inspraakreacties. Gedurende de 
inspraakperiode zijn circa 2.300 reacties binnengekomen. 
Deze inspraakreacties zijn voornamelijk binnengekomen 
via een onlinecampagne, de website van de Spoorzone en 
via e-mail. Daarnaast zijn er ook gesprekken gevoerd met 
belangstellenden tijdens één van de inspraakactiviteiten, 
zoals de informatiemarkt in het Kennemer Theater.

In de bijlage vindt u een overzicht van de 
inspraakreacties. Dit zijn algemene reacties op de 
concept stedenbouwkundige visie en antwoorden op 
gerichte vragen die zijn gesteld per ontwikkellocatie. 
Ook heeft er veel (individueel) overleg plaatsgevonden 
met de deelnemers van de inspraakactiviteiten, met de 
stakeholders in het gebied en met de klankbordgroep. 
In de nota van beantwoording hebben wij getracht om 
de grote hoeveelheid inspraakreacties overzichtelijk 
samen te vatten en aangegeven welke conclusies daaruit 
getrokken kunnen worden. Van de activiteiten hebben 
wij een sfeerimpressie opgenomen. De gesprekken 
die tijdens de activiteiten hebben plaatsgevonden zijn 
namelijk niet allemaal schriftelijk vastgelegd, omdat die 
niet altijd hebben geleid tot een formele inspraakreactie. 
Vervolgens geven wij u de samenvatting en conclusies 
van de reacties van de klankbordgroep, stakeholders en 
de inspraakreacties algemeen en per ontwikkellocatie. Tot 
slot geven we een overzicht van wat de inspraak voor een 
effect heeft gehad op de concept stedenbouwkundige 
visie.

Bijlage

Inleiding

Plankaart uit concept stedenbouwkundige visie

Impressie Meerplein uit concept stedenbouwkundige visie
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2  Inspraakproces
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wij dat in goede banen gaan leiden, vooral op het gebied 
van mobiliteit. Woon-werk verkeer, boodschappen doen, 
winkelen en andere bestemmingen zorgen voor veel 
verkeersstromen in en door het centrum. Wat als die 
ruimte verder ingeperkt wordt door de ontwikkelingen 
en er geen uitbreiding komt van de infrastructuur? De 
bereikbaarheid staat nu al onder druk. Wordt dat straks 
erger? Dat blijkt ook uit de onderzoeken die zijn gedaan: 
ook zonder Spoorzone neemt de bereikbaarheid af door 
een grote autonome toename van autoverkeer. Hiervoor 
zal veel aandacht nodig zijn bij de uitwerking van de 
stedenbouwkundige visie in concrete plannen, maar dit 
vraagt ook aandacht op het niveau van Beverwijk, de 
Metropoolregio Amsterdam en ook landelijk. Volgens 
velen is en blijft de auto een belangrijk vervoersmiddel. 

Het aantal reacties laat een grote belangstelling en 
betrokkenheid zien bij de mogelijke veranderingen aan 
de Stadskant van Spoorzone Beverwijk. Veel mensen 
zijn enthousiast, maar er zijn ook kritische geluiden 
over het toevoegen van programma en de gevolgen 
hiervan voor de huidige bewoners en ondernemers van 
het centrum. Rechtsonder op deze pagina staan twee 
staafdiagrammen die informatie geven over de mensen 
die hebben gereageerd. Op deze staafdiagrammen is 
enerzijds de verdeling geslacht/leeftijd en anderzijds het 
verschillende platforms via waar is gereageerd bij de 
online campagne te zien.

Veel mensen zien graag dat de ontwikkelingen er 
voor gaan zorgen dat het centrum gezelliger wordt, 
sociaal veiliger, meer reuring oplevert (op bijvoorbeeld 
de Breestraat) en er meer verblijfsgebieden komen in 
de vorm van pleinen. Ook groen is veel genoemd als 
een belangrijke toevoeging waarvoor ruimte nodig is, 
waarbij ook aandacht wordt gevraagd voor de mate 
van stedelijkheid. Er mag best gebouwd worden maar 
niet in omvang en hoogte van de grote steden, zoals 
Amsterdam. Overigens zijn er enkelingen van mening dat 
wij meer in de hoogte zouden moeten bouwen.

Rekening houden met de bestaande leefomgeving en 
niet elke vierkante meter volbouwen is een veelgehoord 
geluid. Maar ook doorpakken, waar mogelijk, in goed 
overleg met de omwonenden en ondernemers door ze te 
blijven betrekken bij de vervolgstappen. En ook woningen 
bouwen die betaalbaar zijn, zodat met name starters 
en jongvolwassenen, maar ook ouderen die willen 
doorstromen uit een te grote eengezinswoning kansen 
hebben op onze woningmarkt.

De strijd om de ruimte wordt uit de inspraak duidelijk 
zichtbaar. Veel mensen begrijpen dat er nieuwe woningen 
en vernieuwingen nodig zijn, maar vragen zich af hoe 

Algemene indruk inspraak

Tabel: reacties via platforms (online)

Tabel: verdeling leeftijd en geslacht (online)

Al voordat de inspraak op 4 november begon heeft 
een eerste doelgroep kunnen meedenken over de 
ontwikkelingen in de Stadskant van de Spoorzone. 
Tijdens de Techport Technology Week hebben wij met 
een klas van het VMBO Vellesan College uit IJmuiden 
in de raadszaal gesproken over het werken bij een 
gemeente en werken aan de Spoorzone. Daarna zijn we 
in groepjes naar buiten gegaan om te bespreken wat 
zij vinden dat er nodig is op bepaalde plekken in het 
centrumgebied. Op deze jonge leeftijd bleek het best 
lastig voor de kinderen om aan te geven wat er ontbreekt 
en wat er nodig is, maar zaken als meer gezelligheid, 
goede winkels, leuke plekken om naar toe te gaan en 
meer sfeer zijn wel genoemd.

De Informatiemarkt op 16 november 2022 in het 
Kennemertheater is goed bezocht. Ongeveer 80 
bewoners en ondernemers kwamen naar het theater om 
kennis te nemen van de concept stedenbouwkundige 
visie. In marktkramen konden mensen informatie vinden 
en in gesprek gaan over de visie, mobiliteit, wonen en 
voorzieningen, openbare ruimte en de maquette. Op 
twee momenten is er een algemene presentatie over 
de concept stedenbouwkundige visie gegeven. Mensen 
kwamen vooral informatie ophalen. Naar verwachting 
hebben de meesten daarna online gereageerd. Tijdens 
de avond is een beperkt aantal formele inspraakreacties 
achtergelaten. 

Inloopbijeenkomst Kennemer theater / 16-11-2022

Sfeerimpressies fysieke activiteiten

Techport Technology Week / 04-11-2022
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Van 23 tot en met 26 november zijn wij zowel op 
de bakfiets als met de auto, met daarin de reizende 
boom, Beverwijk ingegaan om op het Stationsplein, 
Meerplein en het Marlo-terrein met bezoekers, winkelend 
publiek en passanten in gesprek te gaan over de 
stedenbouwkundige visie voor de Stadskant. De auto 
had een bijzondere passagier in de vorm van een boom. 
Rond de ‘rijdende balie’ gingen wij met belangstellenden 
het gesprek aan. De ‘reizende boom’ was bedoeld als 
publiekstrekker en om de discussie aan te wakkeren 
over de relatie tussen groen, parkeren en ruimtegebruik. 
Op 23 november reed de reizende boom Beverwijk 
binnen voorafgegaan door een fietsorkest waardoor er 
veel bekijks was. Mede door het slechte weer kwamen 
de gesprekken rond de auto en balie wat moeizaam 
tot stand. Evengoed hebben veel mensen informatie 
ontvangen door het uitdelen van flyers en heeft de 
reizende boom de media gehaald wat weer aandacht 
opleverde voor de visie en inspraakmogelijkheden. 

Op 23 november hebben ook diverse raadsleden gebruik 
gemaakt van de gelegenheid om een bezoek te brengen 
aan de reizende boom en om een presentatie te krijgen 
in het Wikkelhuis. Doel was de raadsleden vooral te 
informeren ter voorbereiding op de besluitvorming over 
de stedenbouwkundige visie. In het informatiecentrum 
Ankie’s Hoeve staat de maquette van de Stadskant 
Spoorzone wat een handige manier is om mensen te 
informeren. In aanwezigheid van wethouder Bal ontstond 
er een goed gesprek over bereikbaarheid, toegankelijkheid 
en stedelijkheid, maar ook over het functioneren van het 
centrum en wat het toevoegen van programma daaraan 
kan bijdragen.

Wandeling raadsleden / 23-11-2022

Rijdende balie en reizende boom / 23-11-2022

Op 29 november stond een avondwandeling op het 
programma voor belangstellenden. Een groep van 
ongeveer tien bewoners verzamelde zich bij het 
informatiecentrum op Ankie’s Hoeve. Na een korte 
toelichting zijn zij onder begeleiding van de projectleider 
van de gemeente door het gebied gaan lopen. Op 
het Stationsplein, P+R NS en het Meerplein hebben 
gesprekken plaatsgevonden. Er was veel aandacht voor 
de bereikbaarheid, de ruimte en het belang van de auto. 
Maar ook het besef dat op sommige plekken de ruimte 
ook voor betere doelen gebruikt kan worden dan alleen 
het parkeren van auto’s. Met name bij de Agathakerk 
was er wel gevoel voor meer een pleinfunctie dan een 
parkeerfunctie.

In 2022 zijn gedurende het hele jaar twee 
plekken ingericht waar mensen op dinsdag- en 
donderdagmiddagen informatie konden inwinnen 
over de Spoorzone: het informatiecentrum Spoorzone 
(stationsgebouw) en het informatiecentrum Ankie’s 
Hoeve (Wikkelhuis). Het idee hierachter is dat we graag 
zo zichtbaar en toegankelijk mogelijk willen zijn voor 
belangstellenden. Mensen kunnen binnenlopen, vragen 
stellen en hun mening geven. Tijdens de inspraak lag 
ook de concept stedenbouwkundige visie ter inzage en 
konden mensen een inspraakreactie achterlaten. Een 
beperkt aantal mensen heeft van deze mogelijkheid 
gebruik gemaakt. Dat neemt niet weg dat het een 
nuttige voorziening is om mensen te informeren en 
zelf in het gebied aanwezig te zijn. Daarnaast is het 
informatiecentrum Ankie’s Hoeve de basis om ook dit 
jaar weer wat activiteiten te organiseren in het kader van 
placemaking.

Informatiecentrum / 2022

Wandeling bewoners / 29-11-2022
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De klankbordgroep bestaat uit zo’n 25 leden in 
en rond het plangebied. Zij hebben het afgelopen 
jaar meegekeken bij het maken van de concept 
stedenbouwkundige visie. Niet om mee te beslissen, 
maar wel als een kritische klankbord en voor advies. 
Dat zorgt ervoor dat voorstellen al in een vroeg stadium 
worden getoetst door een groep bewoners en gebruikers 
van de Stadskant. De klankbordgroep bestaat uit 
bewoners, ook uit Velsen-Noord, die met verschillende 
belangen aan tafel zitten. De ene woont in het plangebied, 
de ander direct daarnaast en een ander verder weg. Dat 
zorgt ervoor dat het belang van de leden verschillend 
is. En daarom is er niet één gedeelde mening van de 
klankbordgroep geformuleerd, maar hebben alle leden 
hun eigen punten kunnen inbrengen.

Net als uit de inspraak hebben de leden verschillende 
ideeën over het gebruik van openbare ruimte, het 
toevoegen van programma en hoe om te gaan met 
mobiliteit. Daar waar de één voorstander is voor de 
stedenbouwkundige visie, is de ander tegenstander of 
gematigd positief. Dat laatste heeft ook te maken met 
scepsis over de doorzettingskracht van de gemeente 
en het realisme van de visie. Eerdere visies en plannen 
zijn ook niet tot uitvoering gekomen, dus waarom 
zou het nu wel lukken? Maar ook het gevoel niet altijd 
gehoord te worden speelt daarin mee. Een meerderheid 
ziet graag dat er wat gebeurt en dat de gemeente 
nu wel doorpakt. Woningen zijn wenselijk, (sociale) 
veiligheid kan beter, ingrepen in openbare ruimte voor de 
leefbaarheid en aandacht voor de huidige bewoners en 
woningzoekenden. Ervoor zorgen dat de Spoorzone een 
positieve impact gaat hebben op het centrum en dat het  
niet gaat leiden tot meer druk op het ruimtegebruik en 
voorzieningen.

De meeste leden van de klankbordgroep kunnen zich 
voorstellen dat de auto minder dominant wordt, maar 
zien in de praktijk het autogebruik nog niet afnemen. 
Het hanteren van lagere parkeernormen alleen 
vindt men dan ook een risico. Daar moeten goede 
mobiliteitsoplossingen voor in de plaats komen. Dit vormt 
dan ook een belangrijk aandachtspunt: niet zomaar 
parkeren weghalen zonder goed alternatief. Als de huidige 
bewoners en ondernemers moeten inleveren, laat dan 
zien dat er iets goeds voor terugkomt en dat de kwaliteit 
van de leefomgeving verbetert. Grotere ingrepen zoals 
het afwaarderen van de A22 en het realiseren van de 
Velserverbinding worden als positief gezien, maar zeker 
ook extra en betere langzaam verkeersverbindingen 
kunnen bijdragen aan het verbeteren van de 
bereikbaarheid én de leefbaarheid.

Reacties samengevat

Klankbordgroep (bijlage 1)

Er is over het algemeen een positieve houding ten aanzien 
van het realiseren van nieuwe woningen, ingrepen in 
de openbare ruimte om de leefbaarheid te vergroten en 
meer kwaliteit toe te voegen aan het centrum. Waarvan 
het centrum en met name de ondernemers kunnen 
profiteren.

Schepje er bovenop, maar ook zorgen en kritische geluiden
Uit de algemene inspraakreacties blijkt dat er ook 
een klein aandeel van mening is dat het met name op 
het gebied van duurzaamheid en levendigheid nog 
ambitieuzer zou kunnen. Meer aandacht voor gezondheid, 
langzaam verkeer, groen en blauw en zorgen voor goede 
milieumaatregelen. Laat de gemeente het nu eindelijk 
maar eens waarmaken en niet zoals in het verleden 
plannen in de la laten belanden. 

Er leven echter ook zorgen over de bereikbaarheid en 
het inperken van (parkeer)ruimte voor de auto. Een 
klein aandeel is zelfs volledig tegen het toevoegen van 
programma vanwege de extra parkeerdruk wat dat 
kan opleveren. Er is vrees dat de toegankelijkheid van 
Beverwijk slechter wordt. Eerst maar eens de huidige 
bereikbaarheid op orde brengen, door grote ingrepen 
en dan pas nieuw programma toevoegen. Zo wordt 
bijvoorbeeld het afwaarderen en nieuwe aansluiting A22 
als voorwaarde genoemd.

Een deel is van mening dat de bestaande bewoners 
niet de dupe mogen worden van de toevoeging 
van programma in het kader van de leefbaarheid 
en levendigheid. Aandacht houden voor parkeren, 
betaalbaarheid en de omgeving als het gaat om de 
bouwhoogte en bouwmassa.

Een groep die, net als de klankbordgroep, deels al eerder 
is betrokken in het proces, zijn de stakeholders. Deze 
groep bestaat uit (groot)grondeigenaren, de gemeente 
Velsen, ondernemers, beheerders van infrastructuur 
en de provincie. Deze zijn gedeeltelijk eerder betrokken 
omdat de voorstellen in de stedenbouwkundige visie 
direct hun grondeigendom aangaan of binnen hun 
verantwoordelijkheden vallen. Over het algemeen is 
dit een groep die ontwikkeling van stedelijke gebieden 
stimuleert. Het kan namelijk zorgen voor een sociaal 
veiligere omgeving, meer reizigers voor het OV en 
waardestijging van gronden en vastgoed. Daarbij dienen 
wel de milieuaspecten en gezondheidseffecten goed 
onderzocht en onderbouwd te worden. Ook onder 
de stakeholders wordt aandacht gevraagd voor de 
bereikbaarheid met de auto, met name door ondernemers 
in het centrum en de wegbeheerders, en niet alleen maar 
te focussen op OV en de fiets.

Inspraak concept stedenbouwkundige visie (bijlage 3)Stakeholders (bijlage 2)
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Belangrijkheid van parkeren, groen en wonen! 
Uit de antwoorden die door mensen gegeven zijn blijkt 
de volgorde van belangrijkheid: 1) wonen, 2) groen en 
3) parkeren. Een klein deel ziet liever dat Ankie’s Hoeve 
niet wordt bebouwd, maar het merendeel vindt het een 
geschikte locatie voor woningen. Een groene inrichting 
wordt gezien als voorwaarde en heeft de voorkeur boven 
parkeren op maaiveld. Parkeren moet volgens de reacties 
zoveel als mogelijk ondergronds opgelost worden. 
Betaalbaar wonen is ook genoemd als aandachtspunt.

Niet-woon programma in de plint! 
Daarop zijn verschillende ideeën aangedragen. Deze 
ideeën variëren van horeca, winkels, sportschool, leisure 
tot maatschappelijke voorzieningen zoals huisarts, 
fysiotherapie en een gezondheidscentrum. 

Tijdens de inspraak hebben mensen via een online 
campagne op een aantal vragen per ontwikkellocatie 
antwoord kunnen geven. De vragen varieerden van 
voorkeur voor de auto, groen of wonen op Ankie’s Hoeve, 
sociale veiligheid op Wijckerpoort, bouwhoogte en groen 
op het Stationsplein, bouwhoogtes en parkeren bij het 
Meerplein tot verkeersveiligheid en groen op Marlo. 
Aan de hand van de antwoorden/reacties en reacties 
op vragen (bijlage 4 tot en met 8) zijn er conclusies 
uitgeschreven per ontwikkellocatie in deze paragraaf. 

Ankie’s HoeveAlgemeen

Marlo-terrein

Wijckerpoort

Ankie’s Hoeve
Meerplein

Stationsplein

Antwoorden vragen per ontwikkellocatie (bijlage 4)

Hoogte voormalige fietsenstalling! 
Een open vraag waarop ook een verscheidenheid aan 
antwoorden is gegeven. Daarnaast zijn de antwoorden 
gegeven in bouwlagen, in meters of in termen als ‘zo 
hoog mogelijk’. Daarom is er ook niet een goede verdeling 
te maken van welke bouwhoogte de voorkeur heeft. Wel 
wordt duidelijk dat bij de ontwikkeling van nieuwbouw en 
met name vormgeving rekening moet worden gehouden 
met de omgeving. En dat het geen bouwhoogte moet 
hebben die in grote steden gehanteerd wordt. Een beperkt 
aantal mensen geeft aan geen hoogbouw te willen.

Groener, blauwer en meer horeca! Een overgrote 
meerderheid heeft hierop ja geantwoord. Zelfs als dit 
ten koste gaat van parkeerplaatsen. Dit sluit aan op de 
behoefte die al eerder is genoemd in de inspraak voor 
meer levendigheid en groen.

Wie parkeert op het Meerplein! 
Een overgrote meerderheid van de mensen die daarop 
hebben geantwoord, parkeert wel eens op het Meerplein. 
Van diegene die parkeren op het Meerplein is het grootste 
aandeel bezoeker, daarna bewoner en maar een klein deel 
werknemer.

Bereid om verder weg te parkeren! 
Veel mensen hebben daarop met nee geantwoord en een 
minderheid met ja. Op de vervolgvraag ‘hoe ver mensen 
bereid zijn om te lopen’ hebben veel minder mensen 
gereageerd. Van de mensen die hebben gereageerd 
heeft een groot deel met nee geantwoord of maximaal 5 
minuten.

Bouwhoogte omgeving of anders! 
Uit deze vraag blijkt duidelijk dat mensen qua 
bouwhoogte graag zien dat zoveel mogelijk wordt 
aangesloten op de omgeving. Toch is ook een aanzienlijk 
deel voorstander voor hogere bouwhoogtes. Een 
klein aandeel van de reacties ziet liever een lagere 
bouwhoogte, geen bebouwing of heeft geen mening.

Voldoende groen aanwezig! 
Een meerderheid van de mensen die hebben gereageerd 
geven aan dat er te weinig groen is op het terrein. Dit 
sluit aan op de algemene reactie hoe om te gaan met 
vergroenen. 

Hoe is de verkeersveiligheid! 
Het terrein wordt door veel mensen als verkeersonveilig 
beschouwd. Als belangrijkste redenen zijn genoemd 
rotondes Spoorsingel en midden zijn onoverzichtelijk/ 
gevaarlijk, wachtende auto’s voor parkeren blokkeren 
rotonden en ingang parkeerdek, haaks parkeren zorgt 
ervoor dat fietsers slecht worden gezien en te druk. 
Ook worden looproutes en de inrichting voor langzaam 
verkeer genoemd als te verbeteren punten.

Parkeerdek geschikt voor bezoekers centrum! 
Hierop heeft de meerderheid geantwoord het parkeerdek 
niet geschikt te vinden. De afstand van het centrum en 
de drukte bij Marlo zijn als voornaamste reden genoemd. 
Diegene die het wel geschikt vinden, hebben wel 
kanttekeningen aangegeven: als aanvulling, maar niet als 
alternatief, wel een uitgang en lift aan centrumzijde.

Goede plek voor onderwijs! 
Van alle reacties heeft een grote meerderheid hierop 
positief geantwoord. Met name de ligging ten opzichte 
van het OV en centrale ligging zijn opgegeven als 
belangrijkste reden waarom Wijckerpoort geschikt is. Als 
redenen waarom dit geen geschikte plek zou zijn, werden 
milieuaspecten, sociale veiligheid en invloed omgeving 
als belangrijkste reden opgegeven. Ook liet een behoorlijk 
aantal weten liever woningen te zien op die plek.

Hoe zorgen voor een veilige fietsroute! Op die vraag 
kwam verlichting als belangrijkste onderwerp naar voren. 
Maar ook de inrichting van de fietsroute (type verharding, 
overzichtelijk, voldoende ruimte, verkeerslichten) staat 
hoog op de lijst. En een groot deel vraagt om het fietspad 
zoveel mogelijk te scheiden van ander verkeer.

Meerplein Marlo

StationspleinWijckerpoort
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Alle reacties beschouwd en geturfd is er voldoende 
draagvlak voor de stedenbouwkundige visie in algemene 
zin. Woningbouw (met name betaalbare) is nodig, een 
betere leefomgeving met meer kwaliteit, verbeteren 
sociale veiligheid en meer openbare ruimte die uitnodigt 
om te verblijven. Een aantal zaken is van belang waarmee 
rekening gehouden dient te worden:

• Als er wordt gebouwd, dan geen bouwhoogtes 
en bouwmassa’s die meer thuis horen in de grote 
steden. Rekening houden met de omgeving als het 
gaat om daglicht, privacy en zicht.

• Goed dat ingezet wordt op andere vormen van 
vervoer (OV en fiets), deelmobiliteit en minder 
autobezit te stimuleren. Maar de auto zal voorlopig 
nog een belangrijk onderdeel blijven van de mobiliteit 
in Beverwijk:

 - Niet zondermeer parkeerplaatsen weghalen, 
maar met goede alternatieven komen;

 - De bereikbaarheid ook voor de auto aandacht 
blijven geven;

 - Voorkomen dat lage parkeernormen leiden tot 
overlast in andere delen van het centrum en 
daarbuiten

• Programma’s moeten aanvullend zijn op wat er al 
is in Beverwijk. Geen nieuwe winkelmeters, goede 
voorzieningen, meer gezelligheid en (betaalbaar) 
wonen.

• Een (sociaal) veilige en prettige openbare ruimte om 
te verblijven. Meer groen en ruimte openhouden voor 
pleinen, dus niet alles volbouwen.

Op basis van de inspraakreacties is een aantal 
aanpassingen gedaan in de concept stedenbouwkundige 
visie en is een aantal aandachtspunten voor de nadere 
uitwerking geformuleerd in het raadsvoorstel:

• Belangrijk is dat de visiekaart een periode beslaat 
van misschien wel 20 tot 30 jaar en dat een aantal 
voorstellen afhankelijk is van grotere maatregelen:

 - Daarom hebben wij nog duidelijker proberen 
te maken wat er de komende 5, 10 en 20 jaar 
mogelijk kan gebeuren en waarvan voorstellen 
afhankelijk zijn;

 - Een aantal voorstellen is afhankelijk gemaakt 
van ingrepen zoals het afwaarderen van de A22, 
zoals een autoluwe Wijckermolen/Spoorsingel en 
woningbouw tussen het spoor en Wijckermolen;

 - Ook is opgenomen dat de stedenbouwkundige 
visie eens in de zoveel tijd moet worden 
geactualiseerd. Iets wat nu is bedacht kan over 
10 jaar niet meer actueel zijn.

• Onderdeel van de visie is nu dat een aantal plekken 
is aangewezen om te onderzoeken als (tijdelijke) 
parkeerhubs. Voorbeeld: als woningbouw op het 
Meerplein wordt gerealiseerd moet er eerst een 
parkeeroplossing zijn bedacht. Ondergronds parkeren 
bij het Meerplein is daarbij niet uitgesloten, maar dat 
zal naar verwachting financieel niet haalbaar zijn. 
Programma’s moeten aanvullend zijn op wat er al 
is in Beverwijk. Geen nieuwe winkelmeters, goede 
voorzieningen, meer gezelligheid en (betaalbaar) 
wonen.

• Als bij de uitwerking van de stedenbouwkundige visie 
in concrete plannen met lage parkeernormen wordt 
gewerkt, is een goede onderbouwing en een voorstel 
voor andere mobiliteitsmaatregelen verplicht. 
Voorkomen moet worden dat lage parkeernormen tot 
parkeerproblemen op andere plekken leiden.

Wat betekent de inspraak voor de concept stedenbouwkundige visie?

• Voor de bouwhoogte en bouwmassa zal zoveel als 
mogelijk aansluiting moeten worden gezocht met 
de omgeving. Dat neemt echter niet weg dat er 
ook kansen liggen om op sommige plekken hoger 
te bouwen. In dat geval zal gekeken worden naar 
subtielere en slankere gebouwen om de hinder voor 
met name omwonenden zo beperkt mogelijk te 
houden.

• Bij het opstellen van het inrichtingsplan openbare 
ruimte zal aandacht zijn voor groen, blauw, logische 
langzaam verkeersroutes en kwaliteit.

• Bij de verdere uitwerking van de stedenbouwkundige 
visie in concrete plannen en het inrichtingsplan 
openbare ruimte, zal de omgeving betrokken blijven. 
Voor het opstellen van het inrichtingsplan openbare 
ruimte wordt (gedeeltelijke) coproductie van onder 
andere de klankbordgroep overwogen.
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Bijlage 1: reacties leden klankbordgroep

Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Algemeen Het is een goed stuk. Van belang is om de voortgang erin te houden. En het goed onder de aandacht houden 

en aangeven waar het omgaat. Geregeld momenten voor communicatie doen in de krant, zodat het onder de 
aandacht blijft.

Eens om de aandacht te blijven houden op het project tijdens alle fasen die wij daaro gaan. Wij zullen met een 
aanpak komen ook op het gebied van communicatie voor volgend jaar.

Over het algemeen vind ik de stedenbouwkundige visie heel goed. Er spreekt ambitie uit, kennis van Beverwijk en 
omgeving en lijkt ook goed onderbouwd.

Reactie is voor kennisgeving aangenomen.

Wat mist is een verdere uitwerking van het programma (wonen én voorzieningen). Ik hoop dat qua woningtypen 
en prijscategorieën niet alleen gekeken wordt naar wat het meeste opbrengt, maar ook naar wat de huidige 
(en toekomstige) bewoners van Beverwijk nodig hebben én wensen. Op het gebied van architectuur en 
duurzaamheid zou ik graag wat hogere ambities zien.

In de visie is een voorzet voor het programma gedaan. Dit wordt nader uitgewerkt per deellocatie omdat dit 
deels afhankelijk is van tempo en fasering met name daar waar het de voorzieningen aangaat. Ook dan komen 
duurzaamheid en architectuur aan de orde.

In de basis is het een mooi plan. Maak mij wel zorgen over de uitwerking, dat moet goed gedaan worden en 
zorgvuldig. Het centrum wordt prettiger als er minder auto’s worden geparkeerd. Wanneer de plannen uitgewerkt 
worden hoe is dan de samenhang en waar gaat het naar toe in de toekomst. Mis de context met de hele 
Spoorzone.

In het Stedenbouwkundigplan ga je verder uitwerken in gebouwen wat komt er in de plint etc. De context met de 
hele Spoorzone is er zeker, alleen ligt de focus op de Stadskant ook om de ontwikkeling van de Stadskant niet 
afhankelijk te laten zijn van de discussie over de bedrijvenkant. De reactie van de Provincie ging voor 80% over de 
kop van de haven en dat willen we voorkomen.

Na jaren lange verhitte discussie over plannen is dit de beste van de slechtste plannen. Het geeft jarenlang 
bouwoverlast. Als de plannen voor 20% worden uitgevoerd is het veel. Mooi plan in zijn geheel. Wel de balans 
kwijt van wat krijgen we als bewoner ervoor terug.

Het doel is ook juist om een veel betere woon- en leefklimaat te creëren. Kwalitatief goede openbare ruimte met 
veel groen en verblijfsmogelijkheden. Wat betreft de keuzes voor parkeren staat de bewoner bovenaan, daarna 
de bezoekers en de werknemers. Werknemers (en bezoekers) kun je makkelijker verder laten parkeren dan 
bewoners. Doorgroeien naar een prettige leefomgeving waarin de auto minder dominant is en waardoor mensen 
langer in het centrum blijven. Wij zullen in de concept visie beter vertalen hoe een eindbeeld eruit kan komen te 
zien, als parkeren wordt ingeperkt en waarom. Het eindproduct opleveren met een goede presentatie.

Iets teruggeven aan de stad. In Zutphen en Deventer geweest, grote historische pleinen. Dit ook in Beverwijk 
realiseren zodat het levendiger wordt.

Eens. In lijn met de reactie en het antwoord hierboven laten zien hoe de stad kan verbeteren door keuzes te 
maken. Die in beginsel niet positief lijken maar het uiteindelijk wel (kunnen) zijn.

In de toekomst is er een drinkwater tekort. Straks komen er meer mensen, dan wordt er ook meer water gebruikt. 
Is hier rekening mee gehouden?

De druk op voorzieningen en openbare ruimte is zeker een aandachtspunt met een groeiende bevolking, net als 
de leefbaarheid.

Hopelijk worden aan ontwikkelrechten ook ‘ontwikkelplichten’ gekoppeld die de gemeenschap ten goede komen. 
Zoals investeringen in publieke ruimte en groen, (ondergronds) parkeren, collectieve/gemeenschappelijke 
voorzieningen en duurzaamheid (o.a. klimaatadaptatie, energie, CO2-uitstoot). 

In de visie is een paragraaf over kostenverhaal opgenomen. Kostenverhaal moet er voor zorgen dat alle 
ontwikkellocaties gaan bijdragen aan investeringen die nodig en wenselijk zijn.

Vraagtekens bij de 10.000 woningen vindt dit erg veel en vraagt zich af of mensen dan nog wel prettig wonen. Bij 
verdichting zitten mensen dichter op elkaar en loopt het vol.

Aan de Stadskant Spoorzone gaat het om minder woningen (1.000 tot 2.000 woningen). Daarnaast is 10.000 het 
maximum dat betekent niet dat die allemaal tegelijk of maximaal worden gerealiseerd.

Momenteel zijn er veel onzekerheden zoals: hogere hypotheekrente, energiekosten zijn onzeker, financiële markt 
onstabiel. Is het dan nog wel afzetbaar?

Dat klopt en het is goed mogelijk dat (nog) niet alles afzetbaar is, dat het langer gaat duren voor het gebied 
ontwikkeld is en bijvoorbeeld Ankie’s Hoeve voorlopig de enige ontwikkellocatie is. Maar dat betekent niet dat 
je geen ambitie zou moeten uitspreken over de toekomst van het centrum van Beverwijk. Dat kan met een visie 
omdat veranderingen makkelijker inpasbaar zijn dan een concreet uitgewerkt plan.

Door de bewoning van de panden rondom het Meerplein etc. moet we als Beverwijk oppassen dat we straks de 
plannen voor de Spoorzone niet verkocht krijgen omdat men niet in een omgeving met arbeidsmigranten wil 
wonen.

Terechte opmerkingen en wij zullen intern nagaan hoe wij meer grip kunnen krijgen op samenstelling bevolking 
en sociale samenhang.

Zorgen over de hoogte en massa van de gebouwen die in de visie in het stationsgebied zijn aangegeven. Dan 
krijg je tochtgaten en is het niet plezierig lopen of verblijven.

Aan de gemeente de opdracht als we de hoogte ingaan om te kijken wat dat met de wind/tocht gaat doen. We 
hebben nu nog geen definitieve bouwhoogtes opgegeven. Zo kunnen we het anders inzetten als blijkt dat er veel 
tocht/wind ontstaat die het onprettig maakt.

Erg vrijblijvend opgeschreven. Bijvoorbeeld: wanneer Ankies Hoeve is verkocht dan kunnen we daarvoor …. doen 
etc. Dit opnemen in de tekst.

Het klopt dat het wat vrijblijvend is opgeschreven omdat het een visie is voor de langere termijn en een 
toekomstbeeld schets. Het is geen processtuk waarin een aanpak wordt beschreven. Dit doen wij bijvoorbeeld in 
het raadsvoorstel, projectplan of andere processtukken.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Mobiliteit (inclusief 
parkeren)

Vreemd dat er zoveel woningen komen op Ankie’s Hoeve en Wijckerpoort en maar weinig parkeerplekken. Zie al 
voor me dat ze in Velsen Noord gaan parkeren.

Belangrijk is goed parkeerbeleid en goede alternatieve voorzieningen en streng zijn op het autogebruik bij verhuur 
en verkoop van de woningen.

De motivatie waarom er voor een lage parkeernorm wordt gekozen strookt niet met de negatieve ontwikkeling 
van het openbaar vervoer. Auto blijft nog steeds dominant en nodig.

Aan de ambitie van een lage parkeernorm zitten wel voorwaarden vast naast stimuleren OV. Zoals aanleg van 
een HUB, deel mobiliteit, fiets stimuleren, ander beleid qua parkeervergunningen. Er zullen harde keuzes gemaakt 
moeten worden, want anders blijft de auto inderdaad dominant.

Hoe zit het dan met de oude bewoners en de vergunning die zij hebben. Voor nieuwe bewoners is het prima de 
nieuwe normen.

Er worden geen parkeervergunningen afgenomen, moet gaan via natuurlijk verloop. Daarnaast is de eis op het 
Meerplein pas bouwen als er een parkeeroplossing ligt. Zoals upgraden en inzetten P&R van NS. En bewoners 
zijn nummer 1 als het gaat om faciliteren van parkeren, dan de bezoekers en dan de werknemers.

Het gaat om veel mensen en er moeten moeilijke keuzes gemaakt worden. In Beverwijk willen veel mensen een 
auto bij de deur. Wanneer je allemaal rijtjes huizen maakt kan iedereen zijn auto voor de deur kwijt. Nu gaan we 
woningen stapelen en moet er parkeren onder de grond gerealiseerd worden. De auto is (ook) belangrijk voor 
inwoners en ondernemers, waar moeten de auto’s heeen als die niet meer op het Meerplein kunnen staan.

De visie heeft een beter leefklimaat van het centrum van Beverwijk voor ogen. Bij voorkeur meer ruimte 
voor fietser, voetganger en verblijven. Willen wij woningen bouwen moeten wij wel keuzes maken, ruimte 
is schaars. Voorbeelden van keuzes: gratis parkeren (donderdagavond en zaterdag) opheffen, het aantal 
parkeervergunningen voor nieuwe huishoudens terugbrengen naar één en parkeren aan de rand van het centrum.

De afwaardering A22 moet geen afhankelijkheid zijn maar een randvoorwaarden. We weten dat de 
VelserTraverse in 2025 verstopt raakt. Er komen alleen maar bewoners bij. Het zou mooi zijn als er in de nabije 
toekomst minder auto’s komen en meer mensen op de fiets. We krijgen veel last wanneer de bouwplannen 
en de autonome groei van de auto’s een probleem gaan geven. Voor mij is de afwaardering van de A22 een 
randvoorwaarden voor de realisering van de woningen.

Het is lastig om een maatregel die afhankelijk is van besluiten en investeringen door derden als randvoorwaarden 
te stellen voor de ontwikkelingen in de Stadskant van de Spoorzone. Ook de gemeente ziet graag de maatregelen 
gerealiseerd worden maar om bijvoorbeeld de woningbouw op Ankie’s Hoeve daarvan afhankelijk te stellen 
betekent dat wij jaren geen woningen gaan bouwen. Dat heeft niet de voorkeur.

Afwaardering houdt op daar waar je de snelweg oprijdt. Voor Velsen Noord zou het fijn zijn als dat tot na de 
Velsertunnel is

Goed punt dat wij meenemen in het overleg met IJmond bereikbaar, Provincie en Rijkswaterstaat.

Als parkeren weg van het Meerplein dan ook parkeren van auto’s weg van de Breestraat. De doorgaande 
fietsroute loopt daar ook en raakt de andere delen. Belangrijk om de samenhang tussen Meerplein en de 
Breestraat in ogenschouw te nemen.

Ondanks dat de Breestraat formeel niet bij de Spoorzone hoort, bekijken wij het integraal. Dus ook naar het 
functioneren van de Breestraat als het Meerplein wordt aangepakt en andersom.

We gaan mooie dingen maken in Beverwijk. In Beverwijk zijn nu de deel scooters weg en de deel auto’s zijn hier 
erg vies. Waardoor het gebruik miniem is.In de toekomst is het deelgebruik van fietsen, scooters, auto’s verder 
ontwikkeld.

Dat zou een goede ontwikkeling zijn die mogelijk een andere kijk oplevert op ruimtegebruik en autobezit in 
positieve zin. Waardoor er meer verblijfsruimte is en het centrum leefbaarder wordt.

Betreft de N197: als de busbaan wordt aangelegd staat de hele N197 stil, de busbaan neemt hier twee banen in 
beslag.

Over de HOV busbaan is reeds besloten en de Provincie is verantwoordelijk voor de voorbereiding en uitvoering. 
Paul Cottaar neemt deze zorg wel mee naar de regiegroep van de HOV.

Het parkeerterrein Halve Maan verdwijnt en de keerlus voor station verdwijnt. Hierdoor wordt de bereikbaarheid 
bij het station minder. Als je meer winkels wil moet ook de bereikbaarheid of in de nabijheid parkeren voorzien 
zijn.

Het station moet altijd bereikbaar zijn voor auto’s, dus een keerlus of vergelijkbaar bij het station blijft onderdeel 
van de planuitwerking. Wat betreft het parkeren Halve Maan is nog niet gezegd dat die zomaar verdwijnt. Net als 
voor het Meerplein geldt ook hiervoor eerst een goede alternatieve parkeeroplossing voordat parkeerplaatsen 
verdwijnen c.q. verplaatsen.

Ik vind het goed dat de grote infrastructuur wordt aangepakt (afwaardering A22) en dat het de ambitie is om het 
centrum autoluw te maken, waarbij gezocht wordt naar andere parkeeroplossingen.

Reactie is voor kennisgeving aangenomen.

Om draagvlak onder de huidige bewoners te krijgen, is het verstandig hier onderscheid te maken tussen 
bewonersparkeren en bezoekersparkeren. Bezoekersparkeren (o.a. winkelend publiek) wordt opgelost aan de 
randen van het gebied. Voor nieuwe bewoners worden parkeervoorzieningen gebouwd opgelost binnen de 
kavels (vastgelegd in de ontwikkelvoorwaarden). Ook aandacht besteden voor parkeren huidige bewoners/
vergunninghouders rond Meerplein.

Dat lijkt een goede suggestie. Wij zullen dit terug laten komen in het parkeerbeleid en de parkeernota waarmee 
wij in 2023 aan de slag gaan.

De parkeer hub als eerst mee beginnen voordat je gaat bouwen op het Meerplein. Dit goed naar buiten 
communiceren.

Goede suggestie die wij meenemen in de uitwerking van de visie voor het Meerplein. Eerst een goede 
parkeeroplossoing dan pas woningbouw.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Sociaal maatschappelijk Maak me zorgen om de sociale veiligheid in het donker. Nu in de wintertijd is het voor jonge meiden die langs 

Ankies Hoeve moeten fietsen onprettig. Dit geldt ook voor rondom het station.
Begrijpelijk en een belangrijk punt waarmee wij aan de slag moeten als wij de visie gaan uitwerken. Deze zorg is 
ook al door NS geadresseerd en gaat onderdeel worden van het maken van de plannen.

Hoe zit het met sport, niets van terug gevonden in de visie. En andere voorzieningen.
Antwoord: in de volgende versie komt een voorstel voor een programma (op hoofdlijnen) waarin ook aandacht 
komt voor voorzieningen zowel commercieel als maatschappelijk.

Er zijn al veel sportvoorzieningen in Beverwijk. Die kunnen toename Stadskant Spoorzone opvangen. Als ook 
de bedrijvenkant van de Spoorzone wordt ontwikkeld voor wonen moeten daar nieuwe sportvoorzieningen aan 
toegevoegd worden. Zie daarvoor de Verkenning Spoorzone.

Er worden veel woningen toegevoegd in dit gebied. Komen er ook voorzieningen als een basisschool en 
kinderopvang (of een brede school/IKC). De huidige basisscholen liggen relatief ver weg. En is er al een mogelijke 
invulling voor de ‘levendige plinten’, m.n. rond de voorziene pleinen?

Helaas kunnen wij in de Stadskant geen bassischolen of kinderopvag realiseren omdat die dan binnen 300 meter 
van de A22 komen te liggen. Daarop zal de GGD een negatief advies geven. Wel kijken wij of het nodig is om 
bestaande voorzieningen uit te breiden en de routes daarnaartoe te verbeteren. Welke invulling de plinten precies 
krijgen pakken wij op bij de uitwerking per ontwikkellocatie.

Komen er ook voorzieningen in het plan als het lukt om alle woningen te bouwen? In de visie staat nu niet 
aangegeven in dat gebouw komt een huisarts, tandarts, fysio etc.

Ja als blijkt dat die nodig zijn voor het aantal woningen dat er komt en om een leefbaarder (en gezelliger) centrum 
te creëren. In de visie is een voorstel voor een programma opgenomen.

Openbare ruimte Het zou fantastisch zijn als er een directe fiets- en wandelroute zou komen die Landgoed Scheybeek, Ankie’s 
Hoeve en het Wijkeroogpark met elkaar verbind, zodat het Wijkeroogpark ook als toegankelijk stadspark 
voor Beverwijk kan functioneren. Een onderdoorgang voor langzaam verkeer onder de A22 en spoor grofweg 
ter hoogte van de Velsertraverse? Als er twee goede wandel- en (door)fietsverbindingen aan weerszijden 
van het station gerealiseerd worden dan is het wellicht niet nodig om een dure en ingewikkelde brug- of 
tunnelconstructie ter hoogte van het station te realiseren.

De genoemde verbinding lijkt lastig uitvoerbaar in verband met het verkeersknooppunt en naar verwachting niet 
goedkoper dan een verbinding bij het station. Nieuwe en betere verbindingen is een belangrijke ambitie van de 
stedenbouwkundige visie. Uitwerking en onderzoek naar haalbaarheid is onderdeel van de volgende fase. De 
hoofdstructuren en verbindingen zijn specifiek weergegeven in de visie.

Voor het netwerk van snelfietsroutes, zou het een goed idee zijn om bij het doortrekken van de N246 ook een 
fietspad aan te leggen. Dat verbetert de snelfietsroute naar Zaandam/Amsterdam Noord via het kanaal.

Er is een potentiële fietsroute langs kop van de haven ingetekend, die aansluit op dit idee.

Wat wordt er gedaan aan de oversteek bij de Emplacementsweg achter de bioscoop? De aanleg van de HOV busbanen voorziet in een andere spoorovergang die rechtdoor van de Halve Maan naar 
de Wijckerpoort gaat. Daarbij komt een vrij liggend fietspad, omdat het fietspad van de Halve Maan wordt 
doorgetrokken over de Wijckerpoort naar Velsen Noord. Voor nu wordt besproken hoe we het veiliger voor de 
tussenliggende periode kunnen maken.

 Zie nergens staan hoe het bevoorraden van de winkels gaat als de Wijckermolen autoluw wordt. Hoe komen de 
vrachtwagens dan bij de achterzijde van de winkels. Dit concreter in de visie zetten. Dit is in de huidige situatie 
ook zo.

Er wordt een verkeerscirculatieplan gemaakt waarin deze vraagstukken worden beantwoord.

Programma Waarom is de migratie-achtergrond van bewoners in deze context relevant? Meer dan een analyse op culturele 
achtergrond van bewoners, lijkt het me zinvol om de sociaal-economische situatie van bewoners in kaart te 
brengen. Liefst ook per doelgroep (alleenstaanden jong/oud, gezinnen, starters, senioren etc). Dat zegt veel meer 
over de woonnoden en -wensen en dus keuze voor het type te realiseren woningen.

Deze data komt rechtstreeks uit de Woonvisie 2025 en wordt dus in die zin relevant geacht voor de opgave. Wel 
is aanvullende informatie opgenomen over de doelgroepen waarvoor naar verwachting de Stadskant van de 
Spoorzone interessant is.

In plaats van enkel een verdeling in koop/huur en de bijbehorende prijzen, lijkt het mij zinvol om de benodigde 
woningtypen (x-kamerappartement, woongroep, gezinswoning etc) en beoogde doelgroepen te benoemen, en 
daaraan de te verwachten prijzen te koppelen.

Is gedaan op hoofdlijnen. Dit wordt verder uitwerking per ontwikkellocatie.

De locatie vlak bij het centrum en OV is ideaal voor actieve zestigplussers die graag compacter willen wonen en 
daarmee een gezinswoning achterlaten (die dan beschikbaar komt voor starters!). Deze groep is vaak relatief 
vermogend, wil graag kopen, maar heeft zeer specifieke woonwensen, waardoor ze uiteindelijk vaak besluiten 
te blijven waar ze zitten. Als je deze groep kunt aanspreken om te verhuizen breng je beweging in de lokale 
woningmarkt.

Senioren is al doelgroep specifiek benoemt in de visie. Bij de uitwerking daarvan per deellocatie zal moeten 
worden onderzocht welke aanvullende voorzieningen nodig zijn. Zouden heel graag de doorstroming van deze 
doelgroep stimuleren.

Worden de woningen die nu gereed gemaakt worden meegeteld voor het aantal woningen voor de spoorzone? Alleen de woningen aan het Meerplein, niet de woningen in Breestraat. Er is een telling geweest van hoeveel 
woningen er in Beverwijk gebouwd worden in de aankomende tijd, het totaal hiervan is circa 3000.

Wat kunnen we doen aan het feit dat panden worden opgekocht door partijen die met name arbeidsmigranten 
huisvesten?

Momenteel kunnen we hier niets aan doen. Wel gaan wij in overleg hoe hiermee om te gaan in relatie tot de 
ambities die wij hebben voor het centrum.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Ontwikkellocaties Het idee om sfeergebieden te creëren vind ik heel goed, hoewel de sfeerbeelden onderling nog weinig variatie 

tonen: veel ‘blokkendozen’, al dan niet aangekleed met wat groen.
De variatie moet straks ontstaan in de uitwerking. De ‘blokken’ in de visie zijn nog geen plan maar geven de 
ontwikkelpotentie aan voor een locatie. Wij zullen inderdaad veel aandacht moeten besteden aan de verschillende 
sferen en wat dat betekent voor een plek als een bouwplan wordt gemaakt.

De schaal van de referenties voor de Landgoederenzone lijkt me erg groot. Ook zou ik hier meer referenties met 
natuurlijke materialen verwachten, zoals hout. Bijv. Bosbad Eindhoven, of compactere appartementengebouwen 
in het landschap met grote terrassen, zoals Kerkebosch Zeist.

Referenties zijn vervangen en meer toegespitst op schaal en locatie.

Voor Meerplein en historisch centrum zouden de Schelpenkade in Alkmaar en Spaarndammerhart Amsterdam 
m.i. goede referenties zijn. Overigens is het niet-intekenen van (half)-ondergondse p-ruimte een gemiste kans. 
Ook hiervoor zijn de genoemde referenties goede voorbeelden.

De visie laat ruimte om (half)verdiepte parkeervoorzieningen aan te leggen. Wij zouden dat graag zien maar 
de kosten en naar verwachting ongeschiktheid van de ondergrond op een aantal plekken maken dergelijke 
oplossingen onzeker.

Meer aandacht besteden aan groenstructuur, inrichting en verblijfskwaliteit openbare ruimte. De bouwblokken 
zijn vrij diep. Op p.110-111 is te zien dat er binnenpleinen/patio’s mogelijk zijn. Worden deze (deels) publiek 
toegankelijk of niet? Is een (gedeeltelijke) U-vorm mogelijk, waardoor meer publieke ruimte overblijft?

Dit komt bij de uitwerking verder aan de orde. Daarnaast wordt een plan openbare ruimte opgesteld zodat wij per 
locatie eisen kunnen neerleggen waarmee rekening gehouden moet worden bij ontwikkeling.

Op Ankie’s Hoeve woningen neerzetten waarbij je autogebruik verlaagd. Er worden 200 woningen gerealiseerd waarbij 85 parkeerplekken ondergronds en bij voorkeur geen in de 
openbare ruimte. Daarvoor zijn wel een lage parkeernorm en alternatieven (deelauto, fiets, OV, etc.) nodig.

Wie draagt het financiële risico op Ankies Hoeve? Dat is SBB (Smits Bouw Bedrijf) en de investeerders.
Kan er in het bestemmingsplan voor Ankie’s Hoeve opgenomen worden nul op de meter? Het kan niet verplicht worden omdat er nog geen wettelijke basis voor is. En omdat wij één op één met een 

partij in overleg zijn, is de gemeente beperkt in maken van afspraken. Wij proberen: kwalitatief hoogstaand, zo 
duurzaam mogelijk, ook betaalbaar en woningverplichting.

In de visie staat horeca op het Meerplein. Op de Breestraat is een groot plein waar je ook horeca kunt neerzetten. 
Hier dan ook de auto weg van de Breestraat. Want wanneer er zoveel woningen worden gerealiseerd zorgt dat 
voor de omzet van de ondernemers en niet die paar auto’s op de Breestraat. Dan de fietsroute verplaatsen over/
langs Meerplein, dan kan de fietsroute van de Breestraat af. Aantal losse paviljoens neerzetten.

Formeel hoort de Breestraat niet bij de Spoorzone en daarom zijn er in de visie geen concrete voorstellen gedaan. 
Maar we kunnen inderdaad wel aandacht geven aan de Breestraat en kijken hoe wij de relatie Meerplein en 
Breestraat kunnen versterken.

25



Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Algemeen Duidelijker in beeld brengen waar de verbeteropgaven (minder stenig, kwalitatief betere uitstraling en aantrekkelijker 

sfeer).
In de visie is nog meer verduidelijkt wat wij voor ogen hebben, ook in relatie tot de vraag te laten zien wat de 
stad terugkrijgt. SR: zit nu beter in de Visie

Nadrukkelijk laten zien wat de stad ervoor terug krijgt als er iets ingeleverd moet worden. Voorbeeld: als minder 
parkeren prima maar dat moet het wel een verbetering van de leefomgeving opleveren. Mensen moeten meer 
moeite doen om de stad te bereiken dus moet het ook meer de moeite waard zijn.

Zie bovenstaande opmerking

Op het gebied van architectuur en duurzaamheid graag hogere ambities zien. Dit komt aan de orde bij de uitwerking van de visie het opstellen van de kwaliteitseisen voor de openbare 
ruimte en de gebouwen.

Hopelijk worden aan ontwikkelrechten ook ‘ontwikkelplichten’ gekoppeld die de gemeenschap ten goede komen. 
Zoals investeringen in publieke ruimte en groen, (ondergronds) parkeren, collectieve/gemeenschappelijke 
voorzieningen en duurzaamheid (o.a. klimaatadaptatie, energie, CO2-uitstoot).

In de visie is een paragraaf over kostenverhaal opgenomen.

Deze kaders zijn nog niet uitgewerkt in de visie. Graag treden wij met de gemeente in overleg wanneer deze 
opgesteld worden, zodat wij kunnen participeren in het opstellen van deze kaders.

Kaders zijn op hoofdlijnen uitgewerkt passend bij het abstractieniveau van een visie. Verdere uitwerking volgt 
in de volgende fasen en per ontwikkellocatie in overleg met belanghebbenden en stakeholders.

De trends en ontwikkelingen van de mobiliteit laat een grote voorkeur voor de auto zien: 48% van de verplaatsingen 
wordt met dit vervoersmiddel gedaan, terwijl slechts 4% gebruik maakt van het OV. Dit leidt tot een extra 
verkeersdruk op het Hoofdwegennet. Wij vragen u om Spoorzone zoveel mogelijk te ontwikkelen volgens het 
STOMP-ontwerpprincipe om de modalshift naar duurzame mobiliteit te realiseren.

De ambities van de Spoorzone en de vertaling daarvan in de stedenbouwkundige visie voor de Stadskant 
sluiten daarop aan.

In de Concept Visie zijn percelen opgenomen die niet in eigendom zijn van de gemeente. Deze percelen mogen 
zonder nadrukkelijke toestemming van de eigenaar niet worden gebruikt. Deze percelen zijn door de eigenaar 
benodigd ten behoeve van de uitvoering van haar wettelijke taken en voor eventuele toekomstige (uitbreidings)
plannen.

In de Visie nog nadrukkelijker aangegeven dat ook percelen zijn ingetekend die niet in eigendom zijn van 
gemeente. Overleg met de grondeigenaren is onderdeel van de uitwerking om te onderzoeken wat haalbaar is.

Overwegen vormen een gevaarpunt tussen weg- en spoorverkeer. De beheerder verzoekt uw gemeente daarom 
contact op te nemen indien de door uw gemeente voorgestelde visie en alle in de toekomst daarop gebaseerde 
ruimtelijke plannen effect kunnen hebben op de bestaande overwegen in uw gemeente. Ook verwijst beheerder uw 
gemeente graag naar de Beleidsagenda Spoorveiligheid 2020 -2025 waarin het Ministerie van Infrastructuur en 
Waterstaat haar visie op overwegveiligheid heeft beschreven.

De overweg valt onder project HOV-baan. Daar haken we in de stedenbouwkundige visie op in. Andere 
verbindingen zijn ongelijkvloers.

In verband met het borgen van de stabiliteit van de spoorbaan met bijbehorende voorzieningen mag het waterpeil 
niet wijzigen. Tevens dient uw gemeente te borgen dat werkzaamheden geen invloed hebben op de stabiliteit 
van de spoorbaan met bijbehorende voorzieningen, alsmede op het ongehinderd gebruik van de spoorbaan met 
bijbehorende voorzieningen. Voor het uitvoeren van werkzaamheden in de nabijheid van de spoorbaan dient 
rekening gehouden te worden met het bepaalde in artikel 19 van de Spoorwegwet.
Onder de Omgevingswet - voor initiatieven binnen het beperkingengebied hoofdspoor - is uw gemeente het 
bevoegde gezag ivoor meervoudige aanvragen. Vergunningen kunnen alleen verleend kan worden nadat beheerder/
eigenaar haar gemandateerde advies met instemming heeft gegeven. Bij enkelvoudige aanvragen blijft de minister 
bevoegd gezag en zal beheerder/eigenaar namens de minister vergunning verlenen.
Beheerder/eigenaar verzoekt u zorg te dragen dat gronden welke momenteel voorzien zijn van de bestemming 
Spoorwegdoeleinden of Railverkeer, deze bestemming ook in de toekomst zullen behouden. Ook verzoekt beheerder/
eigenaar uw gemeente om geen dubbelbestemmingen mogelijk te maken.

In algemene zin is aangegeven dat wij bij uitwerking rekening houden met de wetgeving en belangen van 
partijen. Nadere afstemming, overleg, onderzoek en afspraken zijn onderdeel van de uitwerking.

In de gesprekken tussen de gemeente en de provincie is aangegeven om vooral gebieden op te pakken die kansrijk 
zijn om te ontwikkelen. De oostzijde is mede als industrieterrein van provinciaal belang, een belangrijke belemmering 
om ontwikkeling daar toe te staan. De provincie begrijpt de wens om (uiteindelijk) de stadskant te verbinden met het 
havengebied. Maar op dit moment is dat niet opportuun. Op pagina 54 wordt aangegeven dat de Kop van de Haven 
niet wordt opgenomen in de scope van de stadskant. En toch zijn er in de visie diverse uitspraken of verwijzingen 
naar de Kop van de Haven, w.o. placemaking, en “voortbouwen op havenidentiteit”. De zin op pagina 117 is daarom 
naar de mening van de provincie ongewenst, want het wekt verkeerde verwachtingen: “De Kop van de Haven geldt 
als transformatiegebied waar een geleidelijke voorkleuring zal plaatsvinden naar woon-en cultureel programma.”

Eventuele ontwikkelingen aan de Havenkant van de Spoorzone zijn niet (meer) opgenomen in de 
stedenbouwkundige visie. Behoudens nieuwe verbindingen voor een betere bereikbaarheid.

Bijlage 2: inspraakreacties stakeholders
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord

Milieu en gezondheid Het ontbreekt in de visie aan het vastgestelde Milieubeleidsplan 2021-2025 van Beverwijk. In dit beleidsplan is 
“gezond en leefbaar” benoemd als een speerpunt. Een terechte keuze omdat Beverwijk te maken heeft met meerdere 
bronnen van hinder, waaronder Tata Steel. Wat wordt gemist in hfst 3 Gebiedsanalyse is een inventarisatie van de 
concrete hinderbronnen en bijbehorende contouren die zowel binnen als buiten het plangebied liggen. Het is voor de 
lezer niet duidelijk of er wettelijke beperkingen zijn voor woningbouw. In de visie voor de stadskant wordt geluid als 
hinder in kaart gebracht alleen voor de bronnen autoverkeer en het spoor. De provincie adviseert om in de kaartjes 
(pag 37) geen indicatie voor “mogelijkheid woningbouw” in het havengebied aan te geven. Het is goed dat in de visie 
Gezondheid is benoemd als één van de pijlers. De oproep is om dit niet alleen te betrekken op het plangebied maar te 
werken vanuit de omgeving en dan in te zoomen op het plangebied.

Er is een paragraaf Gezonde klimaatbestendige woonomgeving toegevoegd, die op dit onderwerp ingaat.

Beheerder/eigenaar verzoekt u voor het aspect:
- Externe Veiligheid in relatie tot Railverkeer gebruik te maken van de meest recente gegevens (Basisnet);
- Geluid in relatie tot Railverkeer gebruik te maken van de meest recente gegevens (Geluidproductieplafonds).
Bij bebouwing dichtbij het spoor kan mogelijk trillinghinder ontstaan voor de toekomstige bewoners/gebruikers 
ontstaan door treinverkeer. Hoewel er geen wettelijke normen bestaan voor trillinghinder in dit soort situaties acht 
beheerder/eigenaar het gewenst dat er in de planvorming wel aandacht voor is. Aangeraden wordt om het aspect 
trillinghinder af te wegen, zoals door Kenniscentrum InfoMil wordt aanbevolen.

In eerder uitgevoerd onderzoek is hiervan al uitgegaan en dat zal bij vervolgonderzoek ook het geval zijn. Een 
extra paragraaf trillingen opgenomen met deze strekking.

Het gaat hier om een forse opgave van 10.000 woningen en 5.000 arbeidsplaatsen. Dit kan invloed hebben op de 
visuele integriteit van het UNESCO werelderfgoed Hollandse Waterlinies, ook als dit buiten de begrenzing is gelegen. 
De gemeente zal de effecten die ontwikkelingen kunnen hebben op de Hollandse Waterlinies, moeten onderzoeken 
en beargumenteren. Graag verwijzen wij naar het rapport Visuele Integriteit Waterlinies vanuit 2018, een advies van 
het Kwaliteitsteam Hollandse Waterlinies.

Bij de nadere uitwerking zullen wij het advies van en het Kwaliteitsteam raadplegen.

Over stikstof volgt een overleg tussen de provincie en de gemeente Beverwijk. Bij de toevoeging van veel woningen 
plus voorzieningen gaat stikstof mogelijk een knelpunt vormen. We weten niet in hoeverre Beverwijk dit al heeft 
doorgerekend en oplossingen hiervoor heeft. Dat wordt in het overleg besproken.
Op het eerste gezicht een plan met heel veel aandacht voor Groen en Blauw en lijkt het heel positief uit te pakken 
voor Klimaatadaptatie (Hittestress, Droogte, Wateroverlast en Waterveiligheid). Op bladzijde 63 en 64 wordt daar ook 
concrete op ingegaan. Echter we missen nog de kwantificering in hoeverre we daadwerkelijk de doelstellingen halen 
zoals we met elkaar hebben afgesproken in Noord-Holland.

Zie eerdere opmerking over afstemming en uitwerking.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Hoofdstructuren en 
verbindingen

Graag een directe fiets- en wandelroute die Scheybeek, Ankie’s Hoeve e.o en het Wijkeroogpark met elkaar 
verbindt, zodat het Wijkeroogpark ook als toegankelijk stadspark voor Beverwijk kan functioneren. Eigenlijk zou er 
daarvoor ook een tunnel/brug langzaam verkeer moeten komen onder de A22 en spoor grofweg ter hoogte van 
de Velsertraverse.

De genoemde verbinding lijkt lastig uitvoerbaar. Nieuwe en betere verbindingen is een belangrijke ambitie van de 
stedenbouwkundige visie. Uitwerking en onderzoek naar haalbaarheid is onderdeel van de volgende fase. Voor de 
hoofdstructuren en verbindingen is een nieuw hoofdstuk gemaakt.

Als er twee goede wandel- en (door)fietsverbindingen aan weerszijden van het station gerealiseerd worden 
(Velsertraverse en Viaductweg) dan is het wellicht niet nodig om een dure en ingewikkelde brug- of 
tunnelconstructie ter hoogte van het station te realiseren.

Zie antwoord voorgaande reactie.

Voor het netwerk van snelfietsroutes, zou het een goed idee zijn om bij het doortrekken van de N246 ook een 
fietspad aan te leggen. Dat verbetert de snelfietsroute naar Zaandam/Amsterdam Noord via het kanaal.

Er is een potentiële fietsroute langs kop van de haven ingetekend, die aansluit op dit idee.

Bezien vanuit de grote ingrepen die Beverwijk aan de havenkant van de stad wil doorvoeren en de grote 
hoeveelheid extra gebruikers die dit met zich mee zal brengen, begrijpen wij de wens voor een verbinding van 
de Stadskant met de Kop van de Haven/het bedrijventerrein. Een zogenaamde interwijkverbinding, via brug of 
doortrekken van de bestaande tunnel, die beide in de visie voorkomen, is echter geen opgave voor NS en ProRail 
bezien vanuit het functioneren van het station. Financiële middelen voor een dergelijke ingreep zullen dan ook 
niet van onze bedrijven komen. Daarnaast hechten wij eraan om nogmaals te vermelden dat een verbinding 
nooit een versnippering van de reizigersstroom mag veroorzaken. Een centraal ontvangstdomein en een 
geconcentreerde reizigersstroom zijn noodzakelijk voor de sociale veiligheid, levendigheid en het in stand kunnen 
houden van de voorzieningen op en rond het station.

Dat is ons bekend en conflicteert niet noodzakelijkerwijs met de Visie. Wel hebben wij gemeend dat het wenselijk 
om een eventuele verbinding in beeld te houden en nader te onderzoeken op haalbaarheid. Daarin kunnen 
genoemde onderwerpen aan bod komen.

In de overzichtskaarten van het gebied zien wij onder heel veel groen wat asfalt getekend op de locatie van de 
busbaan. Dit geeft een vertekend beeld van de grote infrastructurele ingreep die de busbaan behelst. Het plan zal 
ook hier oplossingen voor moeten aandragen, dat zien wij graag beter terug in de visie.

Busbaan is opgenomen in de visualisaties vaan de stedenbouwkundige visie.

De Scheggen vormen een belangrijke basis voor de groenstructuur in de visie. Hierbij geven wij een aantal 
aandachtspunten mee:
a. Vanwege de strategische ligging nabij de Rijksweg zullen wij deze gronden niet door RWS overdragen worden 
aan de gemeente. Wel is medegebruik bespreekbaar, zoals huur van de grond onder voorwaarde dat er geen 
onomkeerbare belemmeringen komen.
b. Als er sprake is van onttrekking van oppervlaktewater, dan dient deze gecompenseerd te worden en mag niet 
resulteren in een extra opgave voor RWS om elders water te compenseren.
c. Bij het recreatieve gebruik van de scheggen zullen voorzieningen getroffen moeten worden om de 
verkeersveiligheid van de A22 te waarborgen: voorkomen van de mogelijkheid om de A22 te betreden en van 
afleiding van de gebruikers van de A22.

Het is bekend dat het gebruik beperkt is en dat maatregelen nodig zijn als de scheggen toegankelijk worden 
gemaakt. Dit conflicteert volgens ons niet met de ambities van de stedenbouwkundige visie. Hierover zijn partijen 
in gesprek.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Impressies en 
referenties

Gebruikte referenties zijn niet helemaal des Beverwijks, met name grootstedelijke ontwerpen. Meer beelden 
passend bij Beverwijk en de opgave.

Referenties zijn verbeterd naar aanleiding van de reactie.

Goed kijken naar gebruikte foto’s van de bestaande situatie en de beeldvorming. Negatieve kant laten zien in het 
kader van de opgave maar ook de positieve kant.

Ook hier is opnieuw naar gekeken en op detail wat aanpasdingen. Voor het overige geeft het wat ons betreft goed 
de huidige situatie weer ook al is die soms negatief.

Het idee om sfeergebieden te creëren vind ik heel goed, hoewel de sfeerbeelden onderling nog weinig variatie 
tonen: veel ‘blokkendozen’, al dan niet aangekleed met wat groen.

Referenties zijn verbeterd naar aanleiding van de reactie.

De schaal van de referenties voor de Landgoederenzone lijkt me erg groot. Ook zou ik hier meer referenties met 
natuurlijke materialen verwachten, zoals hout. Bijv. Bosbad Eindhoven, of compactere appartementengebouwen 
in het landschap met grote terrassen, zoals Kerkebosch Zeist. In deze referenties is autoparkeren deels 
ondergronds opgelost, waarbij (kunstmatige) hoogteverschillen in het landschap zijn gebruikt. Dit zou ook mooi 
zijn voor Ankie’s Hoeve.

Referenties zijn verbeterd naar  aanleiding van de reactie.

Voor Meerplein en historisch centrum zouden de Schelpenkade in Alkmaar en Spaarndammerhart Amsterdam 
m.i. goede referenties zijn. Overigens is het niet-intekenen van (half)-ondergondse p-ruimte een gemiste kans. 
Ook hiervoor zijn de genoemde referenties goede voorbeelden.

Naar verwachting zal het parkeren anders opgelost moeten worden omdat een ondergrondse parkeergarage 
naar verwachting niet haalbaar is. Dat neemt echter niet weg dat de mogelijkheid er wel is en dat die onderzocht 
zal worden. Tevens biedt het niet realiseren van een ondergrondse parkeergarage gelegenheid voor groen in volle 
grond.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Programma en 
doelgroepen

Betreuren de afwezigheid van sociale huur als onderdeel van het woningbouwprogramma. Daarmee kan de 
sociale woningvoorraad verder verrijkt worden (met woningtypes waar vraag naar is) én wordt meer gebouwd 
aan wijken waar iedereen kan en mag wonen.

Bij besluit van de gemeenteraad is sociale huur niet als verplichting opgenomen. Neemt niet weg dat die wel 
gerealiseerd kan worden als partijen daarvoor kansen zien.

In de vastgoedstrategie is er bij de corporaties geen voornemen om woningen aan te pakken. Voor de sloop van 
goede woningen moet er een duidelijke toegevoegde waarde zijn. Vanuit de visie zien de corporaties deze niet. 
Als er geen gegronde redenen zijn corporatie woningen op te nemen voor sloop nieuwbouw, is het verzoek deze 
woningen uit de visie te halen.

De blokken zijn niet meer opgenomen als zijnde ontwikkellocatie.

Hoe zit het met voorzieningen?  Welke doelgroepen worden hier geacht te wonen? En wat betekent dat op de 
langere termijn? Veel jonge mensen? Dan over 5 tot 10 jaar heel veel kinderen. En waar spelen die? En waar gaan 
ze naar school?

Hierover is nadere informatie opgenomen in de stedenbouwkundige visie.

Wat ik nog mis is een verdere uitwerking van het programma (wonen én voorzieningen). Ik hoop dat qua 
woningtypen en prijscategorieën niet alleen gekeken wordt naar wat het meeste opbrengt, maar ook naar wat de 
huidige (en toekomstige) bewoners van Beverwijk nodig hebben én wensen.

Hierover is nadere informatie opgenomen in de stedenbouwkundige visie.

Waarom is de migratie-achtergrond van bewoners in deze context relevant? Meer dan een analyse op culturele 
achtergrond van bewoners, lijkt het me zinvol om de sociaal-economische situatie van bewoners in kaart te 
brengen. Liefst ook per doelgroep (alleenstaanden jong/oud, gezinnen, starters, senioren etc).

Deze data komen rechtstreeks uit de Woonvisie 2025 en wordt dus in die zin relevant geacht voor de opgave. 
Wel is aanvullende informatie opgenomen over de doelgroepen waarvoor naar verwachting de Stadskant van de 
Spoorzone interessant is.

In plaats van enkel een verdeling in koop/huur en de bijbehorende prijzen, lijkt het mij zinvol om de benodigde 
woningtypen (x-kamerappartement, woongroep, gezinswoning etc) en beoogde doelgroepen te benoemen.

Hierover is nadere informatie opgenomen in de stedenbouwkundige visie.

Graag aandacht voor senioren en hun specifieke woonwensen. En dan vooral actieve zestigplussers die graag 
compacter willen wonen en daarmee een gezinswoning achterlaten. Deze groep verleiden te verhuizen kan 
beweging brengen in de lokale woningmarkt en daarmee kan er ruimte vrij komen voor anderen, bijvoorbeeld 
starters. De locatie vlakbij het centrum en OV is ideaal voor deze doelgroep.

Senioren is al doelgroep specifiek benoemt in de visie. Bij de uitwerking daarvan per deellocatie zal moeten 
worden onderzocht welke aanvullende voorzieningen nodig zijn.

Er worden veel woningen toegevoegd in dit gebied. Komen er ook voorzieningen als een basisschool en 
kinderopvang (of een brede school/IKC). De huidige basisscholen liggen relatief ver weg. En is er al een mogelijke 
invulling voor de ‘levendige plinten’, m.n. rond de voorziene pleinen?

Kinderopvang en basisscholen zijn binnen een zone van 300 meter langs een snelweg niet wenselijk/toegestaan. 
Dat geldt derhalve voor het gehele plangebied van de stedenbouwkundige visie. Daarnaast wordt verwacht dat 
de toename van kinderen beperkt zal zijn en niet voldoende voor geheel nieuwe vestigingen. Uitbreiden van 
bestaande locaties is onderdeel van onderzoek naar capaciteit van de huidige voorzieningen.

Het toevoegen van programma aan de stadskant van het spoor zien wij als een voorwaarde om de levendigheid 
in het gebied te vergroten. De visie geeft hier ook een heel duidelijk beeld van. Het succes van extra bebouwing 
in het gebied wordt voor een groot deel bepaald door de plinten. Daar beleven mensen het maaiveld. In de visie 
zien wij hier weinig over benoemd. Het gaat ons niet alleen om de nieuw te bouwen plinten, maar ook om de 
bestaande plinten. Dit onderwerp zien wij graag verder uitgewerkt.

Ook bestaande plinten zijn nu genoemd in de stedenbouwkundige visie.

Vanuit woningbouw zijn wij blij met toevoegingen van woningen. Bij deze grote aantallen hebben wij wel 
vraagtekens. Dit vergt een grote uitdaging op het gebied van dichtheden en leefbaarheid. Hier zijn reeds 
gesprekken over gevoerd. Het convenant toekomstbestendig bouwen geven wij graag mee ter brede inspiratie en 
ter uitwerking volgende fasen. 

De reactie is voor kennisgeving aangenomen. De grote aantallen woningen zitten vooral in de Havenkant van de 
Spoorzone en daarover zijn partijen in gesprek.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Mobiliteit Verheugd te constateren dat er in deze visie anders naar parkeren gekeken wordt. Dat roept wel de vraag bij op: 

en hoe gaat Gemeente Beverwijk dit dan elders in Beverwijk doen? Want de argumenten die hier worden gebruikt 
zijn op andere plekken in Beverwijk in onze ogen ook toepasbaar. Mooi als de ontwikkeling van dit gebied een 
stimulans gaat zijn om de mobiliteit in brede zin verder te verbeteren. Beverwijk is nu nog sterk een autostad: 
laten we dat proberen bij te draaien met deze ontwikkeling als vliegwiel.

Het is de bedoeling dat de ambities vanuit de Spoorzone ook vertaald worden naar gemeentelijk beleid zodat ook 
op andere plekken de mobiliteit duurzamer wordt. Dat neemt niet weg dat sommige plekken makkelijk auto arm 
te maken zijn dan anderen.

Wanneer er geen grote ingreep in de aanwezigheid van de nu oververtegenwoordigde auto in het gebied wordt 
gedaan, de visie onhaalbaar is. Wij sporen de gemeente Beverwijk, en omliggende gemeentes, dan ook aan, om 
daadwerkelijk stappen te nemen in het stimuleren van andere modaliteiten, in te zetten op fietsen, wandelen 
en OV-gebruik en het drastisch terugdringen van de aanwezigheid van de auto in het gebied. De al aanwezige 
capaciteit van trein en bus maakt Beverwijk goed bereikbaar, waarbij er nog voldoende ruimte is voor de groei 
van reizigers in de toekomst. Dit potentieel benutten is een grote kans voor de stad.

De reactie sluit volgens ons aan op de ambities die wij hebben met het programma Spoorzone om mobiliteit te 
verduurzamen.

Er mist een concrete visie op de langzaamverkeerroute naar het station en verder. Het is van groot belang het 
gebied veilig bereikbaar te maken via langzaamverkeerroutes. Dit onder andere zodat mensen niet vanwege het 
ontbreken hiervan de auto nemen. In het participatietraject (pag 49) is ook genoemd dat er behoefte is aan veilige 
routes, de visie geeft hier geen duidelijke oplossing voor. 

Aan de belangrijke hoofdstructuren wordt nu meer aandacht besteed in de stedenbouwkundige visie, met name 
op het gebied van langzaam verkeer.

De visie richt zich nu nog maar zeer summier op de ruimte die nodig is en de wijze waarop het station 
bereikbaar is. Zowel de eigen fiets als deelmobiliteit moeten een plek hebben. Er is behoefte aan een Kiss&Ride 
locatie, logische aansluiting van het busstation op het station en bereikbaarheid voor mensen die met de auto 
komen. Aangezien de opgave hiervoor op veel stations vergelijkbaar is, weten wij dat juist in deze fase van de 
planvorming een meer algemeen uitgangspunt geformuleerd worden.

De kiss and ride blijft in huidige vorm bestaan. Wij ontvangen graag een voorstel voor een tekst als daarmee de 
bereikbaarheid van het station beter wordt verwoord.

De P&R langs het spoor wordt benoemd als mogelijke locatie voor meer parkeren dan nu. Graag horen wij van 
de gemeente wat hier de gedachten over zijn. Wij wijzen erop dat het aantal plekken voor treinreizigers wel 
gehandhaafd dient te worden. Wij werken graag mee aan een gedetailleerder parkeeronderzoek om de huidige 
situatie beter in beeld te brengen en op basis daarvan een plan voor de toekomst te maken. De visie op HUB’s 
van de gemeente kan daarmee ook verder uitgewerkt worden.

Hierover is een voorbehoud toegevoegd bij procesbeschrijving. Parkeeronderzoek wordt uitgevoerd in laatste 
kwartaal van dit jaar. Als de resultaten tijdig beschikbaar zijn dan kunnen die verwerkt worden in de versie van de 
stedenbouwkundige visie die ter besluitvorming naar college en raad gaat.

Het Programma OV-knooppunten zet zich in voor het beter benutten van de ruimte rondom OV-knooppunten en 
aan het optimaliseren van de ketenreis voor de reiziger. PNH denkt graag actief met de gemeente mee over de 
ontwikkelingen in de stationsomgeving Beverwijk (stadskant). Het OV-knooppunt Beverwijk wordt beschreven als 
een kans voor het verduurzamen van de mobiliteitsbewegingen in Beverwijk. Wij onderschrijven dit uitgangspunt 
waarbij door intensiever gebruik van het gebied ook het aantal reizigers van het OV-knooppunt mogelijk kan 
toenemen. Een andere belangrijke pijler onder de gehele ontwikkeling is de beoogde afwaardering van de 
hoeveelheid verkeer binnen het centrum van Beverwijk. In hoeverre is deze ambitie realistisch?
In regionaal verband hebben wij in het najaar van 2021 samen met de gemeenten in IJmond/Zuid-
Kennemerland, NS en ProRail een actieprogramma opgesteld om de stationsomgevingen te verbeteren. Alle 
acties staan beschreven in het Actieprogramma OV-knooppunten IJmond/Zuid-Kennemer
De beoogde ruimtelijke verdichting aan de Stadskant zien wij als een positieve ontwikkeling waarmee de 
stationsomgeving een kwaliteitsimpuls kan krijgen. Het accent op voetgangers, fietsers en vergroening kan de 
stationsomgeving een (meer) aantrekkelijke plek maken om te wonen, te werken of te recreëren. De concept 
stedenbouwkundige visie vormt een eerste schets maar is tegelijkertijd al behoorlijk uitgebreid en ambitieus. Is 
het wellicht verstandiger om (nog) meer in te zetten op stapsgewijze ontwikkeling?

De stedenbouwkundige visie en de aanpak voor de Stadskant van de Spoorzone gaat uit van een stapsgewijze 
ontwikkeling. Dat komt al voort uit het feit dat elke ontwikkellocatie zijn eigen problematiek, dynamiek en 
besluitvorming heeft. In dat licht zal nooit sprake zijn van een gelijktijdige ontwikkeling.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Mobiliteit In de ontwikkelkaart wordt nadrukkelijk ingezet op een extra verbinding tussen de stadskant en havenzijde. 

Vanuit het actieprogramma wordt in 2023 onderzocht hoe de verbinding van de OV-knooppunten met de 
omgeving, bijvoorbeeld via een onderdoorgang of oversteekplaats, kan worden verbeterd. Ook het OV-knooppunt 
Beverwijk zal bij dit onderzoek betrokken worden. Voor dit onderzoek is onder andere van belang om met 
betrokken stakeholders scherp te krijgen waar deze (extra) verbinding toe dient en bovenal ook als je deze 
verbinding maakt, waar gaat die dan heen en hoe maak je deze verbinding aantrekkelijk en sociaal veilig? En niet 
onbelangrijk: hoe verhouden de kosten zich tot de mogelijke opbrengsten?
De referentie van de spoorbrug over station Utrecht CS lijkt ons minder geschikt omdat de OV-knooppunten 
Beverwijk en Utrecht onvergelijkbaar zijn qua schaal, aantal reizigers en functie van de gebieden. Bovendien is 
de verbinding bij Utrecht tussen twee woongebieden en bij Beverwijk van het station richting een bedrijven-/
haventerrein.

Het gaat er wat ons betreft vooral om dat een verbinding in beeld is en blijft. Deze moet nog nader uitgewerkt en 
onderzocht wordt. De stedenbouwkundige visie heeft tot doel de ambitie vast te leggen. In de volgende fase moet 
worden onderzocht of die ambitie concreet kan worden en hoe.

Duurzaamheid Het onderwerp duurzaamheid is nog wat mager uitgewerkt. Het gaat dan uiteraard om duurzaamheid in brede 
zin: zowel technisch als sociaal.

In dit kader is een paragraaf gezonde klimaatbestendige woonomgeving toegevoegd, waarin ook duurzaamheid 
aan de orde komt.

Over de infrastructurele maatregelen zijn wij met de gemeente in gesprek. In de visie wordt voorgesorteerd op 
mogelijk maatregelen, zoals het afwaarderen van de A22 en een extra aansluiting bij Broekpolder. Zoals u weet 
passen deze maatregelen niet zondermeer in het beleid van IenW en wij verzoeken u om dit voorbehoud op enige 
wijze op te nemen in de Stedenbouwkundige visie.

Daarom is ook gekozen voor een visie waarin rekening is gehouden met beleid van en besluitvorming door 
andere partijen.

Quote uit het document: “Het programma Spoorzone: het realiseren van een stoer, duurzaam en prettig leefbaar 
gebied, waar gewoond en gewerkt wordt met voldoende voorzieningen én dat onlosmakelijk onderdeel uitmaakt 
van het centrum van Beverwijk.”
Algemene vraag: Het wordt niet geheel duidelijk wat er duurzaam aan deze ontwerpen is. Worden materialen 
opnieuw gebruikt? Energie bespaard? Dat staat namelijk (nog) niet beschreven. Duurzame opwek van energie is 
bijvoorbeeld niet opgenomen in het plan.

In dit kader is een paragraaf gezonde en klimaatbestendige woonomgeving toegevoegd, waarin ook 
duurzaamheid aan de orde komt.

Om draagvlak onder de huidige bewoners te krijgen, is het verstandig hier onderscheid te maken tussen 
bewonersparkeren en bezoekersparkeren. Bezoekersparkeren (o.a. winkelend publiek) wordt opgelost aan de 
randen van het gebied. Voor nieuwe bewoners worden parkeervoorzieningen gebouwd opgelost binnen de 
kavels (vastgelegd in de ontwikkelvoorwaarden). Ook aandacht besteden voor parkeren huidige bewoners/
vergunninghouders rond Meerplein. Waar kunnen zij straks hun auto kwijt op een acceptabele loopafstand?

Dit doen wij al.

Meer aandacht besteden aan groenstructuur, inrichting en verblijfskwaliteit openbare ruimte. De bouwblokken 
zijn vrij diep. Op p.110-111 is te zien dat er binnenpleinen/patio’s mogelijk zijn. Worden deze (deels) publiek 
toegankelijk of niet? Is een (gedeeltelijke) U-vorm mogelijk, waardoor meer publieke ruimte overblijft?

De stedenbouwkundige visie is hierop aangepast, zodat er meer aandacht is voor groen en verblijfskwaliteit 
openbare ruimte.

Waar in het gebied langs het spoor gebouwd zal worden, zien wij dat het voor een prettige en veilige omgeving 
van het station nodig is om ook voorkanten aan het spoor te ontwerpen. Een spoorbaan waar slechts 
achterkanten aan gesitueerd zijn, maakt dat reizigers minder prettig aankomen in Beverwijk en zorgt voor 
donkere hoeken en gebieden, die moeilijk beheerd kunnen worden. Een opmerking hierover zien wij graag terug in 
de visie.

In algemene zin is opgenomen dat een prettige en sociaal veilige omgeving een belangrijk aandachtspunt is 
en dat ingrepen in het gebied daarmee rekening moet houden. Hoe gebouwen exact gepositioneerd worden 
bijvoorbeeld ten opzichte van het spoor komt aan de orde als de stedenbouwkundige visie per ontwikkellocatie 
wordt uitgewerkt.
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Onderwerp Reactie Opmerking/antwoord
Marlo en Brink In de concept visie is de ontwikkeling van het Marlo terrein en de Brink beperkt beschreven. Ondanks de afstand 

tot het OV-knooppunt blijft het interessant om deze locatie mee te nemen bij de integrale planvorming nabij het 
station en te blijven onderzoek waar mogelijke verbindingen liggen.

Deze ontwikkellocaties zijn nu beter omgeschreven.

Stationsplein Het station en het busstation laten ten aanzien van sociale veiligheid nogal eens te wensen over Beverwijk. 
Het huidige busstation is een voorbeeld van een plek met te weinig sociale controle. In de visie wordt ingezet 
op het bouwen boven dit busstation. Dit is alleen mogelijk als de grondeigenaar en de gemeente hierover 
overeenstemming zouden hebben, maar de grondeigenaar ziet geen toegevoegde waarde van het overbouwen 
van het busstation voor de veiligheid. Dit zijn wij meer door het verlevendigen van de wand van het stadskantoor. 
Doordat hier duidelijk de achterkant van het gemeentehuis aan grenst, blijft de onprettige situatie voor de reiziger 
bestaan, ongeacht het overbouwen. Hier roepen wij de gemeente dan ook op om naar de eigen huisvesting te 
kijken en hiervoor een plan in de SV op te nemen.

Om hierover een heel plan op te nemen in de visie gaat naar onze mening wat ver, omdat dit voor de huisvesting 
van de bedrijven in het gebouw nogal wat betekent en nagedacht moet worden over de avonduren. Maar sociale 
veiligheid is wel een terecht zorgpunt dat benoemt is de visie. In de uitwerking van deze ontwikkellocatie moet 
worden gezocht naar een oplossing.

Doordat de stationsomgeving een ideale plek is om je te vestigen, ziet beheerder/eigenaar de laatste jaren 
steeds meer verdichting en hoogbouw rond het station. Dit komt de vindbaarheid van een station niet ten goede. 
Reizigers voelen zich hierdoor onzeker, hetgeen een vorm van stress veroorzaakt. Ondanks dat er bewegwijzering 
is blijkt uit onderzoek dat zicht op de hoofdingang de beste manier is om het station te vinden. Zichtlijnen naar 
het station spelen daar een belangrijke rol in en beheerder/eigenaar wil deze graag in stand houden.
Hoogbouw rond het station heeft invloed op de windbeleving van de reiziger. Gemiddeld wachten reizigers bij 
voorkeur op het perron waar de trein halteert. Daarnaast is er niet voldoende wachtruimte binnen voor elke 
reiziger. Wachten met veel wind draagt niet bij aan een positieve stationsbeleving. Daardoor is het van belang dat 
in de omgeving rekening wordt gehouden met de windbeleving op het perron.
Beheerder/eigenaar stelt zich als doel om in 2030 CO2 neutraal te opereren. Dat betekent dat vele daken 
en perronoverkappingen voorzien zijn of worden van zonnepanelen om zo voldoende stroom op te wekken 
voor verlichting, reisinformatie, liften en roltrappen. Verzocht wordt rekening te houden met mogelijke 
schaduwwerking.

Dit zal onderwerp van gesprek zijn met partijen als wij de locatie nader zullen uitwerken in concrete plannen met 
de grondeigenaren en andere stakeholders samen.

Wijckerpoort De gronden direct tegenover de achterzijde van de bioscoop, de driehoek, zijn in de visie bebouwd. Dat is 
voor ons een ontwerpvisie die op dit moment niet realistisch lijkt. De gronden zijn in gebruik voor het goed 
functioneren van het spoor. De eventuele nieuwe locatie voor een trafostation moet ook benoemd worden in de 
visie.
De binnen het plangebied aanwezige onderstations mogen niet komen te vervallen. Deze onderstations zijn 
cruciaal voor de elektriciteitsvoorziening van de hoofdspoorweginfrastructuur en daarmee voor de berijdbaarheid 
van het spoor. Tevens verzoekt beheerder/eigenaar u ervoor zorg te dragen dat de onderstations - net als in de 
huidige situatie - te allen tijde bereikbaar zullen zijn voor onderhouds- en hulpdiensten.

Zie eerder antwoord over het onderwerp grondeigendom. Hierover is in de procesbeschrijving een opmerking en 
een voorbehoud opgenomen.
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Bijlage 3: algemene inspraakreacties concept stedenbouwkundige visie

Reactie / mening Antwoord gemeente
graag wat mooie winkels niet te groot dat de huur normaal blijft!
beetje uitgaan dingen reuring 
broodjes zaak een leuk café 
wat leuks voor kinderen zowel binnen als buiten
leuk met vergunning voor muziek
betaalbare woningen voor starters en voor ouderen lekker dicht bij de winkels overdekt

De punten die door inspreker worden aangedragen sluiten aan op de ambitie van de visie om een aantrekkelijker 
verblijfsgebied te maken van het centrum. Daarbij horen goede voorzieningen en betaalbaar wonen. De gemeente heeft echter 
niet de ambitie om meer winkels toe te voegen ter bescherming van het huidige winkelbestand.

In het plan wordt het afwaarderen van de A22 naar een provinciale weg en de aansluiting bij de Meerlanden een 
afhankelijkheid genoemd. Wij vinden dat dat sterker geformuleerd moet worden: het is een voorwaarde. Om te voorkomen dat 
de druk op onder andere de Velsertraverse en de Veerweg zo groot wordt dat dit ten koste van het woongenot.
De in de visie voorgestelde normen zijn zeer laag en moeten hoger. De verwachting is dat het autobezit voorlopig niet zal 
afnemen en dat ook de nieuwe bewoners meer auto’s zullen hebben dan waarvan nu wordt uitgegaan. Als er geen goede 
alternatieven zijn wordt de druk op de bestaande parkeerruimte nog groter en neemt de parkeeroverlast voor de huidige 
bewoners toe.

Ook wij zouden graag zien dat het afwaarderen van de A22 in combinatie met een nieuwe aansluiting als feit gepresenteerd 
kan worden. Voor besluitvorming over en investering in dergelijke maatregelen is de gemeente echter afhankelijk van hogere 
overheden. Het afwaarderen van de A22 in combinatie met een nieuwe aansluiting als voorwaarde stellen betekent dat alle 
woningbouwontwikkelingen in de Spoorzone daarvan afhankelijk worden. Woningbouw binnen de Spoorzone zal dan de 
komende jaren niet van de grond komen. Ook omdat transformatie van delen van Business Docks naar woningbouw niet 
mogelijk is als gevolg van beleid van de Provincie. Wij zijn van mening dat op kleinere schaal woningbouw nu ook mogelijk 
is, dat blijkt ook uit de onderzoeken. Daarop willen wij inzetten zoals met Ankie’s Hoeve. Maar een aantal ontwikkelingen zal 
inderdaad pas later aan de orde komen, omdat die van maatregelen afhankelijk zijn. Een voorbeeld daarvan is bebouwing van 
de strook tussen het spoor en de Wijckermolen.
De zorg van inspreker is begrijpelijk en in lijn met de zorgen over de bereikbaarheid van Beverwijk. Nader onderzoek en 
onderbouwing zijn nodig om dergelijke lage normen gestand te doen en overlast voor de omgeving te voorkomen. Daarom zijn 
de in de visie opgenomen normen ook nog geen vastgesteld beleid, daarvoor zullen parkeerbeleid en parkeernota aangepast 
moeten worden. Op basis van parkeeronderzoek en een verkeercirculatieplan worden hiervoor later dit jaar voorstellen gedaan. 
De gemeente is namelijk wel van mening dat er een verandering teweeg gebracht moet worden om ook in de toekomst 
bereikbaar te blijven. En dat gaat naar verwachting niet lukken met uitbreiding van wegen en parkeren.

In het GVVP 2011 en de Regionale Mobiliteitsvisie 2014 was het uitgangspunt dat de enige sociaal veilige maar te smalle 
en onpraktische verbinding de Viaductweg, vervangen zou worden door twee nieuwe: 1. Verbinding in verlengde van de 
Wijkermeerweg; 2. een fietsverbinding langs de doorgetrokken N197 plus; 3. een vervolg in Velsen-Noord (Lijndenweg 2011 / 
Leeghwaterweg concept 2018). In de stedenbouwkundige visie ontbreken beiden maar is een Passerelle toegevoegd. Echter 
deze is voor fietsers i.v.m. het grote hoogteverschil nauwelijks logisch aan te sluiten op het bestaande fietsnetwerk. Daarnaast 
is de haalbaarheid de vraag daar deze voor NS geen toegevoegde waarde heeft c.q. stand alone moet worden aangelegd.
De uitdaging om met een nieuwe kijk op mobiliteit - lage parkeernorm - het ruimtebeslag te optimaliseren daar staan wij 
geheel achter. Het eerste experiment zal deelgebied Ankie’s Hoeve zijn. Benut dit project als opstap om voor het gehele 
centrumgebied plus ziekenhuis-omgeving over te stappen naar een sturend parkeerbeleid waarmee de ruimtelijke kwaliteit 
van de openbare ruimte lees ook voor het fietsverkeer echt verbeterd.
Het afwaarderen van gebiedsontsluitingswegen en omvormen tot autoluwe en autovrije erftoegangswegen biedt in het 
centrumgebied vrijheid om vanuit de voetganger en fietser de openbare ruimte optimaal in te richten. Ook hier een ambitieuze 
visie. Twee vragen moeten ons inziens beantwoord worden:
1. Wat is het effect voor de omliggende wegen? De Baanstraat (deels) en Koningsstraat (geheel) zijn nu en ook bij 30km per 
uur al te smal voor de combinatie van fiets en personenauto. Moet hier meer autoverkeer doorheen?
2. Wat is het effect van de WIJCKERMOLEN-“knip” en de Parallelweg-afwaardering voor de N197?

Voor zover wij weten zijn de door inspreker genoemde verbindingen niet opgenomen in door de gemeenteraad vastgesteld 
beleid. De genoemde verbindingen liggen niet binnen de plangrens van de stedenbouwkundige visie, maar binnen Spoorzone 
Business Docs. Het realiseren van dergelijke verbindingen zijn overigens zeer kostbaar en tevens onzeker omdat ook de 
gemeente Velsen hierover moet besluiten. Er is voor de gemeente dan ook geen aanleiding om genoemde verbindingen 
nu op te nemen in de stedenbouwkundige visie. Terecht geeft inspreker aan dat de langzaam verkeersroute door het 
spoorpark als onderdeel van de verbinding met het station, niet logisch zal zijn voor fietsers. Dit zal worden aangepast in de 
stedenbouwkundige visie.
Alleen het opnemen van lage parkeernormen zal niet de gewenste verandering te weeg brengen. Daarvoor zijn ook andere 
maatregelen nodig zoals deelauto’s, stimuleren van fietsen en OV en bij verkoop/verhuur van de woningen mensen verleiden 
die minder autoafhankelijk zijn. Daarvoor zullen wij inderdaad als gemeente moeten investeren in fietsverbindingen. In het 
nog op te stellen plan openbare ruimte gaan wij voorstellen door voor verbetering van de openbare ruimte ook om langzaam 
verkeer te stimuleren.
De gemeente gaat in 2023 aan de slag met een verkeerscirculatieplan om de verkeerstromen, de verkeersproblemen en 
effecten van eventuele maatregelen in beeld te brengen. Daarin komen onder andere de door inspreker gestelde vragen aan de 
orde. Op basis van verkeerscirculatieplan en waar nodig nader onderzoek zullen voorstellen worden gedaan voor beleid op het 
gebied van mobiliteit en parkeren.
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Reactie / mening Antwoord gemeente
Met belangstelling heb ik de stedenkundige visie over de Stadskant van het project ‘Spoorzone’ gelezen. Bij het opstellen 
hiervan heeft de gemeente bewoners, ondernemers en overige stakeholders gevraagd mee te denken aan de invulling van 
dit project. De gemeente geeft aan de dialoog te blijven opzoeken en te voeren zodat de door de gemeenteraad vastgestelde 
ambitie en doelstellingen met alle betrokkenen gerealiseerd kan worden. Wat de maatschappelijke voorzieningen betreft, in 
de stedenkundige visie wordt aangegeven dat er, vanwege de ligging aan de A22, geen basisonderwijs of kinderopvang in de 
Stadskant komt. Er wordt gebruik gemaakt van bestaande voorzieningen en/of bestaande voorzieningen worden uitgebreid. 
SKOV Beverwijk heeft helaas niet aan de voorkant meegedacht over de invulling van de Spoorzone. Via deze weg laat ik jullie 
weten dat ik graag meegenomen wordt in de verdere invulling van dit project. Daarnaast vind ik het belangrijk om aan te geven 
dat SKOV graag meedenkt over en meedingt naar eventuele uitbreiding van kinderopvangvoorzieningen in de Stadskant, 
mocht dit aan de orde zijn.

De Spoorzone bestaat uit Business Docs en de Stadskant. Voor de Stadskant is een concept stedenbouwkundige visie 
opgesteld. De Stadskant is echter ook het deel met het minst aantal woningen, daarom beperkt voorzieningen nodig zijn en 
waarop de invloed van de A22 groot is. Wij hanteren de 300 meter grens van een snelweg waarbinnen wij geen opvang en 
scholen voor kinderen willen realiseren. Helaas ligt de hele Stadskant van de Spoorzone binnen die 300 meter van de A22 
en vandaar dat wij ervoor kiezen geen nieuwe basisscholen of kinderopvang op te nemen in de stedenbouwkundige visie. 
Wij gaan vooral kijken of bestaande voorzieningen eventuele toename kunnen opvangen of dat uitbreiding daarvan nodig is. 
Daarin gaan wij graag in gesprek met de betrokken partijen.

Hierbij puntsgewijs mijn mening m.b.t. Meerplein:
- De ontwerpen zien er mooi uit. En dat is eigenlijk het enige pluspunt in mijn opsomming.
- Waarom winkels aangezien veel panden op de Breestraat leeg staan?
- Starterwoningen tot 250.000 euro? Zoveel krijgt een alleenstaande toch niet aan hypotheek die zijn eerste woning wil kopen. 
Dus gaan de woningen naar stellen met een (extra) auto.
- Senioren willen toch graag tot oude leeftijd mobiel blijven en dus blijven autorijden? - Huidige voormalig winkel/
bedrijfspanden op de Breestraat worden omgebouwd tot appartementen. De mensen die hier gaan wonen, zullen ook (deels) 
een auto hebben. Is dit meegenomen in de benodigde parkeerplekken n.a.v. de tellingen (bezetting) Meerplein?
- Er wordt teveel van verwachting uitgegaan; jongeren die geen auto zullen hebben, de NS die een betere treinverbinding vanuit 
Beverwijk zal regelen. Eerst zien en dan geloven. Zodra de parkeerplekken weg zijn, kunnen ze niet meer terug als blijkt dat dit 
toch nodig is. Dit is nog actueel geweest in een nieuwbouwproject in de Bijlmer, waar ze terug zijn gekomen op hun besluit. 
- Voor het Kennemertheater wordt nu verwezen naar de parkeerplekken bij het Beverhof.  Hoe moet dat straks als deze 
worden gebruikt door bewoners van de omgeving? Welke gevolgen heeft dit voor het theater? 
- Stel dat de parkeerplaatsen naar de meubelboulevard gaan, hoe veilig voelt dat om ‘s avonds naar huis te lopen onder de 
tunnel door? 
- Het winkelcentrum van Beverwijk is, naar mijn idee, aantrekkelijk omdat je juist dichtbij kunt parkeren voor een snelle 
boodschap, maar het zal nooit zo worden als Alkmaar of Amstelveen.  Dus mensen zullen vermoedelijk niet met de trein 
komen om Beverwijk te bezoeken. Als parkeren dichtbij niet mogelijk is, denk ik dat het nog verdere leegstand in de hand 
werkt.
- voor mij persoonlijk wordt er te hoog gebouwd waardoor er veel zonlicht die nu mijn woning binnenvalt verloren gaat. 
Tot slot: ik woon bewust niet in Amsterdam, ik heb graag wat ruimte en parkeermogelijkheden om mij heen. Maar dat is wel 
duidelijk denk ;-) Ik ben benieuwd hoe de definiteve plannen eruit zullen gaan zien!

- In het programma dat is opgenomen In de concept stedenbouwkundige visie zijn geen nieuwe winkels opgenomen ter 
bescherming van het bestaande winkelbestand. De focus moet inderdaad liggen op de Breestraat en het oplossen van de 
leegstand en niet op nieuwe winkels.
- Het klopt dat het in de huidige marktomstandigheden lastig is voor alleenstaande om een woning te kopen. Het bouwen 
van woningen is duur geworden en de eisen voor het verkrijgen van een hypotheek zijn hoog. Dat hoeft echter niet te beteken 
dat de woningen door stellen worden betrokken die een auto of extra auto hebben. En daarnaast zullen ook alleenstaande 
autowensen hebben.
- Omdat de meeste opmerkingen een relatie hebben met auto en parkeren wordt een samenvattend antwoord gegeven. Wij 
zijn ons bewust van het belang van de auto voor de inwoners van Beverwijk. Dat zien wij ook dagelijks op straat en blijkt ook 
uit de metingen en berekeningen die wij doen wat betreft parkeerdruk en vervoersbewegingen. Maar wij zien ook dat voor 
de auto veel ruimte nodig is die niet altijd ten goede komt van de leefbaarheid van het centrum. Wij zouden graag mensen 
verleiden om anders na te denken over mobiliteit en het autogebruik en meer gebruik te maken van andere vervoersmiddelen. 
Dan komt er namelijk meer ruimte voor groen, verblijfsgebieden zoals pleinen en wonen. Maar dat gaat gepaard met goede 
parkeeroplossingen en andere vormen van mobiliteit. Wij zullen niet zomaar parkeerplaatsen weghalen zonder goede 
mobiliteitsoplossingen en invulling van de vrijgekomen ruimte.
- Het centrum van Beverwijk heeft inderdaad niet (meer) de regionale functie die Alkmaar of Amstelveen wel heeft. En daarom 
kijken wij er ook anders naar en zal ook de auto een plek hebben op loopafstand van het centrum. Maar wij denken ook dat 
als wij mensen langer kunnen laten verblijven in het centrum omdat het aantrekkelijker wordt door pleinen en horeca, zij ook 
mogelijk meer zullen besteden dan diegene die een snelle boodschap komen doen.
- Wij zullen qua bouwhoogte en bouwdichtheid rekening houden met de omgeving en hebben geen Amsterdamse ambities. 
Maar wij willen ook meer mensen een plek geven om te wonen en dat kan gevoelsmatig bestaande bewoners beperken. Daar 
waar het kan en zo min mogelijk mensen beperkt worden, kunnen hogere gebouwen ontstaan dan bestaand. Maar dat geldt 
voor de gehele gemeente, waarvan al een aantal voorbeelden zichtbaar zijn.
- Bij de uitwerkingen van de visie in concrete plannen voor de ontwikkellocaties zoals Meerplein, Stationsplein en Ankie’s 
Hoeve zullen wij de direct omwonenden (opnieuw) betrekken. Zodat wij goed op de hoogte blijven en een mening kunnen 
geven.

Maak s.v.p. het parkeren in Beverwijk niet nog minder veel dan de huidige situatie. Beverwijk is al helemaal stuk ontwikkelt. Kijk 
eens naar Heemskerk. Daar kan je goed met de auto, fiets komen. Daardoor krijg je vanzelf een bruisend centrum.
Maak het eerste uur parkeren gewoon gratis en daarna een leuk bedrag. 
Ik begrijp dat er woningen nodig zijn. Maar aan de andere kant van het spoor voelt ook nog als centrum. 
Gewetensvraag... ben je trots op zoveel steen? Wil jij hier wonen...
Wil je zoeken naar een parkeerplaats als je wilt winkelen of als je op bezoek gaat...
Parkeerplaatsen kunnen altijd nog een groen of beplant worden.

De inspraak op de concept stedenbouwkundige visie heeft ons nogmaals laten zien dat de auto belangrijk is voor Beverwijk. 
Dat betekent dat ook dat wij niet zonder goede parkeeroplossingen of andere vormen van mobiliteit nieuwe woningen gaan 
bouwen. Tegelijkertijd willen wij wel de leefbaarheid vergroten in het centrum van Beverwijk. Dat kan betekenen dat wij de auto 
iets minder belangrijk maken om meer ruimte te geven aan groen, pleinen en voorziening om de leefbaarheid te verbeteren.
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Reactie / mening Antwoord gemeente
Na de plannen te hebben gezien en deel te nemen aan de klankbordgroep, uit ik hierbij mijn zorgen over de bereikbaarheid van 
Beverwijk en de parkeervoorzieningen.
We willen graag( zeker als ondernemer) een bruisend en makkelijk toegankelijk centrum, door deze plannen( autoluw/autovrij 
maken) komt dat in de knel, ik leg graag mijn focus op dit moment op de plannen om de stationsvijver te vergroten, dit gaat 
ten koste van alle parkeerplaatsen die nu te vinden zijn voor het gemeentehuis, het lijkt mij dat het gemeentehuis na mogelijke 
realisatie van de vijver ook bereikbaar moet blijven, het is in mijn ogen te kort door de bocht om te zeggen: zet hem maar op de 
wijkerpoort (deze zal zeker na de bebouwing op Ankies hoeve vol zijn)  gevolg daarvan is dat wij als winkeliers een tekort zullen 
hebben aan parkeervoorzieningen waardoor er nog minder klanten naar het centrum
Tijdens de realisatie van het gemeentehuis is er voor miljoenen besteed aan een speciale duiker van de vijver richting de 
snelweg A22 waardoor een vergroting ook niet noodzakelijk is.

De bereikbaarheid van Beverwijk is een belangrijk onderdeel van de Spoorzone, maar ook in algemene zin. Want ook zonder de 
ontwikkelingen vanuit de Spoorzone staat de bereikbaarheid van Beverwijk onder druk. Het autoverkeer neemt autonoom toe 
maar de ruimte om die auto te laten rijden of parkeren neemt niet evenredig toe. De gemeente is ook niet voornemens om nog 
meer ruimte voor de auto te creeren omdat zij van mening is dat dat de leefbaarheid nog meer onder druk zet. Het gebruik zal 
alleen maar toenemen. Wel zullen wij goede oplossingen voor mobiliteit moeten voorstellen bij het uitwerken van de visie in 
concrete plannen. Wij zullen niet zomaar parkeerplaatsen weghalen zonder dat er goede alternatieven zijn. Dat geldt ook voor 
de parkeerplaatsen op het Stadsplein.

Het is een zeer slechte visie. Als je mensen een leuk leven wil geven dan is dit een slecht begin. 
Bijna alles is er niet goed aan. Alleen het eventueel doortrekken van de N197 vind ik wel wat mogelijkheden bieden.
Geen sport mogelijkheden.  Geen parkeren. Te kleine woningen. Alles dicht op elkaar. Te veel belasting van de avonden in het 
weekend. Openbaarvervoersknooppunt? Dat kan in deze regio Uitgeest veel beter zijn. Enz.
Ik zal verder niet ingaan over het  HOV traject. Wat is dat schandalig.
Ik hoop dat de gemeente eens gaat nadenken over een goede toekomst voor de huidige inwoners. Het huidige aantal van 
nieuwbouw woningen, dik 3000 stuks, is meer dan genoeg. Alleen sluit het niet aan bij de vraag. Typisch. 
Stop deze visie alstublieft weg in een diepe la.

Niet helemaal duidelijk wordt wat inspreker precies slecht vindt aan de visie. Het lijkt erop dat het met name te maken heeft 
met verdichten van gebieden wat volgens inspreker ten koste gaat van de leefbaarheid van Beverwijk. Gemeente is het eens 
dat het stapelen van stenen geen doel op zich moet zijn, maar dat de vraag naar woningen nog steeds aanwezig is (dat 
blijkt ook aan de reacties die wij hebben ontvangen) maar de ruimte beperkt. De vraag is groter dan de 3.000 stuks die door 
inspreken wordt genoemd. Er liggen in het centrum nog kansen voor woningbouw, maar dat gaat niet zonder het maken van 
keuzes qua ruimtegebruik en type woningen. De gemeente wil die keuzes graag maken in overleg met bewoners maar dat 
betekent niet dat iedereen het daarmee eens zal en hoeft te zijn.

Wat betreft Beverwijk als openbaar vervoersknooppunt. Beverwijk is op de Kennemerlijn daarin wel uniek omdat het naast een 
treinstation ook een busstation heeft van enige omvang. Daarnaast ligt het aan he centrum waardoor er een unieke kans ligt 
om Beverwijk meer op de kaart te zetten als OV knooppunt.

Hoewel ik ten aan zien van de Spoorzone het uitgangspunt begrijp de situatie te willen optimaliseren binnen de gegeven 
planologische kaders, vind ik het een gemiste kans dat er niet ook buiten die kaders is gedacht. Wie de Spoorzone ‘wegdenkt’ 
kan zich hier een stad verbeelden die ‘geheeld’ kan worden door het wegnemen van deze infrastructurele barriere. Ik heb 
daar vorig jaar eens over gesproken met de projectleider Maarten ter Horst die mij vertelde dat dit idee inderdaad de revue is 
gepasseerd maar eigenlijk direct als onrealistisch ter zijde is gelegd.
Ik ken de bouwwereld als oud-medewerker van het Koninklijk Instituut van Ingenieurs, n.l. (hoofd-)redacteur van het tijdschrift 
De Ingenieur in de periode van 1994-2014). Ik heb contact gezocht bij iemand van Volker Rail die mij vrij snel duidelijk maakte 
dat het ‘onder het maaiveld’ opbergen van de spoorlijn Haarlem-Uitgeest benoorden het Noordzeekanaal middels de ‘wanden-
dak-methode’ – en daarmee ook de A22 geen onhaalbare zaak is, zeker als Volker Rail boven op de tunnel(-s) (woning-)bouw 
mag on twikkelen. 
Met het wegnemen van de infrastructurele zone die Beverwijk (-West) scheidt van het gebied ten oosten van de spoorlijn, A22 
en Parallelweg (voorheen de ‘Meubelboulevard’), ontstaat een heel ander perspectief op de ontwikkeling van Beverwijk. Dat 
geldt temeer omdat op termijn de off shore activiteiten t.b.v. de windparken op de Noordzee om logistieke redenen buiten de 
zeesluizen worden geplaatst en omdat de hele transitie van het hoogoven- en staalbedrijf van kolen/kooks naar waterstof op 
den duur een compacter bedrijf oplevert.
De gemeente Beverwijk worstelt met een stagnerend ondernemersklimaat; zowel rond de Breestraat in als in het 
bedrijvengebied ‘Oost’ zie je veel (winkel-)eegstand. Tegelijk zijn er in Beverwijk, met name in het gebied ten oosten van de 
spoorzone, enorme woningbouwmogelijkheden. 
Zonder het plan Spoorzone direct af te schrijven lijkt het mij raadzaam om voor de langere termijn een stedebouwkundige 
visie te ontwikkelen voor de noordelijke IJmond in het licht van de opgaven voor de Metropool Regio Amsterdam (MRA).
Mocht deze bespiegeling bij u leiden tot verdere gedachtenvorming, dan ben ik graag bereid daarin mee te denken.

Ook de gemeente ziet graag dat op een meer regionale schaal nagedacht en gewerkt wordt aan de ontwikkeling van stedelijke 
gebieden. Maar daarvoor is vergaande regionale samenwerking nodig. De praktijk is er echter anders omdat uiteindelijk het 
Rijk, de Provincie en de Gemeente een afzonderlijke beslissingsbevoegdheid hebben. Er is wel sprake van samenwerking in 
de Metropool Regio Amsterdam en de IJmond, maar die gaat niet zover dat grensoverschrijdende plannen gemaakt worden. 
Daarvoor zullen de gemeenten onderling nog stappen moeten zetten als het gaat om samenwerking. Als in de huidige sitautie 
Heemskerk, Velsen en Beverwijk het bijvoorbeeld niet eens worden over een stedenbouwkundig plan zoals door inspreker 
bedoelt, dan gebeurt er niks. En juist dat willen wij voorkomen door in ieder geval van start te maken met de Spoorzone 
Beverwijk en vanuit daar de samenwerking op te zoeken met de buurgemeenten. Voor een aantal locaties binnen de 
Spoorzone is dat ook nodig omdat de gemeente Velsen daarvoor het bevoegd gezag is, een voorbeeld daarvan is Wijckerpoort. 
Een ontwikkellocatie binnen de Stadskant van de Spoorzone.

Ook wij zien graag dat de door inspreker bedoelde infrastructurele zone minder invloed heeft op Beverwijk en omliggende 
gemeenten. Maar het ondergronds brengen of zelfs weghalen van deze infrastructuur is geen gegeven. In de eerste plaats 
stijgen de kosten voor het ondergronds brengen ver boven de gemeentebegroting uit en dus is investering door derden nodig. 
In de tweede plaats kan de infrastructuur niet zomaar weggehaald worden omdat die van belang is voor de regio. Wel zien 
wij kansen om de infrastructuur anders te gebruiken zodat er minder doorgaand verkeer over de lokale wegen hoeft, hetgeen 
de leefbaarheid. Daarover zijn wij in gesprek met de belanghebbende partijen. Uit die gesprekken blijkt dat het weghalen of 
ondergronds brengen geen draagvlak heeft bij de verantwoordelijke partijen en daarmee niet haalbaar is. Omdat onzeker is of 
en wanneer dat wel haalbaar is kiezen wij er niet voor daarop te wachten maar wel een start te maken met de ontwikkeling van 
Beverwijk.
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Reactie / mening Antwoord gemeente
Mooie visie voor woningbouw in Beverwijk. Veel hoogbouw om meer groen over te houden voor b.v. parken.
Parkeren ondergronds waar het kan. 
Kermis tijdens feestweek op Breestraat. (of Beverplein)

De reactie van inspreker is voor kennisgeving aangenomen.

Niet mee eens om hoge gebouwen te plaatsen naast het station voor ons uitzicht.
Met pijn en moeite een appartement gekocht met een prachtig uitzicht en dat willen wij allemaal graag zo houden hier in het 
complex!
Meer groen zeker! 
Meer parkeerplaatsen zijn welkom.
Fietsroutes perfect!
GEEN hoge gebouwen.

Wij zullen qua bouwhoogte en bouwdichtheid rekening houden met de omgeving. Maar wij willen ook meer mensen een plek 
geven om te wonen en dat kan gevoelsmatig bestaande bewoners beperken. Daar waar het kan en zo min mogelijk mensen 
beperkt worden, kunnen hogere gebouwen ontstaan dan bestaand. Maar daarover zullen wij met de direct omwonenden nog 
nader in gesprek gaan op het moment dat de visie concreet wordt in een plan per ontwikkellocatie.
Daar waar het kan voegen wij parkeren toe om de nieuwe woningen ook te voorzien van voldoende parkeerruimte. 
Tegelijkertijd willen wij ook andere vormen van mobiliteit gaan stimuleren en iets minder focus leggen op de auto.

1. Veel woningen en weinig parkeerplaatsen op Ankie’s Hoeve vind ik onrealistisch. Dit gaat leiden tot parkeeroverlast in 
Velsen-Noord.
2. Het feit dat gezinnen kleiner worden klopt niet met de immigranten stroom die nu gaande is. Deze mensen hebben juist 
grote gezinnen.
3. De prijs die wordt gevraagd voor nieuwbouw is veel te hoog.
4. In de presentatie werd gesproken over hoge druk op N197 door Beverwijkse inwoners, deze weggebruikers komen vooral 
van Tata en uit Heemskerk. Dus veranderingen in wegen Beverwijk hebben hier geen of weinig invloed op.

Wij begrijpen de zorg over toename van woningen en lage parkeernormen die tot gevolg kunnen hebben dat er op andere 
plekken parkeeroverlast ontstaat. Dat is ook onze zorg en daarom zullen wij met goede alternatieven en oplossingen 
moeten komen op het moment dat met lage parkeernormen wordt gewerkt. Die verplichting hebben wij ook uit het oog 
van goede ruimtelijke ordening en onderbouwing in het bestemmings-/omgevingsplan. Bij de uitwerking van de plannen 
voor Ankie’s Hoeve en andere ontwikkellocaties gaan wij hiermee aan de slag. Ook dienen wij gemeente breed met een 
verkeerscirculatieplan en nader (parkeer)onderzoek ook het parkeerbeleid onder de loep te nemen. Om inzichtelijk te maken of 
lagere parkeernomen het gewenste effect gaan hebben.
In algemene zin worden gezinnen wel kleiner, maar dat gaat misschien minder snel dan door migratie. Het CBS laat zien dat 
de groen van eenpersoonshuishoudens de komende decennia daarin een groot aandeel heeft.
De kosten voor het bouwen en de waarde van woningen zijn inderdaad hard gestegen. Wij trachten minimaal 50% betaalbaar 
te houden en daarmee zoveel mogelijk mensen toegang te geven. Maar wij moeten ook erkennen dat er nog steeds een groep 
woningzoekende moeilijk in aanmerking komt voor een woningen. Daarvan kunnen wij helaas maar slechts een klein deel 
bedienen.
De laatste opmerking van inspreker wordt voor kennisgeving aangenomen. Dit komt terug in het kader van het 
verkeerscirculatieplan.

Allemaal erg mooie plannen die ervoor moeten zorgen dat Beverwijk van zijn verpauperde imago afkomt, maar gaan jullie 
ook iets doen aan het verkeersinfarct op de Velsertraverse waar we iedere ochtend en middag in staan als we naar onze zaak 
komen. Zowel het verkeer van de wijkerweg af naar de traverse als we van Heemskerk via de rand weg is een drama. Het 
verkeer stroomt totaal niet meer door de de wegversmalling op de spoorbrug...

Wat lastig is, is dat ook zonder de plannen de verkeeruitstroom en -toestroom dusdanig hoog wordt dat Beverwijk en de 
IJmond vast gaat lopen. Er is maar beperkt ruimte infrastructuur uit te breiden en daarmee de auto meer ruimte te geven. 
Tegelijkertijd is bewezen dat meer infrastuctuur en meer parkeerruimte leidt tot meer autobewegingen waardoor het probleem 
niet is opgelost. Dat neemt niet weg dat de gemeente al in gesprek is over (lange termijn) maatregelen die voor een betere 
doorstroming zouden kunnen zorgen. Daarnaast zullen wij ook moeten kijken naar gedragsverandering omdat wij het niet 
gaan oplossen met alleen maar uitvoeren met fysieke maatregelen maar juist ook moeten kijken naar alternatieven.
De versmalling van de spoorbrug is tijdelijk, tot het moment dat de door Rijkswaterstaat te nemen maatregelen zijn 
gerealiseerd. Dat betreft eerst (tijdelijke) ondersteuning van het viaduct en vervolgens een renovatie.

Het is een slechte visie in het algemeen. Uitschieters zijn de te verwachte parkeer problemen maar wat een gelul over de 
N197. Eerst zeggen dat het te druk wordt en vervolgens de gehele weg stilzetten voor bussen.

De reactie is voor kennisgeving aangenomen. Over het project HOV busbanen waarnaar wordt verwezen is door alle betrokken 
partijen in het verleden al besloten. Dat project wordt niet opnieuw ter discussie gesteld.
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Reactie / mening Antwoord gemeente
Ik ben zelf een groot voorstander van de horeca bij de st. Agathakerk. Het zou meer interactie en gezelligheid kunnen brengen 
op een centrale plek. Alleen hoop ik dat met de uitwerking de hoek niet te dicht bebouwd of te grijs wordt. De Beverhof en de 
naastgelegen steeg met achterstallige bebouwing hebben natuurlijk een grauwe invloed op de parkeerplaats. 
Ik heb wel nog steeds mijn twijfels over het programma en het volume wat aan het stationsplein wordt toegevoegd. Dat ziet er 
uit alsof het niet in balans is met het volume in de  omgeving. 
Gecombineerd met de verbindingsbrug ben ik benieuwd hoe dit zal uitpakken in de praktijk. het ziet er naar mijn mening iets te 
“Amsterdams” uit. Te gemaakt en bijna geforceerd om te proberen aantrekkelijk te zijn voor een andere regio. 
Naar mijn mening zou dat meer gericht moeten zijn op de eigen bewoners en starters. op die manier kan je je eigen bewoners 
meer stimuleren gebruik te maken van hun eigen centrum. In plaats dat standaard wordt uitgeweken naar Haarlem of 
Alkmaar.

Ook de stedenbouwkundige visie spreekt de ambitie uit voor een horecaplein bij de st. Agathakerk. Wij zullen inderdaad 
rekening moeten houden met de leefbaarheid, zicht op de st. Agathakerk, groen en ruimte voor pleinen. Dat betekent dat wij 
daarmee inderdaad rekening moeten houden als het gaat om bouwhoogte en -volume.
Zoals al eerder opgemerkt zijn wij niet voornemens om Amsterdamse maatstaven aan te houden. Wel denken wij dat er op 
plekken hogere bouwhoogten mogelijk zijn, maar ook daarbij moeten wij rekening houden met de omgeving. Stadse ambities 
binnen Beverwijkse maatstaven.
In eerste instantie is de vernieuwing ook bedoeld voor de eigen inwoners. Alleen heeft de gemeente beperkte juridische 
middelen om alleen een deel van de sociale huurwoningen aan eigen inwoners toe te wijzen. Met de herziening van de 
Huisvestingswet komt er mogelijk meer ruimte voor toewijzen aan eigen inwoners ook voor koopwoningen en duurdere 
huurwoningen.

Allereerst goed dat er nieuwe woningbouw komt. Ik hoop dat het met de huidige eisen en materiaalprijzen lukt om betaalbare 
woningen te creëren ook voor de alleenstaande starter. Uit ervaring weet ik dat dit praktisch onmogelijk is zeker in de 
nieuwbouw. 
Waar ik me zorgen over maak en wat ik niet terug zie in de plannen zijn de gebiedsontsluitingen in de buurten/wijken vlak 
achter de Breestraat zoals Koningsstraat, Wijkertoren, Sint Aagtendorp etc. 
In de huidige situatie worden bovengenoemde gebieden met name met de auto bereikt door Velserweg-Koningstraat en door 
de Viaductweg-Wijckermolen.  Dit zijn s’ochtends en s’middags vaak extreem drukke wegen. 
Op de plattegrond zoals weergegeven op pagina 78 onder hfdst 7.1 zie ik het volgende om de viaduct weg wordt afgesloten 
voor auto’s.  De Koningstraat is eenrichtingsverkeer. Dus om het gebied uit te gaan moet je via de krappe Baanstraat-
Prinsesselaan etc. 
Verder zijn er in de huidige situatie in Beverwijk maar drie plekken om met de auto vanaf de snelwegen over/onder het spoor 
door te komen (Velsertravere, viaductweg en Laan der Nederlande). In de nieuwe plannen zie ik dat de Viaductweg weg gaat 
en er niks voor in de plaats komt. De overgebleven plekken worden dubbel zo druk, mensen moeten toch Beverwijk in kunnen 
gaan. 
Er wordt een extra mogelijkheid gecreëerd op de A22 door extra op en afritten ter hoogte van de Broekpolder te maken, maar 
dit zorgt voor een lange verkeersweg dwars door Beverwijk vanuit bovengenoemde gebieden. 
Ik voorzie met de huidige plannen lange files naar en uit bovengenoemde gebieden als het viaduct wordt afgesloten. Dit is nu 
namelijk ook al het geval en dan komen er ook nog ca. 2000 woningen bij.
Graag dit nader beschouwen met in achtneming dat in deze gebieden veel eenrichtingsverkeerswegen aanwezig zijn.

Het is inderdaad een lastige opgave om onder de huidige omstandigheden van hoge kosten en waarde, betaalbare woningen 
te realiseren. Maar om dat wel te kunnen doen zullen wij keuzes moeten maken en dure investeringen zoals ondergrondse 
parkeergarage minder snel kunnen doen.
Wij zijn ons bewust van de verkeersdruk die is ontstaan in het centrum en dat het toevoegen van woningen tot meer 
verkeerstromen kunnen leiden. Daarom gaan wij ook in 2023 aan de slag met nader parkeer- en verkeersonderzoek en het 
opstellen van een verkeercirculatieplan. Dan krijgen wij beter zicht op verkeerstromen en invloed van maatregelen.
Het afsluiten van de Viaductweg voor autoverkeer is een lange termijn ambitie en die kan alleen gerealiseerd worden als er een 
extra aansluiting op de A22 (bij Broekpolder) komt en deze wordt afgewaardeerd. Pas dan ontstaat er de mogelijkheid om de 
A22 meer in te zetten voor doorgaand verkeer waardoor het op de Parallelweg en Spoorsingel/Wijckermolen rustiger wordt. 
Bij een nieuwe aansluiting op de A22 wordt de Viaductweg minder relevant en kan die meer ingezet worden voor langzaam 
verkeer. Maar onder voorbehoud van realisatie van maatregelen waardoor er minder doorgaand verkeer over de Paralleweg en 
Spoorsingel/Wijckermolen hoeft.
De laatste opmerking wordt voor kennisgeving aangenomen. Daaraan wordt aandacht besteed in het Verkeerscirculatieplan.

Mooi dat dit gebied eindelijk aangepakt gaat worden. Het mag echter wel wat ambitieuzer op gebied van circulair materiaal 
gebruik, klimaatadaptatie en slimme energie. Dit gebied is met uitstek geschikt om als mooi voorbeeld te dienen en te laten 
zien hoe we wel samen met de omgeving, natuur en klimaat de leefomgeving mooi en duurzaam kunnen inrichten. Toon Lef!

Wij zullen in de stedenbouwkundige visie extra aandacht geven op het gebied van duurzaamheid, energie en gezondheid. Ook 
komen deze onderwerpen gedetailleerder aan bod bij de uitwerking van de visie in concrete plannen per ontwikkellocatie.

Een mooi project de Spoorzone. Ik vraag me af of er ook plannen zijn voor het gebied bij de Oever. Er was toen wel sprake van 
maar ik kan er nu niks meer over terug vinden.

In de Verkenning van de Spoorzone was de Oever inderdaad meegenomen als ontwikkellocatie. Maar bij nader inzien en 
onderzoek blijft de huidige inrichting belangrijk voor klimaatbeheersing en waterberging. Daarom kiezen wij er voor de om daar 
geen bebouwing toe te voegen maar geschikt te houden voor groen en water.

De concept versie ziet er echt heel goed uit. Ik hoop dat dit doorgaat en Beverwijk groener en mooier wordt. Mijn 
complimenten!

De reactie is voor kennisgeving aangenomen.

Denken jullie wellicht ook aan rolstoel gebruikers qau stoep of mocht er openbaar gebouw komen dat het toegankelijk is? want 
zoals de fietsenstalling op stationplein is er geen lift gebouwd waardoor rolstoel met handbike gebruikers kunnen hier geen 
gebruik van maken om hun fiets te stallen als wij naar de bioscoop  gaan terwijl er wel borden staan met max 1 uur parkeren.

Wij zullen hieraan nog extra aandacht geven in de stedenbouwkundige visie. Daarnaast wordt er een plan openbare ruimte 
opgesteld waarin dit aan de orde komt.

Liever vandaag nog dan morgen.
Het zou mooi zijn als deze plannen door kunnen gaan is belangrijk voor een stad als Beverwijk.

De reactie is voor kennisgeving aangenomen.
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Reactie / mening Antwoord gemeente
Bij dezen reactie waarin we nu is aandacht vragen voor realisatie van standplaatsen, we zijn hier nu al 3 jaar mee bexig in 
samenspraak met de heer Peek van gemeente Beverwijk
De gemeente krijgt subsidie van het rijk dus hopelijk nemen ze nieuwe standplaatsen ook mee in de realisatie spoorzone.

Ter aanvulling op de stedenbouwkundige visie stellen wij ook een plan openbare ruimte op. Hierin zullen wij ook aandacht 
hebben voor standplaatsen.

Heel onlogisch om buiten het centrum te laten parkeren.. marlo terrein is in het weekend al enorm druk. Jullie wille een 
parkeerruimte wegnemen en de auto’s daar verspreiden over andere parkeerplekken die al druk genoeg zijn. Lekker makkelijk 
bedacht! Misschien even nadenken over een andere nieuwe parkeerruimte? En voortaan peilen hoe druk marlo terrein en 
wijckerpoort kan zijn? Projecten op afstand bedenken is altijd makkelijk, maar misschien ook van dichtbij bekijken?

Wij zijn ons heel bewust van het feit dat het druk is op Marlo en dat de auto een belangrijk onderdeel is van Beverwijk. Maar wij 
zien ook de grote verkeersdruk leidt tot onveilige situaties en druk legt op de leefbaarheid. Wij zijn aan het kijken of en hoe wij 
daarin veranderingen kunnen brengen en vragen ondernemers en bewoners daarover mee te denken door voorstellen aan te 
dragen. Ook doen wij verkeers- en parkeeronderzoek om de druk te peilen en zijn wij regelmatig daar aanwezig om het zelf te 
ervaren.
Belangrijkste is dat wij zoeken naar oplossingen die enerzijds autogebruikers faciliteren maar anderzijds ook rekening houden 
met een leefbaarder centrum. Daarbij zal het soms zijn dat de auto iets minder dominant aanwezig moet zijn om fijne plekken 
te creëren die gezellig, sociaal veilig en verkeersveilig zijn.

Onzin om helemaal bij het Marlo te parkeren. Ik weet niet waar uw ogen zitten. Maar het marlo is hardstikke druk. Wij zijn ons bewust van het feit dat Marlo heel druk is, maar wij zien ook een parkeerdek op Marlo dat maar beperkt wordt 
gebruikt. Wij houden zoveel mogelijk opties open om te zoeken naar oplossingen om de leefbaarheid in het centrum van 
Beverwijk te vergroten.

Zou het kennemertheater daar neerzetten (met daarboven appartementen) met ondergronds parkeren. Naast het theater een 
gezellig plein met horeca.

Helaas ontbreken daarvoor de financiële middelen. Daarnaast is in het verleden al een onderzoek gedaan naar mogelijke 
locaties waarbij het Meerplein is afgevallen.

Gewoon parkeerkelder eronder maken met horecaplint en appartementen! Ook het ondergronds parkeren blijft in beeld mits financieel haalbaar. Woningen en horeca is ook de ambitie van de 
stedenbouwkundige visie.

Waarom 100 parkeerplaatsen  weghalen en meer woningen plaatsen en Wij zijn niet voornemens om zo maar 100 parkeerplaatsen weg te halen. Als er woningen op het Meerplein worden gebouwd 
moeten daarvoor goede alternatieve oplossingen en parkeeroplossingen voor bedacht worden. Daarmee gaan wij aan de slag 
bij de buitwerking van de stedenbouwkundige visie.

Wat dacht je van een parkeergarage voor het winkelend publiek. Bewoners die betalen voor een parkeervergunning hebben 
vaak geen plek meer.

Wij gaan inderdaad kijken naar een parkeergarage en andere parkeeroplossingen. Goed om dan ook te kijken naar 
onderscheidt tussen bezoeker en bewoner.

Iets anders, panden van staal en glas in het midden van de breestraat, auto’s weg horeca en andere ondernemers erin, glas 
ivm met het ruimtelijk houden

De suggestie nemen wij voor kennisgeving aan omdat de stedenbouwkundige visie niet gaat over de (her)inrichting van de 
Breestraat.

Nee. Als je hier alles gaat verpesten net zoals met de Bree gebeurd is. Heb dan in ieder geval het fatsoen om 
ondergrondsparkeren te realiseren. Parkeren op het marlo is een beetje ver vanaf de stad hè. Dat heb je in de grote steden niet 
eens.

Ondergronds parkeren is wat ons betreft nog steeds een mogelijkheid, onder voorbehoud dat het financieel ook haalbaar moet 
zijn. Een dergelijke oplossingen moet er ook niet voor zorgen dat het parkeren dusdanig duur wordt dat de parkeergarage niet 
wordt gebruikt. De haalbaarheid van verschillende parkeeroplossingen zal bij de uitwerking van de stedenbouwkundige visie 
worden onderzocht en besproken met alle belanghebbenden.

39



Reactie / mening Antwoord gemeente
Voor de pilot Ankie’s Hoeve raden wij een QuickScan gezonde leefomgeving aan. Hiermee worden de karakteristieken van een 
gebied beoordeeld op alle voor de gezondheid relevante aspecten.
Fijn dat in de visie ook benoemd wordt dat er toegang tot goede openbare en maatschappelijke voorzieningen moet zijn. Voor 
de verdere uitwerking van de visie geeft de GHOR mee dat er aandacht moet zijn voor de volgende kernwaarden:
- Toegankelijkheid van zorg: zorg is toegankelijk en bereikbaar voor iedereen (zowel fysiek bereikbaar als kwantitatief 
bereikbaar).
- Zelfredzaamheid: de zelfredzaamheid van verminderd en niet zelfredzamen wordt geborgd en waar mogelijk vergroot.
- Fysieke veiligheid in relatie tot de witte keten: geneeskundige hulpverlening wordt meegenomen als afwegingsgrond in 
ontwikkelingen in de fysieke leefomgeving en deze ontwikkelingen leiden niet tot een disbalans in de witte keten.
Daarnaast adviseert de GHOR om het Rode Kruis Ziekenhuis (RKZ) actief te betrekken in de ontwikkelingen, aangezien het 
RKZ zich binnen het plangebied bevindt.
De visie omvat ook opvangplaatsen voor water om zo wateroverlast bij hevige regen te beperken.
- Het is van belang om rekening te houden met ongewenste neveneffecten, zoals verspreiding van infectieziekten en het 
vóórkomen van ongedierte.
- Tijdens lange droge perioden kan de kwaliteit van het oppervlaktewater afnemen. In natte perioden kunnen na plensbuien 
overstorten in werking treden waardoor ongezuiverd afvalwater wordt geloosd op het oppervlaktewater. In beide gevallen 
is meer kans op besmetting door wateroverdraagbare infectieziekten zoals gastro-enteritis, veroorzaakt door fecale 
ziekteverwekkers.
- De legionellabacterie kan makkelijker groeien bij hogere temperatuur en wordt met name via fonteinen verspreid, maar kan 
zich ook via aerosolen vanuit regenplassen, waterpartijen en koeltorens verspreiden. Legionella veroorzaakt een ernstige 
longontsteking.
Vanuit Risicobeheersing Brandweer adviseren wij om bij de verdere uitwerking van deze visie in een inrichtingsplan het 
volgende op te nemen:
- Bij het afwaarderen van de A22 en het autoluw maken van het centrum, de bereikbaarheid van objecten voor (o.a.) de 
hulpdiensten in het oog te houden.
- Bij het ontwerp van te realiseren parkeergelegenheden rekening te houden met toekomstige ontwikkelingen als een groter 
aandeel elektrische en waterstofelektrische voertuigen.
- De transitievisie warmte te betrekken bij de verdere uitwerking van de stedenbouwkundige visie in een inrichtingsplan om 
vroegtijdig kansen te signaleren en benutten.
- Niet alleen rekening te houden met het spoor als risicobron voor externe veiligheid, maar ook met buisleidingen en wegen 
waardoor en waarover gevaarlijke stoffen worden vervoerd en enkele inrichtingen in de nabijheid.

In de Stadskant van de Spoorzone ligt de focus op gestapelde woningbouw. Bij dat type woningbouw is het realiseren van 
houtkachels in de woningen minder logisch dan bij grondgebonden woningen. Daarnaast hebben wij als doelstelling om zuinig 
om te gaan met de energievoorziening voor de woningen. Een houtkachel past wat ons betreft niet bij die doelstelling. Wij 
verwachten dan ook dat er geen bouwplannen worden opgesteld waarin voorzieningen voor houtkachels zijn opgenomen.
Wij zijn ons bewust van de geluidbelastingen binnen de Spoorzone. Daarnaar heeft al divers onderzoek plaatsgevonden 
waaruit blijkt dat (nog) niet overal een gezonde leefomgeving gecreëerd kan worden. Om deze reden komen sommige locaties 
niet in aanmerking voor de ontwikkeling van woningbouw. Voorbeeld van zo een locatie is de strook tussen het spoor en de 
Wijckermolen.
Een van de doelstellingen van de Spoorzone is vergroenen voor een prettigere leefomgeving en bijdrage aan hittebestrijding 
en waterberging. Voor de Stadskant van de Spoorzone wordt om die reden een plan openbare ruimte opgesteld zodat vastligt 
welk percentage van het gebied groen en blauw wordt ingericht. Uitgangspunt is dat de waterberging en watercompensatie 
zoveel mogelijk in het gebied wordt opgelost.
Er is reeds contact gelegd met de Omgevingsdienst over het uitvoeren van een QuickScan gezonde leefomgeving. Graag gaan 
wij daarover bij de uitwerking van de visie in concrete plannen mee aan de slag.
Bij het opstellen van het plan openbare ruimte zullen wij verder invulling geven aan de bereikbaarheid en toegang tot openbare 
en maatschappelijke voorzieningen. Daarbij zullen wij aandacht hebben voor de door inspreker genoemde kernwaarden. 
Overigens is er reeds contact met de RKZ in verband met het afstemmen van de ontwikkelingen onderling.
Bij het realiseren van nieuwe waterpartijen zal direct overleg plaatsvinden met het Hoogheemraadschap, de Omgevingsdienst 
en waar nodig andere partijen. Daarbij zal specifiek aandacht worden besteed aan de door inspreker beschreven 
neveneffecten van waterpartijen. Het creëren van een gezonde leefomgeving is namelijk een belangrijke doelstelling van de 
Spoorzone.
De suggesties vanuit Risicobeheersing Brandweer worden voor kennisgeving aangenomen en bij de uitwerking van de visie in 
concrete plannen en procedures meegenomen. Deze onderwerpen komen namelijk bij de uitwerking aan de orde.
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?
Parkeren Groen Wonen

3 1 2 Een leuke speeltuin
3 1 2
3 2 1
3 2 1 Parkeren zoveel mogelijk onder de grond. In zowel Beverwijk en Heemskerk zie ik dat tekort in nieuwbouw omgevingen. 
3 1 2 Horeca, het liefste gezellige lunch tentjes of uitgaansgebied
2 3 1 Horeca
3 1 2
3 2 1 Zorgcentrum, concept zoals de markthallen in Rotterdam
3 1 2 Restaurant met terras
3 1 2
3 1 2 Zoals op de tekening op de site is prachtig. Dan heb je een heel mooi geheel.
3 2 1 Nieuw zwembad ter vervanging van het oude zwembad van Beverwijk en dat daar op die oude plek dan woningen kunnen komen. Een mooie bioscoop en theater is Beverwijk al rijk met Cineworld en het Kennemer 

Theater.
3 1 2 Recreatie
3 2 1

Zo mooi 
zijn

Met 
aanvulling van 
betaalbare 
huurwoningen

Geen parkeerplaatsen komt men maar op de fiets naar Beverwijk

3 1 2 Horeca
Wonen is echt 
nodig ga aan 
de gang

2 3 1
3 2 1 Restaurants, lunchrooms, of andere sociale gelegenheden die passen bij brafoer, cineworld en cineac. Op deze manier een gezellige -uitgaans- plek te creeeren in Beverwijk. 

Beverwijk heeft totaal geen gezelligheid meer. Hierdoor kunnen we de gezelligheid dan hopelijk terug krijgen en zo ook het winkelend publiek.
3 1 2
1 2 3 Ondergronds parkeren en via de randweg, nieuwe afrit, naar het rkz en het nova college gaan. Zodat er minder verkeer in het centrum is.

Ondergrondse parkeer voorzieningen voor cinema, theater en woningen.
2 3 1 Gezondheid, sport en recreatie mogelijkheid voor ouderen
3 3 1
3 1 2

1 Groen
3 1 3
3 1 2 Parkeer garage

Met groen
3 2 1 Kinderspeelplaats

Kleine winkeltjes
3 1 2
3 1 2 Goeie sportschool met zwembad sauna etc.
3 1 2 Restaurants, terrasjes, winkels
3 2 1 Meer betaalbare woningen ook voor mensen boven de sociale huurgrens
3 1 2 Nog meer leegstaande winkel panden, vul eerst de bree maar op met fatsoenlijke ondernemers. Doe dan maar fewoon extra woningen

Bijlage 4: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Ankie’s Hoeve)
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?
Parkeren Groen Wonen

2 3 1 Winkels. En ik heb parkeren op 1 gezet. Meestal worden er te weinig parkeerplekken gerealiseerd. En groen en openbare ruimtes worden slecht onderhouden door gemeente Beverwijk. Dus dat heeft weinig zin..
ja

3 1 2
3 2 1
3 1 2
2 1 3
3 2 1
3 1 2 Gemeente, school, dokter of andere nutsvoorziening. Evt nog horeca met terras. Maar op 1 groen.
3 2 1
2 3 hore 1 Apotheek, huisarts
3 1 2
3 2 1 Waarom niet ook gewoon woonruimte. Winkels zijn er genoeg .
2 3 1 Horeca

Nr 1
3 2 1 Zou er lekker  woningen van maken. Winkels heeft totaal geen zin. De Breestraat heeft genoeg leegstand. Dus bouwen bouwen bouwen
3 2 1 Parkeergarage ondergronds met daarop theater en horeca/ evenementen plein.
3 1 2
2 3 1 doe maar gewoon woningen extra!
3 2 1 Kinderopvang, zorg aanbieders (tandarts, huisarts, oogkliniek etc. Met parkeren achter bioscoop dat er netjes bij ligt. Niet zo als nu. Nodigt niet uit tot parkeren, is uit zicht.
3 1 2
3 2 1 Fietsenstallingen, bergingen
1 3 2
3 1 2 Kinderopvang daar is een zeer groot te kort aan. De wachtlijsten zijn ontzettend lang maar binnen Beverwijk is er amper ruimte om uit te breiden.

Ik weet dat SKOV al een paar jaar hard opzoek is naar nieuwe locaties. Zij hebben groen en natuur hoog in het vandaal staan oa door hele mooie natuurspeeltuinen. Zij zouden heel goed passen binnen de nieuwe 
visie en ontwikkelingsplannen van de gemeente.

2 3 1 Een dagbestedingsplek voor jongeren en/of ouderen
3 2 1 Leuke restaurantjes

1
2 3 1
1 2 3
3 1 2
2 1 3
1 2 3 Uitgaan gelegenheid
3 2 1 Woon boulevard

2
3 1 2 Sociale werkplaats
2 3 1
2 3 1
3 1 2 Park
2 3 1
3 2 1 Koffie/meeneem koffie

Gym
3 2 1 Koffie/meeneem koffie + gym
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?
Parkeren Groen Wonen

3 1 2
3 1 2

Groen Parkeren kun onder de grond doen!! 
En veel groen er boven maken dan in combinatie woon en gezelligheid!!

1 2 3 Zorg, of iets speciaal voor ouderen
3 1 2 Iets wat beverwijk weer gezellig en aantrekkelijkmaakt terrasjes of zo
3 1 2
2 1 3
3 2 1 Parkeren ondergronds. Betaalbaar woningen voor eigen wijkers.
2 1 3
3 1 2 Locale winkels, zoals bakker, groentenboer enz
1 2 3
1 3 2 Zogcentrum
3 1 2
3 2 1 Gewoon wonen en parkeren er onder en groen er tussen
3 2 1 winkels
3 1 2
3 1 2 Horeca, zodat er een gezellig horecagebied ontstaat.
2 1 3 Restaurant
3 2 1 Supermarkt
2 3 1
3 1 2 Groen
3 2 1 Groen, speelplek, picknickplaatsen
3 2 1 Een buurtcentrum
1 2 3 Horeca
3 1 2 Misschien een supermarkt, maar niet teveel winkels, de Bree straat heeft nu al leegstand.
3 2 1 Restaurants en winkels net zoals in Amstelveen.
2 1 3 Restaurantjes, ondergrondse parkeergarage, maar vooral... Dit gebied een mooie uitstraling geven. We hebben een mooie vijver met fontijn voor gemeentehuis, een prachtige bomenbuurt, laat het daar op aansluiten. 

Een mooi stukje groen met Alure als tegenhanger Tata.
En... Het is de binnenkomst en visitekaart van Beverwijk. Niet te modern maken maar blend in. I hope. Groetjes Wendy

3 1 2 Speelplaats voor kinderen.
2 3 1 Leuke betaalbare boutiekjes, lunchroom, aparte winkeltjes. Maar dan wel klein geen megapanden. Zodat ondernemers niet teveel aan huur kwijt zijn en ook echt kans hebben iets leuks op te zetten
3 2 1
3 1 2 Ten eerste vind ik het een dom plan om er te bouwen. Geen Fijne omgeving. Druk veel uitlaat gassen door drukte . Lawaai van het verkeer en dan nog een trein op zijn tijd.te druk ook om er als je er woont lopend of 

met de fiets een boodschap te doen. Altijd met de auto. Zo dring je ook geen verkeer terug. Je kan wat bomen planten maar daar wordt het entree van Beverwijk echt niet mooier op. Beste mensen realiseer jezelf nou 
eens. Een pakje boter halen bij de eerst volgende super markt.

3 1 2
3 1 2
3 1 2 Plek voor socializen. Bar/uitgaan/café/ijssalon
1 2 3 Rot op met je kutwoningen Beverwijk is vol. Geldzoekers
3 1 2 Restaurants en cafés
2 1 3 Vijver met bomen en wandelpaden.

En bankjes voor oudere mensen om op te kunnen zitten.
3 1 2
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
2 1 3
2 3 1 Zorg en buurtwinkels
3 1 2
3 1 2
2 3 1 Theater bistro lunchroom kletscafe
2 3 1
3 1 2
3 2 1 Ondergrondse parkeergarage, begane grond winkels of iets in die trans en daarboven betaalbare huur / koop appartementen met rondom genoeg groen.
2 3 1
3 1 2
3 2 1 Horeca
3 1 2 Restaurant

1 Park, zitjes, even niet meer volbouwen met beton
2 1 3
3 2 1 Verzorging
1 2 1 Hoge woningbouw met daaronder parkeerruimte over het gehele terrein Ankiehoeve met parkeergelegenheid voor bijvoorbeeld ook medewerkerkers verpleging RKZ e.d.
1 2 3
3 2 1 Horeca
3 2 1

Ruimte voor de jongeren dat ze onder begeleiding wat te doen hebben

3 2 1 Winkels
3 2 1 Vers centrum, afhaak maaltijden/traiteur. Net van de snelweg af dus daardoor verkeer in de rest van de stad ontlasten op moment dat je nog een boodschap nodig hebt indien je uit werk komt. Daarnaast praktisch 

dit direct naast het station te hebben
3 1 2 Publieke voorzieningen, zoals een openbaar, gratis toilet. En een ontmoetingsplek die mensen bij elkaar brengt.
2 3 1 Iets waar in de IJmond en midden-zuid Kennemerland behoefte aan is.

Hoe ideaal is het als er weer mensen uit de omgeving naar Beverwijk komen voor vertier, daarna even wat kopen op de ‘Bree’ en daarna een hapje eten om vervolgens een filmpje te pakken.
3 2 1 Horeca
3 1 2
3 2 1 Studie/werkplekken in een leuk koffiezaakje. Een kleine buurt versie van de openbare bibliotheek. Een Anne&Max.
2 3 1 Huizen
3 1 2
3 1 2
3 2 1 Koffiebar, sportschool, AH to go, bloemenwinkel
2 1 3 Groen en water. Sowieso mag er inde stad meer groen komen. Bomen nemen co2 op.

Wonen naast spoor en drukke wegen lijkt mij niet prettig wonen.
2 1 3 Alles houden zoals het nu is.
3 1 2
3 1 2 iets kindvriendelijks

Ja parkeer
gelegenheid van
naast de vijver
verplaatsen 
naar
ankie hoeve

Parkeerplaats 
naast
de vijver 
recreatie
gebeid maken

Ja bij ankies hoeve en
ondergronds parkeren
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
3 1 2 Bibliotheek, huisartsenpost, pick-up punt
3 2 1 Dagbesteding voor mensen met beperking, kinderdagverblijf. Medisch centrum met o.a fysiotherapie ed. Eetcafé
3 2 1 Buurthuis
3 1 2 Filmhuis
2 3 1 Zorg aanbieders
3 2 1 Alleen woningen op de begane grond.
1 3 2 Gezondheidscentrum
2 3 1
3 1 2
2 3 1
2 3 1 Horeca en cultuur/podia met voldoende gelegenheid om buiten te zitten bij mooi weer.
2 3 1 Parkeerplaatsen
2 3 1 Woningen. Veel woningen. Dikke toren bouwen. Hoeft niet mooi te zijn, de rest van Beverwijk is toch al lelijk.
3 1 2 Horeca
3 2 1
2 3 1 Horeca, speciaalzaken
3 2 1 Horeca
3 2 1
1 2 3 Dorps/ buurthuis. Voorzieningen voor buurtbewoners om elkaar te ontmoeten, te sporten etc.
3 2 1 Leuke bijeenkomst voor ouderen met lichamelijke en geestelijke ongenoegen.  Zodat de ouderen met alleen lichamelijke problemen niet worden afgewezen en hoeven te wachten tot hun 85e
3 1 2 Woningen
3 2 1 Een echt op zichzelf staand jongerencentrum/poppodium
2 3 1 Tiny houses
3 2 1 Als aanvulling op het ziekenhuis fysiotherapie, mondzorg, Logopodie, thuiszorgwinkel etc etc een medische of sport aanvulling zou hier goed staan

1 2 3 Horeca
3 1 2
3 1 2
2 1 3
3 1 2 Speelruimte. Park bomen bankjes en goed begaanbaar voor ouderen en minder valide.

Veilige fietspaden. Maar veel ruimte en groen voor buitenactiviteiten.
3 2 1
3 1 2 Leuk koffietentje, lunchtentjes
3 2 1 Een goeie mooie skatebaan of een urban achtige spot
3 1 2 Mooie natuurbuitenspeeltuin met water waar eenden en vogels kunnen komen
3 2 1
2 3 1 Woontoren,  met parkeergarage  en groen rondom de woontoren.
3 2 1
1 2 3 parkeren
3 1 2 Theater!!! Gelijk parkeerproblemen bij huidige locatie opgelost. Makkelijk qua openbaar vervoer. Win win situatie
3 2 1 Horeca en of gezondheidszorg plein
3 2 1 Winkels of horeca
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
3 1 2 Horeca

betaalbare 
woningen

3 2 1 Winkels––
3 1 2 Terrassen/kleine bomen/ waterpartijen
1 2 3 Gezellige terrasjes, kleine bomen , waterpartijen dat trekt altijd aan
3 1 2

1 2 1
2 1 3
3 2 1 Horeca
2 1 3
3 1 2 Horeca
3 1 2
3 1 2
3 1 2 Stadspark

Wonen is heel belangrijk
3 2 1 Een Beverwijk informatie centrum.
1 2 3
3 1 2 Sportgelegenheden in het groen. Bijvoorbeeld een groen park met langs het wandelpad fitness mogelijkheden (kan ook van hout of duurzaam materiaal). 

Als het om bebouwing gaat: woningen met daaronder sport- en gezondheidsvoorzieningen. 
Onder de bebouwing: parkeergarage.

3 2 1 Woningen
3 1 2 Horeca theater bibliotheek.
3 2 1 Locaties voor het realiseren van standplaatsen voor woonwagens.

Zodat deze vergeten groep eindelijk eens de mogelijkheid krijgt te leven en wonen zoals dit bij hun beschermde cultuur hoort.
2 1 3
2 1 3 Laat het gewoon groen, vraag mij af wie er op z’n druk verkeers punt zou willen wonen? Die constante herrie en uitlaat gassen om je heen denk niet dat dit heel prettig wonen is.
3 2 1 Ondergronds parkeren

3 1 2 Horeca
1 2 3
3 2 1 Hangt er vanaf hoeveel woningen en welk type woningen daar komen. In elk geval een gezondheidscentrum. Fietsenstalling. Primera-achtige winkel. 1 supermarkt.
3 2 1
3 2 1
3 1 2 Zoveel als mogelijk groen
3 1 2 Horeca
3 2 1 Ook woningen.

Park Park, bankjes, water.
Nee Iets voor de jeugd dat ze wat kunnen ondernemen onder begeleiding

3 2 1 Gezondheidcentrum
3 2 1 Maatschappelijke bestemming: kinderdagverblijf, buurtcentrum of cursusruimte

Ipv de 
parkeerplaats
van het 
stationsvijver
en het 
parkeerplaats
bij 
stationvsvijver
groen

Ja 
parkeerplaats 
bij
station vijver 
groen en
zit gelegenheid 
enz
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
3 1 2 Een groot park of kinderboerderij
3 2 1 Multifunctionrle ruimte die gebruikt kan worden voor een buurthuis voor ouderen/ huiswerkbegeleiding kansarme jongeren/ inloopkamer voor vluchtelingen etc.
1 3 2
3 1 2 Een Tiny forest, mooi park, aangelegd bos met speeltuin
2 3 1

1 2 Openbaare wc die zijn er veel te weinig in Beverwijk

2 3 1
3 2 1 Meer woningen
3 2 1 Je zou er winkels of cafes kunnen bouwen. Denk zelf dat het geen nut heeft want de bree straat is ook niet vol met ondernemers. Een supermarkt zou allicht een goed idee zijn. Of een jongere centrum wellicht? Maar 

toch zou ik gaan voor huizen.
3 2 1 Winkels
3 2 1 Geen idee
3 1 2 Horeca, theater, cultureel centrum of podium
3 1 2
3 1 2 Vooral groen voor de bewoners
3 1 2 Ontmoetingsplek

Sport
Restaurant (geen fast food)

3 1 2 Horeca
2 1 3 Groen en parkeren
3 1 2 Niets
3 1 2
3 1 2
3 1 2
3 2 1
3 1 2 Diensten
3 2 1 Ook woningen, voorzieningen zijn er al genoeg en betaalbare woningen voor midden twintigers niet.

3 2 1 Ook woningen
3 1 2 Een park, in ieder geval iets want dit ziet er al 20 jaar lelijk uit. Kan echt niet Beverwijk….
3 1 2
3 2 1 Indien geen ondergronds parkeren dan een parkeerruimte voor de bewoners creëren.  Winkels gecentreerd in Breestraat houden.
1 2 3 Horeca
3 1 2 Cultuur en horeca
3 1 2 Bv een wijkcentrum/ buurthuis voor dingen als buitenlandse mensen die nl kunnen leren. Maar ook ouderen die kunnen komen voor een spelletje of bingo.
3 1 2
3 1 2
2 1 3 Nova College daar en op de huidige locatie van nova nieuwbouw flats
2 3 1 Misschien huisarts tandarts fysio apotheek
3 1 2 Nieuw theater
3 2 1 Jeugdhonk.

Zowieso vind ik dat er meer ontmoetingsplekken moeten komen waar de Beverwijkse jeugd droog kan zitten. Weliswaar met de nodige toezicht door jeugdwerkers, politie en handhaving.
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
2 3 1 Theater
3 2 1 Woningen
3 1 2 Kindercafe

Sauna
3 2 1 Sport, recreatie
3 1 2 Ook groen
3 1 2 Sociale voorzieningen

3 1 2 Geen
Appartement 
en groen

3 1 2 Horeca
3 2 1 Sportschool
2 1 3 Restaurant, bibliotheek, koffiebar waar je kan lunchen, yogaschool, popup store mogelijkheden, gallery, cocktailbar, openbare toilet, kinderopvang
3 1 2 Restaurantjes
1 2 3
3 2 1
3 2 1 Voorzieningen waar de bewoners en eventueel de niet bewoners van de halve maan, gebruik van kunnen maken. Denk hierbij aan een gemeenschappelijke ruimte voor fitness, kapsalon, lunchroom of iets dergelijks.
3 2 1 Bioscoop, alles ziekenhuis gerelateerd, bieb, theater etc en dan daarop een zo hoog mogelijk landmark/ toren flat waarmee Beverwijk echt een statement maakt in NL zichzelf op de kaart zet én in één klap 

woningnood kan oplossen. Parkeren is geen vereiste meer zeker niet met alle voorzieningen en trein dichtbij. Denk out off the box, pak deze kans om het eens helemaal anders en echt goed te doen. Wonen op 
begane grond zie ik persoonlijk geen meerwaarde in, is de locatie veel te druk voor, wonen pas hoog laten beginnen laag 4 of 5 boven het hinderlijke geluid en uitstoot van verkeer. Hoe hoger hoe beter en hoe meer 
rendabel de grond gebruikt wordt.

3 2 1 Retail, horeca, kinderopvang, buurhuis
3 1 2 Huisarts/paramedische praktijk
3 1 2 Gezondheidscentrum? Sportruimte?
2 1 3 Winkels, horeca, cultuur.
3 2 1 Auto’s onder de grond en groen
3 1 2 Het theater .
Doen Goen Primera , supermarktje.

3 2 1 Allemaal woningen

3 2 1 Speciaal onderwijs of gezondheidszorg
1 3 2
3 2 1 Ontmoetingsplekken
3 2 1 Horeca terrassen en of winkels
3 1 2 Winkels en eettentjes
3 1 2 Horeca
2 1 3 medisch centrum en supermarkt
3 1 2 Ateliers voor kunstenaars, sociale werkplaats, kinderopvang, sport, buurthuis.
3 1 2 Horeca met terassen, mooie plantenbakken met veel groen, spuitende fonteintjes. Met andere woorden:SFEER. 

En zeker géén parkeerplaatsen! Alleen in ondergrondse garages.

Helemaal doen, maar 
dat zou
toch ruim 12 jaar 
geleden al
gebouwd worden.
restaurantje
primera
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
wonen/groen/
aan sluiting 
park

geen voorzieningen er is genoeg rond om .maak de halve maan een grote rotonden beter door stroming.

3 2 1 Wonen. Er is een ernstig tekort aan woningen. Winkelmogelijkheden op breestraat etcetera. uitbreiden voor kleinschalige winkels. Buurtsuper e.d.
3 2 1 Plek om de buurt om samen te komen, bankjes, speeltoestellen, groen. Niet alleen voor bewoners, maar ook anderen welkom
3 1 2
3 2 1 Horeca met terrassen
2 1 3 Zo veel mogelijk groen, hoekjes met planten, bomen. Nisschien van die bakken zoals op de Breestraat

2 1 3 Horeca
3 2 1 sport + buurthuis (goedkope koffie/daghap voor iedereen toegankelijk, geen hip gedoe) + pakketpunt
3 2 1 Parkeren ondergronds. 

Zorgvoorzieningen
1 2 3
3 2 1 Woningen

We moeten 
de natuur 
een keer op 
1 zetten ipv 
onszelf

Groen

3 2 1 Winkels (niet van die telefoonzaakjes waar niemand komt) of horeca
2 3 1 Eettentjes met buiten terras.
3 1 2 Het liefste appartementen de hoogte in (deste meer mensen er kunnen wonen) met daarbij veel groen.

Groende dagen en oppervlakten.
Er is een land idk welke maar die heeft een wet; het groen wat je weg haald om te bouwen moet terug komen in het gebouw” die hebben veel gebouwen met een soort park op het dak.
Parkeren gewoon zo veel mogelijk ondergronds doen!

3 1 2
2 1 3 Een ouderwetse platenzaak waar je ook een drankje kan drinken en samen kan komen. 

Of een spelletjeswinkel met horecagelegenheid zoals in Haarlem. Onder genot van een drankje of wat lekkers met elkaar spelletjes spelen die je daar ook kopen kan. 
Een game hal met VR mogelijkheden (escape rooms oid, voor feesten en partijen

3 2 1 Woningen
3 2 1 Artsen  en tandartsen praktijk
2 3 1 Mag er toch vanuit gaan dat we ondergronds gaan parkeren bij nieuwbouw. Dan is het groen geen probleem!
3 2 1 Wonen
3 2 1
3 2 1
3 1 2 Leg er bij uit wat hogste is 321, 123

Verbor-
gen

altijd 
doen

prima

3 2 1 Een mooie entree voor Beverwijk, een plein met terrasjes.
3 1 3 Horeca
3 1 2 Handhaving/politiepost
3 1 2
2 3 1 Gezondheid (huisarts/tandarts/apotheek/orthodontist/fysiotherapeut), winkel in de dienstensector zoals een kapper, kinderopvang

uhh 
jaaaa

Groen !

3 1 2 Uitgaansleven in de vorm van kinder speelplaats o.i.d.
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
3 2 1
3 2 1
2 3 1
2 3 1
2 3 1
3 1 2

2 3 1 Sport en zorg
3 1 2 Levensloopwoning,

School,
Buurtcentrum,
Groen,
Ondergrondse parkeergarage,
Openbaar wc,
Zorgcentrum - tandarts, huisarts, etc.

3 2 1 gezondhe Buurthuis
3 1 2 Soort buurthuis of betaalbaar creatief iets voor allerlei leeftijden
3 2 1 Sporten, fysio of iets dergelijks
2 3 1
3 1 2 Geen,  voorzieningen zijn er genoeg in de omgeving.
3 1 2 Geen,  voorzieningen zijn er genoeg in de omgeving.
3 1 2 Winkels
2 1 3 Een kdv.
3 2 1 Horeca
wonen parkeren groen
3 2 1 Sport voorzieningen breder dan alleen een sportschool.
3 2 1
1 3 2 Horeca
3 1 2
2 1 3 Voorzieningen zouden medisch moeten zijn, bv huisarts etcetera. En max 1 super. Rest van winkels zijn voldoende aanwezig opdracht Breestraat
3 2 1 Nieuwe kinderboerderij of wandelpark met koffietentje. Hier kunnen mensen vanuit het ziekenhuis dan ook gebruik van maken. Misschien een skatebaan voor jongeren. Of een collectieve groententuin.

3 1 2
3 1 2 Woningen, kinderopvang
3 2 1
geen groen niet Bomen struiken geen gras veel bomen voor zuurstof en een schuilplaats in de struiken voor de vogels red onze natuur
3 2 1 Zorg of kinderdagverblijf
3 1 2 Cultuur
2 3 1
3 2 1 Horeca
3 2 1
3 1 2
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
1 3 2 Mooi wooncomplex bouwen mèt standaard 2 parkeerplekken pèr woning!

Dat gezeik over auto’s moeten weg.
Je kunt het hele terrein onderkelderen en daar de auto’s PLUS de auto’s van het RKZ personeel en bezoekers.
Daar verdien je dan maar aan. Wees eens een echt stoer bouwbedrijf en gemeente en realiseer dit gewoon!
Kan nl. prima geregeld worden!

3 2 1 Horeca met terassen
3 1 2
3 1 2 Een binnen speeltuin en sociale voorzieningen voor jongeren. Dit zou de woningen erboven en in de buurt meer interesant maken voor starters met jonge kinderen.
2 1 3 Winkels
3 1 2 Leuke winkels

3 1 2
liever wonen 
en groen

3 2 1
1 2 3

Sociale huurwoningen voor inwoners van Beverwijk. De jongeren hebben nu weinig kans op een woning.
3 2 1 Ateliers
1 2 3 Winkels
3 1 2 Zoals op de tekening is t mooi dus gewoon de tekening aanhouden inclusief het water en de bomen op t appartementencomplex. Het moet een eyecatscher worden als je Beverwijk in komt rijden. Ondergronds 

parkeren en dan wel rekening houden met 2 auto’s per woning ipv 1 auto.
3 2 1 Huisarts

Kleine winkels als bakker, groenteboer, slager
Bomen 
of een 
park

Zoals ik aangaf groen
Als er huizen worden  gebouwd zijn het toch geen woningen voor jongeren
Wat die groep  komt niet meer aan not met al die asielzoekers  die voor gaan

3 1 2
3 2 1 gezondheidscentrum

Buurtcentrum
3 1 2 Meer dagbesteding voor mensen met beperkingen
3 2 1 Een bakker, slager, drogist…zodat je al je benodigdheden ook daar kan halen. 

Of wellicht gewoon ook woningen? Denk dat daar de behoefte het grootst is.
3 1 2
3 2 1 Prachtige fotocollage van oud Beverwijk en Wijk aan zee.
3 1 2 Grote speelweide met een kinderboerderij voor de kinderen
1 2 3 Wijkagent, huisarts, lunchcafe

3 2 1
3 2 1

Groen is nodig
om juist alle
stikstoffen 
om te
zetten in 
zuurstof.
Juist op zo’n 
druk
punt als bij 
Ankies
hoeve is dat 
nodig!
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
3 2 1
2 1 3 parkeren
3 1 2
3 2 1
3 1 2
3 1 2 Nog meer woningen

3 2 1 Horeca
2 3 1
3 2 1
3 1 2 Tuincentrum
3 1 3 speelgelegenheid voor kinderen.

Voor de senioren groen in een klein wandelpark voor hun dagelijkse rondje
3 1 2
3 2 1 Medische voorzieningen
3 1 2
3 2 1 Sociale plek, inloopplek, geen winkels.
3 1 2 Combinatie van nieuw Kennemer theater deels onder de grond en bebouwing erboven.

Huisartsenpraktijk, buurthuis, snooker centrum, restaurant, kinderopvang
3 1 2
3 2 1 Groen als het nier geschikt is voor woningen
3 1 2 Maatschappelijke voorzieningen en zorggerelateerde. Aansluiting zoeken met het RKZ. zorg alleen wel voor voldoende parkeer voorzieningen. Dat is essentieel.
3 1 2 Café
3 1 2 Betaalbare woningen

En dan niet particulier ofzo maar echt betaalbaar.
Dat missen we heel erg hier in Beverwijk en het is echt hartstikke nodig!

3 2 1 Restaurant
3 1 2 Parkeren
3 2 1

1 Goed en fijn wonen betekent zeker dat je de auto makkelijk moet kunnen parkeren aan de overkant ligt al een mooi park dus groen zat in de omgeving
1 3 2 Parkeergarage voor personeel en bezoekers ziekenhuis! Tevens minimaal 2 plekken voor auto’s per woning. Kappen met gezeur dat autogebruik verminderd moet worden.
3 1 2 Huisarts +fysiopraktijk

Voor 55+ een ontmoetingsplaats met mogelijkheid tot ontspanning bv biljarten of kaarten. 

3 2 1 Horeca, restaurants, biercafés
3 2 1 Groen
3 2 1b Buurtwinkel
3 onder-
gronds 
parkeren

2 1

Parkeren is noodzakelijk voor bewoners als er meer woningen worden gerealiseerd.
3 1 2
3 1 2
3 2 1 Een mix van horeca (restaurants), gezondheidszorg.
2 1 3 bankje, groen

3 ondergronds 2 park met 
wandelpaden

1 Betaalbare 
appartementen
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Prioriteit: parkeren, groen en wonen Op de begane grond van de bebouwing aan de Halve Maan, kunnen naast woningen ook voorzieningen komen. De invulling van deze begane grond is nog niet bepaald. Welke invulling ziet u daar het liefst?

Parkeren Groen Wonen
3 2 1 Theater
3 1 2 Denk dat wonen op dit moment prioriteit 1 is. Een plek voor verbinding en samen zijn/ samen het groen onderhouden is mss wel zinvol
3 2 1 Zorg en hulpverlening

groen en 
wonen

3 2 1 Cafe waar je koffie e.d. Kan drinken
2 3 1 Aansluiting met de rest van het centrum in de vorm van winkels/horeca, maar ook bijv een fysiotherapeut of huisarts

2 1 3 Persoonlijk zou ik daar niemand laten wonen. Het is een luidruchtig vies punt. Ingeklemd tussen A22 en de toegangsroute naar Tata Steel en de entree van Beverwijk. Waarom niet een geheel groene entree voor 
Beverwijk aan beide zijden van de Velserweg? Dan wordt het gekapte groen op de Tennetvlakte ook weer een beetje lokaal gecompenseerd.

3 2 1 Sociaal ontmoeten
3 veel 
groen

2 1

3 1 2 Huisartsenpraktijk in combinatie met fysiotherapie is zeker nodig als er veel woningen bij komen. Dus dat als prioriteit. Dagbesteding voor ouderen of zorgbehoevenden waar mensen boven kunnen wonen of 
jongerenontmoetingsplaats met wonen voor jongeren erboven. Verder zou een restaurant hier goed passen.

1 2 3
3 2 1 Parkeren ondergronds en afval containers eveneens ondergronds. De woningen die daar gaan komen maken voor de beginnende woningzoekende dus betaalbaar
2 3 1 Begane grond parkeren, daar boven wonen

2 1 Een gezellige Horecazaak met mooi terras.  En liefst ook sociale woningbouw.
1 3 2
3 1 2 Horeca
2 3 1 Horeca

3 2 1 Wonen, er staan al veel winkelpanden leeg in Beverwijk.
2 3 1
3 2 1 Woningen
1 3 2 Kennemer Theater met Grand Cafe en terras
1 3 2 Groen
3 2 1 Onder de begane grond een parkeergarage.

Een culturele ruimte voor bewoners
3 2 1 Cultureel iets

Onder-
gronds

Op de 
parkeer-
kelder

8 verdiepingen 
is meer dan 
genoeg 
tegenover 
landgoed 
Scheijbeeck

Om een sterk centrum te behouden cq te creëren is het onjuist om op Ankies Hoeve detailhandel te huisvesten.

3 1 2 Winkels
3 2 1 Park
3 1 2 Woningen

Groen
3 2 1
3 2 1 Restaurants
3 2 1 Naast woningen een buurthuis
3 1 2
3 1 2 Senioren woningen of iets met dieren en of planten ivm het behouden van groen.
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

ja Dicht bij het station en ruimte genoeg op oude herten kamp.achter het 
station genoeg ruimte om te parkeren.

Alle mogelijkheden onderzoeken door mensen die hier verstand van hebben, 
dus geen gemeente ambtenaren.

ja Goede plek voor hoger onderwijs, want het is goed bereikbaar met het 
openbaar vervoer.

-Reizen met het openbaar vervoer aantrekkelijk maken.
-fietstunnel richting velsen-noord is een goed idee. Maar vanaf beverwijk is 
zeker ook een maatregel nodig, vooral door de verkeersdrukte op de halve 
maan en velserweg.

ja Ruimte om iets moois neer te zetten .. Sweet ik niet fiets er nu niet langs
ja Dichtbij openbaar vervoer
ja Bereikbaarheid ov

nee Te druk. Te veel verkeer rondom een school. Goede verlichting. Geen afgelegen maar een centraal fietspad. Geen 
gevaarlijke kruispunten, duidelijk, overzichtelijk. Misschien een fietstunnel?

ja Centraal gelegen en daar wonen zo dichtbij de autowegen nee bedankt Afbaken en tunnels
nee Veel te druk met in en uit gaande auto en vracht verkeer. Het is de in en uitgang 

van Beverwijk Heemskerk en velsen.
Tunnel en ook een tunnel in de randweg bij Holland op zijn smalst ook 
onder het spoor door.

ja Blijkt  veilig te bereiken te zijn voor kinderen. Klasrovers? Camera’s?
nee Wordt het nog drukker daar. Ga eerst maar eens de brug repareren daar. Wat 

een ellende is dat elke dag......velsertraverse :-(
Tunnel

nee Omdat er een paar 100 meter veder op het nova college staat Meer verlichting en zorgen dat er meer verkeer langs kan rijden met 
eventueel camera toezicht

ja
ja Vanwege het OV Geen idee.

Zijn er plannen voor hande?
Om de mogelijkheden inzichtelijk te maken.

nee Mits het verkeer het toestaat. Het is daar nu al regelmatig zo druk dat je lang 
staat te wachten als fietser of automobilist

Genoeg lampen die ook daadwerkelijk aanstaan wanneer het donker is, niet 
teveel bebossing direct langs de paden, eerder eerst wat gras of echt lage 
bosjes zodat je overzicht houdt

ja Het is dichtbij het station, studenten,leerlingen, kunnen gemakkelijk 
door naar huis, of stage, het staat ook niet tussen huizen, dus overlast 
zal beperkt blijven waarschijnlijk

Veel verlichting. Dat is het belangrijk voor mij, elkaar goed kunnen zien. 
Nu heb je die andere overgang naar velsenoord en soms door die bocht of 
omdat het donker is zie je elkaar minder.

ja In veel grote steden zit het MBO en eventueel uitgebreid met een HBO 
gelegen nabij het station. Nu hebben we een mbo in de stad maar   
midden in een woongebied. Wat als het mbo nou naar station komt 
en daar waar het mbo nu  nu staat woningen gebouwd gaat worden? 
Voeg er een campus HBO  bij, iets met duurzaamheid en dan heb 
je een mooi integraal studielocatie. Ook goed voor ons centrum, de 
Breestraat.

Deze laat ik even leeg.

nee Te afgelegen tov Beverwijk en Velsen Hou het overzichtelijk ! Dwz geen obstakels en tunnels, maar een pad door 
lage beplanting.

ja Er is een groeiend tekort aan woonruimte, dus woningbouw is een 
goed plan als er zoals hier geen groen voor hoeft te wijken. Wel met 
een geluidswal in dit geval, tegen het voorbij razende verkeer.

Schakel veilig verkeer Nederland in voor advies  of maak de oversteek 
ondergronds met beveiliging.

Bijlage 5: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Wijckerpoort)
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

nee Zijn genoeg scholen en te weinig onderwijzers.
Er is op dit moment een te kort aan huizen, maak daar een plan voor, iets wat 
echt nodig is

Het is een veilige fietsroute

ja Dichtbij openbaar vervoer Opvoeding!
ja Dichtbij station. Dichtbij andere voorzieningen. Voor Hoger 

Beroepsonderwijs, moeten studenten veelal naar Haarlem of 
Amsterdam. Terwijl Beverwijk ook veel te bieden heeft en ook goed te 
bereiken is.

Zorgen voor levendigheid. Een verlaten stuk grond toont geen veiligheid, 
maar bebouwing eromheen wel.

ja Ruimte en vlak verlichtingbij station Verlichting
ja Is die onveilig dan?

Tunnel of brug
Ja Mooie centrale ligging en makkelijk bereikbaar. Door het aanleggen van een brede fietsstrook waar ruimte is voor snel en 

langzaam fietsverkeer. Deze strook moet zo zijn gelegen dat fietsers en 
auto’s elkaar niet of zo min mogelijk tegenkomen.

nee Het is al een heel druk punt. Het zal niet verbeteren als er nog een school bij 
komt.

Goede verlichting, veilige paden. Geen donkere hoekjes. Geen 
mogelijkheden creëeren tot hangplek.

nee We hebben verschrikkelijk woningnood...... Verlicht fietspad ook op de grond verlichting
nee Bij een school komen alleen overdag mensen. ‘s-Avonds is het stil en verlaten. Huizen langs de route zetten.
nee Sorry.

Maar denk zelf eens go na 🤪
ja Mooi centraal, dichtbij station en word er weer wat met het gebied 

gedaan
Goed verlichten
Asfalteren 
Gescheiden houden van autos en parkeerplaats.
Gewoon een appart fietspad waar je veilig overheen kan zonder in contact 
te hoeven komen met bussen of auto’s

ja Centraal ?
nee
ja Nog even terug op mijn vorige opmerking. Stel je voor de Wenckebach 

school naar die plek. En op de plek van de school mooie huizen.
ja Een geschikte plek voor hoger onderwijs. Openbaar vervoer dichtbij. 

Woning bouw te dicht bij druk verkeer en trein. Te ver van supermarkt. 
Altijd met de auto te vervuilende. Moeten we niet willen.

Goede verlichting en misschien camera’s

ja Het ligt dicht bij ov mogelijkheden Door meer drukte te creëren in plaats van een afgelegen plek.
ja
nee Veel te druk! En waar komen dan de parkeerplaatsen? Nu staat het daar vaak al 

helemaal vol.
Een apart fietspad met veilige oversteekpunten met stoplichten

ja Vlak naast het station, ideaal voor leraren en studenten. Door goed aangelegde fietspaden waar fietsers voorrang hebben. Het moet 
dus heel duidelijk gemaakt worden met gescheiden fietspaden.

ja Centraal gelegen Goede verlichting, bewoning
nee Geen warme sociale plek Aparte rijbaan en ZEKER meer licht
ja Dicht bij station waardoor er ov verbindingen zijn naar en van school 

(naast de fiets optie)
Door woningen te bouwen waardoor er ook s avonds bewoners zijn
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

Nee

ja Er is ruimte zat daar en
Je kunt er makkelijk komen het is een groot braakliggend gebied dat 
lijkt mij toch zonde . Ook fijn dat de bus en de trein in de buurt zijn dus 
makkelijk bereikbaar

De fiets route zou ik persoonlijk nooit rijden in het donker ik ga liever over de 
Velsertraverse

ja Goede ligging voor openbare vervoer. Goede asfalt leggen en ook bescherm schermen toevoegen. Zorgen dat er 
afstand is tussen autoweg aanwezig is.

ja Ik zou het een prima plan vinden om het Nova College naar deze locatie 
te verhuizen en de locatie Nova College voor woningen  te gebruiken.

Gebruik deze route nooit dus geen mening.

ja Scholen uit het centrum verhuizen en dan daar woningbouw. Situatie is erg onduidelijk voor fietsers daar.  Ruime verlichte fietstunnel 
maken.

nee Er zijn huizen nodig geen schollen Fiets tunnel
nee Nog meer onveilige situaties met overstekende jeugd Achter de bioscoop langs vanaf het station
ja De mavo daarheen

ja
ja Rechtstreeks van station doorvoer en niet in woonwijken hangen
ja
ja Geen huizen dichtbij dus minimale overlast denk ik Geen idee? Iig duidelijk aangegeven wegdelen
ja Het ligt dicht bij het station en licht heel centraal
ja
ja
ja Dit zal dicht bij het station liggen, dit is dan ook fijn voor de kindren in 

velsen noord
ja Vlakbij het station en openbaarvervoer waardoor je de jongeren uit het 

verkeer in de woonwijken houd en ideaal omgeving hiervoor
Separate fietspaden goed verlicht, duidelijk aangegeven en niet toegankelijk 
voor ander verkeer.

nee
nee
nee Woningnood kan je beter oplossen ipv weer een school Eerst worden de 

scholen gefuseerd en nu weer een nieuwe bouwen
Goede verlichting en overzichtelijk houden

nee
ja Dichtbij station 

Op oude plek evt woningen ( die liggen in woonwijken )
ja Dicht bij station Meer verlichting en goed fietspad
nee Is te dicht bij spoot
nee
nee Het moet groen blijven, geen bebouwing Doorver een veilig fietspad neer te leggen, maar school of woningbouw
ja
ja
ja Nova collega hier naartoe verplaatsen. Op de locatie van het Nova 

kunnen dan senioren of alleenstaande (nee geen starterS, want dat zijn 
2 personen) appartementen en/of woningen gemaakt worden.

Fietsroutes zijn al veilig. Maar zorg voor goede omheining van het spoor en 
wegen die aansluiten op de A22.
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

nee is te dichtbij spoor

nee
nee Het moet groen blijven, geen bebouwing Doorver een veilig fietspad neer te leggen, maar school of woningbouw
ja
ja

ja Nova collega hier naartoe verplaatsen. Op de locatie van het Nova 
kunnen dan senioren of alleenstaande (nee geen starterS, want dat zijn 
2 personen) appartementen en/of woningen gemaakt worden.

Fietsroutes zijn al veilig. Maar zorg voor goede omheining van het spoor en 
wegen die aansluiten op de A22.

nee Meer woningen in de sociale huursector voor starters Geen idee, ondergronds is niet veilig
ja Lekker centraal, station en stad in de buurt Fietspaden gescheiden van al het andere verkeer!!!

ja Alleen goed voor hogeronderwijs (trein en busverbinding), niet voor 
middelbaaronderwijs

Fietspaden die breed zijn (formaat van een rijbaan) en die afgeschermd 
worden van ander verkeer middels een (groene) berm

ja Dichtbij ov en weinig woningen eromheen Goede  verlichting en frequent surveilleren.
ja
nee
ja dicht bij het OV weet ik niet
ja Goed bereikbaar, voldoende plek Veel en goede verlichting. Geen struiken er langs, open houden.
ja Verlichting, bedrijvigheid in de avond of ochtenduren
nee Te druk en veel luchtvervuiling.

nee Omdat woningen meer nodig zijn dan scholen. Duidelijk aangeven waar je moet fietsen en goed verlicht in het donker. 
Fietspaden worden niet altijd goed aangegeven of houden zomaar op.

nee
ja
ja Vlakbij het OV Afschermen van het spoor, camera’s
ja Goed bereikbaar met ov.
ja Dichtbij station Met onderdoorgang
ja Goed bereikbaar, voldoende parkeergelegenheid, ruim. Mooi te 

verbinden met de bedrijvigheid rondom het stationsplein en in het 
centrum

Wordt hier de onderdoorgang bedoeld?  Vage vraag

ja Vlakbij ov Laat iemand die zelf vaak fietst meedenken met het ontwerp.
ja Goed bereikbaar en een aanvulling op het huidige aanbod is gwenst Voldoende breed, door en overzicht, verlichting.

Er rijden voldoende mensen
ja Vlakbij ov Goed beschermen of met kleur
nee Onderwijsinstellingen zijn digitale bolwerken. Zullen dus, net als een ziekenhuis 

(!), veel last hebben van storingen door langsdenderende goederentreinen. 
Verder is er genoeg hoger onderwijs rond Beverwijk. Bovendien is dat allemaal 
Inholland, dat heeft dus drie locaties rond Beverwijk.

Veel licht, camera’s, stoplichten, en breed genoeg. 
Geen brommers, scooters en snelfietsen.

ja Dichtbij openbaar vervoer. 
Bibiotheek daar ook vestigen.
En de fietstunnel heel goed verlichten.

Verlichting en open terrein, geen bijdrage er vlak langs
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

ja Dicht bij station. Niet te dichtbij de woningen. Top locatie Brede fietspaden en goed verlicht.

ja Centraal gelegen, voldoende ruimte. Echter; er moet wel voldoende 
groen blijven en een soort groenstrook naar bv het spoor en richting 
Velzen. Dus het kan niet te breed opgezet worden.

Houd hetzelfde fietspad als nu, dus vanaf de velserweg naar de 
wijkerstraatweg. Deze weg is goed te zien, goed met stoplichten over te 
steken en voelt direct en veilig. Als hier perse een fietstunnel moet komen, 
dan echt zo dichtbij mogelijk het huidige oversteekmoment. 
Mensen zijn tevreden met de huidige plek, maar elke keer komt weer 
die fietstunnel voorbij als oplossing. Als dat perse moet dan aub direct 
vanaf de velserweg en dan velzen in. Dus niet via de parkeerplaats achter 
cineworld en dan velzen in, dat is een achteraf gelegen weg en die voelt 
niet veilig en veel te afgelegen. Onhandig. 
Dus als het anders moet, dan graag vanaf de velserweg en hups zo de 
wijkerstraatweg in

ja Tunnel en geen Auto of eenrichtingsverkeer 
Snelheids verminderde maatregelen zoals hoge drempels

ja Goed bereikbaar met OV en niet in een woonwijk zorg voor vrij liggende fietspaden en probeer kruisingen ongelijk vloers te 
maken

nee Ik zou liever zien dat de ruimte wordt gebruikt voor betaalbare woningen. Het 
liefst woningen voor starters. Er zijn genoeg mogelijkheden om kwalitatief 
goed onderwijs te volgen in de regio. De woningnood is echter een zeer groot 
probleem. Het liefst ook woningen met een bewoonplicht en geef mensen die 
(sociaal) huren in de regio voorrang of subsidie om een woning te kopen zodat 
mensen die “vast zitten” in (sociale) huurwoning kunnen doorstromen.

Voldoende verlichting en naast het fietspad geen dichte begroeiing.

nee Veel te druk Het is nu al op de velsertraverse een veilige fietsroute, als iedereen zich 
gewoon houd aan rood en groen

nee Ik wil woningen :) Mooiere fietspaden?
ja Dicht bij openbaar vervoer en snelweg Goede verlichting aanbrengen
ja Dicht bij het station. Ik neem aan dat het NOVA college daar komt. Op 

de plek van het oude NOVA college komt dan woningbouw.
Fietstunnel.

ja Veel uitvalswegen. Niet te ver van de pont bus en trein Brede fietspaden. Als er een school komt optijd een aftakking waarbij het 
een korte route lijkt. Jongeren fietsen graag langzaam naast elkaar en de 
kortste route.
Ook goed verlichten. Vooral de onderdoorgang moet geen hangplek gaan 
worden. Camera’s ophangen.  Als vrouw zijnde fiets ik in het donker anders 
liever gewoon bij het kruispunt.

ja Dicht bij bussen en station Goed fietspad maken .. zoals nu en oversteek goed aan geven
ja Het is een centrale locatie Een goed fietspad en goede verlichting, het gevoel geven dat het minder 

afgelegen is en de omringende grond goed gebruiken door te bouwen
nee Ik ben bang dat er te veel geluidsoverlast zal zijn om gied onderwijs te kunnen 

volgen.
Goede slimme verlichting

ja Marokkanen weren uit de stad
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

ja Denk dat onderwijs op zo een locatie het centrum toch enigszins 
doordeweeks bewandeld wordt door studenten/leerling.
Net als nova college leerlingen gaan vaak een rondje breestraat.
Ik zie liever een school dan woningen.

Zorgen dat fietsers niet te oversteek plaatsen krijgen maar vooral door 
kunnen fietsen

nee Wordt te veel, de gebouwen staan nu al zowat opgestapeld Verlichting en 24/7 camera toezicht.
nee
ja Bij het station is handig voor studenten. Het is geen plek om te wonen. Verlichting en camera
nee

ja Dicht bij station en uitvalswegen Veel straatlantaarns
ja Vlak bij ns Mogen de experts bekijken.
nee Voor woning bouw een belachelijke plek. Geluidsoverlast smeriger uitlaat 

gassen van druk verkeer. Drukte van auto’s van een woonwijk. Zeker geen plek 
om je kinderen groot te brengen. Idioot plan

ja Openbaar vervoer om de hoek. Geen overlast voor omwonende. Door goed verlichten fiets tunnel en camera bewaking
ja Vlakbij het station en niet midden in een woonwijk wat weer voor nog 

meer gevaarlijk situaties lijd
Ruime duidelijke fietspaden met goede verlichting! Fietstunneltjes 
fietsbruggen of eventuele andere oplossingen waardoor dit knelpunt wat 
nu al continu stilstaat niet voor nog meer overlast zorgt.

ja Centraal gelegen aan het OV. Daarnaast biedt het plaats voor meer 
studiemogelijkheden. 
Immers is de intercity verbinding tussen Beverwijk en Amsterdam ook 
een welkome bijkomstigheid. Dit stimuleert het reizen met de trein naar 
Amsterdam.

Een langere ondergrondse tunnel maken. In Zwolle (ring zuid) zijn een 
aantal mooie voorbeelden hiervan te zien!

nee Er zitten toch al genoeg scholen in de omgeving? Ik zie liever SOCIALE 
huurwoningen. Dat is waar echt behoefte aan is zodat onze eigen jongeren een 
woning kunnen krijgen. En niet al die gelukzoekers! Geen koopwoningen zodat 
mensen uit Amsterdam en Haarlem hierheen verhuizen omdat dat voor hun te 
betalen is.

Gaat nu toch ook goed met fietsers uit velsennoord?

nee Woningbouw is beter op deze plek goede verlichting en camera’s
nee Zijn al genoeg onderwijs plekken in beverwijk, zie nova beverwijk. Ook in 

de omgeving zijn er genoeg onderwijs voorzieningen wat een locatie hier 
overbodig zou maken. Wees wijs en kies voor woningbouw.

Genoeg verlichting en ervoor zorgen dat het niet te afgelegen wordt

nee Drukke heen/terug routes Te veel drukke wegen aansluitend.
ja Wat zou er tegen zijn? Het OV vlakbij is voor niet baaisscholen een 

groot pluspunt.
Met voldoende verlichting en wellicht iets minder groen.

ja Centraal gelegen Een tunnel of een fietsbrug maken. Zodat fietsers gewoon door kunnen 
rijden

ja Er is ruimte en noodzaak Veel licht en lage begroeiing
ja Het is makkelijk toegankelijk. En aangezien er al veel onderwijs in de 

buurt zit is het geweldig als hier een hbo komt!
Lantarenpalen, wegmarkering, alleen voor scooters en fietsers!

ja Het zou fijn zijn als er in de buurt ook een hoger onderwijs school komt. 
Zo hoeven de leerlingen uit de buurt niet lang te reizen.  Op sommige 
plekken is de aansluiting m.b.t openbaar vervoer niet gunstig, waardoor 
het meer reistijd in beslag neemt. Een school dichterbij zou in mijn 
beleving motiverende werken.

Een goede afscheiding maken tussen de autoweg en fietspas. Een fietspad 
waarvoor je niet perse de weg over hoeft te steken.
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

ja Dicht bij het station altijd goed Veel verlichting weinig bosachtige omgeving van maken rond het fietspad

nee Er is al NOVA college, HBO zit al in Haarlem en Alkmaar en ik geloof niet in 
een uni in Beverwijk. Het oude Kennemer College heeft prima plek voor alle 
jongeren in de buurt. Niet nodig. Huizen bouwen is veel harder nodig. Wellicht 
past daar wel een basisschool bij.

Aparte fietspaden, met snelroutes waarbij niet over het spoor of drukke 
wegen hoeft te worden overgestoken.

ja Dicht bij OV, niet direct naast bewoning Ruim fietspad, goede verlichting
ja Prima dicht bij de stad Goeie verlichting en laag “groen” aan laten planten door KUUK
nee Liever woningen daar hebben we te kort aan. Vooral goedkope en midden 

segment
Woningbouw zodat er een stukje sociale controle is en goede verlichting

ja Prima bereikbaar met OV, niet de beste plek om te wonen (erg druk) Wat is er onveilig?
ja Vlak bij het station Fysieke scheiding tussen busbaan en fietspad.
ja Perfect qua OV en centraal in Ijmond Duidelijke (scheiding van) verkeersstromen. Vooral icm met de bussen
nee Weg gestopt Veel verlichting
ja Goed bereikbaar -Goed verlicht

-stoplichten
-geen hoge beplanting, zodat men zich ook in de avond veilig voelt daar te 
fietsen

ja Verbinding met Beverwijk en Velsen noord voor de fiets, gratis parkeer 
mogelijkheid en goede OV aansluiting.

Zo min mogelijk kruisen met overig verkeer.

ja Centraal gelegen. De plek waar de school verdwijnt kunnen weer huizen 
gebouwd worden

Verlichting, zichtbaarheid

ja Plaats genoeg Veel verlichting en open. Niet teveel bosjes
nee We hebben tekort aan woningen dus liever sociale huurwoningen bouwen
ja Centraal gelegen, overlast van verkeer komt dan niet bij huizen Tunneltje maken richting Velsen Noord, HOV baan aanleggen
nee Geen autoverkeer centrum Beverwijk!!!!
ja Vlakbij openbaar vervoer Langs een school moet sowieso ook goede infrastructuur aangelegd 

worden lijkt mij,  dus ook een fietspad
nee Verlaten donker gat Goed fietspad, goed verlicht,
nee Omdat de parkeerplaatsen hard nodig zijn. Afsluiten en alles over de velsertraverse heen
ja Centraal gelegen voor Ijmuiden, Velsen, Wijk aan Zee, Beverwijk en 

Heemskerk
Onder doorgangen of brug

Overzichtelijker, door het vele verkeer en vele files een wirwar aan 
voertuigen, vaak chaotisch.

ja Zet dan ook kwa onderwijs iets neer waar mijn 2 hoogbegaafde 
kinderen terecht zouden kunnen want dat is er niet in de omgeving. 🤪

Tja stoplichten maar zou zeggen der moet toch aan de velser weg 
geknutseld worden dus maak der gelijk een mooie fiets loop tunnel bij. 
Goed verlicht.

ja
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

ja Door de aanwezigheid van het station gemakkelijk te bereiken voor 
studenten en docenten.
Om daar te wonen is niet aantrekkelijk met het grootste deel van de 
dag treinen die aankomen en vertrekken of langsrazen.
Ook de nabijheid van de snelweg A22 is een negatieve factor. Ik meen 
mij te herinneren dat die A22 in het verleden reden was dat de (nieuw) 
bouw van het RKZ en de bouw van  Heliomare niet doorgingen

Door dat fietspad niet aan de tekentafel te ontwerpen, maar in de 
werkelijkheid cq de praktijk. Hopelijk wordt de fietser dan de gevaarlijke 
situaties bespaard die nu op meerdere plekken bij nieuwe fietspaden 
voorkomen. Ik denk nu aan het fietspad bij de nieuwe rotonde aan de 
Zeestraat/Warande, Westerhoutplein. Te smalle doorgangen met te hoge 
stoepranden maken het fietspad gevaarlijk. Inmiddels is er al een stuk 
aangepast. Ook de voorrangssituatie bv richting de Vondellaan is heel 
onoverzichtelijk in de bocht richting de pont. Naar de pont is doorgaand. 
Wanneer je wilt afbuigen naar de Vondellaan kan het tegemoetkomende 
verkeer zorgen voor gevaar.

ja Dichtbij station: trein en bussen Geen idee
ja Goed bereikbaar met fiets, openbaar vervoer en auto. Genoeg ruimte 

voor een duurzaam gebouw.
Als je er bebouwing hebt van oa een school en appartementen wordt het 
veiliger omdat er mensen zijn. Nu is het doodstil in de avond en nacht. Je 
ziet er niemand. Dan helpt een straatlantaarn ook niet.

nee Te veel verkeer
ja Dicht bij het NS station en busstation. Dus makkelijk bereikbaar. Goede verlichting maar de huidige oversteekplaats bij de verkeerslichten 

laten zoals ze nu zijn
nee Ik vind dat de bouw van sociale huurwoningen, in deze tijd van woningnood de 

voorkeur verdient. Ik vind een openbaar vervoersknooppunt sowieso geschikter 
voor woningen dan voor scholen.

Zorg voor voldoende verlichting en omwonenden.

nee Er zijn genoeg scholen in de buurt Minder punten zoals bij de halve maan
nee Dichtbij de grote weg waar veel verkeer langs komt. Veel verlichting en wellicht woningen.
nee Geen onderwijs maar  woningbouw Geen idee
ja Vlakbij bus en treinverbinding. Door fietspad andere kleur te geven
ja Dichtbij station dus voor scholieren goed bereikbaar. Geen onnodige bochten, goede verlichting en geen/lage begroeiing, 

waardoor overzicht.
ja
nee Zijn genoeg scholen in de omgeving en als ze iets verder moeten taxi of ov 

kaart via school alemaal niet nodig en is te druk
Fiets snelweg van maken voor bromscooter Snor en normale fietsers

ja Mooie ruime. Goede entree voor de stad. Vlakbij station geen idee
ja Dichtbij station, makkelijk voor hen te bereiken MAAR er MOET 

parkeermogelijkheid zijn voor personeel en studenten. 
Dus ondergrondse parkeergarage regelen.

Camera’s en altijd goede verlichting.

nee Moet meer huizen komen maar niet voor de rijken maar voor het klootjesvolk Weet niet ik vind het al veilig
nee We hebben zat onderwijs plekken Door de fietsers op te voeden, licht aan , handje uitsteken en leren dat ze 

alleen voorrang hebben als ze van recht komen, niet appen op de fiets en 
oortjes uit

ja Bereikbaarheid van o.v.  en op de plek van de scholen nu woningen 
bouwen,  i.p.v ingesloten te worden door drukke wegen.

Veilig kan je in meerdere punten interpetreren, Veilig qua gevoel zal moeilijk 
worden daar.

ja Ik zie dit niet als woonruimte Leer fietsers zich aan de regels te  houden en zonder oortjes en telefoons 
te fietsen

ja Fietsen verbieden
ja Breed genoeg en  los van autoverkeer
ja Dicht bij OV faciliteiten Kruising met Connexxion voorkomen.
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Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

nee Het zit in zo’n “vergetelhoek” wat misschien 
pesten,achtervolgen,veiligheidsgevoel niet fijn is.

Goede verlichting en geen “verrassingen” om onoverzichtelijke hoeken

ja Rustige plek voor leerlingen en ouders ?
ja Is goed bereikbaar per fiets Is het al als we ons allemaal aan de regels houden
nee Wordt het te druk en misschien onveilig ivm de zeestraat wenkebachstrat en 

de vondellaan het is er nu al druk
Dat stukje geeft een onveilig gevoel
Maar zo als het er nu bij staat is ook geen snotje

nee Ik zou hier liever woningbouw zien Genoeg verlichting. En als er straks woningbouw komt is er ook genoeg 
controle.

ja
ja Er is te weinig plek voor onderwijs. Klassen te vol. Zeker voor speciaal 

voortgezetonderwijs  is er ruimte te kort in heemskerk. Goed centraal.
Goede verlichting   camera’s

ja Dichtbij het station en bushalte, maar dan moet de veiligheid wel 
verbeterd worden.

Meer bebouwing in de vorm van huizen of bedrijven, sociale controle, geen 
hoeken of paden zonder goede verlichting.

ja Dichtbij openbaar vervoer Goede fietspaden met goede verlichting
ja
nee Er zijn al genoeg scholen in Beverwijk Verlichting en camera’s plaatsen
nee Onderwijs is voldoende in de regio. Het bestaande onderwijs moet verberterd 

worden. Huizen zijn er te kort!
Tussen Velsen Noord en Beverwijk ligt al een goed fietspad.

ja Mooi centraal gelegen voor een VMBO school, zoals Vellesan Colleges 
in Castricum en Ijmuiden

Veel verlichting, misschien horeca bedrijven daar voor de sociale aspect. 
Het is nu een donkere hoek, wat onveilig aanvoelt

ja Goede verbindingen openbaar vervoer Ruim opgezette fietspaden en verlichting
nee Te dicht bij het spoor en te druk met verkeer. Tieners zijn snel afgeleid. Bebouwing waar ook ‘s avonds mensen zijn. Sociale controle is een 

belangrijke factor.
nee Woning markt is belangrijker en er zijn scholen genoeg Tunnel voor fietsers
ja Centraal Apart fietspad aanleggen met voorrang voor de  fietsers
nee Liever woningen Genoeg verlichting
nee
ja DN kan je verwacht we oden in the hoeren tunnel Geen gomoke tonlsten
ja In combinatie met woningbouw is het prima, zonder woningbouw 

zou ik het niet geschikt vinden ivm de kans op ongevallen/zelfmoord 
rondom het spoor.

Verlichting en sociaal toezicht, bijv. Door woningen in de buurt of politie 
camera’s. Voorkom ‘hangplekjes’.

ja
ja Bereikbaarheid
nee In de omgeving zijn er genoeg scholen Geen gekke kruispunten meer als de halve maan
ja Wel essentieel voor centrum dat de parkeerfaciliteit 100% overeind 

blijft.
Voorziet in zeer grote behoefte

Zorgen voor zo goed mogelijke zichtbaarheid en verlichting. Dus zo kort 
mogelijk tunneltje en alles vanuit zo veel mogelijk veel richtingen te zien

ja Voor wonen zou er teveel troep in de grond zitten en teveel geluid en 
trillingen zijn. Eigenlijk vind ik de boel schoonmaken een beter idee. Het 
is onze aarde! Als ik kijk naar Sloterdijk zie ik een mooie invulling van 
grond bij het station en de ruimte doet vriendelijk en veilig aan; ruim, 
licht en ook recreatieplek.

Breed fietspad, schone en lichte ruimte onder viaduct dus vegen, lelijke 
graffiti verwijderen, groene onkruiden verwijderen. Daarbij een breed 
voetpad zodat de wandelroute ook prettig wordt.

ja Verlichting, meer bebouwing/levendigheid. Is nu een afgelegen stuk
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Vindt u dit een goede 
plek voor onderwijs?

Waarom vindt u dit een goede plek? Waarom vindt u dit geen goede plek? Hoe kunnen we ervoor zorgen dat dit een veilige fietsroute wordt?

Nee Ligt tussen drukke wegen en een spaarbaan in. Dat is teveel afleiding tijdens 
lessen en te gevaarlijk als zoveel leerlingen die wegen moeten oversteken. 
Je ziet bij andere scholen al veel gevaarlijke situaties ontstaan  maar met dit 
soort drukke wegen nog meer.

Geen onderdoorgang. Dat wordt een plek voor criminaliteit en zeker op zo’n 
afgelegen plek. 
Hoe moet iemand ‘s avonds nog naar Velsen Noord als je niet meer daar 
doorheen durft zoals veel mensen aangeven. Daarnaast wordt het ook nog 
een stuk omrijden voor fietsers

Ja Dicht bij het OV
Ja Goed bereikbaar met OV. Fietstunnel onder Velsertraverse door. Of fietsbruggen erover heen.
Nee Te drukke plek om geconcentreerd te studeren. Vrachtwagens en overige via Lijnden weg naar Velsen Noord industrie
Nee Veel te druk met autoverkeer. Vrij weinig, het is een te drukke straat doordat het één van de belangrijkste 

toegangswegen van Beverwijk is.
Nee Vwel te gevaaelijk met die bussen en te ver van alles af. Zodat criminaliteit 

toeslaat
Meer toezicht betere verlichting

Ja Centraal gelegen ten opzichte van Beverwijk, wijk aan Zee en Velsen 
Noord

Fietsroute zo min mogelijk laten kruisen of overlappen met wegen waar 
motorvoertuigen op rijden

Ja Dichtbij station Niet onder door, bovenlangs is er veel meer zicht op de mensen die er 
fietsen. Ik bedoel dan meer veiligheid op overvallen en aanvallen

Ja Locatie betreft ov. Spoorlijn ondergronds
Ja Centraal, bij ov. Ondergronds deels
Ja Het is goed bereikbaar voor iedereen Gescheiden fietspaden
Ja Te lawaaierig voor woningen Zo snel mogelijk een fietstunnel
Nee Groen afscheiding

Ja Dichtbij bus en goede vertreinstation Goede verlichting
Nee Te afgelegen Voldoende licht en hufterproof camera toezicht
Ja Prima plek, lekker rustig en vlak bij het station. Goede verlichting  en regelmatig controle.
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WWaatt  vvoooorr  hhooooggttee  vviinnddtt  uu  ppaasssseenndd  oopp  ddee  llooccaattiiee  vvaann  ddee  vvoooorrmmaalliiggee  ffiieettsseennssttaalllliinngg??  VViinnddtt  uu  hheett  eeeenn  ggooeedd  iiddeeee  oomm  hheett  SSttaattiioonnsspplleeiinn  ggrrooeenneerr  ttee  mmaakkeenn,,  ddee  
vviijjvveerr  ttee  vveerrggrrootteenn  eenn  rruuiimmttee  ttee  mmaakkeenn  vvoooorr  mmeeeerr  ppuubblliieekkssffuunnccttiieess  
zzooaallss  hhoorreeccaa??  

OOookk  aallss  ddiitt  tteenn  kkoossttee  ggaaaatt  
vvaann  ppaarrkkeeeerrppllaaaattsseenn??  

  Ja Ja 
Zo hoog als mogelijk Ja Nee 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
10 Nee   
Niet ondergronds...voor zo veel mensen lastig.om met je zware fiets schuin naar beneden lopen...of weer eruit komen.... Ja Ja 
Geen hoogbouw! Liefst helemaal geen bouw, maar groen. Ja Ja 
2 a 3 etages Ja Ja 
4 woonlagen Ja Ja 
Mag flink hoog hoor, woningen voor onze kinderen Ja Nee 
100 meter Nee   
10 hoog Ja Ja 
maximaal zo hoog als het stadskantoor Ja Ja 
Het mag best hoog zijn, je hebt dan een mooi uitzicht over beverwijk. Ja   
Geen Nee   
10 verdiepingen Ja Ja 
4 a 5 hoog Ja Ja 
8 Nee   
Creatief opzetten met ruimte voor zo'n en bomen. Maximale hoogte 6 woonlagen. Sluit de stad niet van de buitenwereld af. Maak 
er een en/ en project van en niet of/of. 

Nee   

  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
10 hoog Nee   
5 hoog Ja Ja 
5 etages + half verdiepte parkeergarage. Nee   
30 verdiepingen Ja Ja 
Het liefst 2 woonlagen. Als je in Beverwijk aankomt met de trein zie je meer van onze stad. Ja Ja 
  Ja Ja 
niet te hoog Nee   
4 hoig Ja Ja 
  Ja Ja 
8 Ja Nee 
  Ja Ja 
Goed Ja Ja 
40m Ja Ja 
7 hoog Ja Ja 
  Ja Nee 
  Ja Ja 
50 verdiepingen hoog. Mag nog hoger. Nee   
Maakt niet uit Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
3 etages Ja Nee 
6 hoog Ja   
28 Ja Ja 
26     
  Ja Ja 
6 hoog ongeveer Ja Ja 
Hoogte appartementencomplex boven Brandjes/Rabobank Ja Ja 

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 

Bijlage 6: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Stationsplein)
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  Ja Nee 
Flat gebouw Nee   
5 hoog Ja Nee 
Hoog uit 3 hoog Ja Ja 
  Ja Ja 
Niet hoger dan er al staat Ja Nee 
  Ja Nee 
12 tot 20 hoog Ja Ja 
  Ja Ja 
Ondergronds of begane grond Ja Ja 
6 hoog Nee   
Zou er niet willen wonen Qua lawaai.     
  Nee   
6 hoog Ja Ja 
Hoogbouw met 12-15 verdiepingen Ja Ja 
Maximaal 6 woonlagen, het moet vooral een mooi gebouw zijn. Geen blokken doos Ja Ja 
25-30 meter Ja Ja 
Niet hoger dan 3 etages Ja Ja 
Niet hoger dan 3 etages Ja Ja 
55 meter Ja Ja 
  Ja Ja 
Aan welke kant van het station ?? Ja Ja 
  Nee   
Zelfde hoogte als het gemeentehuis Ja Nee 
Geen hoogbouw bij een entree van stads kern. Ja   
  Ja Ja 
8 hoog Ja Ja 
Maakt niet uit Ja Nee 
3laags Ja Ja 
  Ja Ja 
100 meter Nee   
2 etages hoog. Ik woon zelf in de wijckermolen en ik ervaar veel overlast van het hogehoven treintje dat 8 keer per dag passeert. 
In mijn ogen is de locatie ongeschikt als woonruimte 

Nee   

  Ja Ja 
80 hoog ? Kunnen er een hoop statushouders gehuisvest worden Ja Nee 
Ja en Ja Ja 
Hoog Ja Ja 
40 meter Ja Ja 
  Nee   
4of5 hoog Ja Nee 
5 of 6 hoog Ja Ja 
  Nee   
  Nee   
8 Ja Nee 
-1 Ja Ja 
4 Ja Ja 
Niet meer dan 3 hoog Nee   
  Ja Nee 
Max 4 hoog Ja Nee 
Wat mij betreft is er geen maximale hoogte als natuur ook wordt opgenomen op elke verdieping van het gebouw. Zodat het een 
positieve bijdrage levert aan de vogels en de biodiversiteit. 

Ja Ja 

  Ja Ja 
  Ja Nee 

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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Een leuk restaurant van de gemeente, een goedkope sociale woonplek, parken, halal eten, de prijzen zouden half zo laag moeten 
zijn als bijvoorbeeld een sociaal restaurant, zulke plekken zijn er in elke stad in Turkije. 

Ja Ja 

5 verdiepingen Ja Ja 
  Ja Nee 
Als stadskantoor Ja Ja 
  Ja Nee 
4 hoog, betaalbare appartementen Ja Nee 
Zelfde hoogte als flat wijckermolen Nee   
  Ja Ja 
60m Ja Nee 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
Zo hoog mogelijk Ja Nee 
4 hoog met lift Ja Nee 
  Nee   
2 etages Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Nee 
5 hoog Ja Nee 
20 meter Ja Nee 
Maximaal 4 hoog Ja Ja 
5 hoog Nee   
14 etages Ja Ja 
  Ja Ja 
4 hoog Ja Ja 
Geen enkele hoogte, richting oude kinderboerderij/parkeer lokatie achter bios mag 4-5 hoog komen Ja Ja 
Publiekstrekker lekker hoog Ja Ja 
6 hoog Ja Ja 
Net zo hoog als de flat daar tegenover. Ja Ja 
  Ja Ja 
Geen goed idee Breestraat dicht doen en woningen bouwen winkels weg klaar Ja Ja 
15 Ja   
2 Nee   
  Nee   
  Ja Nee 
Hoogte van de woningen die er al staan Ja Ja 
Als de top van het stadhuis Ja Ja 
100 meter Nee   
Niet zo laten Nee   
10m Ja Ja 
  Ja Ja 
Laagbouw ivm uitzicht huidige bewoners Ja Ja 
Hoog, voor woningbouw Ja Ja 
6-7 hoog Ja Nee 
  Ja Nee 
160 meter Nee   
10 hoog Ja Ja 
80m1 Ja Nee 
  Ja Ja 
4 hoog Ja Nee 

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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100m Nee   
  Nee   
10 hoog Ja   
Ik heb het al eerder ingevuld hier maar neem een voorbeeld aan Zaandam en overal word gevraagd ook ten oosten van parkeren? 
Maar zonder parkeren trek je ook geen publiek 

Ja Nee 

6 hoog Nee   
Zes hoog Ja Nee 
  Ja Ja 
  Nee   
80 Ja Ja 
10 Ja Ja 
6 hoog Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
Max. 5 verdiepingen. Ja Ja 
15 hoog Nee   
Een hoge en karakteristieke torenflat, hoogste van Beverwijk Nee   
  Ja Ja 
Geen hoogte Ja Nee 
  Ja Nee 
6 woonlagen Ja Ja 
  Ja Ja 
5 etages Ja Nee 
6 lagen Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
0 Nee   
12 hoog. Graag huurwoningen voor starters Ja Ja 
  Ja Ja 
Niet hoger dan het gemeentehuis. Dat moet blijven opvallen Ja Nee 
  Nee   
10 verdielingen Ja Nee 
4 hoog Nee   
3 of 4 verdiepingen Ja Ja 
Zo hoog als kan Ja Ja 
24 meter Ja Nee 
4 hoog max Nee   
15 hoog met een parkeergarage eronder Ja Ja 
Zo hoog als de hoogste flat naast het gemeentehuis Ja Ja 
Drie hoog Ja Nee 
Laagbouw om te verbinden met parallelweg / gebied Nee   
8 hoog Nee   
15 Ja Ja 
Gelijk aan het gemeentehuis Ja Ja 
  Ja Ja 
23 hoog, ergens 40 meter? Ja Ja 
10 verdiepingen, of iets zoals bij wijkerbaan, plek van oude gemeentehuis Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Nee 
20 hoog Ja Ja 

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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8 Ja Ja 
Een mooie toren flat net als op Marlo terrein     
6 verdiepingen Ja Ja 
Minimaal 6 hoog en vooral ruimte voor starters. Ja Nee 
Net zo hoog als de flat aan de overkant Ja Ja 
20 meter Nee   
  Ja Ja 
Hooguit 4 a 5 hoog Ja Ja 
  Ja Ja 
Niet bouwen, maar groen maken. Op dit moment schaam ik me als er mensen naar Beverwijk komen met de trein. Het eerste 
beeld is grauw. 

Ja Ja 

Zelfde hoogte als flat aan de overkant Nee   
  Ja Ja 
Gelijke hoogte met de flats aan de overkant. Nee   
  Ja Ja 
6 hoog Nee   
Parkeer garage Ja Nee 
4 woonlagen Nee   
Net iets lager dan het gemeente huis kan  nog Ja Ja 
Drie of vier verdiepingen met betaalbare appartementen voor jongeren Nee   
3 hoog Ja Ja 
8 etages Ja Nee 
5 vee Ja Nee 
Geen mening Ja Nee 
12 verdiepingen, de wonignood is hoog Ja Ja 
Iets hoger dan het stadhuis is prima, krijg je een mooie skyline Ja Ja 
  Ja Ja 
4 Ja Nee 
  Ja Ja 
Hoogte van de omringende gebouwen Ja Ja 
70m Ja Ja 
  Ja Ja 
5 Ja Ja 
5 hoog Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
4 etages hoog Ja Ja 
3 hoog Ja Ja 
4 Ja Nee 
23 hoog. Mooie entree maken hoogbouw kan heel goed hier Ja Ja 
  Nee   
Laag bouw .. Ja Ja 
Hoogbouw is prima Nee   
  Ja Ja 
  Ja Ja 
Gelijk aan de flats/ gemeente huis Ja Ja 
10 meter Nee   
Net zo hoog als de wijkermolen Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
10 hoog een eyecatcher. Ja Ja 
Zo hoog als het maar kan, ik wil graag de lucht in Ja Ja 
Heb je als Nederlander nog wat in te brengen dan???????? Ze doen toch wat ze zelf willen Nee   

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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Voormalige fietsenstalling, is de ruimte waar nu de bussen staan? Ge     
15 verdiepingen Nee   
Gelijk aan station. Bij hoogbouw ben ik bang dat de str Ja Ja 
  Ja Ja 
? Ja Nee 
  Ja Ja 
100m Ja Ja 
8 hoog Ja Ja 
6 woonlagen Ja Ja 
  Ja Nee 
  Ja Ja 
  Ja Nee 
  Ja Nee 
7 verdiepingen max Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Nee 
4 woonlagen Ja Ja 
  Ja Ja 
6 etages Ja Nee 
  Ja Ja 
6 hoog Ja Ja 
? Nee   
  Nee   
Geen idee waar de voormalige fietsenstalling zat. Ja Nee 
50 meter Nee   
3 verdiepingen Nee   
45M Ja   
Als het gemeentehuis Ja Ja 
  Ja Ja 
Torenflat Ja Nee 
Laagbouw Ja Nee 
Volgens mij zullen bewoners van de wijckermolen niet blij zijn als het voor ze heel hoog wordt Nee   
3/4 Hoog Nee   
Geen. Ik vind dat daar niet gebouwd hoeft te worden. Het wordt nogal vol en compact zo.  Op de vraag hieronder, is eigenlijk al het 
antwoord qua wat de bestemming kan worden van de voormalige fietsenstalling. Meer horeca op het stationsplein zelf lijkt mee 
niet nodig. Of het moet gaan om een uitbreiding van brafoer, dat uitbreiden, en dat hoeft van mij al helemaal niet. 

Nee   

6 Nee   
  Ja Ja 
  Nee   
  Ja Ja 
30 Meter Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
Net zo hoog als de torens bij de wijkerbaan Ja Ja 
  Ja Nee 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Nee 
Drie etages Ja Ja 
4-hoog Nee   
18 tot 20 verdiepingen Ja Ja 
4 Ja Nee 

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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6-8 hoog Ja Nee 
  Ja Nee 
  Ja Ja 
0 hoog Ja Ja 
8 Ja Ja 
Minstens de hoogte van de de tegenoverliggende flats Nee   
Niet, gewoon niet Nee   
3 hoog Ja Ja 
  Ja Nee 
10 hoog Ja Nee 
Maakt niet uit Ja Ja 
Zelfde hoogte als flats er tegen over. Nee   
30 meter Ja Ja 
20 Nee   
  Ja Ja 
10 tot 15 verdiepingen Ja   
20 hoog Ja Ja 
  Ja Ja 
Gezien de woningnood zo hoog mogelijk Ja Ja 
6 hoog Nee   
Een mooie landmark, dus hoog genoeg om van verre te kunnen zien dat we beverwijk weer naderen. Ja Nee 
Geen mening Ja Ja 
4 etages voor de jongeren onder ons!! Die krijgen amper de kans voor iets . Nee   
Alles prima, is sprake van woningnood, dus meer huizen lijkt mij beter Ja Ja 
7 Ja Nee 
  Ja Nee 
  Ja Ja 
Geen Nee   
Zelfde hoogte als daar tegenover Ja Nee 
10 Ja Ja 
10 Ja Ja 
5 Ja Ja 
12 hoog kan prima Nee   
  Ja Ja 
20-25 verdiepingen hoog, er zijn  geen laagbouw woningen die last zouden hebben, breng wat allure en substantieel aanbod van 
woningen 

Nee   

Net zo hoog als gemeentehuis Ja Ja 
7 meter Ja Ja 
5 verdiepingen Ja Ja 
In overeenstemming met gemeentehuis en flats. Nee   
  Ja Ja 
5 hoog Ja Ja 
5 Ja Ja 
Torenflat, zo veel mogelijk woningen Ja Ja 
14 meter Ja Ja 
60 meter Ja Ja 
Sky is the limit. Plein is toch al lelijk. Ja Ja 
60 tot 80 m Ja Ja 
Er is al hoogbouw, zelfde hoogte Ja Ja 
  Ja Nee 
5 Nee   
Geen zou niet willen wonen zo dicht of zelfs over het spoor Nee   
5 hoogen     

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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6 hoog Ja Ja 
2 hoog Ja Nee 
De wegdrukte zal alleen maar toenemen. İk vindt een hoge flat daar in die ruimte sws niet passend. Ja Nee 
15m Ja Ja 
  Ja Nee 
Vier a vijf etages Ja Ja 
  Ja Ja 
5 Ja Ja 
Daar heb ik geen verstand van. Nee   
5 of 6 verdiepingen Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
Rare vraag. Zo hoog als op de illustratie ziet er goed uit. Ja Ja 
215m Ja Ja 
  Ja Nee 
  Ja Ja 
20 verdiepingen Ja Ja 
20meter Ja Ja 
6 hoog Ja Ja 
  Ja Nee 
Kan prima de hoogte in. Hoe meer woning hoe beter.  Parkeerplaatsen kunnen ondergronds Ja Ja 
8 hoog Nee   
n.v.t Ja Nee 
  Nee   
12 hoog     
Zo hoog mogelijk Nee   
Maximaal 8 woonlagen Ja Ja 
  Nee   
  Nee   
  Ja   
Zelfde hoogte of iets variatie erin als de flats boven de Rabobank Ja Ja 
30m Ja Nee 
  Ja Ja 
3 etages Ja Ja 
In meters? Hoe hoger hoe beter. 4 verdiepings flats (zoals rond Europaplein) zijn niet meer van deze tijd. Ja Nee 
16 meter Ja Nee 
4-5 Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
Net zo hoog als aan de overkant Ja Ja 
Hoog! Ja Ja 
  Ja Nee 
3 hoog Nee   
Ongeveer 4 woonlagen Ja Ja 
8 hoog Ja Ja 
25 meter Ja Ja 
Heel goed plan Ja Ja 
12 Ja Ja 
  Ja Ja 
80 meter Ja Ja 
40mtr Nee   
30 Ja Ja 
Niet hoger dan gemeente huis. Vooral betaalbaar voor de minder bedeelden Nee   

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Ja 
  Ja Nee 
35 meter Nee   
  Ja Ja 
4 Nee   
20 hoog Ja Nee 
  Ja Ja 
3 of 4 hoog Nee   
500 Ja Ja 
10 hoog Ja Ja 
Ondergeonds Ja Ja 
6 verdiepingen Ja Ja 
10 hoog Ja Ja 
150 meter Nee   
Niet hoger dan wat er al staat Ja Nee 
Ondergronds Ja Ja 
Pracktisch Ja Ja 
15 hoog Ja Nee 
6 hoog Nee   
Laagbouw met veel groen. Ja   
  Ja Ja 
  Nee   
  Ja Ja 
  Ja Ja 
Hangt van de breedte af. Geen bezwaar tegen hoogbouw van rond de 10 verdiepingen Nee   
12 hoog. Dat is juist de ideale plek! Niet te binnen stedelijk en als het een mooi gebouw is ook aantrekkelijke stadstoegang. 
Bovendien zou je dan ook heel prettig wonen 

Ja Ja 

Zo hoog mogelijk Ja Nee 
  Ja Ja 
4  etages en gezamenlijk dakterras Ja Nee 
Zo hoog mogelijk, we hebben woningen nodig. Nee   
Nvt Ja Ja 
10 Ja Ja 
5 verdiepingen Ja Ja 
Hoge gebouw hoe leuker Ja Ja 
Zelfde hoogte als De Slotvrouwe H’kerk Ja Ja 
8 verdiepingen Ja Ja 
  Ja Ja 
20 Ja Ja 
  Ja Ja 
6 hoog Ja Nee 
8 tot 10 hoog Ja Nee 
20m Ja Ja 
Voor mij geen limiet in de hoogte. Bouw genoeg woningen voor alle budgetten en maak Beverwijk weer een mooie stad om in te 
wonen. 

Ja Ja 

Lijkt me een mooi initiatief, zolang er ook woningen bij zijn voor de Minima. Ja Ja 
12 hoog Ja Ja 
  Ja Ja 
15 verdiepingen + 10 flats Nee   
5 meter Nee   
Even hoog als de omgy Ja Ja 

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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Een hoge flat naast ons prachtige station is een stedenbouwkundige miskleun van de bovenste plank. Ons station verdient 
monumentale bescherming. 

Nee   

7-8 hoog Nee   
Even hoog als de flat ernaast al zullen die bewoners dat niet fijn vinden Ja Ja 
Dezelfde hoogte als er aan de overkant van de nog te bouwen hoogbouw is neergezet Ja Ja 
Heel hoog voor de jongeren Nee   
Half hoger dan omgeving. Let op wind. Ja Ja 
  Ja Ja 
Max 20 meter (4/5 verdiepingen) Ja Ja 
Prima Ja Ja 
  Ja Ja 
4hoog Ja Nee 
  Ja Ja 
  Ja Nee 
2 Ja Nee 
  Ja Ja 
  Ja Nee 
7 hoog Ja Nee 
Zo hoog mogelijk Ja Ja 
Iets gelijks met de omgeving Ja Nee 
  Nee   
  Ja Ja 
Zo hoog als nodig ! Ja Ja 
Wat 5 hoog Ja   
Met het oog op zo veel mogelijk winingen, zo hoog als mogelijk. Ja Ja 
  Ja Ja 
Maakt toch niet uit hoe hoog. Mooi uitzicht voor de bewoners. Een open dakterras om van het uitzicht te genieten Ja Ja 
Zo hoog mogelijk Ja Nee 
  Ja Ja 
50 etages Ja Ja 
  Ja   
Gelijkwaardig aan hoogste gebouw in omgeving Ja Ja 
Begane grond plus 5 etages hoog, Ja Ja 
11 Ja Nee 
10 hoog Nee   
Zo hoog mogelijk, net zoals bij het voormalige stadskantoor. Des te meer woningen erbij komen op de toch al beperkte ruimte. Ja Ja 
15 Ja Ja 
Zo hoog mogelijk en voor iedereen betaalbare appartementen. Ja Ja 
  Nee   
4/5 verdiepingen Ja Ja 
6 hoog Ja Nee 
4hoog Ja Ja 
  Ja Ja 
6 hoog Ja Ja 
3 hoog zo is de straat nog overzichtelijk en ruimtelijk om te zien anders wordt het allen maar hoogbouw daar en voel je je zo 
opgesloten daar. 

Ja Ja 

Ligt aan de uitstraling Ja Ja 
 
  

Wat voor hoogte vindt u passend op de locatie van de voormalige fietsenstalling? Vindt u het een goed idee om het Stationsplein groener te maken, de 
vijver te vergroten en ruimte te maken voor meer publieksfuncties 
zoals horeca? 

Ook als dit ten koste gaat 
van parkeerplaatsen? 
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PPaarrkkeeeerrtt  uu  wweell  
eeeennss  oopp  hheett  
MMeeeerrpplleeiinn??  

JJaa  BBeenntt  uu  bbeerreeiidd  oomm  aaaann  ddee  rraanndd  
vvaann  hheett  cceennttrruumm  ttee  ppaarrkkeerreenn  
bbiijjvvoooorrbbeeeelldd  oopp  WWiijjcckkeerrppoooorrtt  
ooff  hheett  MMaarrlloo  tteerrrreeiinn??  

WWaatt  vviinnddtt  uu  eerrvvaann  aallss  ppaarrkkeerreenn  vveerrddeerr  wweegg  lliiggtt  vvaann  hheett  cceennttrruumm  
eenn  hhooee  vveerr  bbeenntt  uu  bbeerreeiidd  ttee  llooppeenn??  

VViinnddtt  uu  ddaatt  ddee  hhooooggttee  vvaann  ddee  bbeebboouuwwiinngg  hhiieerr  zzoouu  mmooeetteenn  aaaannsslluuiitteenn  oopp  ddee  oommggeevviinngg  ((nniieett  hhooggeerr  ddaann  KKoouuddee  
HHoorrnn,,  oonnggeevveeeerr  2200  mmeetteerr))  ooff  mmaagg  ddee  bboouuwwhhooooggttee  hhiieerr  ooookk  hhooggeerr  wwoorrddeenn  eenn  zzoo  jjaa  hhooee  hhoooogg??  

Ja als bewoner   Nee Geen bebouwing 
Ja als bewoner   Niet fijn. Vooral niet met boodschappen. Onder de appartementen 

garage bouwen. Parkeerplaatsen in centrum worden toch al 
steeds schaarser. 

Niet hoger dan de omgeving gebouwen 

Ja als bewoner   5.min Max 20 meter 
Ja als bewoner   Geen probleem Aansluiten op omgeving 
Ja als bewoner   Niet oké. We moeten nu al verder parkeren, omdat in onze eigen 

straat bijna nooit plek is waardoor we vaak moeten parkeren op 
het Meerplein. We betalen al zoveel geld om de auto te mogen 
parkeren bij ons huis. Wij zijn bereid om 300 mtr te lopen. 

  

Ja als bewoner   Slecht! 50meter Zo hoog mogelijk 
Ja als bewoner   Vervelend als ik spullen naar mijn woning moet brengen en als het 

regende. Max 5 min lopen. 
Niet hoger dan 20 meter 

Ja als bewoner   Ik ben niet bereid verder te lopen Niet hoger dan de koude Horn 
Ja als bewoner   Niet leuk Nee zeker niet hoger 
Ja als bewoner   2 a 3 minuten Nee niet hoger dan de Koude Horn 
Ja als bewoner   Zeer ontevreden; 100m Zo hoog mogelijk. Mits genoeg gratis parkeerplaats terugkomen 
Ja als bewoner   Er is al zo weinig parkeerplek. Zeker bij de Koningsstraat kan je je 

auto niet kwijt 
Even hoog. 

Ja als bewoner       
Ja als bewoner   200 m 30 m 
Ja als bewoner   Niet goed 100 meter of meer, mits er genoeg parkeerplekken komen 
Ja als bewoner   Kut en niet Niet bouwen 
Ja als bewoner   Met een baby en regelmatig zware boodschappen lijkt me dit 

ontzettend onhandig. Bovendien kom ik soms savonds laat thuis 
en voel mij weleens onveilig. Als ik dan ook nog een langer stuk 
moet lopen zou ik dat heel erg onprettig vinden. 

Hier heb ik geen voorkeur in. 

Ja als bewoner   Het is mijn woning en ik heb recht om dichtbij mijn huis te kunnen 
parkeren! 

Niet hoger. Past niet in het straatbeeld 

Ja als bewoner     Niet hoger 
Ja als bewoner   Ik vind het niet kunnen dat opeens besloten wordt dat je niet meer 

met de auto bij je eigen huis kunt komen! Ik zou dan niet eens 
meer mijn eigen boodschappen kunnen doen! 

Ga eerst eens een plan maken wat rekening houd met de mensen die er al wonen en niet alleen met toekomstige 
bewoners 

Ja als bewoner   Vervelend. Niet meer dan 4 a 5 minuten. Niet hoger! 
Ja als bewoner   Vreselijk, het is nu al ver lopen. Nee 
Ja als bewoner   100meter Nee niet hoger dan 20 meter. Doe er een parkeergarage onder! 
Ja als bewoner   10 min   
Ja als bewoner   Ik denk dat je maximaal 1 auto per huishouden moet invoeren. Je 

krijgt 1 vergunning en de andere auto uit de stad parkeren. Of 
misschien nog beter, wie bereidt is verder te lopen belonen 
(korting bij lokale ondernemers win-win) of geen auto en 
parkeervergunning is een beloning. Je moet wel de keuze laten, 
anders maak je het wonen weer minder aantrekkelijk 

Nee dat is perfecte hoogte 

Ja als bewoner   Niet leuk: ik ben bejaard en kan ver sjouwen met m’n 
boodschappen. 

Ik wil helemaal geen bebouwing: houd het Meerplein open. 

Ja als bewoner   Prima! Minuutje Zo hoog mogelijk! Veel wonen winkels groen en ondergronds parkeren! 
Ja als bewoner   Ondergrondse parking? Vergelijkbaar hoog, maar wel zichtlijnen houden op de kerk 
Ja als bewoner   Het is al heel lastig om op donderdag en weekenden 

parkeerplaats te vinden op zo een grote parkeer plaats 
20m is goed 

Ja als bewoner   Niet veel verder dan nu. Geen hoogbouw 

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
het Marlo terrein? 

Wat vindt u ervan als parkeren verder weg ligt van het centrum 
en hoe ver bent u bereid te lopen? 

Vindt u dat de hoogte van de bebouwing hier zou moeten aansluiten op de omgeving (niet hoger dan Koude 
Horn, ongeveer 20 meter) of mag de bouwhoogte hier ook hoger worden en zo ja hoe hoog? 

Bijlage 7: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Meerplein)
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Ja als bewoner   Nee, ik wil gewoon mijn plek. Niks bebouwen, gewoon parkeren 
Ja als bewoner   Ik vind het heel erg dat de parkeerplek weg gaat. Wij wonen op de 

breestraat en wij kunnnenalleen op de meerplein parkeren. Verder, 
zou voor ons niet te doen zijn. En het is natuurlijk ook heel 
vervelend om zo thuis te komen. 

Gewoon de mooie parkeerplek laten staan aub!!! 

Ja als bewoner   Gewoon parkeergarage toch Zo hoog mogelijk. 
Ja als bewoner   Niet. Ik loop al een stuk naar me auto toe!! Er zijn te weinig 

parkeerplekken voor de bewoners en dit moet afgekeurd worden 
voor de bouw! 

Lager dan 20 meter en het liefst helemaal niet! 

Ja als bewoner   Ik ben het hier niet mee eens Nee niet hoger 
Ja als bewoner   Onnodig, parkeergelegenheid onder de te bouwen appartementen Aansluiten 
Ja als bewoner   nee natuurlijk niet is de doodsteek voor centrum nee niet zo hoog 
Ja als bewoner   5 min, of ondergronds Hoger, geen idee hoe hoog. 
Ja als bewoner   Voor bewoners onacceptabel, voor bezoekers prima. In Haarlem 

is al jaaaaren een parkeergarage onder het centrum..de Appelaar. 
Regel dat nou eens! Het slappe gedoe in Beverwijk. 

Iedereen moet van uitzicht kunnen genieten, dus lager dan de bebouwing aan C&A kant 

Ja als bewoner   Max 5 min Niet hoger dan 20 meter 
Ja als bewoner   5 minuten We hebben woningnood, Kortom; hoe meer hoe beter... 
Ja als bewoner   Top Alles mag hoger en centrum autovrij! 
Ja als bewoner   2 minuen Niet hoger 
Ja als bewoner   Ga ik fietsen, 10   
Ja als bewoner   Nee Nee niet hoger 
Ja als bewoner   Alleen wat plekken aanhouden voor vergunninghouders? Nee zeker niet te hoog, is voor ons bewoners aan meerplein kant geen gezellig uitzicht. 
Ja als bewoner   Geen probleem Niet hoger dan 20 meter 
Ja als bewoner   Geen goed idee. Meer woningen en minder parkeerplaatsen kan 

niet. 
Niet hoger 

Ja als bewoner   Geen goed idee. Doordat steeds meer winkels worden 
omgebouwd tot woningen is er nu al een parkeerproble voor 
bewoners. Wil graag dichtbij huis kunnen parkeren. Zeker met 
boodschappen. 

Zeker niet hoger. Misschien zelfs lager. 

Ja als bewoner   als je boodschappen heb gedaan met zware tassen is geen 
plezier om nog veder te lopen  en laat iets historie van beverwijk 
staan waar gaat de gemeente de kermis neer zetten 

  

Ja als bewoner   Slechte zaak. Parkeren is al lastig genoeg. Als er speciale 
parkeerplaatsen komt voor bewoners wil ik er misschien wat voor 
lopen 

Zeker niet hoger 

Ja als bezoeker Nee   Kan naar 35 - 40. 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger en eleganter 
Ja als bezoeker Nee   20 is prima 
Ja als bezoeker Ja   Het moet aansluiten bij de Koude Horn. 
Ja als bezoeker Ja   Liever niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Nee 20 meter is prima 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Hogere accenten 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   Hoger max 10 verdiepingen hoog 
Ja als bezoeker Nee   Zo hoog mogelijk 
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten 
Ja als bezoeker Ja   50 meter. Mooie skyline 
Ja als bezoeker Nee   niet hoger dan 20 meter 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger dan bestaande bouw 
Ja als bezoeker Ja     

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
het Marlo terrein? 

Wat vindt u ervan als parkeren verder weg ligt van het centrum 
en hoe ver bent u bereid te lopen? 

Vindt u dat de hoogte van de bebouwing hier zou moeten aansluiten op de omgeving (niet hoger dan Koude 
Horn, ongeveer 20 meter) of mag de bouwhoogte hier ook hoger worden en zo ja hoe hoog? 
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Ja als bezoeker Ja   Heb ik geen harde mening over, het moet passen als geheel. En als je de st agathakerk mooi zichtbaar maakt 
zodat de uitstraling gezellig en mooi wordt zou perfect zijn 

Ja als bezoeker Nee   Nee niet hoger dan de woningen op het meerplein zelf. 
Ja als bezoeker Nee   Nee lager 
Ja als bezoeker Nee   Nee, dezelfde hoogte! 
Ja als bezoeker Nee   Nee 
Ja als bezoeker Nee   Nee. Als je hier alles gaat verpesten net zoals met de Bree gebeurd is. Heb dan in ieder geval het fatsoen om 

ondergrondsparkeren te realiseren. Parkeren op het marlo is een beetje ver vanaf de stad hè. Dat heb je in de grote 
steden niet eens. 

Ja als bezoeker Nee   29 meter 
Ja als bezoeker Nee   Hoe hoger je de mensen propt hoe meer erin kunnen en je kan nu smorgens beverwijk al niet uit! Ik zou eerst eens 

naar het verkeerd probleem van beverwijk kijken 
Ja als bezoeker Ja   JA 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee   Hoogte moet aansluiten op omgeving 
Ja als bezoeker Ja   Hoger mag wel 
Ja als bezoeker Nee   Aansluiten op de omgeving 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Nee 
Ja als bezoeker Ja   May wel 20 etages 
Ja als bezoeker Ja   Maak niet uit, als het maar een  mooi gebouw is 
Ja als bezoeker Ja   Mag best hoger,  ongeveer 30 meter 
Ja als bezoeker Nee   Ja, omdat hogere hoogbouw sfeerverlagend is. 
Ja als bezoeker Ja   Hoger zelfs veel hoger veel wononingen 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Ja 
Ja als bezoeker Ja   10 
Ja als bezoeker Nee   Zo hoog mogelijk 
Ja als bezoeker Nee   20 meter 
Ja als bezoeker Ja   Mag hoger 
Ja als bezoeker Ja   4 hoog 
Ja als bezoeker Nee   Maakt mij niet uit 
Ja als bezoeker Ja   Moderne stad hoogte, hoger dan 20 meter 
Ja als bezoeker Ja   30 meter 
Ja als bezoeker Ja   Mag ook hoger. Zo hoog als flatgebouw achter het Marlo terrein 
Ja als bezoeker Nee   26 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee   20meter of iets hoger geen probleem. Niet te hoog 
Ja als bezoeker Nee   14 etages 
Ja als bezoeker Nee   Ja 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger dan de omgeving 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger dan 20 meter 
Ja als bezoeker Nee   30 
Ja als bezoeker Nee   Zo hoog mogelijk, ga voor een landmark waarmee meteen veel woningnood wordt opgelost 
Ja als bezoeker Ja   Nee 
Ja als bezoeker Nee   Maakt niet uit 
Ja als bezoeker Nee   Zelfde hoogte 
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger. 30 meter 
Ja als bezoeker Nee   Mag wel hoger 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
het Marlo terrein? 

Wat vindt u ervan als parkeren verder weg ligt van het centrum 
en hoe ver bent u bereid te lopen? 

Vindt u dat de hoogte van de bebouwing hier zou moeten aansluiten op de omgeving (niet hoger dan Koude 
Horn, ongeveer 20 meter) of mag de bouwhoogte hier ook hoger worden en zo ja hoe hoog? 
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Ja als bezoeker Nee   Aansluiten op omgeving 
Ja als bezoeker Ja   Nee zelfde 
Ja als bezoeker Nee   Nee niet hoog, dit ivm als je komt aanrijden je meteen tegen g 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Niet te hoog. 
Ja als bezoeker Nee   Niet bebouwen een haven van maken. 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten op omgeving dus Max 20 m 
Ja als bezoeker Nee   Geen bebouwing. Er is overal parkeerterrein tekort, vooral in het centrum. 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Nee   Geen mening 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Hoger kan, garage eronder 
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger, bij ruimtegebrek zullen we de lucht in moeten. En eventueel de grond in voor parkeergarage 
Ja als bezoeker Nee   Hoe hoger hoe meer woningen, hopelijk voor de mensen uit de buurt 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger als de andere appartementen. 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten op de omgeving 
Ja als bezoeker Nee   De hoogte maakt niet uit. Zolang de parkeerplekken er wel blijven. Het is nu al vaak genoeg lang zoeken om een 

plek. 
Ja als bezoeker Nee   ja natuurlijk de lucht in bouwen. dat geeft zoveel voordelen 
Ja als bezoeker Nee   Ja 
Ja als bezoeker Nee   Niet bouwen. Ga niet geld verdienen. Ga Beverwijk leefbaar maken rot op met nieuwe bebouwing. Godzijdank 

woon ik vlakbij Heemskerk 
Ja als bezoeker Ja   Ongeveer 20 meter niet hoger! 
Ja als bezoeker Nee   12 hoog 
Ja als bezoeker Ja   35m 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Nee 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   35 meter 
Ja als bezoeker Ja   Hoe hoger hoe beter! 
Ja als bezoeker Nee   Nee 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   Yetername@gmail.com 

Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Ook hoger 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   20 meter is prima 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   Mag hoger. 30 meter 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Nee   Flink hoog met veeeeel huurwoningen voor oa starters 
Ja als bezoeker Nee   Nee niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Mag ook hoger als maar meer woningen opleverd 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
het Marlo terrein? 

Wat vindt u ervan als parkeren verder weg ligt van het centrum 
en hoe ver bent u bereid te lopen? 

Vindt u dat de hoogte van de bebouwing hier zou moeten aansluiten op de omgeving (niet hoger dan Koude 
Horn, ongeveer 20 meter) of mag de bouwhoogte hier ook hoger worden en zo ja hoe hoog? 

77



Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Ong 8/10 woonlagen 
Ja als bezoeker Nee   Alles in verhouding 
Ja als bezoeker Ja   Geen idee 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Hoger 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger dan 20meter 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Hoger mag. Vind vooral dat er wel echt veel groen moet zijn. Beverwijk lijkt wel een industrile 
Ja als bezoeker Nee   Mag maximaal 35 meter 
Ja als bezoeker Ja   30 meter 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Ja 40 meter 
Ja als bezoeker Nee   Aansluiten bij de Koude Horn 
Ja als bezoeker Ja   50 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Aansluiten op bestaand 
Ja als bezoeker Ja   Aansluitend zou mooier zijn 
Ja als bezoeker Nee   Hoger is prima, meer hoogte betekent meer woningen 
Ja als bezoeker Ja   Nee 
Ja als bezoeker Nee   Heel onlogisch om buiten het centrum te laten parkeren.. marlo terrein is in het weekend al enorm druk. Jullie wille 

een parkeerruimte wegnemen en de auto's daar verspreiden over andere parkeerplekken die al druk genoeg zijn. 
Lekker makkelijk bedacht! Misschien even nadenken over een andere nieuwe parkeerruimte? En voortaan peilen 
hoe druk marlo terrein en wijckerpoort kan zijn? Projecten op afstand bedenken is altijd makkelijk, maar misschien 
ook van dichtbij bekijken? 

Ja als bezoeker Ja   Laagbouw 
Ja als bezoeker Nee   Veel hoger, alleen dan los je woningnood op, dat mag prima to 20 hoog. Juist zo dichtbij uitvalswegen 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   12 
Ja als bezoeker Ja   10 verdiepingen met een parkeergarage eronder 
Ja als bezoeker Nee   Gewoon niet bouwen. 
Ja als bezoeker Ja   Moet aansluiten op de omgeving. 
Ja als bezoeker Nee   Nee er moet niks gebouwd worden, jullie kunnen beter focussen op infrastructuur want deze ‘verbeteringen’ van 

de Breestraat helpen oprecht voor geen meter 
Ja als bezoeker Nee   Nee niet hoger 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   30 meter 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Mag ook hoger, geen mening over uiteindelijke hoogte 
Ja als bezoeker Nee   nee eerder iets lager om zicht op de kerk te behouden 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker     Let op bebouwing  Meerstraat wat betreft  uitzicht deze bewoners  hebben  niet gevraagd  om een flat 
Ja als bezoeker Ja   Ja, het moet niet hoger worden, vanwege het wegnemen van het licht. 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger, jullie hebben de breestraat al verpest. Probeer dit in ieder geval nog te redden 
Ja als bezoeker Ja   20m is zat 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten op de omgeving 
Ja als bezoeker Ja   Geen mening 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger. 
Ja als bezoeker Nee     

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
het Marlo terrein? 

Wat vindt u ervan als parkeren verder weg ligt van het centrum 
en hoe ver bent u bereid te lopen? 

Vindt u dat de hoogte van de bebouwing hier zou moeten aansluiten op de omgeving (niet hoger dan Koude 
Horn, ongeveer 20 meter) of mag de bouwhoogte hier ook hoger worden en zo ja hoe hoog? 
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Ja als bezoeker Nee   Niet hoger en een ondergrondse parkeergarage realiseren 
Ja als bezoeker Nee   Te hoog brengt onveiligheid, niet te hoge gebouwen is beter met veel groen. 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee   Onzin om helemaal bij het Marlo te parkeren. Ik weet niet waar uw ogen zitten. Maar het marlo is hardstikke druk. 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger dan 20m 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Jah ik denk dat juist een hoge toren mooi zou zijn als entree van het centrum! 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Een uitschieter zoals de Korona toren aan de Wijkerbaan lijkt mij erg fraai 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Née 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger dan de koude Hoorn 
Ja als bezoeker Ja   Het zelfde 
Ja als bezoeker Ja   Nee 
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger 
Ja als bezoeker Nee   Parkeergarage eronder met dezelfde aantal plaatsen een hoe hoog maakt niet uit 
Ja als bezoeker Ja   Zou het kennemertheater daar neerzetten (met daarboven appartementen) met ondergronds parkeren. Naast het 

theater een gezellig plein met horeca. 
Ja als bezoeker Nee   80 meter, hoe meer woningen hoe beter 
Ja als bezoeker Nee   Maakt niet uit 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger dan wat er nu staat op het meerplein 
Ja als bezoeker Nee   Nvt 
Ja als bezoeker Nee   60 meter 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Geen mening. Als het voor huidige bewoners van de koude horn en bewoners aan het meerplein geen problemen 

geefr 
Ja als bezoeker Nee   Geen probleem 
Ja als bezoeker Ja   Mag hoog 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee   Niet bouwen gewoon, alles in Beverwijk wordt te niet gedaan zoals dan ook de kermis er niet meer kan staan 
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger. 30m hoog? Dat wordt een mooi nieuw aandachtspunt 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger dan Koude Horn 
Ja als bezoeker Ja   Ja hoger kan makkelijk.  Prima plek voor. Mooi uitzicht op de pijpkade en mooie entree van beverwijk vanaf 

zaandam. Ik denk 35 meter kan zeker. 
Ja als bezoeker Nee   Vergelijkbaar hoog 
Ja als bezoeker Nee   Hoger 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Zo hoog als nodig is om veel woningen te creëeren.  Parkeerplaats is wel belangrijk,  er is nu al veel te weinig in de 

woonwijken 
Ja als bezoeker Nee   Nee 👎👎 
Ja als bezoeker Ja   De bouwhoogte mag hoger worden. Zo hoog het nodig is om voldoende woningen te bouwen. 
Ja als bezoeker Ja   Ja 
Ja als bezoeker Ja   Nee, alleen groen 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   30 meter 
Ja als bezoeker Ja   Ja hoor mag hoger, veel hoger. 20 etages zeker 
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger 
Ja als bezoeker Ja   Laag houden 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten bij huidige bebouwing 

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
het Marlo terrein? 

Wat vindt u ervan als parkeren verder weg ligt van het centrum 
en hoe ver bent u bereid te lopen? 

Vindt u dat de hoogte van de bebouwing hier zou moeten aansluiten op de omgeving (niet hoger dan Koude 
Horn, ongeveer 20 meter) of mag de bouwhoogte hier ook hoger worden en zo ja hoe hoog? 
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Ja als bezoeker Nee   Xnee niet hoger 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   Moet aansluiten op de huidige bebouwing 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Hoger waar om niet.???? 
Ja als bezoeker Nee   Gelijk 
Ja als bezoeker Nee   Hoger en parkeergelegenheid voor slecht ter been ,want zo kom ik niet in de wijk als dat er niet is mischien optie 

om daar senior woningen ook te realiseren, zodat wij ons huurhuis wat te groot is om kunnen ruilen voor een mooi 
redelijk groot appartement. Win win situatie 

Ja als bezoeker Nee   Nee 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee   Lager 
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten op de omgeving, dat is het mooist 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   hier hoeft het niet hoger. 20 meter is al hoof zat.  (laten we er geen zuidas vab maken, maar een bewoon en leef 

baar gebied...  dat betekend niet meer steen dan nodig 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger dan Koude Horn 
Ja als bezoeker Ja   Nee niet hoger. Hoogte aansluitend aan de huidige woonomgeving. 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Zelfde 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Zo hoog mogelijk. 
Ja als bezoeker Ja   Torenflat van 20 verdiepingen 
Ja als bezoeker Nee   Veel hoger, creëer allure met mooie hoogbouw van 20-25 verdiepingen. Dat kan prima zo dicht op uitvalswegen 

en OV 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Nee   Maakt niet uit 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   5000m 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger dan drie verdiepingen 
Ja als bezoeker Nee   35 a 40 meter mag makkelijk, kunnen we meer mensen kwijt! 
Ja als bezoeker Nee   100m 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Wat hoger prima het belangrijkste ondergronds parkeren! In Amsterdam kan het zelfs onder een gracht! 
Ja als bezoeker Nee   Zelfde als koude horn 
Ja als bezoeker Ja   Ja 
Ja als bezoeker Nee   Hoger. Maar niet alles. 
Ja als bezoeker Nee   Dit is aan de rand en kan makkelijk hoger, kijkt dan over spoor en snelweg. Kan zeker wel 15 verdiepingen. En 

misschien koude Horn ook slopen en zo hoog maken 
Ja als bezoeker Ja   Mag hoger 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Geen bezwaar tegen hoogbouw 
Ja als bezoeker Ja   50 meter 
Ja als bezoeker Ja   Mag hoger 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   Het mag niet hoger als 20 meter hoog zat 
Ja als bezoeker Ja   Het moet aans 
Ja als bezoeker Nee   Ja 
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten op de omgeving 
Ja als bezoeker Nee     

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
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Ja als bezoeker Nee   Mag  best hoger en parkeren eronder 
Ja als bezoeker Nee   Aansluiten 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger. 
Ja als bezoeker Nee   Nee 
Ja als bezoeker Ja   Ja 20 meter of iets hoger 
Ja als bezoeker Nee   Veel hoger, zeker 30 meter! 
Ja als bezoeker Nee   Hoger kan. Is het (epi)centrum 
Ja als bezoeker Ja   Ik zou de hoogte van de koude horn aanhouden 
Ja als bezoeker Nee   Mag van mij hoger, het is de rand van het centrum in aansluiting op het havengebied. Kunnen makkelijk torens 

geplaatst worden net zoals bij de wijkerbaan. 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Geen enkele beperking qua hoogte 
Ja als bezoeker Nee   40 meter, hoe meer woningen hoe meer mensen eindelijk een woning kunnen krijgen (jongeren) hoe beter en hoe 

minder woningnood 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Hoger zo hoog nodig 
Ja als bezoeker Nee   Gewoon parkeerkelder eronder maken met horecaplint en appartementen! 
Ja als bezoeker Ja   Wat mij betreft zou het wel hoger mogen 
Ja als bezoeker Nee   Hoogbouw is armoedig 
Ja als bezoeker Nee   Nee 
Ja als bezoeker Nee   Even hoog 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Ja   Aansluitend, of max. 5 meter hoger. 
Ja als bezoeker Ja   Ja, zelfde hoogte als de bestaande bouw 
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger. Dubbele 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger dan Koude Horn 
Ja als bezoeker Nee   5 hoog max, ondergrondse parkeergarage 2 of 3 lagen 
Ja als bezoeker Nee   80 meter 
Ja als bezoeker Ja   Zelfde als Koude Horn , geeft een rustig straatbeeld. 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger op die plek. 
Ja als bezoeker Ja   Mag hoger gebouwd worden, maar wel betaalbare woningen 
Ja als bezoeker Nee   Zo hoog als nodig 
Ja als bezoeker Ja   Maak mij niet uit. Denk dat er erg behoefde is om veel terrassen en eetgelegenheden zijn. Zo trek je een ruimer 

publiek. 
Ja als bezoeker Nee   Waarom 100 parkeerplaatsen  weghalen en meer woningen plaatsen en 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Niet 
Ja als bezoeker Nee   10 
Ja als bezoeker Nee   Ondergrondse parkeergarage. Hoogte bebouwing aanpassen b.v in midden iets hoger en de fest niet hoger dan 

omgeving 
Ja als bezoeker Ja   De urgentie voor woningen is bepalend voor de hoogte 
Ja als bezoeker Ja   Heel hoog 
Ja als bezoeker Ja   Hoger is toch prima. We hebben gewoon de woning nodig en betaalbare ook!! 
Ja als bezoeker Ja   Max 30 meter 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Geen mening 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   20 
Ja als bezoeker Nee   Net als wijkerbaan 
Ja als bezoeker Ja   Zeker niet hoger 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger zoals de flat Kennedy plein 

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
het Marlo terrein? 

Wat vindt u ervan als parkeren verder weg ligt van het centrum 
en hoe ver bent u bereid te lopen? 
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Ja als bezoeker Ja   30 mtr 
Ja als bezoeker Nee   Net zo hoog als de overige gebouwen 
Ja als bezoeker Ja   Aansluitend op de omgeving 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   Ja 
Ja als bezoeker Nee   Mag maximaal 50 worden anders veranderd je zicht naar een sloppenwijk 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger 
Ja als bezoeker Nee   niet hoger eerder lager 
Ja als bezoeker Ja   Ja 
Ja als bezoeker Ja   Aansluiten op omgeving 
Ja als bezoeker Nee   Max 20m 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger dan koude horn 
Ja als bezoeker Nee   Geen mening 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger. We hebben al genoeg ongezellige hoogbouw. Maak er eens iets sfeervol van zoals de bree van 

vroeger. Oude stijl gebouwen, veel groen. 
Ja als bezoeker Nee   Aansluiten 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Even hoog lijkt mij fijner en parkeergarage eronder lijkt mij verstandiger. 
Ja als bezoeker Ja   50 meter mag wel lekker hoog 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Zolang de bebouwing niet hoger dan de kerk word is het goed. Anders kan de kerk kleiner gaan lijken, en dit wil je 

natuurlijk niet 
Ja als bezoeker Ja   niet hoger 
Ja als bezoeker Ja     
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger dan Koude Horn. 
Ja als bezoeker Nee   Mag hoger 30 +meter. Er zijn geen omwonenden die er last van hebben. 
Ja als bezoeker Ja   Niet te hoog 
Ja als bezoeker Ja   Niet hoger, vreselijk !!! 
Ja als bezoeker Nee     
Ja als bezoeker Ja   120m 
Ja als bezoeker Nee   Niet hoger 
Ja als 

werknemer 
  Niet veel verder, moet al redelijk ver Lager dan de koude Horn 

Ja als 
werknemer 

  Slecht idee, zo dichtbij moet kunnen parkeren Zo hoog mogelijk, als er ook genoeg vrij parkeren terugkomen 

Ja als 
werknemer 

  Niet ver Ja zelfde hoogte 

Ja         
Ja       Hoger, Beverwijk mag zeker bij binnenkomst een veel meer stadse uitstraling krijgen. Maar wel in combinatie met 

genoeg groen. 
Ja         
Ja       1000 meter 
Ja       Zo hoog mogelijk 
Ja       Niet hoger 
Nee       Niet hoger als 20m 
Nee       Wat dacht je van een parkeergarage voor het winkelend publiek. Bewoners die betalen voor een 

parkeervergunning hebben vaak geen plek meer. 
Nee         
Nee       Niet hoger 
Nee         
Nee       Niet hoger dan 14 meter 
Nee       300 meter 

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
van het centrum te parkeren 
bijvoorbeeld op Wijckerpoort of 
het Marlo terrein? 
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Nee       30 meter 
Nee       Hoger, 50 meter 
Nee       Niet hoger 
Nee       Allemaal laag .. 
Nee       Niet hoger 
Nee       Hoe hoger hoe beter 
Nee       Niet hoger dan de koude Horn 
Nee       Ja 
Nee       Aansluitend en sociale huur ! 
Nee       Iets anders, panden van staal en glas in het midden van de breestraat, auto's weg horeca en andere ondernemers 

erin, glas ivm met het ruimtelijk houden 
Nee       Hoger maar wel een beetje richting stationkant ivm uitzicht koude horn 
Nee       60 
Nee       Graag hoger.  Meer woningen is toch de beste oplossing . 
Nee       Hoogte moet aansluiten op de omgeving 
Nee         
Nee         
Nee       Aansluiten ,niet hoger!!! 
Nee       Mag hoger 50 meter 
Nee       Nee 
Nee       Niet hoger 
Nee       Niet hoger. Wel zorgen voor openbaar  parkeren onder gebouw 
Nee       Nee 
Nee       Ja zekers kan hoger 
Nee       Van mij mag het wel een hoge toren worden als het maar geen blokkendoos is 
Nee       Gelijke hoogte 
Nee       20 meter 
Nee       Hoger, woning tekort, top locatie voor randstedelingen, goede boost voor de gemeente die nieuwe winkels en 

horeca aantrekken. 
Nee       20 meter 
Nee       Hoger, 30 meter 
Nee       Ja hoger 60 
Nee       Nee niet hoger 
Nee       Zo hoog mogelijk 
Nee       25 
Nee         
Nee       Als het maar een gezellig plein word, meer sfeer dan nu 
Nee         
Nee         
Nee       It could be much higher as long as it os visually pleasing 
Nee       Hoger 
Nee       10 
Nee       Aansluiten aan de omgeving 
Nee       45 M 
Nee       Net zoals de koude horn met gezellige terrasjes en water want het is toch een haven geweest 
Nee       Hoger 
Nee       Hoger, 36 meter 
Nee       Misschien 1 of 2 woon lagen hoger, maar ik denk dat het mooi is als het een geheel is met de bestaande bouw 
Nee       Ja 
Nee       30 
Nee       Mag hoger 
Nee       Ja, zo hoog het nodig of toegestaan is. 
Nee         

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
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Nee       Net zo hoog als op Marlo terrein 
Nee       Zo hoog als nodig 
Nee       Nee niet hoger 
Nee         
Nee       40 meter 
Nee       Nee niet hoger. 
Nee       Nee 
Nee         
Nee         
Nee       Ik vind dat daar "net zoals in andere steden" semi hoogbouw met winkeltjes of een parkje 
Nee       Mag hoger maar niet heel veel hoger , 30meter ongeveer 
Nee       Ja 
Nee       50 
Nee         
Nee       Mag hoger dan 20 meter, bijvoorbeeld 30-35 meter 
Nee       De hoogte van de rest van de omgeving is prima. Hoger wordt de omgeving benauwder kwa aanzicht. 
Nee         
Nee         
Nee       ja 
Nee       Mag van mij hoger 
Nee       Als er maar genoeg woningen komen 
Nee       Aansluiten 
Nee       Niet hoger 
Nee       Hoger 
Nee       Aansluiten 
Nee       Hoger 30 meter. 
Nee       Niet hoger dan 8 meter i.v.m. bestaande  bebouwing. 
Nee         
Nee       Mag hoger je bellemert niemand er mee 
Nee       Zo hoog als mooi is 
Nee       Ivm de woningschaarste mag het van mij hoger dan 20 meter. 
Nee       Maakt niet uit, 
Nee         
Nee       niet hoger 
Nee       Aansluiten aan de omgeving 
Nee       Ja 
Nee       20 meter of lager 
Nee       New, laag houden en of vullen met horeca en/of er een vijver plaatsen met horeca eromheen 
Nee       Even hoog 
Nee       12 hoog 
Nee       40 
Nee       Niet hoger 
Nee       Nee absloluut niet hoger.zorg er eens voor dat t er niet gebouwd door ondernemers die t weer verhuren voor polen 

etc maar voor de bewoners uit beverwijk 
Nee       Omgeving hoogte 
Nee       Ik denk dat één woonlaag wel kan, het is mooi als er eenheid is met de bestaande woonbouw 
Nee       Niet hoger 
Nee       Hoog genoeg ja 
Nee       10 lagen, Beverwijk is een stad.!!! 
Nee       Niet hoger dan Koude Horn 
Nee       Mag zeker hoger, wat mij betreft wel 100m hoog. 
Nee       Niet hoger 
Nee       Mag hoger,  10 verdiepingen 

Parkeert u wel 
eens op het 
Meerplein? 

Ja Bent u bereid om aan de rand 
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Nee       12m 
Nee       Zo hoog mogelijk! Meer woningen!!!!!!! 
Nee       Niet hoger als koude Horn . In de steil van Amsterdamse panden 
Nee       Hoger…. Kijkend over de stad uit. Dan wel met gevelgroen….. mooi om te zien en uitnodigend voor flora & fauna 
Nee       12 
Nee       Iets hoger maar niet al te hoog 
Nee       20m 
Nee       20 meter is goed 
Nee       Nee 
Nee         
Nee       De hoogte van de bebouwing mag wat mij betreft hoger dan 20 meter. 
Nee       30 40 meter 
Nee       Alles mag om Beverwijk weer op de kaart te zetten meer woningen en incl horecapplein 
Nee       ik denk maximaal 10 woonlagen 
Nee       Wisselende bouwhoogte, maar niet hoger dan 10 etage's. En ondergronds parkeren. 
Nee       Niet hoger 
Nee       Hoger, maar wel met beperkte breedte 
Nee       80 mtr 
Nee       Nee niet hoger 
Nee       2 
Nee       Aansluiten aan de omgeving 
Nee       5 meter 
Nee       100 m 
Nee       Ja 
Nee       Ja 
Nee       Moet aansluiten 
Nee       Nee 
Nee       30meter 
Nee       Mag in verschillende hoogtes wat mij betreft. Zeker ivm woning tekort. Maar dan wel ondergrondse 

parkeergarages en betaalbare appartementen 
Nee       Nee niet hoger 
Nee       Hoger, maar Max 18 verdiepingen hoog 
Nee       30 meter 
Nee       Nee 
Nee       Zo hoog als wenselijk en realiseerbaar is. 
Nee       Gelijke hoogte 
Nee       Bouwhoogte niet te hoog. Zoals bv koude horn. 
Nee       Bouwhoogte zou zeker hoger mogen. Dit zou bijvoorbeeld 35 meter kunnen zijn. Gezien de ruimte in de omgeving. 
Nee       Niet hoger 
Nee         
Nee       20 
Nee       Aansluitend op bestaande bebouwing 
Nee       Hoger mag ook wat mij betreft 
Nee       De bebouwing mag hoger. Vindt het een mooie plek voor hoogbouw 
Nee       Nee maximaal 3 hoog. 
Nee       20 meter 
Nee       Niet hoger dan de koude horn 
Nee         
Nee         
Nee       Net zo hoog 
Nee       Hoger 12 verdiepingen 
Nee         
Nee       Niet hoger 
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Nee       100m 
        20 
        lekker hoog mooi uitzicht betaalbare woningen voor starters. 
        Mag hoger,de omgeving daar is er geschikt voor. 
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VViinnddtt  uu  ddaatt  eerr  
vvoollddooeennddee  ggrrooeenn  oopp  hheett  
MMaarrlloo  tteerrrreeiinn  aaaannwweezziigg  
iiss??  

VViinnddtt  uu  ddee  vveerrkkeeeerrssvveeiilliigghheeiidd  oopp  eenn  rroonndd  hheett  MMaarrlloo  tteerrrreeiinn  vvoollddooeennddee  eenn  zzoo  nniieett  lliicchhtt  ttooee  DDeennkktt  uu  ddaatt  hheett  ppaarrkkeeeerrddeekk  bboovveenn  ddee  wwiinnkkeellss  eeeenn  aalltteerrnnaattiieeff  iiss  vvoooorr  bbeezzooeekkeerrss  vvaann  hheett  cceennttrruumm  vvaann  BBeevveerrwwiijjkk??  

Nee Het is daar een gekkenhuis, auto's komen van alle kanten en letten niet op fietsers. De rotonde bij de 
Spoorsingel is levensgevaarlijk, auto's rekenen niet op fietsen van twee kanten en het gaat daar 
vaak mis. Het is bijna net zo gevaarlijk als de uitstoot van Tata. 

Nee. Veel te ver lopen. Automobilisten zijn lui, anders hadden ze de fiets wel gepakt. 

Nee Nee niet veilig. Als je als fietser va Beverwijk centrum over de spoorsingel rijdt richting Marlo terrein 
/ broekpolder. Moet je 9 van de 10 keer boven op je rem omdat automobilisten van uit het marlo 
terrein fietsers van rechts niet verwachten als ze de rotonde op rijden. 

Geen alternatief, maar misschien wel een aanvulling 

Ja Het is een drama daar De hele Spoorsingel loopt continue vast bij die rotonde naar het Marlo terrein Nee is nu al te weinig 
Nee Rotonde gevaarlijk voor fietsers.  Probeer de fietspaden duidelijker te maken zodat de 

autogebruikers het  beter en sneller zien. 
Ja 

Nee Ja, het is wel echt 1 groot parkeer terrein, dus alert blijven voor achteruit rijdende auto’s is wel 
noodzaak. 

Nee, het centrum is te klein om echt een dagje weg van te maken en daarvoor helemaal op Marlo terrein te parkeren. 

Ja Bij de rotonde thv de Spoorsingel zie ik het vaak mis gaan. Automobilisten zien vaak de fietsers over 
het hoofd. 
 
En als je de Beijneslaan uitrijdt thv de Praxis en links af wilt slaan de Spoorsingel op dan heb je geen 
goed zicht van de auto's (die soms keihard aan komen rijden) door een grote plantenbak en 
geparkeerde auto's.  
 
Absoluut onveilig! 
 
Ps: ik woon in de wijk bij het Marlo terrein dus ben elke dag op het Marlon terrein. 

Centrum daar mee bedoel je de breestraat? Begrijp de vraag niet echt 

  Als fietser zeker onveiligl Nee 
Ja Ja mooi overzichtelijk! Ja zeker ik vind het een mooi parkeerterrein 
Ja Het is verschrikkelijk. 

 
Zelf woon ik achter de praxis maar het is 1 bak ellende om überhaupt daar tekomen. 
 
Verkeer staat regelmatig vast bij de rotonde en menige keren worden fietsers van hun fiets gereden 
op de rotonde. 

Mensen willen niet boven parkeren. 
 
Je ziet ze regelmatig rondjes rijden om gewoon bij de action of praxis teparkeren. 
 
Enigste wat zou helpen als je verkeersregelaars er neer zet. Om tezorgen dat ze naar de parkeerdek worden begeleid. 

Nee Nee die rotonde is waardeloos zorgt alleen .aar voor meer overlast Ja 
Nee Soms chaotish met uitparkerende auto's. 

 
Onoverzichtelijk. 
 
Geld ook voor de rotonde 

Nee te ver weg 

Nee Nee, dit ivm verplicht uiteruit de parkeervakken parkeren. Vaak staat er bij de praxis busjes hierdoot 
kan je slecht inschatten of er een fietser of auto aankomt. Zolang er parkeervakken beneden blijven 
zal het parkeerdek onvoldoende benut worden. De rotonde is wel een hele verbetering. 

Nee is te ver lopen. 

Ja Nee, onoverzichtelijk Te weinig ruimte 
Ja   Nee 
Nee Ja Ja 
Nee Nee, zowel voor voetgangers, fiets als auto erg onoverzichtelijk. Dit komt vooral door de plaats van 

de parkeerplekken. Ook de rotonde is erg gevaarlijk. 
Ja 

Nee Veiligheid op marlo terrein is ver beneden peil mensen in de auto rijden gehaast vergeten dat de 
fietsers en voetgangers ook  erbij horen , 

Ja maar  maak het wel veilig voor alle weersomstandigheden 

Nee Op de fiets ben je je leven niet zeker. Er staat bijna altijd een lange rij autos, die een parkeerplek 
zoeken. En daardoor de fietsenbiver het hoofd zien. 

Het parkeerdek wordt door bezoekers van t Marlo terrein te weinig gebruikt. Dus voor het centrum lijkt het me helemaal 
geen optie. Wordt het nog drukker. 

Nee Nee auto’s rijden daar echt als idioten geen geduld Nee niet op het marlo voor het centrum 
Ja Wel veilig maar veel ste druk waardoor het onveilig wordt. Ja wel stijl en kan glad zijn bij vorst, weet niet of er eat aan gedaan wordt 
Ja Nee soms is het ingewikkelt om dat er meer banen zijn Nee 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 

Bijlage 8: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Marlo)
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Nee Nee. Het terrein is zeer onoverzichtelijk. Er is weinig tot geen ruimte voor voetgangers om over te 
steken. Rotonde is te druk. Hoe langzaam je ook rijdt, er komt van 6 kanten verkeer. Vragen om 
ongelukken. Uitparkeren idem. Geen/slecht zicht op fietsers en daarbij mega file vorming. Meer 
gebruik laten maken van parkeerdek!! 

Als we spreken over de breestraat. Nee! A t is te weinig B te ver lopen. Mensen willen dichtbij winkels parkeren en geen 
kilometers lopen. We zijn geen grote stad zoals Haarlem of Amsterdam. 

Nee Oversteken voor voetgangers is niet altijd even veilig. Auto s rijden zo nu en dan te hard. Meer 
drempels zijn een idee 

Qua afstand: ja, Het is slechts 5 minuten lopen.  
 
Maar…. Er is in het weekend op de spoorsingelel nu file , dus er moet iets gedaan worden aan toegang tot parkeerdek en 
vooral ook het verlaten na parkeren van het marlo terrein… 

Nee Onvoldoende,  rotonde zorgt voor slechte doorstroom en fietsers zijn vogelvrij Nee te ver weg 
Ja ja ik vind het redelijk veilig maar het zebrapad moet over al wat duidelijker zijn en meer zicht baar   
Ja   Ja 
Ja Nee, zeer onoverzichtelijk vooral voor de automobilisten. Voetgangers lopen over het fietspad 

omdat ze niet kunnen oversteken. Fietsers zijn hun leven niet zeker met auto’s die uitparkeren.  Ook 
het zebrapad gelijk naast het fietspad werkt verwarring op. 

Ja. 

Ja Nee niey voldoende erg verwarrend  vooral bij de hoek naar dat inhammetje richting de 
parkeerplaats, daar wordt ik vaak voor mijn sokken gereden omdat ik mijn hand uitsteek maar zij het 
te laat zien als ze af willen naar rechts, en de oversteek van het zebrapad daar is ook niet oke, als je 
als fietser wil afslaan sta je op de weg/fietspad te wachten. 

Dat kan makkelijk als het betaalbaar blijft. Geen Amsterdam praktijken... 

Nee De rotonde geeft nog al eens problemen voor fietsers Ja 
Nee Rotonde bij het naar bezine pomp rijden is onoverzichtelijk Ja 
Ja Nee. Fietsers duiken overal blind tussen, voetgangers steken over zonder te kijken. Nee. Er staat amper iemand op. 
Nee Nee, de grote rotonde is heel gevaarlijk! In beide richtingen komen fietsers en het is er altijd erg druk. 

Ik ben zelf al van 7 ongelukken getuigen geweest de afgelopen 2 jaar! 
Zeker! Of onder de winkels! 

Ja   Nee 
Nee Als fietser, heb ik er geen problemen mee. zeker 
Nee Slecht en niet fijleg voor kinderwagen stoeprand zij de hoog en het is druk met autos in de wieken 

en hoop zwerfafval doen niet op geruimd woord 
  

Nee Waarom heeft de rotonde niet overal zebrapad... Zekers...maar dat moet dan wel gratis blijven,anders staan ze liever dichterbij... 
Ja Je moet echt ogen in je rug hebben als je met de auto rond rijd. Het parkeerdek is top. 
Ja Prima gaan problemen Nee, dat is echt te ver. Mensen gaan voor gemak, dit blijkt uit elk psychologisch onderzoek. Zelfs in de supermarkt, 

producten op ooghoogte verkopen dubbel zoveel. Even bukken is dan al teveel moeite. Dus parkeren op marlo om naar 
de Bree te lopen zie ik echt niet gebeuren in de praktijk. Wel zonde want dit parkeer dek staat voor overgrote deel leeg. 
Omdat mensen zelfs op het marlo terrein het al teveel moeite vinden en liever dicht bij de ingang staan…., 

Nee Nee totaal niet, verkeer raast van alle kanten om je heen en als fietser en voetganger wordt je vaak 
niet goed gezien . 

Het is vrij ver van het centrum af, wel zou er meer gebruik van het dek gemaakt moeten worden voor Marlo terrein 
bezoekers. Dit zal alleen gebeuren als parkeren op Marlo terrein niet meer mogelijk is. Wellicht Marlo terrein alleen nog 
beschikbaar maken voor laden/ lossen 

Ja Absoluut niet, na sluitingtijd is het een racebaan. Overdekking is een hangplaats voor jongeren met 
auto's vooral in corona tijd. Fietspad op de Spoorsingel zelf levensgevaarlijk, auto's rijden vaak 
fietsers, scooters aan. Moeten naar achteren kijken als men van de Spoorsingel het Marlon terrein 
willen oprijden. Fietsers op de fietspaden op het terrein zelf, moeten overal ogen hebben van 
voren/achteren en opzij. Auto's beneden parkeren is echt geen oplossing tussen Spoorsingel en van 
Borsselestraat. Van Borsselestraat wordt nu al vol geparkeerd met auto's van winkelend publiek. Er 
moet een elektronisch telling signaal komen bij de rotonde op de ingang van de over dekking, 
waarbij duidelijk wordt gemaakt hoeveel vrije plaatsen beschikbaar zijn op het parkeerdek. Parkeren 
beneden alleen toestaan voor invaliden tussen de twee winkeldelen in. Parkeren beneden voor niet 
invaliden alleen tussen de Deka Markt en de Praxis in. Verder boven op het Parkeer dek. 

Nee, je kunt niet het autoverkeer van het Meerplein en het Stationsplein laten parkeren op het Parkeerdek. Je moet juist 
het Parkeer probleem op de begane grond oplossen om verplicht te laten parkeren op dit Parkeerdek. Het file probleem 
op de Spoorsingel aan beide zijden van de rotonde aldaar moet opgelost worden. Het is echt van de zotte dat zelfs de 
politie moet omdraaien om de file te ontwijken en de Brandweer zit nu volkomen vast als de rotonde volkomen vol staat, 
kan niet eens richting de Laan der Nederlanden uitrukken. Dreefbeheer hiervoor ook al een mail gestuurd, doet er totaal 
niets aan. Als bewoner van de van Borsselestraat recht tegenover de Lidl erger ik mij dood aan dit verkeersbeleid. Ruud 
Hondema van Borsselestraat 20, Beverwijk. 

Ja De verkeersveiligheid is ver te zoeken.  Op de rotonde letten de auto,s niet goed op de afslaande 
fietsers , die voorrang hebben maar vaak niet krijgen. 
 
De fietspaden langs de winkels is voor fietsers ook gevaarlijk vanwege de uitparkerende auto,s 
 
Er zijn al talloze aanrijdingen geweest ,het is een gevaarlijkesituatie 

Nee dat denk ik niet er is genoeg parkeergelegenheid in t centrum 

Nee Nou, je kunt niet eens veilig lopen van de ingang Dekamarkt naar de ingang Aldi. Er is geen voetpad. Wat maakt dat uit, er is parkeerruimte genoeg daar. 
Nee Nee het is lastig navigeren en de rotonde is een drama voor fiets en scooter verkeer. Voor de 

automobilist is het vaak niet goed te zien en er is niet op elk deel een zebrapad bij de rotonde voor 
een voetganger. 

Ja maar niemand weet waar de ingang is en er wordt daardoor geen gebruik van gemaakt. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Nee   Ja 
Ja Nee 

 
Vindt de rotonde een hel, ik vind het een drama er te rijden zou, laat staan fietsen. 

Ja 

Ja Ze moeten de onderdoor gang voor brommers en fietsen dicht maken of moeilijker ze dat ze niet als 
gekken door kunnen rijden . Wand ook fieten gaan steeds sneller . . En die fietser die over de stoep 
fietsen is aan pakken . En het zou mooi zijn als de mensen met de auto gewoon. Op parkeerdek 
parkeer in plaats van rondjes blijfen rijden om dat ze voor de winkel moeten staan. 

Ja dat is het zekker .maar ze willen voor de winkel staan . Dus rijden liever 3 Rontjes .dan naar boven te rijden . Dit om dat 
vaak rol trappen uit staan of lift die niet meer werkt . Dit komt. Door de spellende kinderen op parkeerdek die .doen de 
roltrappen uit  . Hier moet meer op geled worden . Door ouders maar die kijken. Niet om naar de kinderen . 

Ja Nee  de auto's moeten niet op het marlo komen  ze zouden erom moeten gaan,  soms 
levensgevaarlijk voor fietsers en voetgangers 

Nee er staat bijna nooit iemand 

Ja Nee, te druk met auto's. Weinig ruimte voor fietsers Nee 
Nee De rotonde is erg onduidelijk. 

 
De haaientanden staan een stuk naar voren, hierdoor lijk je gewoon naar de rechts te kunnen zonder 
de rotonde op te gaan. 
 
 
 
Tevens missen er zebrapaden aan de kant van de praxis richting de kwantum. 

Ja 

Nee Bij de rotonde kan je niet oversteken van de bakker naar de praxis en andersom. Nee is te ver weg 
Nee Nee, voor de fietser erg onveilig door uit parkerende auto's en op de rotondes kijk me niet. Ja 
Nee Nee. De rotonde op marlo terrein is gevaarlijk en overzichtelijke... Wordt bijna niet gebruikt.  

 
En wordt bijna nergens aangegeven hoe ze naar parkeerplek kunnen rijden. 

Ja Nee, ik zie vaak dat er bijna een ongeluk gebeurd, vooral bij de fietspaden aan de kant van de praxis. 
Daarnaast blijven mensen mega lang wachten tot er een parkeer plaats is waardoor er soms hele 
lange rijen ontstaan met auto’s en mensen worden daar geïrriteerd van en rijden bijv snel een 
parkeervak uit en letten niet op of er achter hun iemand loopt/fietst/rijdt. 

Ik denk dat het parkeerdek nog te weinig wordt gebruikt, de meeste mensen willen gewoon even parkeren voor de winkel 
waar ze heen moeten. 

Nee Toegangsweg erg druk gevaarlijk op de fiets vooral met parkerende autos Nee word te vol 
Nee Nee, 

 
Parkeren op parkeer dek achterom gaan ipv onderdoor , echt gevaarlijk. 
 
En er staat altijd rij v tankstation, deze zou ik ook via de achterkant sturen . 
 
Wisten jullie dat s avonds hangjongeren bij tank station staan en dealen ? 

Nee 

Nee Ik vind het geen veilige situatie voor verkeer op het marlo terrein voor fietsers al helemaal niet . Nee ,niet handig als je veel boodschappen heb en zeker niet als je bij de praxis ben geweest of de Deka . 
Nee Nee Nee 
Nee Nee, onveilig voor voetgangers en fietsers. Te kort aan zebrapad. Auto's rijden letterlijk op je af 

tijdens het uitrijden van parkeervak. Te druk, te vol. Het is altijd een chaos. 
Jazeker. 

Ja   Nee beter ondergronds 
Nee Persoonlijk heb ik er geen last van, ik kijk namelijk voor ik iets doe maar veilig is het niet. Het is druk, 

meer aandacht geven aan het parkeerdek zodat mensen niet eindeloos rondjes beneden blijven 
rijden, rotonde in het midden stroopt vaak op, fietsers worden vaak bijna aangereden op rotonde 
aan de kant van praxis, mensen lijken niet te weten dat ze van beide kanten komen. 

Nee hou dat alsjeblieft voor het marloterrein en ga het daar niet nog drukker laten worden. Laat mensen maar vaker 
fietsen hebben we niet zoveel parkeerplek nodig ook.... 

Nee Nee heel onduidelijk wie er wanneer voorang heeft. En oversteek plaasten erg onlogisch. Jazeker 
Nee Rotonde is voor fietsers niet veilig Ja dat moet meer gebruikt worden want nu zoekt bijna iedereen eerst een plekje op de parkeervakken 
Nee Nee, tegevaarlijjk. Rotonde stukje bij fuel zeker weten. De autos die geparkeerd staan en niet kijken 

bij achteruit rijden. 
Nee 

Ja Bij de rotonde op de spoorsingel en je wil het marloterein op dan komen de fietsers als het ware 
achter je vandaan,hetzelfde is het bij de rotonde op het marloterein als je naar het parkeerdek wil. 

iemand die ver wil lopen vanaf de breestraat kan daar wel parkeren.Oudere mensen kunnen die afstand niet overbruggen. 
 
Een groot pluspunt is dat het kosteloos parkeren is en hoop dat dat ook zo blijft. 

Ja Ja Centrum? Nee 
Nee Nee. Onduidelijk voor weggebruikers en gevaarlijk voor fietsers.  Parkeergelegenheid boven wel top Absoluut 
Nee Onvoldoende. Het is er erg druk op populaire tijden en in de auto heb je slecht zicht op de fietsers en 

als fietser moet je de wegrijdende auto’s ontwijken. 
Nee het is te ver lopen naar centrum Beverwijk. Het is wel een alternatief voor de parkeerplaatsen voor het Marlo terrein 
zelf 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Nee Ja Ja 
Ja Kan beter 

 
Veel auto’s in file Wachten op parkeerplek voor Praxis 
 
Niemand staat op dak 

Zeker niet  
 
Veel te ver lopen 
 
Doen mensen niet 

Nee Onoverzichtelijke rotonde tussen de praxis en deka markt. Niemand lijkt opeens meer te weten hoe 
een rotonde werkt. Mensen steken (lopend)zomaar over van schoone naar praxis. 
 
 
 
Ook de hoge opstaande stoepranden waar je met de winkelwagen tegen aanrijdt ipv makkelijk 
oprijdt helpen niet mee. Hier heb ik zelf als automobilist en als moeder die boodschappen doet met 
2 kleine kinderen erg veel last van. De jongste heeft al een paar blauwe plekkern opgelopen doordat 
deze in de winkelwagen hard tegen de leuning aan knalde. Gelieve hier wat aan doen. 

Ja, alleen dan moeten mensen daar ook heen gaan rijden ipv staan te wachten op het dichtstbijzijnde pakeerplekje. 
Echter.. is er altijd wel een zijde van de roltrap defect of een van de 2 liften. 
 
Ook is er best wel overlast van hangjeugd. Ik moet zeggen dat ik het als jonge moeder met 2 kleine kinderen ook niet 
altijd prettig vind als ik daar langs moet. 

Ja Nee! Het is chaos met auto’s onderling, fietsers die overal tussendoor sjeezen en voetgangers die 
overal oversteken. De rotonde Marlo/Spoorsingel is voor fietsers bijna niet normaal te doen. De 
bocht kan je ook niet maken terwijl je je hand uitsteekt dus moet je ver van tevoren je beide handen 
al aan het stuur doen om de bocht in te zetten. En automobilisten zijn te beroerd om boven op het 
dek te parkeren dus veel te druk op het terrein zelf. 

Ja, klein stukje lopen. Prima te doen 

Ja Voor de fietsers is het erg lastig om je zonder een omweg van en naar de winkels te verplaatsen Nee, het anders inrichten van de wegen zou voldoende moeten zijn. 
Nee Mijn mening is en blijft zo dat auto's zijn niet nodig in de staad, zijn te gevaarlijk voor in de staad en 

infrastructuur die is daarvoor gebouwd is helemaal niet veilig en vriendelijk voor mens en maakt de 
natuur kapot voor onze comfort. 

Er wordt steeds drukker dus ja. 

Nee Het is druk, niet zozeer onveilig, maar in drukte kijken mensen minder goed uit. Tussen de 
parkeerplaatsen nog een zebrapad. En schuin kunnen insteken werkt fijn. 

Ja! Selcgoed uitkijken bij in en uitrijden. Evt spiegels plaatsen 

Ja   Nee, mensen parkeren liever in de wijken tussen het centrum en Marlo terrein. Voor ons al bewoners is er al weinig plek. 
  Gevaarlijk slecht zicht van alle kanten niet goed over na gedacht jammer Ja 
Nee Zolang alle verkeer deelnemers te hard rijden en haast hebben blijft dit probleem. Wij wonen 

praktisch op de rotonde van de Spoorsingel en kunnen zo langzamerhand voorspellen dat er iets 
mis gaat. 

Als men op t Marlo terrein niet de parkeerdekken op wil,(kan beter aangegeven worden) wat moeten de mensen van de 
Breestraat daar dan? Bovendien nog veel meer drukte op t terrein. 

Nee Slecht er ontstaan opstoppingen en gevaarlijke situaties. fietsers die vaak gehinderd worden door 
achteruit parkerende autos en voetgangers die tussen verkeer vaak zomaar oversteken 

Ja perfect hier zou iedereen gebruik van moeten gaan maken. 

Nee Nee. De parkeerplaatsen voor de winkels zorgen voor grote opstoppingen en gevaar voor fietsers 
als autos achteruit de vakken uit rijden 

Ja zeker er is zat plek alleen weinig mensen maken er gebruik van 

Nee Nee   als fietser ben je  vogelvrij, automobilistenzien je niet of hebben schijt aan je,   ook vind ik dat 
op het marlo  veeeeeeel te weinig invalideparkeerplaatsen zijn,  ik zoek me een ongeluk daarom ga 
ik vaak toch maar op mn fiets maar wordt meestal zeker 2 a 3x bijna aangereden 

Nee   gewone marlo bezoekers vinden het dek al niet laat staan bezoekers voor beverwijk   ennnn    veeeeeel te ver lopen  
tegenwoordig willen ze voor de deur parkeren  liefst in de winkel 

Ja Gekke rotonde en weinig plek voor voetgangers bij oversteken. Iedereen loopt door de planten. 
Daardoor voelt dit alsof je hier alleen met de auto mag komen. 

Ja, maar men weet het nog niet goed te vinden. 

Nee Het parkeren van auto voor de deur van bijvoorbeeld de praxis, zorgt voor verkeersopstoppingen en 
gevaarlijke situaties. Voor fietsers, maar ook voetgangers is er veel te weinig ruimte. 

Wel een alternatief voor het Marlo-terrein als de parkeervakken voor de winkels vervangen wordt door stoep en 
fietspaden. 

Ja Nee, er zijn onvoldoende veilige oversteekplekken voor voetgangers Nee, dat is voor veel mensen te ver lopen.  En er is geen fatsoenlijk wandelpad naar het centrum. 
Ja Nee, de fietsers worden zowat altijd aangereden op de rotonde, omdat auto's ze niet zien. De 

rotonde loopt een beetje gek waarvoor de fietsers vanuit een andere hoek komen dan normaal dus 
vanuit de autp zitten ze altijd in een dode hoek. 

Nee, dat is te ver weg. Sowieso word het parkeerdek niet veel gebruikt. Er staan max 10 auto's vaak. Misschien borden 
plaatsen want ik kon de ingang eerst ook niet vinden 

Nee Nee, het is gevaarlijk druk voor fietsers!!! Musschien wel 
Ja Nee voor fietsers is het niet veilig met de tweezijdige fietspad. Vooral als het druk is, zijn 

automobilisten gefocust op het verkrijgen van een parkeerplaats ipv focussen op de fietsers op het 
fietspad.. 

Ja zeker, maar moet wel glad vrij zijn bij vorst 

Nee nee, op de rotonde heb ik vaak moeite om fietsers in de gaten te houden, er gebeurd vaak te veel 
tegelijkertijd. zebrapaden worden vaak niet gebruikt omdat ze te ver weg liggen om erheen te lopen 
dus steekt men overal over 

zelf nooit zo over nagedacht 

Nee Zeker niet. Veelste gevaarlijk om daar te fietsen. Altijd erg druk en er is geen fietspad. Ben erg blij met het parkeerdek en vind het een goed alternatief maar de meeste mensen gaan er niet heen en blijven 
rondjes rijden en het is altijd een chaos. Misschien hebben ze niet door dat er een parkeerdek is. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Nee Nee, want soms kan het zeer druk zijn waardoor het hele verkeer stil staat. Op een rijbaan zouden 
twee auto’s moeten passen zodat als het nodig ingehaald kunnen worden. Hierdoor verstopt het 
verkeer niet. 

Nee, absoluut niet. Het is veel te ver om naartoe te lopen. Zeker als het slecht weer is. Ook wordt het nu amper gebruikt 
door de bezoekers van het Marlo laat staan de bezoekers van het centrum.  
 
Alhoewel als er een lopende band wordt aangelegd vanaf het Marlo tot het begin van de Breestraat zou het wel oplossing 
kunnen zijn. 

Nee Nee, te veel  verkeer kruisend Ja 
Ja Bij het uit parkeren lastig om de aankomende fietsers en auto’s te zien. Zeker met grote busjes 

naast je. Het parkeer dek kan echt super glad zijn. Laatst was weer zo glad!!! Je kon dan niet 
normaal lopen. 

Bij kou zeker niet. Super glad en gevaarlijk is het dan. Vorige winter al een paar keer ervaren en laatst ook. Je kan dan niet 
niet over het parkeer dek lopen. Je glijdt constant weg.  
 
Ik heb het wel eens gedaan. Maar is best een saai stuk om te lopen en vrij lang tot de eerste winkel. 

Nee Veelste druk met auto's Nee 
Nee Nee, IS NIET EVHT EEN TERREIN OM MET JE FIETS TE GAAN Misschien 
Nee Nee, achteruit rijdende uit parkeerders zijn gevaarlijk voor fietsers en continu opstoppingen omdat 

mensen blijven wachten op iemand die weggaat, wat weer gevaarlijk is bij rotondes wanneer 
mensen eindelijk verder kunnen en dan niet goed uitkijken voor fietsers 

NEE 
 
De parkeerplaatsen op straat moeten weg, alleen nog parkeren op het dek. 
 
 
 
Parkeer dek is geen alternatief, veel te weinig uitvalswegen voor nog meer drukte. Kan gewoon niet 

Ja Nee, de rotonde is onveilig. Onoverzichtelijk door de voorsorteer vlakken en direct rondom de 
zebrapaden. Maar mensen rijden er ook gewoon te hard. Wordt gebruikt als doorsteek richting de 
Spoorsingel. 

Nee, het parkeerdek is nodig op het Marloterrein zelf aangezien er rondom de winkels zelf veel te weinig parkeerplekken 
zijn (voor de Action, voor de Kwantum, voor de Praxis). De parkeer plekken voor elektrisch opladen irriteren mij ook 
mateloos. Zijn meestal vrij. Zet die laadpalen maar op het parkeerdek, wat mij betreft. 

Nee Nee, fietsers die van de spoorsingel komen en de borsselestraat opgaan, richting de zweedselaan, 
stoppen niet voor de haaientanden. Ik heb al meerdere malen een noodstop moeten maken, en 
fietsers zijn zich totaal niet bewust dat dit gevaarlijk is. Misschien een duidelijk bord, dat fietsers 
daar ook moeten stoppen? 

Nee, het is te ver lopen 

Nee Nee woon zelf op beijneslaan, regelmatig sta je vast omdat men niet weet/ wil parkeren op 
parkeerdek is ook heel slecht aan gegeven zeker nu rond feestdag stáat het weer vast op 
spoorsingel. Ik vind dat dreefbeheer moet zorgen voor doorstroming dmv verkeersregelaars!!! Hou 
mijn hart vast gebeuren ook regelmatig ongelukken op rontonde 

Nee is voor shopper Marlo terrein anders duiken de mensen die gaan shoppen de buurt in en hier is al weinig 
parkeergelegenheid. Ik denk dat dreefbeheer geld moet gaan uittrekken voor handhaving is Blauwe zone maar er word 
niet gehandhaafd dus gooi je auto op Marlo shop op de Bree en de ellende zitten wij mee 

Ja Nee, weinig mogelijkheden om over te steken als voetganger en van de ene naar de andere kant te 
gaan als fietser. Hierdoor ga ik vaak een klein stukje tegen het verkeer in richting de rotonde in het 
midden van het terrein.  
 
Wandelen richting de Aldi kan al helemaal niet veilig. 

Geen idee, ik heb geen auto 

Nee veiligheid onvoldoende voor fietsers omdat je helemaal om moet fietsen als je naar de andere kant 
wil en hierdoor fietsers die tegen de richting in gaan fietsen. Bv. van Kwantum naar de Praxis. Geen 
tussentijds oversteek mogelijkheid voor fietsers. Vooral toeristen snappen niets van fietsrichting. 

Nee. De wijkers willen zo dicht mogelijk bij de supermarkt parkeren. Anderen rijden vaak rondjes, toeristen, omdat ze 
geen idee hebben dat je boven kunt parkeren.  
 
Noot: Bij vorst wordt het spekglad boven zoals een paar weken terug. 

Nee Nee, automobilisten letten alleen maar op het krijgen van een parkeerplek. Op voetgangers en 
fietsers letten ze niet.  
 
Terwijl er een parkeerdek is, waar altijd voldoende plek is om te parkeren. 

Nee! 

Nee Men rijd te hard. En fietsers rijden veel tegen richting in om niet om de parkeerplaatsen te moeten 
rijden. 

Nee te ver weg. 

Nee De rotonde is onoverzichtelijk bij de brandweer Nee pas als de parkeerplekken voor de praxis worden weggehaald dit zorgt namelijk nu voor veel opstoppingen doordat 
mensen dicht bij de winkels willen parkeren. En nier de moeiten nemen om naar het parkeerdek te reiden 

Nee Nee want men kijkt niet goed wat ze doen in het verkeer gooien hun auto,fiets of zich zelf lopen 
gewoon on oplettend op de weg  
 
Dat is gevaarlijk en tja daar kunnen jullie  iet veel aan doen tja meer borden neer zetten van let goed 
op fietsers hebben voorang vooral omgeving rotonde en of ook borden let goed op der wordt 
geparkeerd etc etc 

Geen idee lijkt me niet echt tja zal daar gaos worden denk ik qua in en uit parkeren en meer niet 

Ja Ja , het licht meer aan de bestuurders die gewoon goed moeten kijken of er een fietser aankomt ja 
of nee 

Ja want het voorkomt een heleboel parkeer aggressie of problemen het parkeer dek is een goede alternatief 

Ja Ja Ja 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Nee Nee, parkeervakken langs de winkels leveren gevaar op. Met het parkeerterrein zijn deze ook niet 
nodig meer. Zonde van de ruimte en gevaarlijke situatie 

Jazeker! 

Nee Nee, rotonde gebeuren veel ongelukken. Op terrein zelf veel auto’s die dubbel parkeren of wachten 
stilstaan voor een plek. Fietsers worden slecht gezien door drukte. Parkeerdek wordt slecht gebruikt. 
Vaak en veel file en stilstaan. 

  

Ja Niet echt voldoende. Er zouden wat meer zebrapaden bij de rotonde in het midden van het 
winkelcentrum mogen zijn. En die voorsorteervakken zijn ook een beetje onduidelijk. 

Nee. 

Ja Het is gevaarlijk voor fietsers en voetgangers. De rotonde van Praxis richting Dekamarkt is heel 
onoverzichtelijk, fietsers komen pas op het laatste moment in beeld. Dezelfde rotonde vanaf 
Dekamarkt naar het tankstation, dan staan er om de meter haaientanden, heel onduidelijk. 
Als je rechtsaf wilt naar het tankstation : fietspad en zebrapad. Je wacht voor de voetgangers en 
dan zit er ineens een fietser naast je. 
Dan de rotonde vanaf Action naar de spoorsingel: totaal onoverzichtelijk. Fietsers die meegaan 
vanaf de Action duiken voor de auto langs,  
Fietsers vanaf de spoorsingel zitten in je dode hoek, totaal onoverzichtelijk. 
Zelf ben ik al eens op de fiets daar aangereden, en met de auto al diverse noodstops moeten maken.  
Het terrein is veel te vol met auto's , men raakt geïrriteerd omdat ze al in de file staan op de 
spoorsingel. 

Nee dat is te ver lopen 

Nee Dramatisch slecht voor voetgangers en vooral fietsers. Nee, te ver weg. 
 
Wat je ookt doet in het centrum…. Onderkelderen met een parkeergarage. 
 
Anders is het een kansloze excercitie. 

Ja Née voor fietsers is de rontonde levens gevaarlijk Ja dat moet meer gebruikt worden 
Ja Ten eerste zou het geduld van de automobilist wat beter kunnen. Maar dat gaat helaas niet 

gebeuren. Vanaf de rotonde gaat het mis. Men blijft staan om op een ander te wachten. En dan is 
het overzicht voor fietsers weg. Het beste zou zijn om direct vanaf de rotonde een weg naar het 
parkeerdek. En betere bewegwijzering naar het parkeerdek. 

Zou een mogelijkheid kunnen zijn. Maar dan meer en zoals ik al zei direct vanaf de rotonde naar boven. 

Ja   ja hoor 
Ja Ik vindt dat de rotondes betere doorgang verlenen. Ideaal het parkeerdek, ik parkeer er altijd, altijd plek.  

 
Of het voor het centrum gewaardeerd wordt weet ik niet, persoonlijk laat ik mijn auto dan bij huis staan en loop ik naar 
het centrum. 

Nee   Ja zeker 
Ja De rotonde midden op het Marlo terrein is niet fijn. Je kan aan 3 kanten oversteken in plaats van 4. 

Voetgangers steken dus evengoed op het punt over waar niet veilig kan worden overgestoken, zodat 
er gevaarlijke situaties ontstaan. 

Nee 

Nee Ja Nee te ver weg 
Ja Rotonde bij dekamarkt is verschrikkelijk onoverzichtelijk. Gekke ‘halve’ tweede banen om af te slaan. 

Al meerdere keren auto’s en fietsers ineens naast me gehad (ben zelf dan automobilist). 
Als fietser wordt je ongeveer standaard omver gefietst op beide rotondes maar vooral de rotonde 
met de spoorsingel. Automobilisten zien het fietspad daar op een of andere manier altijd over het 
hoofd. Parkeerdek is al bij het minste weer spek en spekglad!! 

Nee. Is te ver van het centrum af. 

Nee Nee het is niet helemaal logisch ontwerpen. Bij de rontonde moet je als fietsen heel goed uitkijken 
want meestal rijden autos door. Het is ook vreemd als je van de bakker naar de macro wilt lopen 
dan is er bij de rotonde geen voetpad. Dus de meest mensen lopen daar over het fietspad. Ook is het 
onhandig als je bij de action bent geweest en je wilt met de fiets richting de deka, dan moet je dus 
helemaal omfietsen. Bij het oude ontwerp zat daar een fietspad aan beide kanten. 

Geen mening, maak ik nooit gebruik van. 

Ja     
Nee Te druk Nee 
Nee Nee moet betere Nee lange lopen tot centrum  

 
Bijvoorbeeld mensen die niet goed lopen 

Ja   ? 
Ja Nee vind het niet veilig, met in en uit Parkeren is het erg onoverzichtelijk. en mis een zebrapad aan 

de kant van de Praxis. 
Ja dat is echt een uitkomst en een oprechte verbetering! 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Nee Veel te chaotisch. Missen van een zebrapad van Schoone naar Praxis. Drempels bij de ingangen en 
voor de rotonde 

Nee wel voor het marlo terrein. 

Ja Gevaarlijk voor fietsers. Zowel op de rotonde als op het terrein. Auto’s dit achteruit het parkeervak 
komen zien de fietsers vaak niet.  
Een aanpassing op de rotonde en op zich zelf staand fietspad over het terrein zou fijn zijn! 

Nee, te ver lopen of er moet een shuttle service komen. 

Ja Nee ik vind het onveilig.  
 
Voor de fietsers zijn er onvoldoende veilige fietspaden. En voor de auto's rond de rotonde is het 
vreselijk. Ook als je vanuit de beijneslaan komt en je wil links af richting de rotonde is het niet te 
doen. Op zaterdag kom je daar heel moeilijk tussen! 

Het parkeerdek opzich is prachtig. Maar nu kom je er heel moeilijk. Je rijdt eerst langs alle parkeerplaatsen en dan pas 
kan je richting het dek. Mensen zoeken daardoor eerder een plek op de begane grond. Tussen de winkels. 

Nee Nee, er is onvoldoende ruimte voor auto's om te staan tussen de rotonde en het zebrapad. 
Daarnaast letten automobilisten niet goed op tijdens het achteruit rijden vanuit een parkeervak. 

Ja. Dit is fijn. De rest van de parkeervakken weg doen om zo iedereen te forceren daar te parkeren en daarmee de 
verkeersveiligheid te vergroten is geen slecht idee. 

Ja Nee, het is onoverzichtelijk, waardoor het voor vooral fietsers gevaarlijk is. Als automobilist moet je 
overal ogen hebben zitten om je grootste nachtmerrie niet uit te laten komen. Overal lopen, fietsen 
met het verkeer mee en tegen verkeer in en weinig mensen gunnen elkaar iets. 

Nee, lekker voor de Marlo bezoekers laten, het is daar al druk genoeg 

Nee Rotonde is onoverzichtelijk. Waarom aan de kant van de praxis en lwantum geen zebrapad. Mensen 
steken daar wel veel over. Ook gelijk stuk veiliger voor fietsers dan. Nu rijden autos te snel door. Bij 
de weg met zebrapad bij afslag niet. 

Nee te ver lopen. Mensen lopen bij het winkelen en zo aantrekkelijk os het centrum niet om te winkelen. 

Nee     
Ja Nee, het is zeer onduidelijk allemaal. Te weinig zebrapaden. En de stoep is te hoog voor de 

winkelwagens. Als fietser en voetganger is alles onduidelijk waar je kan fiesten of lopen. 
Jazeker 

Ja     
Ja Voldoende Zeker 
Nee Geen stoep tussen aldi en dekamarkt. Als voetganger moet je tussen de geparkeerde auto's en 

rijdende auto's lopen, wat de situatie onveilig maakt. 
Fietspad bij de rotonde is niet goed zichtbaar of niet duidelijk wie voorrang heeft. Er zijn al genoeg 
ongelukken plaastgevonden. 

Ja, maar nog steeds veel mensen die zoeken naar een parkeerplaats voor de winkels, waardoor het verkeer wordt 
opgehouden. 

Ja Ruim voldoende Nee 
Ja De rotonde is erg onoverzichtelijk/ gevaarlijk Nee dat denk ik niet, te ver weg voor de meeste bezoekers 
Nee Nee niet voldoende.Erg gevaarlijk voor zowel fietsers als voetgangers. Deel richting Aldi al tijd lang 

de verlichting ( lantaarnpaal) niet werkend 
Niet! Wordt weinig gebruik van gemaakt 

Nee Nee. Doordat de fietspaden over de parkeerplaatsen gaan, wordt je door auto's die uitparkeren vaak 
laat gezien en bijna aangereden. Ook de rotondes zijn niet veilig voor fietsers, omdat auto's vaak 
hard rijden en fietsers afsnijden. 

Nee, want de afstand is voor veel mensen te ver om te lopen wat de drempel om daar te parkeren verhoogd. Ook rijdt er 
geen bus vanaf het Marloterrein naar het centrum, wat het ook niet aantrekkelijk genoeg maakt om daar te parkeren. (Er 
zijn wel bushaltes in de buurt waar je de bus richting het centrum kan nemen, maar deze zitten niet op het Marloterrein 
zelf, waardoor ik denk dat mensen hier niet naartoe zouden gaan.) 

Nee Het is voor automobilisten vanaf de rotonde onoverzichtelijk. Vaak staat er een file, heb je fietsers, 
gelijk na de rotonde een zijstraat. En dan nog opletten bij de geparkeerde auto's waar ineens 
mensen tussen vandaan kunnen komen. 

Ja zeker. Ik denk dat dat de enige plekken moeten zijn ipv bij de rijbanen. Daar is het tegenwoordig echt te druk voor 

Nee Het is erg druk met auto's vooral bij de rotonde thv d'r dekamarkt ,als wandelaar of fietser kan je 
soms slecht erlangs omdat de auto's daar staan te wachten en met regelmaat half op het fietspad 
of oversteekplaats. 
Als fietser kan je vanaf de action niet op een makkelijke manier naar de overkant om via de praxis 
richting de dekamarkt te gaan. 
Als wandelaar kan je vanaf de bakker en de kwantum niet naar de overkant naar de praxis gaan ,of 
je moet over het fietspad gaan of tussen de auto's en de struiken lopen. 

Er is genoeg plek op het parkeerdek 

Ja Nee, dit is 1 grote racebaan met overal gevaar om inhalen en niet kunnen wachtende auto’s. In het 
weekend ben je er je leven niet zeker! Verkeerschaospunt nummer 1 of 2 samen met velsertraverse 

Nee mensen vinden dat teveel lopen en oordeel zelf het dak is bijna altijd helemaal leeg 

Nee Niet voldoende. Onduidelijk, mede door rotonde en onduidelijke belijning. Door drukte en bij zoeken 
parkeerplek kom je ogen tekort. 

Nee, alleen voor het Marlo terrein icm straatparkeren. Centrumparkeren moet in het centrum! Dat is het Marlo terrein niet. 

Nee Nee absoluut niet veilig. 
Vooral niet bij de bocht naar het parkeerterrein van de Dekamarkt. 

Nee 

Nee Nee, veel files op de openbare wegen zoals zaterdags op de Spoorsingel.Automobilisten blijven te 
lang wachten op parkeerplek terwijl er zat parkeerplaatsen zijn op dak en houden het overige 
verkeer op.Maak wat meer invalide parkeerplaatsen voor de winkels dan moet het overige verkeer 
naar boven.Mensen zijn tegenwoordig te beroerd om een stukje te lopen. 

Jawel perfect. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Nee Nee, rotonde levens gevaarlijk, word regelmatig iemand aangereden. Ook is het er in het weekend zo 
druk dat het gevaarlijke situaties oplevert. 

Ja echter dan zal er in het weekend wel een verkeersregelaar moeten staan die iedereen naar het parkeerdek verwijst. 

Ja Nee, de rotonde ter hoogte van het tankstation is onoverzichtelijk. Vanuit de auto zie je fietsers niet 
goed, en tussen Praxis & de bakker mist een zebrapad waardoor voetgangers op het fietspad gaan 
lopen (onhandig voor fietsers, niet goed zichtbaar voor auto’s en onveilig voor henzelf) of zomaar 
ergens halverwege de weg oversteken 

Nooit geweest, dus geen idee 

Ja Levensgevaarlijk voor fietsers Zeker weten alleen duidelijker aangeven dat het er is er staat nooit een auto 
Ja Te veel rotondes , waardoor de verkeerssituatie er erg onoverzichtelijk van wordt. Nee, te ver verwijderd van het ( lege) centrum 
Nee Nee, gevaarlijk voor fietsers Alleen lokale mensen weten dit. 
Ja NEE VOOR FIETSERS EEN GEVAAR DAAR. OOK EEN OVERSTEEK VERGETEN VAN PRAXIS NAAR 

BAKKER SCHOONE. VOETGANGER GEBRUIKT FIETSPAD. WAT EEN DRAMA ELKE DAG 
Centrum gratis houden dan geen last 

Ja Het is zo veel gevaarlijker geworden,  er is teveel waar je op moet letten .. voetgangers die op 
vreemde plekken moeten oversteken omdat daar geen zebrapad is fietsers zijn hun leven niet zeker 
omdat de auto's teveel moeten opletten omdat er teveel regels zijn. Als je rechtsad slaat sla je nog 
voor de haaientandan af en zou je voorrang hebben maar dat snapt niemand. En de toegangsweg is 
vreselijk nu ... grote rije op de spoorsingel wachten om het terrein op te kunnen terwijl ik in die file 
sta te wachten om naar maar werk te gaan. Een extra weg zou veiliger zijn. Ik heb alleen maar 
ergernis sinds het vernieuwd is. 

Is te ver vind ik persoonlijk 

Ja Op het marloterrein is het netjes opgeknapt en op de meeste plekken is veilig fietsen op twee 
plekken na. 
Rotonde ter hoogte dekamarkt erg verwarrend en het stuk ter hoogte van de aldi en praxis door 
ontbreken van belijning is het erg oppassen omdat het een groot stuk is het maar gokken 

Ja hoor zie het vaak ook op drukke dagen nog veel lege plekken 

Nee   Het is goed bedacht. Echter is het niet duidelijk dat je daar kan parkeren en vanaf daar naar het centrum kan lopen. Voor 
de zomer dag een goed idee. Voor de vroege lente, de herfst en de winter gaat niemand dit doen, want er zijn weinig 
mensen die genieten van door de regen, storm of sneeuw heel lopen met tassen vol. 

Nee Voor het fiets als auto verkeer is het niet lekker om te rijden Lijkt mij niet omdat het druk is op marlo terein moet je daar ook vaak parkeren. 
Nee Is daar veel te druk maak er een groot overdekt winkel centrum van kan de bree gewoon weer een 

woon straat worden  
 
Marlon een groot overdekt winkelcentrum van maken 

Nee 

Nee Nee, sinds het parkeren in het midden erbij is gekomen is het erg onoverzichtelijk geworden. Op de 
punt van het parkeren aan de zijde naar d moskee krioelt alles door elkaar en is er geen overzicht. 

Ja, maar dan moet er wel wat gebeuren aan de looproute die is ontoegankelijk en risicovol bij de uitgang van de garage 
boven de kwantum. Voor mensen die de uitgang bij de Blokker hebben loopt de meest logische route over het tankstation 

Nee Ja Nee 
Nee Nee, weinig oversteekplaatsen voor voetgangers en heel gevaarlijk fietsen Nee te ver weg 
Nee Nee, te druk met auto's, brommers, fietsers en de overstekende mensen. Uiteraard ook de achteruit 

uit parkerende auto's. 
Nee, te "ver" lopen voor de mensen, zeker wanneer je diverse tassen moet meenemen na het winkelen. 

Nee Meer echte bomen Ja waarom niet 
Ja Het zou fijn zijn als er een stoep zou zijn tussen de Dekamarkten de Aldi. Ik ben daar al een paar 

keer bijna aangereden door auto's die opeens hun parkeervak verlaten en maar 1 kant opkijken. Ik 
durf daar nog amper te lopen met mijn zoontje. 

Nee 

Nee Te chaotisch met die haaientanden bij de rotondes. 
Missen zebrapaden aan de kant vd action en praxis ja maar is teveel moeite denk ik 

Ik denk dat t teveel moeite is voor de automobilisten helemaal naar boven 

Nee Situatie is niet overzichtelijk en daardoor niet veilig! Tevens onvoldoende (gedwongen) 
oversteekplaatsen voor voetgangers waardoor die op de vreemdste plekken lopen. 

Dit zou de bereikbaarheid van Marlo kunnen belemmeren. Persoonlijk zou ik het niet te veel promoten 

Nee Nee, het is vaak veel te druk en daarmee onveilig. Ja 
Nee De rotonde is erg onoverzichtelijk en daaromheen erg druk met ander verkeer zoals zebrapaden en 

fietspaden. 
Nee, het valt nu al op dat het parkeerdek niet eens een eerste keus is voor bezoekers van het Marlo terrein zelf. Als het 
gaat om het centrum van de stad ligt dit zeker te ver weg naar mijn mening. 

Ja     
Nee Nee,  onoverzichtelijk en druk Nee 
Nee Nee de rotonde is erg on overzichtelijk Nee 
Ja Voor fietsers is de situatie nog steeds niet goed. We worden regelmatig over het hoofd gezien mn bij 

de rotonde afslag naar het tankstation en wanneer een auto achter uit een parkeerplaats weg rijd 
Jazeker zou veel meer gebruikt mogen worden. 

Nee   Het parkeerdek wordt te weinig gebruikt. 
Ja Nee,  zeker niet bij beide rotondes Zeker 
Nee Nee fietsers worden vaak niet gezien Jaa 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Nee Is niet voldoende. Auto’s denken dat de straat van hun is, alle verkeersregels verdwijnen. Ook wilt 
niemand op het dek parkeren en staan de straten nog steeds vast in het weekend. 

Nee want is bijna niet bekend dat dr zit en ze hebbben t meerplein 

Ja Voor fietsers en voetgangers is veiligheid dramatisch verslechterd.  Het kost heel veel moeite om bv. 
van de Action naar de Praxis over te steken.  Ook voor fietsers is het flink omrijden of omlopen. 

Neen.  De toegang en uitrit  tot het parkeerdek is onhandig gesitueerd 

Nee nee, als fietser op de rotonde moet je uitkijken 
 
voetgangers steken zo over of lopen er op. Ben al een keer onderuit gegaan omdat er iemand zo 
overstak zonder te kijken. Moest hard in de remmen 
 
auto's rijden graag door ipv te stoppen 

ja 

Nee Opkomst Marlo terrein is al onoverzichtelijk omdat er teveel tegelijk gebeurt vanaf de rotonde en t 
fietspad en t overige fileverkeer. Dan bij de 2de rotonde ook niet duidelijk qua belijning op de weg. 
Veel aanrijdingen met fietsers en ook tussen de autos. 

Nee zeker niet. Centrum is te ver weg. Parkeerdek zelf is.prima. alleen de lift is vaak stuk tevens de schuifdeur staat vaak 
in storing. Bij de andere ingang staat 9 van de 10x de roltrap stil. Probeer dan je kat met boodschappen maar is boven te 
krijgen 

Ja Nee, erg onveilig voor fietsers en voetgangers. Ook te vaak auto's die alle verkeer ophouden (tot aan 
de Spoorsingel aan toe) voor een plekje. Ingang parkeerdak onhandige plek. 

Op zich wel, alleen vind ik de toegang voor auto's op een onhandige plek. Je moet bijna hele Marlo terrein over om er te 
komen, terrein wat vaak vast staat. Ook vind ik afrit rotonde naar ingang parkeerdek best gevaarlijk, veel wandelend en 
fietsend publiek. Ingang had beter buiten of aan rand Marlo terrein gekund, zodat je Marlo terrein zelf niet over hoeft met 
auto. 

Nee Nee absoluut niet. Zeer gevaarlijk 2x bijna van het Zebrapad gereden. Ook niet. 
Nee Nee, maar dit ligt geheel aan beide rotondes.   Een oplossing zou kunnen zijn om een dubbele 

rotonde aan te leggen bij de ingang van het Marlo terrein, waardoor verkeer kan doorstromen naar 
de Breestraat. Een andere oplossing is mogelijk drempels plaatsen bij beide rotondes, waardoor 
bestuurders meer tijd nemen om te kijken. 

Jazeker, alleen moet dit niet ten koste gaan van de ‘schoonheid’ van het centrum 

Nee de nieuwe rotonde is niet erg overzichtelijk 
Zeker bij de afslag tanken  
Het is te druk mrt verkeer van alle kanten  
Fietser moeten echt opvallen 

Mogelijk 

Nee Totaal niet,vooral de rotonde.  Je moet oprijden dan blokkeer je het zebrapad. Het is zeer 
onoverzichtelijk je moet ogen in je achterhoofd hebben als je daar überhaupt rijd,fietst of loopt. 

Ja. 

Ja Vanmorgen moest ik naar de bedrijfsarts, dus uit het plan Eurocasa kwam bijna niet uit het plan 
vandaan omdat niemand mij voorliet om over te steken bang dat ze een parkeerplaats kunnen 
vinden, gisteren zag ik dat een knulletje  van een haar of 10 werd aangereden hoop dat er gauw wat 
word aangedaan. Ook de bloembak bij het oversteken neemt veel zicht weg weg kan niet zien of er 
verkeer vanuit de richting Action naar spoorsingel komt. 

Ja maar de mensen maken daar geen gebruik van. 

Nee Nee de rotonde had een extra baan gemoeten, zodat de mensen die rechtdoor willen sneller kunnen 
en niet alles vast staat. 

Als de lift kapot is, moet je alles naar boven tillen. Niet prettig. 

Ja Nee, verkeerssituatie voor fietsers en voetgangers vindt ik gevaarlijk m. n. bij de spoorsingelrotonde. 
Veel automobilisten rijden zonder te kijken achteruit, zebrapaden worden vaak genegeerd. 

Voor mij wel ja, maar het wordt niet veel gebruikt... 

Nee     
Nee Nee, de rotonde is voor fietsers een Russische roulette. Als fietser ben je aan de goden 

overgeleverd. Ik heb al diverse malen een bijna aanrijding gehad, terwijl ik bijna stilstond met de 
fiets. Auto's scheuren gewoon door! 

Nee, dat vinden automobilisten te ver lopen. 

Nee Voor fietsers is het onoverzichtelijk. Automobilisten letten meer op elkaar dan op fietsers. Dit geldt 
ook voor wandelaars, bij het oversteken van de zebrapaden krijg je regelmatig geen voorrang. Het 
winkelaanbod is geweldig. 

Ja. 

Ja Nee op de fiets is het niet veilig. Ja zeker, maar wel gratis blijven. 
Nee Zou het fijn vinden als er een openbaar toilet kwam  

Ik en heel veel met mij 
Ja heel mooi Maar spiegelglad met de vorst 

Nee Parkeren zou alleen op parkeerdek moeten. Vind de situatie ontzettend onveilig en onoverzichtelijk 
waardoor ik niet graag daar ben. 

Parkeerdek uitbreiden en met meerdere toegangswegen 

Nee Het is te onoverzichtelijk op de rotonde voor fietsers voetgangers en gemotoriseerd verkeer op de 
de rotonde richting parkeer dek en tanken. Er staan vaak auto's te wachten om rechtsaf te slaan en 
dan worden de fietsers en voetgangers over het hoofd gezien. Beter om fietsers aan 1 kant te laten 
fietsen langs dekamarkt. 

Ja dat kan zeker. 

Nee Nee, door de drukte worden fietsers snel over het hoofd gezien. Nee, dit is wat verder weg. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Nee Nee, zeker niet! het is altijd te druk door parkerende en uitrijdende autos. Parkeerplaatsen voor de 
winkels kunnen beter verdwijnen m.u.v. een aantal invalide plaatsen.  Doordat het heel vaak druk is 
op marlo terrein staat het verkeer ook vast op het spoorsingel. Parkeerdek zou de oplossing moeten 
bieden. 

Ja zeker!! 

Nee Voor fietsers is het erg gevaarlijk. De rotonde is zelfs voor auto's onoverzichtelijk. Ja, helaas wordt daar nog steeds te weinig gebruik van gemaakt. Ik zou de parkeerplaatsen aan de weg aan 1 kamt 
weghalen zodat er een aparte fietspad gemaakt kan worden. Veel veiliger en de auto's op het dek laten parkeren 

Nee Nee er wordt te weinig op gelet door de verkeersdeelnemers en vooral op de rotonde. Ja genoeg parkeerplaatsen. 
Nee Ik mis een zebrapad ter hoogte van bakkerij Schoone richting Praxis Nee, dat is net te ver weg 
Ja Nee, de rotonde in het midden is gevaarlijk. De entree voor de parkeerplaats op het dak zit op een 

onhandige manier en wordt daardoor te weinig gebruikt. 
Zeker, maar de entree zit op de verkeerde plek. 

Nee Totaal niet,  automobilisten wegennet eens wat een zebrapad in houd. Rijden gewoon door als jij 
lopend wil oversteken.  Naar fietsers word al helemaal niet omgekeken. 

Parkeerdek is prachtig alleen de ingang niet echt praktisch.  Er is bij de uitgang een fietspad bij t bruggetje daar moet je 
ook 2x kijken voor je doorrijd. 

Nee Nee absoluut niet.op de fiets ben je aan gekkigheid van de bestuurders van auto's overgeleverd. 
Alternatief alleen nog boven op de parkeergarage en een mooi wandel fiets route. Veel meer 
exploiteren maar meer voor fietsers en voetgangers ipv auto s. 
Boodschappen ophalen aan de achterzijde! 

Dat zeker. Meer wandelend publiek en veiligheid ! 

Ja Heel slecht bedachte rotonde. Voetgangers steken erover. Fietsers durven er niet te fietsen en gaan 
daardoor te langzaam, waardoor er snel weer een auto voor gaat omdat het er altijd druk is. 
Iedereen loopt met winkelwagens over de weg naar hun auto toe. 

Elke extra plek helpt 

Ja Nee, zeer gevaarlijk voor voetgangers en fietsers. Automobilisten rijden er ongeduldig omdat ze zo 
dicht mogelijk bij de winkels geparkeerd willen staan. Ook de winkelwagens die vaak ver op de weg 
staan zijn levensgevaarlijk. 

Nee mensen willen tegenwoordig gewoon zo dicht mogelijk bij de ingang staan dus zolang ze ver met de winkelwagen 
moeten lopen zal er geen gebruik worden gemaakt van het parkeerdek. 

Nee Die rotonde is onoverzichtelijk  de automobilisten zijn niet met autorijden bezig maar met kijken 
baar parkeerplaats, kijken ook niet aks se uit parkeerplaats komen  als fietser ben je daar vogelvrij 

Nee  want zekf de marlo bezoekers vinden ze niet 

Nee nee als fietser moet je supergoed uitkijken. automobilisten denken dat ze er alleen rijden vooral bij 
de  beide rotondes.  laatst weer een aanrijding gezien  tussen een kind op de fiets en een 
automobilist, gelukkig alleen blikschade, maar is de zoveelste keer heb ik gehoord 

maak ik geen gebruik van heb alleen een fiets 

Ja Is voldoende en duidelijk aangegeven. Er is een ruim parkeerdek 
Ja Nee totaal niet Nee 
Nee Ik werk zelf bij een winkel op het terrein en het is levens gevaarlijk. Auto's rijden veelste hard en 

hebben totaal geen geduld. Fietsers zijn onduidelijk. Te weinig gedacht over voetgangers met 
betrekking tot de rotonde, geen voetganger plek om van de bakker naar praxis te aan, dan moet je 
helemaal richting action lopen. Auto's parkeren bijna niet op het parkeerdek dus als je beneden 
parkeerplekken zou opofferen voor meer focus op fietsers en voetgangers en een veiligere situatie 
dan is het opgelost. Met het bijkomende flatgebouw komen er toch meer voetgangers in beeld. 
Tevens had het echt een andere rotonde moeten zijn want als fietser ben je niet duidelijk en zit je in 
een veelste krappe kijk hoek van de automobilist waarna vervolgens ook nog eens een zebrapad 
komt. Het is veel gevaarlijker geworden dan dat het was. 

Nee zeker niet. Het marloterrein is veelste druk, de automobilisten moeten zich alleen nog beseffen dat ze ook boven 
kunnen parkeren want hoe vaak ik wel niet ruzie om een parkeerplek heb gezien is om gek van te worden. Zorg er eerst 
maar voor dat marloterrein bezoekers wennen aan het parkeerdek. Echt geen denken aan. 

Ja Nee niet echt. Er mist een zebrapad tussen de bakker en de praxis. Ook zou er aan het einde van het 
marlo, bij de lidl en praxis, misschien ook een rotonde kunnen komen. Nu maken mensen daar 
gekke u turns als ze geen parkeerplek kunnen vinden. 

Nee denk dat mensen dat te ver vinden lopen. 

Nee Zeker niet!  
Erg onoverzichtelijk, bepaalde personen snappen daar ook verkeersregels niet. Een chaos vind ik het 
daar 

Ben ik nog niet geweest. 

Nee nee, niet voor fietsers! 
auto's kijken niet goed uit,  denken dat ze voorrang hebben ! 
Als fietser zijnde moet je constant de auto's in de gaten houden anders wordt je van je fiets af 
gereden 

geen idee, komt niet met auto 
 
het is denk ik ook niet echt bekend  dat je daar kan parkeren en je dan lopend zo in het centrum bent 

Ja Nee niet echt veilig zeker voor fietsers niet. Parkeervakken zijn zeer onoverzichtelijk bij het achteruit 
rijden voor de auto’s.  Beter aangeven dat er een parkeerdek is. 

Dat zou kunnen er word nu te weinig gebruik van gemaakt. 

Nee Ik vindt het niet supper veilig want als je met de scooter of fiets over moet steken moet je zo goed 
uitkijken want de auto s stoppen niet een voor je dus moet je uitkijken dat je niet voor je sokken 
word gereden.ja 

Ja 

Ja Er is totaal niet aan de fietsers en oversteekplaatsen gedacht, hierdoor ontstaan veel olifantpaden in 
het groen zowel door voetgangers en fietsers. Wil je de verkeersregels volgen moet je als fietser hele 
omwegen maken. kortom een zeer slechte infrastructuur voor fietsers en voetgangers. 

Nee, de mensen zijn al te beroerd om een niet elektrische auto in een normaal parkeervak te parkeren en zetten deze bij 
een laadpaalvak neer om zo  minder ver te hoeven lopen dus een alternatief voor het centrum is het zeker niet. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Ja Nee, er ontstaan heel veel verkeersopstoppingen door wachtende mensen voor het parkeren Ja, maar het wordt nog onvoldoende benut. Zie bovenstaand antwoord 
Nee Rotonde en fiespad bij entree marlo terrein is vaak onoverzichtelijk. 

Staat vaak op spoorsingel te wachten 
Prima plan en parkeerplaatsen op marlo terrein vervangen voor groen zodat ook de bezoekers op het parkeerdek gaan 
parkeren 

Nee Bij de rotonde is het nu prima geregeld   maar er is geen rijwielpad en stoep langs de 2  zijkanten 
van de Deka en de Praxis  wat voor gevaarlijke situaties zorgt. 

Nee natuurlijk niet, het is nu al dagelijks een opstopping door auto's die niet door willen rijden naar het parkeerdek boven 
maar liever lekker lang willen wachten tot er eindelijk iemand uit zijn parkeervak beneden is weggereden zodat de 
automobilisten achter hem veel te lang moeten wachten waardoor er regelmatig een file op de spoorsingel ontstaat. 

Nee   Ja 
Nee Nee niet echt die rotonde is altijd goed opletten als je op de fiets bent en op het terrein zelf gebeurt 

het mij vaak dat auto's gaan parkeren zonder te kijken naar fietsers 
Volgens mij niet 

Ja Nee er is te weinig verlichting. 
Leuk die kerstversiering maar je ziet de voetgangers bijna niet die oversteken. 

Ja 

Ja Parkeer vakken dienen 
Andersom beleid te zijn 
Dat je achteruit moet inparkeren het is er zo druk 
Dat je met wegrijden aut.os 
Fietser.s niet goed waar neem niemand stopt ook meer voor mekaar 
Dus hou daar rekening mee. 
En die karren weg tussen die 
Parkeer vakken. 

Mensen gaan daar geen gebruik van maken 
 
Daar is t winkel bezoek te kort voor. 

Ja Slecht, automobilisten hebben allemaal haast en kijken totaal niet naar de fietsers op de rotonde. 
Een zebrapad of oversteekplek voor voetgangers aan de kant van karwei naar praxis zou een optie 
zijn omdat mensen n allemaal oversteken op het rotonde fietspad.  
Helaas gaan ook weinig auto's het parkeerdek op waardoor het erg druk en chaotisch is bij de 
parkeerplaats beneden 

Het zou best een optie zijn, helaas zijn de meeste mensen liever lui en willen een parkeerplek naast de winkel 

Ja Naar de Aldi vanaf de dekamarkt lopen is heel gevaarlijk.. als daar een oplossing voor komt dan 
zouden heel veel mensen (met kinderen) blij zijn. 

  

Nee nee door de karren te moeten pakken naast het zebrapad pak je met gevaar voor eigen leven een kar 
daar om nog niet eens over het zebrapad wat er niet ligt te spreken vanaf de praxis naar bakkerij 
schoone + als fietser wordt je vaak bijna doodgereden al is dit in heel beverwijk zo 

Nee, veel mensen zijn onbekend met dit parkeerdek 

Nee Nee door alle opstoppingen om te parkeren voor de deur is het voor fietsers en voetgangers onveilig 
om daar ook nog eens tussen door te moeten. 

Ja de afstand tussen de deuren en de parkeerplekken moet groter zodat men rustiger gaat parkeren en ook het door 
gaande verkeer over het Marlo terrein moet worden gescheiden van het parkeer verkeer 

Nee Ja, mits men rustug rijdt ee, te ver van centrum 
Nee Absoluut niet!!! Lees de comments op fb er maar op na. Het is levensgevaarlijk voor voetgangers en 

de beplanting tussen de parkeerplaatsen moet weg. Voetgangers moeten zich vrijelijk bewegen. Bij 
de rotonde is er NIET met de voetgangers rekening gehouden. Hoe kunnen wij daar lopen??? 
Waardeloos bedacht! Weg centjes weer. Bloedirritant! 

Nee, beneden minder parkeerplaatsen, verplicht men om boven te gaan parkeren. Dat bevordert de 
verkeersdoorstroming! In het centrum zijn er genoeg parkeerastsen. 

Ja Nee. 
1. Parkeren. Veel kort parkeerders die in en uit gaan, dus opstoppingen (wachtend verkeer) 
waardoor de rotonde bij de spoorsingel vast loopt. Infarct zone.  
2. Fietspad. Exact achter de parkeervakken, niet handig, als auto's achteruit moeten rijden en een 
stuk de weg op moeten om te kijken.  
3. Rotondes. Spoorsingel is druk, fietsers, voetgangers aan beide kanten, maar rechts 
onoverzichtelijk voor de bestuurders van auto's die het Marlo terrein op willen. Vooral als je goed 
moet opletten aan beide kanten met het snelle electrische verkeer van tegenwoordig.  
4. Mega bloempot voor de rotonde spoorsingel. Onoverzichtelijk nogmaals!! Je ziet niet wat er van 
rechts aan verkeer komt. Als bestuurders te snel komen aanrijden kan dit gevaarlijk zijn.  
5. Rotonde Dekamarkt. Dit slaat natuurlijk nergens op. Je zou eigenlijk voor het zebrapad moeten 
wachten, om eventueel voergangers en daarna fietsers voorrang te geven. Daardoor geen overzicht 
wat er aan auto's de rotonde op komt. Te klein om een roronde te zijn. Gewoon haaien tanden weer 
instellen voor verkeer die van zijwegen komen. 

Nee, centrum is te ver weg dan. 

Nee Ik weet niet of het voldoende is, maar wel verbeterd Ja, maar je moet er niet te veel van zien als je door de stad loopt. Dus niet zo'n lelijke parkeergarage als de Raaks in 
Haarlem ooit was...maar dan met winkels eronder 

Ja Nee, zeer onvoldoende! Zeker op de 2 rotondes, zowel voor automobilisten als voor fietsers. Verkeer 
voor beiden komt van alle kanten, opstoppingen door wachtende auto's voor zoeken 
parkeerplaatsen. Kortom zootje, vooral in spitsuren- en dagen, stroopt dan tot ver op Spoorsingel. 

Autodek prima, genoeg plaats, maar dan komt er nog meer auto druk op Marlo terrein, voor wat betreft aanvoer verkeer. 
Het rijdt daar gewoon niet door. 

Nee Het fietspad bij de rotonde is niet echt overzichtelijk, er gebeurt "veel" Nee, voelt als te ver weg 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Ja Nee, levensgevaarlijk van de action naar de deka markt moet 
Je of via de bosjes naar de overkant of via het fietspad, of je moet helemaal omlopen dat doet 
niemand dus dan krijg je een rommel!… 

Zal vast wel 

Ja Er is veel onduidelijkheid.  Voor de voetgangers mist er een zebrapad bij de rotonde, hierdoor lopen 
er veel over het fietspad en dat maakt het onoverzichtelijk.  
Tevens loopt de hele buurt vast door de hoeveelheid auto's in het weekend die geen kant op kunnen. 

Nee het is er in het weekend al veels te vol en te druk 

Nee Niet helemaal, voor fietsers is het druk en wat onoverzichtelijk, vooral bij benzinepomp Nee, te ver weg 
Nee Nee, vooral niet vanaf aldi naar deka, en zeker niet voor moeders met kinderwagens of kleine 

kinderen 
Nee, net te ver weg 

Ja Nee Ja 
Nee Niet voldoende en erg onoverzichtelijk Nee, te ver van het centrum 
Nee Nee, het is er altijd ontzettend druk en het lijkt dat mensen weinig gebruik maken van het 

parkeerdek. 
Voor mensen van iets verder af, ja. Voor mij uit Beverwijk, nee. Ik parkeer liever dichtbij als ik even gauw iets moet halen 
op de Breestraat. Een ondergrondse parkeergarage onder het meerplein zou ideaal zijn! 

Nee Waardeloos vooral met in en uitparkeren......fietsers zie je gauw over t hoofd. 
Auto lekker boven neerzetten 

Jazekers 

Ja Echt niet veilig op de rotonde, auto’s moeten  op zoveel letten. Vind het een drama Ik denk dat het niet nodig is omdat het niet meer zo druk is op de breestraat 
Ja Het is er vaak erg druk en de rotonde aan het begin is voor fietsers niet altijd veilig. De situatie op het 

terrein zelf vind ik ook niet overzichtelijk voor fietsers. Ik vermijd het Marlo terrein het liefste. 
Nee lopen naar de breestraat vind ik persoonlijk te ver. 

Nee Slecht niet veilig je wortd zo. Om ver gereden nee Nee 
Nee   Ja 
Nee Levensgevaarlijk als fietser de rotonde gebeurt te veel voor automobilisten waardoor ze niet 

opletten,fietsers ,zebrapad,twee richtingen .als je je weg vervolgt op de fiets auto's die achteruit 
rijden vanaf parkeerplaatsen die fietsers niet zien door drukte volgende rotonde weer hetzelfde ik 
rojd hier meerdere keren per week maar het is spelen met je leven en langzaam op de  fiets rijden 
met je handen aan de rem 🙄🙄 

Zekers erg mooi ruim ,maar een hoop bezoekers zijn er nog nooit geweest en nemen de moeite niet om even door te 
rijden waardoor er op de spoorsingel vaak al een file staat om op het marlo terein te komen waardoor weer extra 
gevaarlijk voor fietsers omdat ze allemaal gehaast zijn en op een plekje wachten van iemand die instapt 

Nee Niet goed, te druk Als er een goede ov verbinding is 
Nee Nee. Ik rij hier regelmatig met de snorscooter langs op de rotonde Spoorsingel (op het fietspad dus). 

Het is al meermalen gebeurd dat ik vol op de rem moet omdat auto's mij geen voorrang geven 
Nee, te ver van de Breestraat 

Nee Nee. Onoverzichtelijk. Te weinig controle op naleven verkeersveiligheid Nee te grote loopafstand 
Nee Bij rotonde bij het tankstation best wel gevaarlijk Dat denk ik wel 
Nee Door drukte en alles op elkaar, worden fietsers snel over het hoofd gezien Geen probleem! 
Ja Bij de rotonde is geen oversteek voor de voetgangers alleen haaien tanden voor de fietsen die daar 

voor rang krijgen. 
Auto’s moeten gewoon naar het parkeerdek boven de winkels. 

Nee Ka Nee want het is best wel ver ervan vandaan 
Nee Nee de rotonde is slecht zichtbaar als je op de scooter zit is erg gevaarlijk  

 
Fietspad is niet handig met de weg vanaf de praxis 

Niemand weet het staat niet duidelijk genoeg 

Ja Nee!  Als wandelaar en fietser is het bij de Dekamarkt-rotonde slecht geregeld. Dat vinden veel mensen vast te ver lopen.... 
Ja Nee  de rotonde die nieuw gebouwd is is on overzichtelijk met de zebrapaden veel te dicht op het 

afstaande verkeer. Ook zie je als automobilist erg slecht wanneer er een fietser van rechts komt 
doordat het heel moeilijk rijden en afslaan is in de bochten en de fietspaden gelijk liggen met de auto 
rijbaan. 

Dat is echt perfect helaas gebruikt niet iedereen het nog terwijl het ideaal is en zeer veel ruimte heeft! 

Ja Nee, bij de rotonde aan  de praxis kant, moet er nog een zebrapad komen. Ook een bord met verkeer 
op rotonde heeft voorrang is handig, nu heb je vaak dat fietsers nog even snel de rotonde opduiken, 
vooral erg lastig bij het tankstation / parkeerdek gedeelte. 

Nee is te ver lopen voor sommige mensen. Ook is het parkeerdek 1 grote schaatsbaan als het geregend en daarna 
gevroren heeft. 2 weken geleden al paar keer bijna een ongeluk gebeurd door de gladheid, en veel mensen die vallen. 

Nee nee vind ik  niet en zeker  moet je goed opletten   bij de deka markt parkeerplaats .en zeker aan de 
ingang kant. 

ja zeker en vooral   een alternatief vervoer b.v  busje 

Ja Nee, als je met de fiets bent bij de rotonde tankstation ziet men je 9 van de 10 keer niet.  
Daarnaast vind ik de mogelijkheden om met je fiets de stoep op te gaan te beperkt. Niet om te 
fietsen op de stoep maar je fiets neer te zetten. Ik denk dat dit komt omdat de fiets  parkeerplekken 
niet heel duidelijk zijn en daardoor dan voor de verlaagde stoep worden gezet. 

Er is toch al parkeren op het dek? Maar met gladheid een uitdaging.  
 
Nee ik denk dat je lekker het fietsen moet stimuleren. Maak buiten de stad een plek met deel fietsen, dan fiets je lekker 
naar de stad of het strand. 

Nee Niet veilig. Als bestuurder auto teveel waar je op moet letten. Fietsen, zebrapaden, verkeer dat 
achteruit de parkeerhavens uitrijden, winkelkarretjes die ergens tussen geparkeerd staan. Het is 
teveel om op te letten 

Ik denk dat men dat te ver vindt 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Nee Nee, absoluut niet. Niet veilig voor fietsers, maar nog onveiliger voor voetgangers. Zebrapaden lopen 
tussen de geparkeerde auto’s door over de doorgaande weg. Je wordt niet of niet op tijd gezien. 
Rotonde is vreselijk voor de fietser. Tevens langs de Deka en langs Blokker Schoone zeer 
onoverzichtelijke verkeerssituatie, auto’s doen daar vaak maar wat en letten minder op andere 
weggebruikers. Wat ook een gekke situatie is: de winkelwagentjesplek van Lidl/Deka. Die staan 
naast de parkeerplaats, d 

Vindt men te ver weg. 

Ja Nee, er zijn voortdurend opstoppingen. De rotonde was wel een enorme vooruitgang.  
Niemand lijkt bereid een stukje te lopen terwijl op het parkeerdek nog heel veel plaats is.  Er is wel 
wat overlast van baldadigheid en zwervers die roltrap en lift saboteren. 

Nee . Te ver van de Breestraat. 

Ja     
Nee Het Marlo terrein is 1 groot drama wat verkeer betreft. Door het in en uitsteken van auto’s in de 

vakken ontstaat er continu een verkeersinfarct. Je kunt dan de auto’s niet goed zien aankomen. En 
voor fietsers is het helemaal niet te doen. Je ziet ze daarom bijna ook niet. Ook zit het parkeerdek 
verstopt en snap ook de keus niet waarom de ingang hiervan niet gewoon aan het straatbeeld zit. 
Zodat mensen die ook daadwerkelijk zien. Die hele strook moet op de schop en op een slimmere 
manier worden ingericht zodat het verkeer makkelijker naar het parkeerdek kan ipv continu wachten 
totdat al het verkeer voor je een plekje aan het zoeken is voor de winkel. 

Nee. Mensen zijn lui en willen op steenworp afstand staan. Vandaar ook dat iedereen zit te wachten op elkaar om precies 
voor de deur te staan bij de winkel waar ze moeten zijn. Mensen zijn mensen. 

Nee Als je met de fiets bij de action vandaan komt, en je wil terug richting brink, moet je een stuk terug 
over de stoep. En dan ga ik vanaf het hoekje voor schoone de rotonde op. Dat valt niet altijd mee. 
Soms zet ik hem bewust voor de lidl, maar dan moet je ook wat capriolen uithalen om terug op de 
weg te komen.  En oversteken van de praxis naar de overkant is ook een uitdaging.  Je gaat niet 
helemaal doorlopen naar achter waar een zebrapad is. Iedereen steekt over tussen de auto's door, 
wat ook de veiligheid niet bevordert. 

Ja, maar sinds de liften steeds kapot zijn, zet ik hem daar bijna niet meer neer. Ik vond het handig om naar de lidl te gaan, 
maar trof meerdere keren kapotte liften aan, toen heb ik dat maar opgegeven.  Als je geen kar vol boodschappen hebt, 
kan het handig zijn, maar juist als je daar bent ga je naar meerdere winkels. 

Nee Drama, te druk. Afgelopen zondag was het zelfs zo druk dat er file stond op de spoorsingel (beide 
kanten) richting marlo.  
Het wordt zelfs drukker... meer winkels die dagjes mensen trekken en woningen? Dodelijke 
combinatie verkeer wat bouwartikelen komt halen en wandelaars.... 
Mooie vraagstelling: Willen we te veel? 

Nee. 
Ga jij sjouwen met je spullen, half Beverwijk door? 
Maar voor alles is een oplossing. 
Meerplein moet gebouwd worden 😀😀 

Nee De rotonde is niet veilig en een kant mist voetpad van Pricks kant naar de bakker kant. Het is beter maar is slecht gemaakt. Het hobbelt heel erg 
Nee Absoluut niet. De rotonde is zacht uitgedrukt, een drama. Zebrapad, fietsers, direct gelegen aan de 

rotonde. Je komt ogen te kort. 
Nee, die moet gebruikt worden voor het publiek van het Marlo terrein. Men had er een verdieping op moeten zetten en op 
de begane grond geen parkeerplaatsen. Het loopt regelmatig helemaal vast op de Spoorsingel, omdat er auto’s staan te 
wachten op iemand die weggaat. 

Nee Nee,onoverzichtelijk Ja 
Nee Nee, ik vind de veiligheid daar absoluut niet voldoende. Automobilisten letten niet op fietsers en 

crossen zo de parkeerplekken in en uit. Er zijn ook Automobilisten die het verkeer ophouden door op 
de autobaan stil te gaan staan omdat zij vinden het recht te hebben alvast een parkeerplek toe te 
eigenen van iemand die bezette parkeerplek bijna gaat verlaten. Mensen met winkelwagens steken 
de weg over zonder op te letten. De winkelwagenstallingen zijn zeer gevaarlijk wanneer een stalling 
vol is. Winkelend publiek rijdt namelijk evengoed hun winkelwagentje in de al volle rij met 
winkelwagentjes. Dat resulteert in een rij met winkelwagens die uitsteekt over de autobaan heen. 

Wanneer dit duidelijk aangegeven staat, kan het wellicht een motivatie zijn om daar te parkeren. 

Ja Vind het niet veilig. De rotonde thv het tankstation is zeer gevaarlijk. Je moet als automobilist op 
teveel dingen letten zoals fietsers voetgangers die van alle kanten komen. Vooral bij slecht weer is 
het niet te doen. 

Nee het is veel te ver lopen. Vooral als je al veel loopt te shoppen of slecht ter been bent heb je vaak geen fut meer om 
nog dat stuk te lopen. 

Nee Als je vanaf de kant van de aldi naar de Dekamarkt moet lopen met kinderen vind ik het niet veilig. 
Je moet op straat achter de geparkeerde auto's lopen. Achter elkaar want er rijden auto's en er zijn 
fietsers. 
Dit stuk vind ik gevaarlijk. Ik woon zelf op de Spaarnestraat dus kom altijd vanaf deze kant aan 
lopen. 
Voor de resf heel goed en netjes aangelegd 

Zou een alternatief kunnen zijn. Alleen maar goed toch 

Nee Niet echt heel veilig fietsen maar ook met de auto achteruit rijden om weer weg te gaan na het 
parkeren is op drukke dagen lastig . Wil dan ook nog wel eens achteruit inparkeren maar door 
hufterig gedrag van andere marlo bezoekers sla ik dit maar over . Te druk met auto's dus 

Ik heb nog nooit geparkeerd daar . Moet ook wel zeggen dat ik naar het marlo ga bv op Di ochtend. Nooit in het weekend 

Ja Alles heeft te maken met rij gedrag van de automobilisten en de fietsers.  
Accepteer elkaar . 

Te ver weg van het centrum tenzij er een bus verbinding komt. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
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Ja De doorgang van en naar het tankstation is onhandig. Als er 4 auto’s staan en 1 erachter, wordt de 
rotonde geblokkeerd. Als je wegrijdt van het tankstation vind ik dat je weinig overzicht hebt. Ook het 
schuine vooruit parkeren geeft problemen bij het (willen) wegrijden, je hebt het overzicht niet en veel 
automobilisten rijden op de gok weg. 

Nee, te ver weg, zeker nu het gratis parkeren is op zaterdag. 

Nee Het is juist gevaarlijk daar voor fietsers met de rotondes parkeerchaos en winkelend publiek! Nee het parkeerdek is bijna altijd leeg. Dan moet je het centrum al meer doortrekken richting Marlo! 
Nee De doorstroom naar het marlo terrein is slecht zeker als er verkeersregelaars zijn…  

Automobilisten moeten sneller naar het parkeer dek verwezen worden! 
Ik denk het wel er zijn voldoende plaatsen. 

Ja Nee, de rotonde hij het pompstation  is onoverzichtelijk, zeker aan de zijde van de Praxis.  Mensen 
weten nog steeds niet  dat de personen op de rotonde voorrang hebben. Het is ook een mentaliteits  
kwestie. 

Ja, het lijkt alleen wel, dat men er geen gebruik van wil maken. Er zal betere aanwijzingen moeten zijn om het parkeerdek 
te gaan gebruiken. 

Ja De rotonde is drama. Je staat veel te lang stil ook al moet je niet eens op het marlo terrein wezen. 
Rotonde op het terrein zelf ook niet prettig ingedeeld. Fietsers die langs vooruit geparkeerde auto's 
moeten.... en achteruit inparkeren is ook geen optie ivm de indeling van de plekken. In het weekend 
probeer ik er niets eens te komen en rijd om richting breestraat etc. Om de spoorsingel maar te 
kunnen ontwijken. 

Nee 

Nee Nee helemaal niet overzicht is niet goed mensen steken overal over auto’s die file veroorzaken van 
wegen het parkeer beleid het is nog slechter geworden dan dat het al was 

Ja 

  De fiets paden in combinatie van auto verkeer klopt zeer gevaarlijk   
Nee Gevaarlijk met oversteken! Nvt. 
Nee Een onmogelijke rotonde. Geweldige parkeer daken, waar helaas te weinig gebruik van wordt 

gemaakt. Waardoor er files ontstaan tot ruim op de spoorsingel.  Is niet nodig en erg irritant. 
Dat denk ik niet, maar je kunt het wel promoten.  Mooie parkeergarage onder het Meerplein. Werken aan een Groene 
Leefbare Stad....... 

Ja Als fietser wordt je vaak voor je sokken gereden als je geen ogen van voor en achter heb, fietsen 
daar  is gelijk aan zelfmoord plegen. Auto’s rijden vaak zonder te kijken uit parkeervak achteruit  
Als je een winkel wagen moet terug zetten is dat levens gevaarlijk auto’s rijden snel langs je 

Daar voor is het vaak te leeg volgens mij is het te ver weg 

Nee Het is daar pure waanzin. Compleet onveilig voor fietsers. Vooral de rotonde waar automobilisten de 
fietsers maar van één kant verwachten, maar ze van twee kanten is levensgevaarlijk. 

Nee. Automobilisten zijn lui. Veel te ver lopen. 

Nee Bij de rotonde is het chaos en onoverzichtelijk voor fietsers, auto's en voetgangers. Op sommige 
plekken waar je oversteekt, zijn de, drempels TE hoog als je daar met winkelwagen moet oversteken. 
Op sommige plekken staan teveel winkelwagentjes zodat de auto's er bijna niet langs kunnen,, net 
als op het parkeerdek. 

Alleen voor bezoekers van het Marlo terrein 

Nee Nee onvoldoende stoep van Aldi richting deka ! Wel een zebrapad maar loop achter de auto’s langs 
met een kind op de loopfiets en 1 in de buggy 

Ja 

Nee Het is onoverzichtelijk zowel voor fietsen als voor auto's Ja, ik denk dat het inderdaad beter is 
Nee Nee, mensen hebben alleen maar haast en letten niet op. Het grootste probleem is de rotonde op de 

spoorsingel naar het marlo terein 
  

Nee Nee sinds de situatie is aangepast, en met name de rotonde is het zeer onveilig gewonden. Sorry 
hoor, maar even serieus welke dronken verkeers 'expert' heeft deze rotonde ontworpen? Echt niet te 
doen, ik heb nog nooit zo'n achterlijke rotonde gezien. 

Nee, is net te ver lopen. 

Nee   Ja dit is inderdaad een aanvulling 
Nee Nee, heel erg onoverzichtelijk Jawel 
Nee Rotonde voor fietsers super ONVEILIG en ook de rest vh terrein is onveilig. 

Er zou 1 aan rij route moeten zijn naar het parkeerdek, geen parkeerplaatsen beneden meer. Zo 
voorkom je al het in en uitparkeren wat tot onveilige situaties leidt voor iedereen. Geen 
opstoppingen meer omdat iedereen rustig kan doorrijden naar het parkeerdek 

Dat is super maar veel mensen zetten de auto nog steeds voor de winkels 

Ja 1. Op t Marlo terrein mis ik ter hoogte van de midden rotonde een veilige oversteek van de kant van 
de Praxis naar de Kwantum, daar mag voor voetgangers wel een stoep en zebrapad komen. 
2. Op de fiets van t Marlo terrein naar de Spoorsingel, ben je in eerste instantie niet zichtbaar als 
fiets voor de auto als je links afslaat (je buigt eerst af naar rechts) dit is een gevaarlijke oversteek. 

Ja is dichtbij genoeg maar het wordt ook steeds drukker op het Marlo terrein dus sneller vol in de toekomst. 

Ja Onvoldoende. te druk zowel voor fiets als auto en rotonde levensgevaarlijk Nee zeker niet, meerplein laten  anders wordt het centrum helemaal onaantrekkelijk om te winkelen,  de belangstelling 
om te gaan winkelen op de Bree is al heel erg terug gelopen,  neem voorbeeld aan Heemskerk, gezellig centrum dat leeft 
en zeer goed bereikbaar met f iets en auto 

Ja Nee het is veel te druk en onoverzichtelijk voor fietsers, automobilisten. En ik mis zebrapaden en 
voetpaden bij de rotonde. 

Ja dat is alleen bij een beetje vrieskou meteen spekglad! 

Nee Omdat het zo onoverzichtelijk gemaakt is zou je denken dat men rustiger zou gaan rijden, echter is 
dit totaal niet het geval. 

Nee, wordt op dit moment al niet goed genoeg gebruik van gemaakt. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 

100



Ja Erg on overzichtelijk met fietsers en voetgangers die voorrang hebben, zebra padden op de 
verkeerde plek. 

Lijkt mij wel ,staat toch bijna nooit iemand.Maar op meerplein is ruimte zat. 

Nee Nee, het is onoverzichtelijk voor al het verkeer. Nee de hele verkeerssituatie is onveilig 
Nee Ik vind de rotondes op de fiets niet prettig, vooral als je op de sppoorsingel langs de "verkeerde" kant 

de rotonde rechtdoor neemt en op de andere wordt je ook gemakkelijk over het hoofd gezien 
  

Nee Onvoldoende, de rare ronding in het midden voor de fietsers is gevaarlijk en voldoet niet aan een 
vloeiende lijn en zorgt voor ongelukken. De afrit naar de grote rotonde is gevaarlijk, want auto's 
rijden door zonder te wachten. 

Nee, dat denk ik niet en ook niet voor het theater. Het is in de winter en in de avond te donker en voelt onveilig aan. 
Overdag vinden mensen het vaak te ver weg van het centrum. 

Ja De verkeersveiligheid is een drama. De rotonde aan de spoorsingel is levensgevaarlijk. Bijna elke 
dag moet ik vol remmen om de auto's te ontwijken. En ook die op het terrein is gevaarlijk ook hier is 
de fietser vogelvrij! 

Nee, voor de meeste mensen is het te ver lopen. Die parkeren liefst voor de deur van de winkel 

Nee Heel slecht en haast geen invalideplatsen en als er zijn dan staat er altijd geen mensen met 
invalidekaart heelnerg balen 

Voor mensen zonder heniekep wel 

Nee Absoluut niet. Fietsen kun je daar beter laten, of helm, elleboog en knie beschermers aan. De auto’s 
zijn gedwongen vooruit in te parkeren dus ze staan met achterklep en materialen op het fiets 
gedeelte. Ze rijden vaak blind achteruit en zijn gestressed van het lange wachten al voor en op de 
rotonde spoorsingel. Ook daar is het voor fietsers levengevaarlijk. 

Parkeer dek wordt te weinig gebruikt. 
 
Parkeer verbod voor de winkels toepassen en alleen enkele laad en los plaatsen. Zeker in het gedeelte voor de Praxis en 
aan de overkant bij de Action, Kwantum etc. 

Ja Het is zo druk. Je komt ogen te kort Ik parkeer heel vaak boven. Heel prettig 
Ja Wij vinden in het weekend vanaf spoortunnel best wel gevaarlijk, grote opstoppingen ,iedereen wil 

een parkeerplek vlak voor de winkels,terwijl er een groot parkeerdek is. In begin maakte haast 
niemand gebruik hiervan maar nu is het bij meerdere mensen ontdekt maar dit blijft  een punt. 

Voor het marlo terrein is het super, voor het centrum minder de mensen willen nu al voor de deur parkeren op het 
marloterrein. 

Ja Nee Nee 
Nee De verkeersveiligheid laat te wensen over op het Marloterrein. 

Als fietser moet je hopen op bestuurders die goed opletten. Persoonlijk ben ik al drie keer bijna 
aangereden bij betreden van de rontonde. 

Ik denk het niet. Mensen gaan bewust met de auto. Namelijk om dichtbij te kunnen parkeren. Om vanaf Marloterrein 
helemaal naar het centrum te lopen zien zij dan ook niet zitten. 

Ja Prima, licht aan gedrag niet aan de inrichting. Ik gebruik het altijd voor winkelen op het terrein niet naar centrum 
Ja Nee, rotonde gevaarlijke voor fietsers Ja 
Nee Nee. Parkeerplekken middenin vreselijk onhandig en gevaarlijk. Laat burger boven parkeren, vrijwel 

leeg! 
Nee! Dat is veel te ver weg! Ondergronds in het centrum graag! 

Nee Nee. Te druk, onoverzichtelijk. 
Zeer onveilig voor fietsers en voetgangers. 

Nee, mensen willen niet lopen. Bovendien zal de drukte op en rond het maelo terrein daarmee nog verder toenemen wat 
leidt tot nog meer gevaarlijke situaties. 

Nee nee zeer zeker niet. Dit zeg ik al vanaf het begin. De rui.te voor fietser is zi smal dat ze snel geraakt 
worden door n passerende auto. de auots moeten achteruit uit parkeren. dit is onoverzichtelijk. de 
op gang vanaf de spoorsingel is helemaal levensgevaarlijk. in alle opzichten. 

had overdekt moeten zijn. 

Nee Absoluut niet!! En dat is nog zacht uitgedrukt. Voor zowel voor voetgangers, automobilisten of 
fietsers.  Vooral de 2 rotondes waarbij het verkeer van alle kanten schiet. Alles staat vast zodra er 
meer dan 3 autos staan te wachten bij het tankstation. Dan wil je parkeren op het bovendek en kan 
je er niet komen omdat het vast staat. Waarom staan hier uberhaubt geen verkeersregelaars tijdens 
de drukke dagen/ weekenden? 

Nee dat is te ver lopen 

Nee Nee Nee 
Nee Ja hoor. Prima zo! We moeten natuurlijk niet van Beverwijk 1 groot fietspad maken. Zoals het nu is 

is er ruimte voor alle weggebruikers en voldoende zebrapaden voor voetgangers. 
Ja, dat kan. Ik proef aan alle vragen dat auto's weg schijnen te moeten uit het centrum. Volkomen verkeerde insteek. 
Auto's zijn en blijven er! Ook belangrijk voor onze concurrentiepositie. Zorg gewoon voor goede parkeervoorzieningen in 
het Centrum zodat we bezoekers behouden. Marlo heeft eigen, goede voorzieningen. 

Ja Fietsers kijken niet uit Nee 
Ja Nee echt zeer on overzichtelijk geworden. Geen idee. Sta daar nooit 
Nee Nee vanaf spoortunnel naar Marlo is ook al een hele uitdaging op fiets of met auto. Ik kom er bijna 

nooit met auto. Rotonde bij deka bijna van mijn fiets gereden. Mw aangereden daar toevallig stond 
ik net te kijken. Nee het is er niet beter op geworden terwijl er leuke winkels zijn. 

Daar staan nooit veel auto's. En ik denk dat veel winkelend publiek toch liever op meerplein staat. 

Nee Lijkt alsof de fietsers bijzaak zijn. Teveel auto's die niet verwachten dat er een fietser naast hen rijdt. 
Ook veel voetgangers die kris kras overal maar oversteken i.p.v. de zebrapaden. 

Ja, maar wordt nu te weinig gebruikt. Alles parkeert nog op het Marlo terrein zelf. 

Ja Ja Moet meer gebruikt worden is prima 
Ja De rotonde is levensgevaarlijk. Totaal niet overzichtelijk. Heel veel gaan twijfelen Geen idee maar ik parkeer er in ieder geval nooit 
Nee Als je het Marlo terrein op rijdt vanaf de Spoorsingel zijn er op drukke dagen files. Dit wordt 

veroorzaakt door auto's die gaan wachten op een parkeerplaats in het eerste gedeelte voor de 
praxis. Hierdoor stroopt het verkeer op en staat het op de Spoorsingel al vast. Jammer want er zijn 
voldoende parkeerplaatsen. Misschien is het parkeerden bij veel mensen nog niet bekend. 

Ja waarom niet! 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Nee Nee, voetgangers bij de rotonde bij bakker Schoone hebben geen zebrapad. Ook is het vaak zeer 
druk met auto's zodat het verkeer vast staat . 

Nee deels. Beter voor bezoekers van het Marlo terrein. Er wordt steeds meer gebruik van gemaakt. Als ook auto's voor 
het centrum gebied bij komen dan is de verkeers gaos compleet. Niet doen! 

Ja ja Nee wel de werknemers van de winkels verplichten boven te parkeren 
Nee nee, nergens een voetpad, te weinig veilige oversteek plaatsen, en auto rijden veel te hard, met tot 

gevolg dat je niet eens normaal het zebrapad kan oversteken. Je moet lang de deka naar de aldi op 
de weg lopen. veel te gevaarlijk 

nee, ik een al het druk is het aardig vol, probleem is dat mensen die naar de zwarte markt gaan de auto parken in het 
centrum want dat is gratis. Zorg er voor dat parkeren op de zwarte markt gratis is, of goedkoper dan nu 

Ja Over het algemeen wel maar als je naar de spoorsingel fietst en niet richting Breestraat gaat maar 
Links af wilt slaan maak je een rare bocht en automobilisten zien je niet. 

  

Ja Nee totaal niet. Fietsen langs een parkeerterrein is altijd gevaarlijk maar op het Marlo helemaal. 
Mensen kijken gewoon niet, zetten de auto vooruit ingeparkeerd en rammen hem achteruit terwijl jij 
daar fietst. Of parkeren wel achteruit in maar rijden een stuk naar voren omdat ze het anders niet 
kunnen zien, logisch, maar vervolgens moeten de fietsers uitwijken met alle mogelijke gevolgen van 
dien. 
De rotonde vanaf de spoorsingel het Marlo op is ook gevaarlijk, dat ligt niet aan de rotonde maar 
aan het verkeersinzicht. Fietsers komen daar van een kant waar automobilisten ze niet 
verwachten.... 

Ja, het centrum (breestraat) van Beverwijk is sl geen centrum meer te noemen met de hoeveelheid leegstand.  
 
Centreer meer op het marlo, daar is het nu al drukker dan het in lange tijd op de breestraat is geweest en ga de 
samenwerking aan met Heemskerk als winkelgebied. Beverwijk heeft het Marlo met de grote namen zoal H&M HEMA 
C&A, alle kleinere middenstand gaat zich centreren in Heemskerk.  Zo, verdeel je de parkeerdruk.  Breestraat kan dan 
woningen worden. Beverhof kan zo blijven met, net als de plantage, een klein winkelgebied. 

Nee Het  is 7 dagen maandag tot met zondag  druk 
De verkeersveiligheid  is goed 

Is  de  constructie   wel  sterk genoeg  om zoveel autos  op  het parkeerdek   te dragen 

Ja Nee is een ellende vooral op de rotonde genoeg plek Genoeg plek 
Nee voor voetgangers levens gevaarlijk de autos laten je niet oversteken nee 
Ja Nee, voor fietsers en voetgangers is het niet veilig. Geen zebrapad van schoone richting altijd, geen 

voetpad bij parkeerplaatsen richting altijd. 
  

Ja   Nee 
Nee     
Ja Zeker niet maar dat is wel gebleken Nee  

Jullie zijn opzoek !! Om de wijk auto vrij te maken en willen door drammen  
Hou toch op een centrum zonder auto's  
Breestraat dicht gooien en verkeer andere route! 
En wel laten parkeren er om heen parkeer garage maken anders komen er totaal geen mensen meer winkels zijn er ook al 
niet een kwart staat leeg!! 

Ja Ja prima geregeld! Nee 
Ja Oversteekplaatsen te weinig. Mensen steken overal over. Rotonde onveilig en voor de fietsers is het 

vreselijk 
  

  Vreselijknom te fietsen, elke dag bijna ongeluk. Fietspad is ook wandel oversteek naar bakker 
schoone van af de praxis. Oversteek vergeten. Een ramp. 

Nee 

Nee De 2e rotonde die zich op het terrein bevind is behoorlijk onoverzichtelijk En het is voor mensen niet uitnodigend omdat je echt nog een stuk moet lopen naar het centrum 
Nee Ik maakt dagelijks gebruik van het fiets pad langs het Marlo terrein en word zeker vier keer per week 

bijna aangereden dus is het zeker geen veilige route voor fietsers 
Zeker maar dan moeten ze er wel gebruik van maken 

Ja Nee, zeker niet voor de fietsers en voetgangers. Vooral de rotonde tussen de Dekamarkt en de 
Praxis is rommelig en onoverzichtelijk. Een aantal keren zelf ondervonden dat ik geen voorrang 
kreeg op de fiets door auto's. De wegen voor de Praxis en Kwantum zijn ook onveilig voor fietsers. 
Ook niet goed nagedacht dat als je de weg op wilt op de fiets na een bezoek aan Action, Kwantum 
dat pas kan bij de rotonde. Het zou fijn zijn als er tussen de geparkeerde auto's een oversteekplaats 
cq zebrapad zou komen voor voetgangers. Dat je normaal kan oversteken van de Kwantum naar de 
Praxis en andersom. Was voorheen dacht ik ook zo. Het moet echt veiliger worden want het zal niet 
lang duren voordat daar verkeers ongelukken gaan gebeuren! 

Zou niet weten of het parkeerdek veel gebruikt wordt, heb het idee van niet. Het is nog steeds een chaos en drukte met 
auto's op het Marlo terrein zelf. 

Nee Onoverzichtelijk. Onduidelijke regels.  
Beter bewegwijzering, logischer indelen. 

Nee, te ver weg 

Nee Nee… dat hele parkeerterrein levert levensgevaarlijke situaties op. Dat begint al bij de rotonde bij de 
spoorsingel. Door de steekvakken op het Marloterrein levert dat veel oponthoud en onoverzichtelijke 
situaties op. De file staat soms ver op de spoorsingel. Vervolgens is er een rotonde waar fietsers 
vogelvrij lijken omdat uit 6 verschillende richtingen auto’s lijken te komen die parkeerplek zoeken of 
er juist uit willen… chaos dus.. 

Zèker, maar dan moet dat wel veilig te bereiken zijn 

Nee Nee  ik vind het voor een ieder die gebruik maakt van het terrein onveilig. Erg onoverzichtelijke 
rotondes. Fietsers moeten nabv bij Action te zijn geweest of het gehele terrein rondfietsen om terug 
te gaan naar de Deka of zoals er nu velen doen over de stoep 

Ja dat zou een optie kunnen zijn 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
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Nee Levensgevaarlijk ( teveel onoverzichtelijke rotondes)...en onnodige filevorming iedere dag door 
automobilisten die wachten tot er iemand wegrijdt. Files zelfs tot ver op de spoorsingel.  Oplossing: 
verplichten te parkeren op grote dak boven en beneden veel groen en fietspaden. 

Nee...hier moeten de Marlon bezoekers parkeren zodat het beneden veeeeel veiliger wordt !!! 

Ja Nee zeker niet!! Op de rotonde (spoorsingel) slecht zicht, je ziet de fietsers vaak te laat... dit komt 
ook door alle elektrische fiets.  Op het marlo zelf wordt er vaak te hard gere 

Als er gebruik van gemaakt was lt wordt wel, dat wordt heel weinig gedaan 

Nee Het is erg onoverzichtelijk. Vooral vanaf de rotonde is het lastig te zien of de fietsers de rotonde op 
gaan of het Marlo terrein 

Een alternatief is het, maar of het de verkeersveiligheid verhoogd is nog maar de vraag 

Nee Nee, het zou fijn zijn als er een oversteek komt tegenover de bakker, zodat je aan die kant ook veilig 
richting de Dekamarkt kan lopen. 

Nee, daarvoor zijn er te weinig winkels op het Marlo terrein 

Nee Nee, het is levensgevaarlijk om langs de geparkeerde auto’s te rijden op het stuk terhoogte van de 
praxis en langs de dekamarkt. Automobilisten hebben weinig overzicht. 

Ja 

Ja Rotonde onoverzichtelijk, belachelijk ‘ingewikkeld’, vooral als je snel moet reageren. Zebrapaden 
sluiten niet overal aan op aflopende taluds (bij deka), geen zebrapaden aan kant van rotonde russen 
praxis en bakkerij (mensen lopen op fietspad). 

Nee, omdat er vooral door bezoekers van deka dichtbij de winkel geparkeerd word ivm sjouwen met boodschappen. P-
dek had boven deka gemoeten, dat had het wel gewerkt. 

Nee Nee, degene die dit bedacht heeft mag echt ontslagen worden. Hoe kunnen zoveel mensen met dit 
project bezig zijn geweest en niemand die even dacht dat de rotonde bij de spoorsingel 
levensgevaarlijk is voor fietsers. 

Er wordt voor zoveel geld een gloednieuw parkeerdek gebouwd maar vervolgens laten jullie ook enorm veel 
parkeerplaatsen aanleggen voor de winkels zelf. Natuurlijk gaat geen hond gebruik maken van dat parkeerdek als er 
beneden parkeerplaatsen zijn. Nu staat er continu file omdat iedereen beneden wilt parkeren. Ongelooflijk wat een 
verspilling. Het moest gewoon enkel bovendeks worden en naast de deka. Tussen de praxis en action moest gewoon een 
groen pleintje komen gecombineerd met laden en lossen. Ohja en nu we toch bezig zijn, geen hond die gebruik maakt 
van de elektrische laadparkeerplaatsen ook een hele grote verspilling! 

Ja Het is veilig als mensen ook luisteren en goed uit kijken en weten wat ze doen allen ik heb al op de 
rotonden a bijn meer dan 10 bijn iemand op me auto gehad omdat ze niet uit kijken of even snel 
door rijden 

Ja is mooi ik maak er ook gebruik van 

Ja Nee, de automobilisten zien je als fietser snel over het hoofd. Zeker bij de rotondes. Tevens doordat 
je overal als voetganger door het groen kan lopen steken voetgangers overal zomaar over ipv via 
voetpad/zebrapad. 

Ja goed alternatief zorgt voor meer overzicht. 

Nee Het is onveilig door de manier hoe er voorrang geven moet worden. Op de rotonde.  De manier van 
parkeren en de fietspaden zitten elkaar in de weg 

Ja, maar dan gratis parkeren 

Ja Nee, de rotondes zijn niet veilig voor fietsers. Ik zou mijn kind van 10 zeker niet alleen over het 
marloo laten oversteken zelfs niet op de zebrapaden. Als fietser op rotonde wordt je snel over het 
hoofd gezien. Zelfs geld voor de rotonde aan de spoorsingel. 

Nee absoluut niet. 
 
Is toch veel te ver. De mensen zullen in de wijk ervoor parkeren bijvoorbeeld bij de oever, graaf janstraat of graaf 
florislaanlaan! Dan belast je de bewoners daar er meer mee. Plus de rotonde aan spoorsingel naar marloo is altijd file 
vorming door de slechte doorstroming. 

Nee Heel slecht  en gevaarlijk Nee.. de gemeente moet met dirk kat gaan zitten hoe het veiliger kan op de marlo.. want  het is er niet beter op  geworden 
op het marlo.. dan had het beter het oude kunnen blijven 

Nee Nee je wordt bijna van je fiets gereden door autos die in of uit parkeren Ja maar dan moeten mensen het ook echt gebruiken 
Nee Voor de fietsers is de rotonde niet veilig 👍👍 maar al die parkeer plekken op het marlo terrein zijn niet van de gemeente 
Ja Jawel. Als voetganger kun je iets meer punten krijgen om overste steken bij de Action maar dat is 

het wel. 
Ja zeker. Er zijn er al diversen dienaar gebruik van. maken. 

Ja Nee erg onoverzichtelijk, auto’s zien fietsers niet. fietsers kunnen nergens “normaal” oversteken bijv 
tussen de action en praxis om weer het Marlo af te gaan moet je eerst het gehele Marlo affietsten 

Ja 

Nee Fietsers worden vaak over het hoofd gezien op de rotonde nabij Kruidvat Ja. Super, altijd voldoende ruimte 
Ja Onoverzichtelijk teveel uitvalspunten en de rotonde is af en toe gewoon niet te doen. 

 
Spoorsingel- rotonde is voor fietsers gewoon gevaarlijk. 
 
Teveel  verkeer uit teveel zijwegen. 

Jazeker. En daar ook 1 route van en naar toe. Nu sta je in de file om er op een drukke dag re komen. Dat geeft ook weer 
gevaarlijke momenten. Zaterdags is niet te doen ! 

Nee Rotondes zijn onoverzichtelijk en  iedereen fietst zo van de stoep tegen het verkeer in Nee 
Ja Heel onveilig, de rotondes zijn zo gevaarlijk,voor fietsers, voetgangers en voor automobilisten .het is 

zo moeilijk te overzien voor de automobilist. En ik zo graag meerdere oversteekplaatsen voor de 
voetgangers zien. 
 
Misschien ook wat meer aanwijzingen voor het parkeervak, dat wordt veel te weinig gebruikt, helaas 

Dat denk ik niet. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Nee Nee ik kom er bijna niet. 
Want je moet continue uitkijken daar. 
Ze rijden te hard. 
Komen van alle kanten. 
Voel me daar niet veilig op de fiets 

Geen idee kan ik niet over mee praten 

Nee Nee, het is vaak erg druk en mensen (automobilisten) zijn naar mijn idee te gefocust op het vinden 
van een parkeerplaats, hierdoor letten zij minder goed op andere weggebruikers.  
Vooral de rotonde op de hoek van bakker schoone, vind ik erg gevaarlijk. 

Als hier meer naar verwezen wordt, zou dat een optie kunnen zijn.  
 
Ik doe zelf alles op de fiets, dus vind het moeilijk inschatten of dit een goed alternatief is. 

Ja Nee als je langs het kruitvat rijd en dan rechtsaf richting het tankstation afslaat. Kan je als 
automobilist heel slecht de fietsers zien.En ik vind het ook niet erg veilig met dat zebrapad maar 
snap dat dat niet anders kan 

  

Ja Fietsers of scooters worden vaak te laat gezien. Nee. Te ver lopen. 
Ja Rotonde op het marlo terijn kan je als voetganger maar aan eenkant oversteken .en ik zou in de 

groenstook ook om de 7 meter een tegel plaatsen nu woorden de boompjes plat getapt om dat je 
anders 50 tot100 meter moet omlopen. 

Nee die gaan geen kilometer lopen naar het centrum en ik ook niet. 

Nee Voor fietsers is het levensgevaarlijk. De fietspaden in combinatie met de zebrapaden maken de 
rotonde midden op het terrein volledig onoverzichtelijk. Auto's moeten daar op onoverzichtelijke 
plaatsen wachten op een punt waardoor voorgangers, fietsers of auto's niet meer door kunnen en 
de verkeersdoorstroming stopt. Hierdoor sta je in het weekend vaak al op de Spoorsingel te 
wachten. 

Nee. 

Nee Nee vanaf de kwantumhallen naar praxis kan je niet oversteken ( hoek bakker schone alleen 
fietspad, had ook een oversteek moeten zijn voor voetgangers 

Nee, te ver lopen 

Nee Rotonde vlak bij de dekamarkt is onoverzichtelijk. 
 
Er gebeurt te veel vlak bij elkaar. 
 
Bij drukte eng om te fietsen. 

Nee 

Nee Rotonde erg onoverzichtelijk. Nee 
Ja Het fietspad en rotondes zijn best veilig, als de automobilisten zich aan de snelheid houden en 

opletten op ander verkeer. Regelmatig wordt er te hard gereden en letten automobilisten die 
uitparkeren of op rotondes niet op medeweggebruikers. Iedereen heeft uiteraard haast. Maar of daar 
iets aan veranderd kan worden???? 

Nee, beide winkelcentra moet je gescheiden houden 

Ja Redelijk als iedereen gewoon op zijn eigen baan blijft rijden. Alleen de winkelwagentjes mogen wel is 
beter opgeruimd worden staan vaak midden op de weg omdat die winkelwagentje hokjes vol staan 

Nee lekker voor marlo houden prima plek om rustig te parkeren alleen jammer dat de liften het vaak niet doen 

Nee nee met de fiets is het vaak gevaarlijk   
Nee     
Nee Onoverzichtelijk bij de rotondes. Gevaarlijk voor fietsers. Nee, te ver lopen naar het centrum voor mensen die slecht ter been zijn 
Ja Een zeer onveilige situaties op heel Marlon terrein wachten tot er een keer een dode valt  zet met 

drukke dagen verkeers regelaars in en stoplichten voetgangers overgang bij zebrapaden 
bestuurders zien geen zebrapaden 

Weet niet nooit boven geweest 

Nee Te weinig oversteek plaatsen voetgangers Nee die word te weinig gebruikt.  
 
Lijkt mij beter om een ondergronds pakeer garage te bouwen net als in Hardewijk 

Ja Nee. Fietsers niet goed zichtbaar. Auto’s laten fietsers niet goed voor. Te weinig oversteekplekken 
voor voetgangers. Doorloop van auto’s niet goed door de rotondes. Winkelwagentjes staan vaak op 
de weg. Vaak onveilige situaties. Niet veilig voor voetgangers om te lopen (sommige plekken geen 
stoep) 

Ja 

Ja Nee niet alleen voor de fietsen  ook boor de voetgangers  ze stopen niet bij de seberapaden  
 
Voor de auto ook je ziet niet voldoende  dat er een fietser aan komt 

Ja 

Nee Nee; er is een prachtig parkeerdek, voor iedereen toegankelijk ook als je slecht ter been bent, waar 
veel te weinig mensen gebruik van maken. 
 
Verbied parkeren aan de rechterzijde van het terrein. Dan kunnen fietsers rustig doorfietsen en is er 
ruimte aan de linkerkant om uit  te parkeren. 

Zeker!  Wij parkeren er altijd! Ook als we naar de Breestraat gaan! 

Nee     

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Nee Nee en dat ligt niet aan het terrein maar aan het gedrag van de automobilisten. Nee, want het meerplein, stationsplein en de parkeerruimte achter de Beverhof bieden voldoende parkeerplekken. 
Ja voetpaden liggen niet handig en ontbreken op plaatsen waar dat nodig is,  

 
Zebra tov populaire shops liggen op onlogische plek. 

Nee,  liggen te ver van supermarkten. 

    Nee 
Ja Mag wel 30km zone worden Ja 
Ja Nee. Ik mis nog een voetgangers oversteekplaats bij de rotonde van de kant van de praxis richting ik 

de bakkerij. Omdat daar geen voetgangersoversteekplaats is zorgt dat vaak voor gevaarlijke 
situaties. Omlopen via praxis, naar deka, van deka naar Blokker, van Blokker naar de bakkerij (zoals 
het nu zou moeten met de huidige oversteekplaats) gebeurt niet. 

Niet voor centrum Beverwijk, wel voor bezoekers marlo l. 

Ja Kan beter.... het is er altijd zo druk. Als fietser is het goed uitkijken... met uitrijden van  auto's. 
 
Automobilisten hebben altijd haast 

Zou het moeten zijn. Ik zie dat er gebruik van wordt gemaakt . Volledig weet ik niet rijd zelf geen auto 

Nee Nee  
 
Gevaarlijk met de fiets 

Ja  
 
Er moet alleen meer gebruik van worden gebruikt 
 
Ze rijden nu rondjes voor parkeerplek voor de deur 

Nee De rotonde is weer een nieuwe uitvinding met rare afslagen. Houd elke rotonde lekker hetzelfde, 
waardoor de regels 1000 maal duidelijker zijn. Ook is het oversteken voor wandelaars aan de praxis 
kant van de rotonde onmogelijk veilig. 
 
 
 
Wie er over deze rotonde heeft nagedacht was niet erg wakker, er klopt namelijk niets van! 

Nee 

Ja Te druk ongeluk in zijn zo gebeurd Ja 
Nee Niet echt, auto's die gaan inparkeren  wijken vaak eerst uit naar rechts voordat ze links inparkeren, 

voor de winkels 
Nee denk dat het te ver weg is van het centrum. 

Nee Totaal niet . 
 
Onoverzichtelijk 

Ja 

Nee Voor fietsers en voetgangers is het vaak een probleem om veilig van de ene naar de abdere winkel 
te komen. 

Nou dat denk ik niet, want het parkeer dek eirdt bijna nuet gebruikt 

Ja Nee. Het is onoverzichtelijk, niet logisch ingedeeld. En echt gevaarlijk voor fietsers Nee 
Ja Ik vind de rotonde niet veilig. Je moet als bestuurder enorm goed opletten, want van alle kanten is er 

verkeer of zijn er voetgangers. 
Ook mis ik een oversteek vanaf praxis richting action/kwantum. Het meest praktische is rechtdoor 
over te kunnen steken. 
Ook vanaf parkeerplaats a.d. zijkant van de Dekamarkt komende, richting Action/kwantum  is niet 
makkelijk over te steken, dan lopen we over het fietspad van de rotonde in tegengestelde richting. 
(Wat uiteraard niet de bedoeling is) maar daar ontbreekt een goede oversteekplaats. 

Denk het niet, zou het zelf niet doen. 

Nee Voor fietsers niet, auto's  blijven ro djes rijden omdat ze altijd het liefst voor sw deur willen staan  v.d 
winkel.  
 
Parkeer regenlaars in het weekend laten staan . 

Absoluut . 
 
Alleen moet beter aangeven worden!! 

Ja Nee rotonde is onoverzichtelijk Ja 
Nee De verkeersveiligheid is prima als iedereen gewoon stapvoets rijdt.. Zeker wel 
Ja Auto's moeten achterlangs rijden en in het midden een plein maken.  

 
Het is bizar hoeveel files er zijn een dit leidt tot heel gevaarlijke situaties. 

Nee 

Ja Verkeersaanbod is te groot   
 
Teveel plekken voor elektrische auto's en te weinig gehandicapten parkeerplaatsen 

Nee er moet meer parkeergelegenheid op de Breestraat komen. Als je slecht ter been bent, is het centrum van Beverwijk 
compleet waardeloos 

Ja Nee, de rotonde bij de spoorsingel is gevaarlijk voor fietsers omdat de auto's vaak maar 1 kant op 
kijken. De afslag met de auto naar het parkeerdek is heel vreemd gemaakt, de lijnen kloppen hier 
niet. Heel Beverwijk wil voor de deur parkeren en niet op het parkeerdek, waardoor de doorstroom 

Dat zou kunnen, als de Beverwijkers niet zo lui zouden zijn, is te ver lopen voor veel mensen naar de breestraat. Ik denk 
ook niet dat het parkeerdek van het marlo hiervoor bedoelt is. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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met auto's slecht is. En het gedeelte naast de dekamarkt mist een stoep voor voetgangers, je loopt 
nu op de straat achter de geparkeerde auto's 

Nee Nee, de rotonde is heel raar ingedeeld en daardoor onoverzichtelijk. Nee 
Ja Nee.  Zebrapaden liggen direct achter fietspad van de rotonde.  Als mensen hierover oversteken 

moeten bestuurders van auto's stoppen en staan dan stil op het fietspad. Hierdoor ontstaan 
onoverzichtelijke situaties en diverse kleine ongevallen. 

Nee de afstand tot het centrum is te ver verwijderd. 

Nee Ik vind het op zich duidelijk, ik denk alleen dat sommige automobilisten het niet snappen, en dan 
wordt de veiligheid voor de fietsers een gevaar..! 

Nee, er wordt nu al bijna geen gebruik van gemaakt. Zo jammer want het is een pracht van een parkeerdek. 

Nee Nee, als fietser achter de parkeervakken langs fietsen is hartstikke gevaarlijk. Als automobilist zie je 
niet wanneer je achter uit je vak uit kan rijden (vanwege drukte en onoverzichtelijk) dus stel er gaat 
op dat moment net een fietser voorbij, dan kan dat al snel fout aflopen.  Ik vermijd deze weg eigenlijk 
altijd op de fiets. Verder is het er altijd erg druk vooral bij de rotonde waardoor het snel vast loopt. 

Nee, volgens mij weten heel veel mensen nog steeds niet dat er een parkeerdek is. 

Nee   Niet veilig auto’s stoppen amper als je over moet steken op het zebrapad 
Ja Misschien voor auto's wel maar voor fietser is het vaak onoverzichtelijk om op het fietspad langs de 

geparkeerde auto's en busjes, te rijden. De busjes halen het zicht voor zowel  de personenauto's als 
voor de fietsers weg.  Dat dus. 
Ennn niet genoeg zebrapaden. Ook een dingetje nu lopen de mensen tussen de boompjes door, 
terecht. 

Nee, het is nu al erg druk met parkeren. 
 
Dan maar een ondergrondse parkeerplaats onder het meerplein. 

Nee nee. 
 
de rondtonde op her marlo met de afslag naar het parkeerdek is raar gemaakt vanaf de kruidvat 
kant. 
 
er zijn geen zebra paden van de bakker naar de praxis. 

nee, er wordt nog te weinig op het parkeerdek geparkeerd. de mensen willen alleen maar beneden parkeren waardoor er 
soms onnodige files staan. 

Nee   Nee. Want veel mensen willen overal voor de deur staan. 🤪🤪🤪🤪🤪🤪 
Ja Nee het is levensgevaarlijk !!!  

Het moet anders voor de fietsers en de mensen die er lopen, maar hoe het moet is lastig misschien 
toch met stoplichten iets. 
Rij er dagelijks en zie veel aanrijdingen en bijna aanrijdingen. 

Ook een lastige , mensen parkeren het liefst voor de deur , het parkeerdek is ook vaak leeg . 

Nee Nee, dat vind ik niet. Veel automobilisten letten bij het verlaten van hun parkeervak alleen maar op 
andere auto's en niet op fietsers.  
 
Verder vind ik de rotonde bij de Dekamarkt, Fuel Up en Praxis enorm onoverzichtelijk en rommelig. 
Als ik wil tanken bij de Fuel Up is het altijd weer spannend om geen andere weggebruiker aan te 
rijden. Heb ook vaak meegemaakt dat automobilisten achter me ongeduldig werden en mij 
probeerden in te halen op de rotonde � 

Nee, uit ervaring weet ik dat veel mensen dit te ver lopen vinden. Ze willen het liefst hun auto recht voor de winkel waar ze 
moeten zijn parkeren. 

Ja Nee bij de rotondes willen auto's de voetgangers en de fietsers vaak over het hoofd zien. Of letten 
niet op ivm parkeren 

Ja en nee te ver de meeste mensen zijn te beroerd om een stukje te lopen. Terwijl het heel dicht bij is een staat niet goed 
aangegeven 

Nee Nee, te weinig zebra padden. Om over te steken. Er is genoeg parkeer plek 
Nee De auto's moeten buitenom geleid worden I. P. V. Op het Marlo voor de winkels. Buitenom leiden 

naar het parkeerdek, dat is veiliger voor de fietsers, en je kunt het dan groener maken! Je kunt niet 
alle bezoekers 

Je kunt niet alle bezoekers naar het Marloterrein leiden, daar is het al druk genoeg. 

Nee Nee, zeer onoverzichtelijk voor automobilisten en daardoor niet veilig voor fietsers ed. Er mist een 
voetgangers oversteek thv kwantum. 

Nee zeker niet. Te ver weg vh centrum. Zeker als je aan de andere kant vd breestraat moet zijn. 

Nee Onoverzichtelijk Jaaa 
Nee Absoluut niet. Maar vooral niet voor voetgangers. Mensen lopen toch over het fietspad als men 

bijvoorbeeld van de dekamarkt naar de action loopt. Geen logische voetpaden/ stoep.  
 
Verder is meer groen mooier, maar niet als dit het zicht belemmerd. 

Nee, dat is toch echt te ver lopen en onlogisch als er in het centrum voldoende parkeerplaats is (cineworld, brafour,  de 
halve maan en de markt) 

Ja Nee absoluut niet. Onoverzichtelijk en levensgevaarlijk voor fietsers. Ja, vind dat van wel. 
Ja Nee, vooral de rotonde is onoverzichtelijk. Op de fiets al 2 keer bijna aangereden, ging goed omdat ik 

goed keek terwijl ik voorrang haf 
Nee 

Ja Voetpaden langs deka naar aldi toe Ja zeker 
Ja Levensgevaarlijk op de fiets met oversteken   

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Nee Nee! Gevaarlijke verkeerssituaties voor fietsers. Het fietspad aan de kant van de Deka markt had 
eigenlijk tussen het voetpad en parkeerplaats moeten zijn. Veel veiliger en ook geen geparkeerde 
auto’s die plotseling uitrijden. 

Nee 

Ja Gewoon een kwestie van uit je doppen kijken. Nee 
Ja Nee, veel te onoverzichtelijk voor fietsers door achteruit draaiende auto’s vanuit de parkeervakken.  

Tevens zouden de oversteek plaatsen logischer kunnen. 
Ja, maar werk dan wel aan een verbeterde aanrij route voor het parkeerdek. Nog meer toevoer over het marlo terrein 
maakt het nog chaotischer. 

Nee Nee, gevaarlijk voor fietsers en voetgangers. Te veel auto verkeer Nee, te ver weg 
Ja Nee absoluut niet. Als fietser wordt je niet gezien Nee. Gewoon centrum gratis maken. Of blauwe zone 
Ja Nee, veel teveel bewegingen (fietsers/auto's/wandelaars) op een kleine en heel onoverzichtelijke 

rotonde en omgeving. 
Ja, als er duidelijk wordt verwezen naar het centrum. 

Ja Ja is voldoende de doorstroming is nog wat minder met de rotonde in midden. Nee is te ver weg van centrum. 
Nee Het is onoverzichtelijk voor auto‘s. Je ziet een fietser zo over het hoofd. Op de fiets merk je auto‘s je 

niet zien bij de rotonde‘s.  En het is e r altijd druk. Misschien iets van Spoorsingel erin en bij de 
Brink(?) er wer uit 

Dat is te ver denk ik 

Ja Zoals het nu is gaat het goed,!!! Zekerweten is toch geweldig zo 
Ja Het ligt meer aan het rijgedrag dat het voor fietsers onveilig wordt. 

 
Wijde bocht nemen om in te parkeren(vergeten dan even dat er een fietser kan rijden). 
 
De rotonde moet je altijd nog goed kijken of ze je wel gezien hebben(ik steek duidelijk mijn hand uit). 
 
Met kleinere kinderen fietsen lijkt mij helemaal niet fijn door dit soort dingen. 
 
Ook met je karretje vanaf het parkeergedeelte oversteken naar de stoep kan een uitdaging zijn. 
 
Soms zijn ook de rijen karretjes zo lang dat ze op de weg staan. 

Ik denk dat veel mensen de auto uit gemakzucht liever gewoon voor de winkel parkeren ipv op het parkeerdek. 

Ja Het maakt niet uit of je lopend ben of met de fiets, scooter of auto. Je heb echt 10 paar ogen nodig 
anders ben je plat of heb je een deuk 

Ik denk dat het beter is als je alleen daar kan parkeren ja. 

Ja Nee. Heel gevaarlijk om daar te fietsen bijv. Degene die de rotonde heeft uitgevogeld moet daar zelf 
eens gaan lopen of rijden. Op de fiets maar ook met de auto heb je echt 4 paar ogen nodig. Ook als 
je het terrein opkomt vanaf de oliebollenkraam is het heel gek gemaakt. Je moet het zelf beleven 
want uitleggen hoe en wat, is veel te lastig. Net als de verkeerssituaties daar. 😏😏 
 
Ans van den Elzen 

  

Nee Het is met alle wegmarkeringen onduidelijk en qua veiligheid zeer gevaarlijk geworden. Als kans 
oversteekt bij het zebrapad sta half op de doorgaande weg of fietspad of zebrapad met alle 
gevolgen vandien 

Is zeker alternatief maar er moet wel iets gedaan worden als het ijzelt want dan wordt zowel de oprit als afrit als het 
parkeerdek een ijsbaan 

Nee Voor de fietsers blijft het gevaarlijk en voor de auto’s onoverzichtelijk Nee, dat vinden ze te ver open 
Ja Niet aan elke kant van de rontonde een zebrapad maar mensen willen wel oversteken daar Nee parkeerdek is sowieso slecht bereikbaar. 

 
Je moet lang de flessenhals bij de voor praxis 
 
Het parkeerdek via een alternatieve route bereikbaar maken zo echt helpen. 

Nee Gevaarlijk, onoverzichtelijk. Gevaarlijk voor fietsers en voetgangers. Nee, te ver lopen en er is voldoende  parkeergelegenheid in het centrum. 
Nee Nee, onoverzichtelijke kruispunten en rotondes. Zeker bij drukte pure chaos. Automobilisten blijven 

slecht kijken bij achteruit rijden vanuit de parkeerplaatsen. 
Alleen als ze gelijk naar boven gestuurd worden, rest autovrij. 

Nee Niet voldoende. Zeker niet slechte verlichting tussen praxis en de deka. Vooral na vijf uur.  Drie  licht 
masten die na de herindeling van het marlo terrein niet  branden.  Dreef beheer doet hier niets mee. 
Ben niet anders gewend van dreef beheer Denkt alleen maar aan de nieuw te bouwen toren flat die 
alleen voor de rijke onder ons is.  En goed voor hun portemonnee en de Fam.Kat kunnen  ze nog  
hoger in de Quet  500 komen. 

Nee 

Nee Ik vind het voor fietsers en automobilisten niet overzichtelijk. 
 
Voor voetgangers is het jammer dat er geen oversteek plaats is  bij praxis . 

Dat denk ik wel. 
 
Via het bruggetje ben je zo in het centrum. 

Nee Onoverzichtelijk. Nee, mensen parkeren het liefst zo dicht bij het centrum. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Ja Nee, veel te druk met auto's. Erg onoverzichtelijk terrein met teveel groen wat het zicht belemmerd 
bij de rotonde 

Nee ligt veel te ver weg 

Nee Rotonde is levensgevaarlijk. Mensen wachten onnodig op een parkeerplek Ja 
Ja Nee, de rotonde  is erg onoverzichtelijk, door de drukte op het marlo kan je vaak niet goed zien wat 

er gebeurt en het staat er altijd vast op drukkere dagen, mensen willen altijd beneden parkeren 
waardoor het parkeerdek boven heel leeg blijft, misschien weten weinig mensen ook wel van deze 
plek. 

Nee zeker niet, het is er nu al veel te druk waardoor gevaarlijk, met nog meer mensen die daar parkeren nog meer 
problemen worden daardoor veroorzaakt 

  De verkeersveiligheid is dik onvoldoende vooral voor voetgangers en fietsers. De opstelplaatsen van 
bv de Lidl karretjes zijn hoogst ongelukkig, behalve op de plek naast de winkel, maar daar vind je die 
karretjes bijna nooit. Wel in de ‘middenberm’.  De fietspaden zijn erg smal: als je wilt stoppen en 
afstappen om de stoep op te gaan, mag je hopen dat andere fietsers en bromfietsers jou in de gaten 
hebben en je niet omverrijden. Fietsen langs de benzinepomp om naar de ‘achterkant’ te gaan, is 
ook zoiets: een donker hol met afslaande auto’s naar de pompen of de parkeergarage aan de 
rechterkant en de aankomende auto’s vanaf het parkeerdek links. Daarnaast ook nog net voorbij het 
tankstation de weg die er achterlangs is. Ik ben altijd blij als ik veilig op het bruggetje ben 
aangekomen, waar dan ook nog voetgangers op het fietspad lopen ipv op het stoepje. Fietsen langs 
de parkeerplaatsen beneden is ook geen feest: auto’s die achteruit vanuit de parkeerhaven de weg 
op draaien: hopelijk word je niet over het hoofd gezien. Dan vergeet  ik bijna de enorme drukte met 
filevorming wanneer ik met de auto zou gaan. De infrastructuur is daar niet op berekend. 

Wat denkt u zelf? Mensen zijn nog te beroerd om vanaf de parkeerplaats Meerplein naar de Breestraat te lopen. Daarom 
mogen auto’s ‘gewoon’ door de Bree rijden én daar parkeren. Levensgevaarlijk voor fietsers en voetgangers. Maak dus 
eerst een autoverbod voor de Breestraat. Men moet dan sowieso een parkeerplek nemen op het Meerplein of uitwijken 
naar het Marloterrein. Het parkeerdek boven de winkels wordt dan vanzelf een alternatief. 

Ja Bij fietspad va spoorsingel houd je je hart vast. Mensen zijn aan 1 kant georiënteerd. Dochter daar al  
van scooter gereden.  
 
Rijd daar ook niet graag, ben extra alert metde fiets. Mooi parkeerdek alleen mensen vinden het nog 
teveel moeite helaas. 

Nee te ver lopen, zeker met een aankoop 

Nee Voor fietsers levensgevaarlijk. De auto's snijden je af en denken alleen aan zichzelf Nee, iedereen rijdt rondjes tot ze een lege plek vinden. Nutteloze parkeerdekken 
Ja wat meer groen op het Marlo terrein mag wel , voor wat betreft oversteekplaatsen op het terrein is 

moeilijk vroeger was er halverwege een oversteekplaats bij Praxis dat was wel fijner nu moet je een 
heel eind lopen om over te steken , dat is voor wat oudere mensen vaak een probleem 

daar parkeert men de auto en gaat lopend naar de Bazaar , ze houden dus een parkeerplaats voor bezoekers aan de 
winkels op het Marlo terrein bezet , dat ga je ook krijgen als mensen naar het centrum gaan 

Ja Nee de rotonde is niet veilig 
 
Men snap nog steeds niet dat als je erop rijdt voorrang heb op het andere auto’s 

Nee 

Ja Nee het is onoverzichtelijk en het is drama met de rotonde op de Spoorsingel, altijd file. Nee afstand tot het centrum is te ver. 
Nee Nee te druk vooral de auto,s rijden er te hard Nee wordt te weinig gebruikt 
Ja Word tijd dat er bij de laad palen word ge handhavend elke keer staat er een benzine auto erop en 

dan kan een elektrische auto niet opladen en mensen raken frustreert tot het is een keer uit de hand 
loopt doe der wat aan AUB 

  

Nee Onvoldoende voor want vanaf ingang Dekamarkt richting ALDI ontbreekt een voetpad en vanaf de 
praxis naar bakker Schooner ontbreekt een zebrapad 

  

Ja Rond uit nee. Als je op de fiets van de Wijk komt ben ik al een paar keer heel hard in de remmen 
gegaan. Auto's, vrachtwagens verwachten van rechts geen verkeer,  voetgangers. Ze kijken niet 
eens. Ik fiets nu achterlangs ,fietspad Oranje buurt. 

Weet ik niet. 

Ja Helaas heb ik als elektrische rolstoel gebruiker een probleem op het Marlowterrein. Aan de kant van 
de action en Praxis zijn de op/afritten fantastisch genivelleerd, maar aan de kant bij de Dekamarkt 
en kruitvat is het doodeng. Ik moet achterste voren de straat op, dan omdraaien om aan de 
overzijde gewoon vooruit de stoep op te kunnen. Als ik vooruit wil oversteken, dan moet ik mijn stoel 
helemaal naar achteren kantelen zodat ik liggend naar beneden rijd, maar dan moet ik op de straat 
m’n stoel weer terug kantelen om aan de overzijde de stoep weer op te kunnen. Anders kukel ik m’n 
stoel uit. 
 
Ik hoop dat u een beetje begrijpt wat ik bedoel 

Nvt 

Ja Nee, het is er echt onveilig. Ben al een paar keer bijna van mijn fiets gereden. Alle twee de kanten is 
het onveilig. Oplossing geen idee, maar het moet wel veiliger kunnen. 

Zeker weten, als de auto’s beneden weg zijn hebben we geen opstoppingen meer. Kunnen we er weer veilig fietsen. 

Nee Op zich wel, maar als er niet goed gekeken wordt... 
 
En er wordt te weinig gebruik gemaakt van het parkeerdek !! 

  

Nee     

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Nee Erg  slecht vooral voor voetgangers en fietsers en slechte  verlichting  tussen praxis en dekamarkt 
staan drie lichtmasten die sinds de vernieuwing van het terrein niet meer branden.dreefbeheer weet  
hiervan maar werkt niet aan een oplossing.  Is erg vrouw onvriendelijk nu  het weer vroeg donker is. 

Nee 

Nee Nee voor fietsers is het gevaarlijk  
 
En met de auto sta je vaak op fietspad richting tank station 

Kan 

Ja Ik vind dat de rotonde  en het fietspad  en daarna gelijk het zebrapad  wel wat gevaarlijk  zijn  het zit 
te kort op elkaar en niet goed  overzichtelijk. 

Nee , de mensen willen niet ver lopen  om het centrum  te bezoeken 

Nee Veel onveiligheid. Iedereen wil perse beneden bij de winkels parkeren. Door het wachten en rondjes 
rijden voor een plekje veel gevaarlijke situaties met overstekende mensen en fietsers. 
 
Als je achteruit eruit wilt is het lastig om fietsers voetgangers en de auto's allemaal hoes te zien. 
Ook vreemd dat je van de bakker naar praxis op de rotonde niet kan oversteken. Niemand loopt 
helemaal voor bij de action om daar over te steken naar de praxis. 
 
Langzaam rijden zou extra aangemoedigd mogen worden 

Het parkeert er fijn. Ik denk dat een hoop mensen geen eens weten dat het er is. Of veel te lui zijn want tja dan moet je 
lopen. 

Nee Voor de fietsers is het niet beter geworden. Er wordt nog te hard gereden . Gaan automobilisten niet doen, is te ver lopen naar het centrum. 
Ja Zolang iedere weggebruiker zich aan de regels houdt is het overal veilig. Nee 
Nee Je kan er niet veilig fietsen, veel autobestuurders letten niet of nauwelijks op. Nee 
Nee De rotonde is erg onoverzichtelijk met te veel markeringen op de weg en langs de weg. Door de 

drukte die er altijd is wordt dit visueel nog versterkt. 
Heb ik geen ervaring mee, maar als de aanwezigheid van dit parkeerdek bij meer mensen bekend wordt, zal dit zeker 
gaan gebeuren. Is immers op steenworp afstand van de Beverhof. 

Ja Nee, als fietser moet je zigzaggen tussen de auto's en zeker die rotonde aan de buitenkant kant 
brandweer word je 9 van de 10 keer over het hoofd gezien. Zo vaak al bijna aangereden daar 
 
 
 
Als automoblist vind ik het erg onoverzichtelijk en daardoor zie je fietsers snel over het hoofd 

Nee, net te ver weg. Ik zou ook graag dichterbij willen parkeren 

Ja Nee, de rotonde is totaal onoverzichtelijk en gevaarlijk voor fietsers en voetgangers. Er ontbreekt een 
zebrapad bij de rotonde tussen de Praxis en Bakkerij Schoone. 

Nee, is veel te ver weg. 

Ja Nee. Fietspaden zijn heel on overzichtelijk en auto’s rijden heel hard over de rotonde Nee zelfs bezoekers van het Marlo terrein staan er niet 
Nee Nee, het parkeren voor de winkels is gevaarlijk met achteruit rijden en zorgt voor opstoppingen door 

wachtende automobilisten die niet op parkeerdek willen, 
 
 
 
Hef de parkeerplaatsen beneden op, alleen parkeren op het dak. 

Nee, natuurlijk niet. Veel te ver weg en het terrein is al veel te druk met bestemmingsverkeer 

Ja Rotonde bij dekamarkt is niet fijn. Aan de kant vd praxis kun je als voetganger alleen oversteken 
door op het fietspad tegen de richting in te lopen. 
 
 
 
Zebrapad / fietspad bij Schoone/tankstation is voor automobilisten erg onhandig. Je kan niet 
tussen zebrapad /fietspad stil staan, maar staat dan alweer half op het zebrapad. Een ramp is dat 
ding. 

Nee 

Nee Nee te druk   
Nee Fietspad enrijstrook op de rotonde erg onoverzichtelijk voor auto's naar fietsers vooral bij dekahoek Ja 
Ja Op drukke piekmomenten is het chaotisch. 

 
Zeker voor fietsers. Automobilisten zijn drukker met het zoeken van een parkeerplaats dan op te 
letten wat er om hun heen gebeurt. En het parkeerdek meer promoten. Deze is vaak voor 90 procent 
leeg. Verder is het Marlo een stukje Beverwijk waar we trots op mogen zijn. 

Nee 

Ja Fietspad had beter los van de weg kunnen leggen. 
 
En die rontonde op het terrein zelf is erg krap je staat stil als auto of op het fietspad of op het 
zebrapad anders zie je nikd 

Dat je moet lopen vanaf hier naar de bree. 
 
Ik denk dat veel mensen dat niet zien zitten. 
 
Moet je met je zware spullen terug slepen. 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 
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Lijkt mijn niet handig. 

Ja Voldoende Ik denk dat veel mensen niet weten dat het parkeerdek zo groot en gemakkelijk bereikbaar is. Op drukke momenten 
blijven auto’s beneden rondjes rijden. Meer bekendheid aan geven! 

Nee Nee, er steken vele voetgangers “wild” over. Dat komt oa doordat er geen goede 
voetgangersoversteekplaatsen zijn langs de rotonde van de Praxiskant naar de Actionkant. Mensen 
lopen daar over het fietspad. 

Nee, te ver lopen. Ik maak er al bijna geen gebruik van als ik naar het Marlo ga. Laat staan naar het centrum. 

Nee Voor voetgangers niet veilig genoeg. Dat geloof ik niet, te ver weg 
Nee Voldoende Ja 
Nee Nee, het is te ingewikkeld ingericht denk ik. Continu opletten op fietser,voetganger, wachtende 

inparkeerders die alles blokkeren, teveel van het goeie 
Ik hoop van niet. Het is al een gekkenhuis nu. We moeten af van al die autos en niet er meer bij. 

Nee Te druk met mensen die een plek zoeken terwijl er bovendeks een groot parkeerterrein is Zou heel goed kunnen 
Ja Rondom zebrapaden op de rotonde. Denk het niet. 
Nee Nee, heel gevaarlijk voor fietsers en voetgangers Zeker, maar fietsparkeren graag begane grond houden 
Ja Nee, de rotonde is zeer onoverzichtelijk, mensen nemen hun voorrang waar dat niet van toepassing 

is. Mensen rijden te hard, geven elkaar geen ruimte etc. Het Marlo terrein vermijd ik het liefst geheel, 
ik kom er niet graag. 

Absoluut, helaas zie ik dat weinig mensen gebruik maken van dit parkeerdek. Er is genoeg parkeergelegenheid voor 
bezoek aan de Breestraat. Er kan ook geparkeerd worden op het parkeerdek, alleen denk ik niet dat veel mensen dit doen 
om de Breestraat te bezoeken, omdat er al niet veel mensen komen en er dus genoeg plek is op bijvoorbeeld het 
meerplein. 

Ja Heel on overzichtelijk, en gevaarlijk voor fietsers Nee 
Nee Wellicht delen waar veel gelopen word, drempels of 30km zone. 

 
En nee er is veeeeeeel te weinig groen in Beverwijk jij 

Boven welke winkels? Gaat niets oplossen vrees ik,te weinig ruimte ook 

Nee Nee, mensen blijven te lang wachten op een parkeerplaats beneden terwijl boven veel vrije parkeer 
ruimte is.. men moet meer gemotiveerd worden om boven te parkeren om de verkeersveiligheid 
beneden te verbeteren. 

Nee, te ver weg 

Nee Gevaarlijk, vooral bij de rotondes. Niet veilig Nee, parkeren op het Meerplein en achter het Beverhof zouden voldoende moeten zijn 
Nee Nee, niet kindvriendelijk. Op het stuk richting  aldi moet je over de weg lopen met je 

kind/kinderwagen.  
 
Op het stuk voor de Praxis/Action zouden meer oversteekplaatsen mogen, bijvoorbeeld bij bakkerij 
Schoone naar de kant van Praxis. 

Ja. 

Nee Auto s rijden veel te hard en houden geen rekening met fietsers onveilig marlo terein boven parkeer 
plek zat maar iedereen wil het liefst in de winkel rijden⁸ 

Goed idee wij staan daar altijd gewoon om dat ze niet willen lopen parkeerdek is prima 

Nee     
Nee Het is er verschrikkelijk. Het is er zo onveilig. Vooral de rotonde bij de parkeergarage is zo gevaarlijk.  

Als fietser word je over het hele marlo terrein zo van je sokken gereden. Bij die rotonde is het nog 
erger.  
 
 
 
Auto’s steken zo de parkeervakken uit. Auto’s die er nog even snel langs willen.  
 
 
 
Ik rijd als ik met de fiets ben liever om en ga daarom niet meer op de fiets naar het Marlo. Dan ga ik 
of naar de Bree of naar Heemskerk. Qua winkels is de marlo top maar door de verkeerssituatie ga ik 
er niet meer heen. 

Nee. Nog meer verkeer en ik denk dat het voor veel te ver lopen is 

Ja Het is echt beter geworden Het is top voor de mensen dat hun daar kunnen parkeren 
Ja Rotonde bij benzinepomp vaak druk en opstopping ! Ivm tanken ! Absoluut goed ! 
Nee Onoverzichtelijk en alles dicht op elkaar! Nee. 
Nee Het is niet veilig om daar te fietsen en vooral het fietspad op de Spoorsingel automobilisten letten 

echt niet op. 
Misschien wel 

Nee Het is gevaarlijke auto moeten heel goed opletten bij de ronden Nee 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 
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Ja Voetganger van aldi naar dekamarkt geen voetpad  
 
Van praxis naar Aldi geen voetpad 
 
 
 
Rotonde voor automobilisten fietsen niet goed zichtbaar van links rechts ook door hoge snelheid 
fietsen. 

Misschien zelf vind ik het niet handig als ik vanuit de Lidl naar de deka  wil  is als je op het parkeerdek niet handig. 

Ja Nee.  
 
Vooral de nieuwe rotonde met dat je de zebrapaden zo dicht op de rotonde  hebt en je erna met de 
auto niet kunt staan. Zeker als jet druk is lijkt het me wachten op ongelukken. Je staat dan ook op 
het fietspad als je moet stoppen. 

Nee 

Ja Er word vaak te hard gereden door "bepaalde groep, gasten" die het marlo terrein als doorgang 
gebruiken. Voor fietser is het goed uitkijken. Mensen hebben allemaal haast. Als er een auto 
achteruit de parkeervak uitkomt, kan je ook even die voor laten gaan. Het zicht is al slecht met 
achteruit de vakken uit. Meer rekening houden met elkaar. Dat los je niet op met meer " regeltjes" . 

Ik denk dat het hele marlo terrein een goede alternatief is voor die saaie breestraat.  Gooi die bree dicht. Maak winkeltjes 
en terrasjes op de oude rijbaan. Geen paardenrace meer. Belang winkels en bewoners staat voorop. Maak de bree " 
gezellig" en het parkeerdek kan gebruikt worden voor die winkelende mensen. Ook van buiten af. 

Nee Als voetganger of fietser ben je leven niet veilig auto's rijden  veel te hard    drempels neer legen voor 
de zebrapaden 

Zeker weten alleen is het niet erg goed op dit moment.   Als je aan de achterkant het in en uit rijden maak van het 
parkeerdek stroom het verkeer veel beter door. 

Nee Bij de rotonde is het voor fietsers heel gevaarlijk Ja dat zou mooi zijn maar niet als je slecht ter been ben 
Nee Nee, automobilisten zien je snel over het hoofd op de rotondes of ze rijden bewust door Nee, te ver 
Nee Voldoende Zeker 
Nee Nee, zowel als auto als fietser als voetganger gebeurd er veel.  

 
De rotonde bij het tankstation vind ik onoverzichtelijk (lijkt net een dubbele rijstrook)  
 
Er zijn voor voetgangers minimaal aantal voetgangsoversteekplaatsen dus steken mensen het en 
der over 

Het parkeerden zou een prima alternatief zijn, maar er is geen uitgang aan de achterzijde (zijde bij het centrum). 

Nee Nee, de uitparkeer actie uit de schijne vakken geeft grote kans op aanrijdingen Nee, eerder een garage onder het centrum 
Ja Het fietspad zou handiger zijn aan twee kanten en vanaf de praxis bv naar de blokker, is geen 

handige route. In praktijk moet je dan langs de Deka en dan ter hoogte van de afvalcontainers, langs 
de Lidl naar de blokker. 

Geen mening over, parkeer daar nooit. 

Nee Onvoldoende, want er is geen trottoir om als voetganger van Praxis of Deka naar Aldi te komen. Dat zou kunnen, maar dan zou het snel vol zijn. Het is juist om de bezoekers van deze winkels te kunnen opvangen. 
 

Vindt u dat er voldoende 
groen op het Marlo 
terrein aanwezig is? 

Vindt u de verkeersveiligheid op en rond het Marlo terrein voldoende en zo niet licht toe Denkt u dat het parkeerdek boven de winkels een alternatief is voor bezoekers van het centrum van Beverwijk? 

111



4  Colofon



Stationsplein 48
1948 LC Beverwijk

De Ruyterkade 107
1011 AB Amsterdam
T: 020 - 53 53 070
E: info@studiovinke.nl
www.studiovinke.nl

http://www.studiovinke.nl
http://www.studiovinke.nl

	1 	Introductie
	Inleiding
	2 	Inspraakproces
	Algemene indruk inspraak
	Sfeerimpressies fysieke activiteiten
	Reacties samengevat
	Antwoorden vragen per ontwikkellocatie (bijlage 4)
	Wat betekent de inspraak voor de concept stedenbouwkundige visie?
	3 	Bijlage
	Bijlage 1: reacties leden klankbordgroep
	Bijlage 2: inspraakreacties stakeholders
	Bijlage 3: algemene inspraakreacties concept stedenbouwkundige visie
	Bijlage 4: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Ankie’s Hoeve)
	Bijlage 5: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Wijckerpoort)
	Bijlage 6: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Stationsplein)
	Bijlage 7: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Meerplein)
	Bijlage 8: antwoorden/reacties op vragen per ontwikkellocaties (Marlo)
	4	 Colofon

